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девиз
„Не  можете  да  управлявате  икономика  рационално  без  канабис/коноп,  това  е  мисия
невъзможна.Същото важи и за медицината – не можете да правите медицина добре и
рационално без канабис, просто не можете да свършите работата по най-добрия начин,
по който може да бъде свършена.Не защото казвам, а защото е така.” JB

Защо се нарича RSO?
„Джак Херър започна да го нарича Rick Simpson Oil или RSO.Рик не искаше да го кръстят
по този  начин  и ми отне известно време,  за  да го  убедя,  че  това  всъщност  е  добра
идея.Номерът  е,  че  има  много  масла  от  коноп/канабис  и  има  много  начини  за
производство на масло или екстракт и много пациенти са били подведени да купуват
масла или екстракти с по-ниско качество.

RSO се произвежда по специфичен метод, от специфични материали и по специфичен
начин, така че трябва да се нарича така, както е – RSO.RSO не е BHO (масло от бутанов
мед), RSO е декарбоксилиран и е много мощен и успокояващ.Най-добрият RSO е 95-98%
THC, 1-2% CBD и е изключително мощен и успокояващ.Повечето други видове екстракции
просто няма да произведат масло, което е толкова силно медицинско и често дори не са
декарбоксилирани  правилно.Обикновено  обработваме  големи  количества  канабис  и
методът  на  Рик  е  много  ефективен  и  рационализиран  за  обработка  на  големи
количества.Можете да преработите килограм канабис и да произведете маслото за много
кратко време, като използвате оборудване, което е лесно да се намери в повечето части
на света.Въпросът е да се направи лекарството възможно най-бързо, така че пациентът
да не чака.JB”

„Рик не започна да го нарича RSO, а други.Това е добър термин, тъй като води хората до
информацията на Рик за методите и материалите.Рик с  право е загрижен за това,  че
хората наричат  масло, което не е направено по неговите методи и препоръчва изходен
материал за производство на Phoenix Tears или RSO.Той знае какво е работило в неговия
богат опит в лечението на пациенти и иска да се увери, че много болни хора получават
това, което той знае, че работи, а не нещо, което „може да е толкова добро“ със същото
име...” Матю

„Завинаги  съм  благодарен,  че  намерих  Рик  Симпсън  и  Джей  Би…  Промени  живота
миЛори”

„Без  Рик  и  неговото  видео  нямаше  да  знам,  че  лекува  рак...  въпреки  че  съм  бил
потребител и производител от около 27 години, не знаех, че има тези качества в него...
сега го правя благодарение на Рик  Симпсън.  ..  и  без неговата смелост и откровеност
всички щяхме да живеем на тъмно за това ...по тази причина мисля, че RSO е добро име
за маслото ...  но RSO трябва да се направи според инструкциите на RS ...  не  някой
другпредставата  на  човека  за  това  кое  е  най-доброто  ...  ако  не  е  счупено  -  не  го
поправяйте." Петър

„Когато работех в диспансера, ние преработвахме големи количества канабис... Говорим
за  стотици  лири...  на  екстракция!Удивително  е  колко  CO2  или  тип  n  бутан
преминавате.Първо  помъдрях  и  превърнах  всичко  в  балон  хеш,  след  което  го
извадих.Въпреки това BHO всъщност е ПО-НИСКО в THC от RSOАко го пушите, искате да
е възможно най-чист за белите ви дробове.Ако го ядете, тялото ви може да се справи с
малко растителна материя без проблем.Методът на нафтата работи най-добре,  ако го
правите  у  дома  за  консумация.Не  много  хора  имат  достъп  до  лабораторен  или
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медицински бутан,  за  да направят екстракция на BHO и вакуумно прочистване,  за  да
извадят всякакви примеси.Методът на Рик проработи за мен и безброй други хора, за
които не виждам нужда да поправят нещо, което работи безупречно!” Лий

„Не ме интересува как се казва!!!Моля, наречете го както искате, но не хвърляйте боклука
на  човек  като  Рик,  който  е  спасил  хиляди  животи  и  е  отдал  целия  си  живот  на
разпространението на информацията.Просто не е правилно!!“ Дона

„Наричам го постоянно конопено масло, защото това е, има го в речника, просто друга
дума за канабис.Това е старомоден термин, но все пак правилен термин.Всички знаем за
какво говори." Дион

„Екстракциите  с  бутан  не  са  декарбоксилирани.Излиза  при  твърде  ниска
температура.Използвам  ISO  99  и  бях  отчаян  и  използвах  91  процента  ISO.Работеше
добре и това съм само аз.Започнах да го правя през 93 г. с денатурализиран алкохол, но
това съм само аз, тъй като съм един от многото.Докато целият ви разтворител е сварен,
бих казал, че е по-безопасно от това, което повечето хора ще ядат за обяд.

Това лекарство спаси живота ми, когато бях на смъртно легло.Маслото беше дарено и
беше направено както от нафта, така и от ISO и докато целият разтворител е сготвен,
никога не бихте могли да разберете разликата.Благодаря на всички за споделянето на
знания,  то  е  безценно,  а  науката  е  поредица  от  изследвания,  повтаряни  отново  и
отново.Доколкото  разбирам,  THC  основно  задушава  раковите  клетки  и  спира  другите
ракови клетки мъртви, но не вреди на здравите клетки, стига да поглъщате силно масло с
THCa, нагрят до точката, за да го превърне в THC, като по този начин активира THC чрез
топлина.

Въпросът ми е как да разбера кога е напълно декарбоксилиран.Боб и Ан от Willow Creek
Springs  Ca  е  моето  видео  в  YouTube  и  ме  показва,  след  като  ми казаха,  че  имам  3
седмици живот.Две години по-късно казвам Честит Великден и вярвам, че всеки, болен
или не, трябва да приема това лекарство и като превантивна.Не е нужно да чакате, за да
получите рак или друго заболяване.Любов.” Боб

--  Добре обяснено и  добре  казано,  Боб,  благодаря.Най-лесният  начин е  да поставите
маслото в чаша от неръждаема стомана и да го поставите във фурна, настроена на 130°C
за около час или повече.Или докато няма абсолютно никаква активност на повърхността
на маслото.Най-добри пожелания и честит Великден за вас.JB

„BHO и RSO са два различни свята, когато става въпрос за лечение, добър RSO е почти
невъзможно  да  се  намери  в  диспансерите,  много  пъти  съм  се  опитвал  да  ги
заинтересувам  -  някои  са  много  заинтересовани,  други  не.Направете  си  сами  е
достатъчно просто, изпарих алкохола от първата си партида върху капака на камиона си в
слънчев ден в чиния за пай Pyrex.Тази 1-ва малка партида промени живота ми.

Правя както RSO, така и BHO ТЕ НЕ СА ЗА СРАВНЕНИЕ, АКО СИ БОЛЕН И ИСКАТЕ ДА
СЕ ПО-ДОБРЕ --- ТРЯБВА ДА ВЗЕМЕТЕ МАСЛОТО ТИП RICK SIMPSON - RSO е прост,
така или иначе не се нуждае от фиксиране.Използвайте добър материал за пъпки и ще
получите добро лекарство.Мисля, че температурата, използвана за направата на двете, е
основната причина за разликата.Топлината активира лечебните свойства на RSO. Майкъл

„Магията  е  в  кълбовидната  глава  на  трихома.Никъде  другаде  THC  не  съществува  в
растението.Растението произвежда THC за защита на репродуктивните си части.Колкото
по-близо до тези части, пъпките, толкова повече трихоми.Следователно пъпките имат най-
много налично лекарство.Това  е  наука,  а  не спекулации.Благодаря отново  Рик,  че  ме
вдъхнови да направя най-доброто масло, което мога.Красиво чисто кехлибарено масло.”
Тони
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„Той е известен като RSO заради кампанията ми в социалните медии.“ JB

Високо THC или високо CBD масло?
„Доста  съм  объркана.Приятелят  ми  има  рак  на  бъбреците  стадий  4  и  рак  на  белите
дробове.Най-добре ли е да дадете масло с високо съдържание на CBD или THC?CBD
маслото има само следа от THC?Взех му туба от десет грама и има 18% CBD и по-малко
от 1% THC.По грешен начин ли се отнасям към това?" Ричард

-- „Да, не е така, трябва да получите истинския RSO.“Майкис

-- 95-98% THC не е 18% CBD, нали?Кажете на този, който ви го е предоставил, да спре да
го прави.Високият маркетингов шум на CBD ще убие много нищо неподозиращи пациенти,
както  изглежда,  това  е  тъжно.Защо  не  могат  просто  да  следват  инструкциите,  които
наистина  работят?Използването  на  масла  с  високо  съдържание  на  CBD  е  много
ограничено,  те  не  действат  толкова  добре  дори  при  кожни  състояния,  наистина  не
разбирам защо всички са толкова глупави за тези CBD глупости.Да, това също е мощно
лекарство, но употребата му е наистина ограничена в сравнение с истинския RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, изключително мощен и успокояващ и еуфоричен;  това е най-
доброто ви масло и това ще работи най-добре.Опитайте първо това.Когато направите
това, няма да докосвате или да се приближавате до маслото с високо съдържание на
CBD и ще разберете разликата и никой няма да ви отвлече.Първо RSO.JB

„Ако направим маслото от специфичен щам,  съдържащ 20% THC,  как е възможно да
получим 98% от него?Не разбирайте това.” Ascen

-- Ако се филтрира добре и се свари, доста лесно ще получите масло с около 95%.98%
изисква малко повече умения или изключително добър щам.Не се фокусирайте върху
числата  твърде  много,  уверете  се,  че  маслото  е  възможно  най-мощно  и
успокояващо.Можете също така да го възстановите, за да го направите по-мощен.Цялата
тази информация е в протокола на Рик Симпсънелектронна книга.JB

„Имах  много  голям  липом  на  горната  част  на  ръката,  който  моят  лекар  искаше  да
премахне.След около месец 2 или 3 пъти нанасяне на масло локално, вече е с размерите
на  стотинка!Имам  също  сколиоза  и  дегенеративна  дискова  болест  и  получавам
НЕЗАБАВНО облекчение с локално приложение всеки път, когато имам болка!Направо ме
поразява!!“ Джил

„Съпругът ми имаше малка ракова лезия на челото, която изчезна напълно след около
месец нанасяне на маслото.“ Джина

"Това растение е наистина подарък." Chelle

„Наистина  ми  харесва  тази  страница  и  информацията,  която  мога  да  науча  от
нея.Въпреки това е толкова разочароващо да чуем, че други канабиноиди, освен THC, се
отхвърлят  като  вторични.Това  момиче  и  родителите  й  не  виждат  CBD  като
второстепенно.Това й е дало живота.Не THC го направи, а CBD.Престанете да се гаврите,
моля.Вие  обезкуражавате  хората  да  опитват  високи  щамове на  CBD,  когато  наистина
могат да им помогнат.Високият THC не е отговорът на всичко и затова в растението има
повече от един канабиноид. Тина Бабкок

„Джей Би отговори за рак на белия дроб, а не за синдрома на Дравет, никой не се сяра за
нищо.За рак докладите на пациентите и научните изследвания показват, че THC е това,
което убива рака.Има някои проучвания, според които CBD е полезен за някои видове
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рак, но малко в сравнение с проучванията, направени с THC.Сега гърчове и някои други
състояния с високо съдържание на CBD е това, което търсите. Келин

-- Келин и Тина, маслата, които използваме, действат и при припадъци.И пациентите биха
получили несравнимо по-добри резултати, ако използваха истинското нещо и се опитаха
да излекуват причината, а не само симптомите.

Не отхвърлям CBD,  той е наистина мощно лекарство само по себе си и  мисля,  че  е
чудесно за дъвки за деца и т.н., например.Но ако искате истинската мощност, имате нужда
от най-брутално мощния RSO и много THC.Просто го опитайте при кожни състояния и
вижте дали изгаряне или рана ще заздравеят по-бързо с истинския RSO или с негова
версия с нисък клас с висок CBD.Виждал съм го със собствените си очи, нямам нужда да
експериментирам с високо съдържание на CBD масла за себе си.Искам най-доброто за
себе си, както и за моите пациенти.Повечето масла с високо CBD са с вторично качество
в сравнение с най-добрия и най-мощния и успокояващ RSO с 95-98% THC.

Основният ви проблем е, че сте се съгласили с теорията за единичния канабиноид, която
Big Pharma настоява, за да могат да печелят от лекарствата за канабис.Вие наистина не
искате  лекарствана  базата  на  единични  канабиноиди,  вие  искате  най-мощното  и
успокоително масло за най-добри резултати.

И вие можете сами да отглеждате растенията и можете сами да си направите маслото,
наистина не е нужно да го купувате от големи фармацевтични компании, които ще се
опитат да сложат огромна цена на декарбоксилирана смола от канабис без друга причина
освен алчността си .

Може и най-вероятно ще имате нужда от килограми масло един ден - за себе си или
семейството  си  -  колко  искате  да  платите  за  грам?Един  долар  е  твърде  много,  ако
растенията са отглеждани на открито и в голям мащаб.Така че никакви специални данъци,
нищо подобно.100% легализация е единственият начин и трябва да се направи сега, няма
причина  да  оставяме  стотици  милиони  пациенти  по  света  да  страдат.Чувствайте  се
свободни да спорите за това; но това е всичко, което можете да направите по въпроса.С
най-добри пожелания, JB

"Не мога да си представя да използвам толкова много канабис за една година, но няма да
се поколебая да умра, опитвайки се." Сузи

„Моля, продължавайте да обяснявате точно по начина, по който сте, аз например си водя
бележки и научавам колкото мога повече от вас за това какво е добро за какво и така
нататък, искам да съм готов и подготвен с подходящите за мен знания и моята...Ако не
казахте, че имате нужда от висок THC, щях да мисля, че всяко е наред, благодарен съм за
ВСЯКА ИНФОРМАЦИЯ.” Вики

„Рик винаги е твърдял, че високото ниво на THC е наложително, за да ви даде най-добрия
шанс, очевидно с това той е имал най-добри резултати.Има много неща, за които CBD
може да е по-добър, обикновено се използва при деца за синдром на Dravet,  ADHD и
тежко обсесивно-компулсивно разстройство, защото много хора все още се страхуват да
не надуят децата.THC е това,  което ви зарежда.Намерих някои хора,  които използват
масло с високо съдържание на THC за лечение на повечето хора, но ако пациентът не
реагира, както се надява, те са преминали на високо CBD и това работи по-добре.

Предполагам, че всеки е различен и всеки рак е различен.Но докато не бъде разрешено
да се направят всички необходими изследвания, вероятно е най-добре да се придържате
към метода на Рик.Висок  THC,  доминираща индика след протокола.Твърди се,  че ако
започнат с  малки  и  удвоят дозите  на всеки  4  дни,  пациентът може бързо да изгради
толерантност и силната сънливост ще отшуми след известно време на маслото.Маслото
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на Рик е 95-98% THC, но психоактивните ефекти няма да ви навредят.

И когато се опитвам да реша чий метод да следвам, не вярвам, че някой е имал повече
опит с това лекарство от Рик.Виждал съм холандския метод и просто си мисля, че ако
някой умира, защо ще разреждаш лекарството? Ник

„Откакто чух за маслата с високо съдържание на CBD, помагащи при гърчове, винаги съм
си мислел, че ако тези родители дадат на детето си хибрид, но доминира маслото от
индика, детето ще се излекува.Знам, че CBD маслата контролират гърчовете и толкова се
радвам, че НЕЩО може да помогне на деца като Шарлот, но представете си изцелението,
което  би  могло  да  се  случи,  ако  се  даде  THC  и  другият  спектър  от  канабиноиди  в
растението.Така че вашето дете спи много заради THC, телата му ще се приспособят към
дозата.Просто  мисля,  че  цялото  растение  е  най-полезното,  а  не  един  отделен
канабиноид." Сара

„Медиите  продължават  да  се  фокусират  върху  разделянето  на  канабиноидите,  но  е
доказано, че THC и CBD убиват рака и намаляват туморите.Rick Simpson Oil, направено
от Cannabis Indica, е лекарството, което лекува Landon и Brave Mykayla и много други и
всеки може да го направи.Не позволявайте на медиите да ви накарат да мислите,  че
трябва  да  изчакате  този  лек  или  да  отделите  CBD!THC  работи  и  с  нашата
ендоканабиноидна система. Ханан

„Намерих няколко сайта онлайн, които твърдят, че продават масло с високо съдържание
на CBD без THC.Имам късмет и съм здрав, но се чудя дали те ще си струват парите,
които да приемам като превантивна мярка.Едното е истинско научно масло.Те твърдят, че
изпращат до всички 50.Някой?" Майк

„Истинското  научно  масло  се  извлича  от  индустриален  коноп,  който  не  съдържа
съществено THC.Моята стъпкамама приема CBD масло и RSO за своя ALS.CBD маслото
има ползи, но мисля, че без другите канабиноиди не е толкова ефективно, ако изобщо е.
Дженифър

„В моя опит при правенето и използването на различни щамове и смеси от масла, открих,
че типът само на CBD е неефективен или по-малко ефективен.Което ме кара да вярвам,
че трябва да е останал поне малък процент THC, за да могат CBD да бъдат ефективни
при всеки здравословен проблем, който лекува." Богат

„Много  често  тези  продукти  не  отговарят  на  очакванията,  особено  по  отношение  на
вътрешна употреба.В сравнение с истинския RSO (т.е. декарбоксилирана изключително
мощна  и  успокояваща  канабисова  смола  с  около  95%  THC),  CBD  продуктите  ще
избледнеят в сравнение с повечето случаи.Те ще работят чудесно при кожни заболявания
и локална употреба в козметиката, например.Когато се използват вътрешно, те ще бъдат
много по-малко ефективни от реалния RSO, в повечето случаи отново.

CBD маслата  са просто различен продукт  и  не отговарят на критериите  за  истинския
RSO.В сравнение с истинския RSO, CBD маслата много често ще бъдат само надценена
фалшива надежда.За жалост.

Така че отново, както винаги, произвеждайте свое собствено масло, когато е възможно,
винаги  работете  с  най-мощния  и  успокояващ  материал  за  пъпки,  който  можете  да
намерите.Изключително мощните и успокояващи доминиращи щамове на индика с 20%
THC  или  повече  работят  най-добре  и  осигуряват  най-добър  добив.Само  най-доброто
работи  най-добре.Бъдете  наясно  с  това  и  не  позволявайте  на  никой  да  ви
измами.Животът  ви  може да  е  заложен  на  карта,  бъдете  наистина  внимателни.Много
често имате само един шанс и няма да получите втори, не забравяйте за това.
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Накарайте законодателите си да легализират отглеждането и преработката на растението
канабис/коноп, независимо от това колко THC има.Помолете ги да го регулират толкова,
колкото регулират царевицата или чая.THC и смолата защитават растенията.И смятам, че
растенията,  които  могат  да  произвеждат  такова  изключително безопасно и  ефективно
лекарство, заслужават най-добрата защита.Съгласен ли си?" JB

Странични ефекти
„Погледнах календара на телефона си, за да видя кога е 8 февруари.Беше петък вечер и
той каза, че е спал до понеделник сутринта.Хаха, благослови сърцето му.Взимайки грам
направо, мога да разбера това.Благослови, благослови го благослови.” Маранда

„Когато  за  първи път  започнах  да  приемам олиото,  имах  „Ужасни“  странични ефекти,
сигурно съм изял половин кутия понички!!!Хахаха!!!Иска ми се да имах още малко, че спах
прекрасно!Всеки ден очаквах с нетърпение нощта,  за  да мога да спя.Бих пила малко
масло в 7:00, заспивах около 9:30 и спя до 8:30.Чудесен!!!" Том

„Ирония е, че чуваме толкова много истории за хора, приемащи концентрати от канабис,
всеки  ден,  без  истории  на  ужасите,  без  пристрастяване,  без  странични  ефекти  или
свързани  смъртни  случаи,  но  местните  законодатели  се  борят  срещу  отглеждането,
употребата  и  продажбата  на  марихуана  в  интерес  на  „обществеността“.  опасения  за
безопасността“,  което е прикритие за тяхната лоялност към Big Pharma и „финансовия
подкуп на Booze-Baron за ограничаване на растежа на индустрията за канабис в САЩ...“
Рафаел

„Започнах да давам маслото на баща ми тази седмица.Напреднал рак  на простатата,
който се е разпространил до някои петна по костите.Засега спи много и си е възвърнал
апетита.Не  ядеше  нищо  поради  лъчева  болка  в  гърлото.Също  така  част  от
безпокойството му се превърна в привидно весели събития в главата му!

Той все още получава болкоуспокояващи в болницата, които помагат при остра болка,
докато  нещата  не  бъдат  овладени.Документите  обаче  не  знаят  за  маслото.Дори
намекнахме за идеята за комбиниране на масло с лекарства, но лекарите се върнаха с
измислици  за  чудовищни  странични  ефекти.Исках  да  ги  помоля  да  ни  покажат
изследванията, но не искам да застрашаваме освобождаването на татко, тъй като сме
билиотбелязан  като  „труден“  за  поставяне  под  въпрос  необходимостта  от  прекомерни
лекарства, които го правят все по-лош и по-лош.

Не бих пожелал болнично лечение на рак на най-големия си враг.Бях чувал историите на
ужасите, но предполагам, че на някакво ниво си мислех, че нещата ще бъдат различни за
татко.Искрено се надявам, че не е късно.” Едмънд

-- Едмънд, бяха прави за възможните странични ефекти, но те биха били причинени от
химикалите,  които му дават, а не от маслото.Колкото по-скоро го върнете у дома и го
напълните с масло, толкова по-голям е шансът.Никога не е късно да започнеш с маслото,
въпросът е само дали не е късно то да изпревари болестта.Но това е пряко свързано с
това колко масло ще успеете да получите в него и колко бързо.

С това не казвам, че не трябва да следвате протокола или че трябва да започнете с
големи  дози.Приберете  го  вкъщи,  следвайте  протокола  и  нека  се  надяваме  на  най-
доброто.JB

„Здравейте,  Джиндрих,  искам  да  споделя  някои  от  „страничните  ефекти“  на
маслото.Първо си правя от известно време и също купувам от диспансера (като моя по-
добре!),  нямам никакво специално състояние или заболяване,  вероятно съм погълнал
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близо 30 ml от 2012 г., така че...

– Не мога повече да пия алкохол...една чаша вино и съм навън!Не се опитвах да спра да
пия, но наистина тялото ми го отхвърля напълно и е наистина хубаво да съм чист!!

-- Ирисът на очите ми е напълно зелен... няма повече малки кафяви точки тук-там (ако
знаете иридологията, тези малки точки са индикация за неизправност на органите или
дори за заболявания), така че ясни очи означава страхотно здраве!

-- Същият ефект за моето 10-годишно овчарско куче ясни очи и много енергия!(Той е имал
около 6 дози).Маслото и всички неочаквани странични ефекти!!Благодаря на вас и Рик за
всичките ви усилия да споделите това лекарство със света.Много любов, Естел”

В.Има ли хостел в Калифорния или Колорадо, където мога да стана законно жител и да
взема масло, за да излекувам рака си?Благодаря.

А.Това е добър въпрос, Дейвид Карпентър.От това, което ми казаха, всичко, от което се
нуждаете, е адрес на мотел и тогава лекарят може да ви предпише канабис.Така че не
мисля, че е необходимо да плащате някъде допълнително.Но ако някой с бизнес ум чете
това, позволете ми само да кажа, че много хора от цял свят нямат нищо против да летят
до Колорадо или Калифорния, за да получат лечението.Това не е решение за всички и
тези без пари няма да имат този шанс, но със сигурност ще помогне на много други, които
биха или биха могли да помогнат на другите по-късно.JB

Когато  пациентите,  които са приемали химиотерапия,  започнат  да използват маслото,
първото  нещо,  което  маслото  трябва  да  направи,  е  да  детоксикира  тялото.Така  че
понякога  са  необходими  120-150  г  масло,  преди  да  започне  да  атакува  самия
рак.Наистина не е добра идея да приемате химиотерапия, особено когато е абсолютно
ненужна, като се има предвид, че медицинската система знае за канабиса като лек за рак
от десетки години.JB

„Току-що писах миналата седмица за повръщане на маслото.Най-накрая спрях и все още
използвам същата партида  масло.Сега се чувствам страхотно.Мисля,  че  детоксикирах
всички  фармацевтични  лекарства  от  моята  система.Беше  нещастно  преживяване,  но
детоксикацията никога не е забавна." Робин

„Не знам със сигурност,  но предполагам,  че сте взели твърде много твърде рано.Има
такова нещо като надигане и това може да накара някои хора да повърнат.Знам това от
личен опит.(Току-що разбрах, че това звучи някак снизходително.Не го имах предвид по
този начин.)” Тина

„Тина, и аз се сетих за това и имах много въпроси защо съм толкова болна.наистина го
вярвамбеше  детоксикация  заради  това,  което  ми  се  случи  миналия  декември.Моят
онколог ми каза, че съм в „последния си стадий“, че ми е свършило маслото и съм имала
интравенозна доза Zometa, за да укрепя костите си.Оказа се, че маслото е действало като
хапче  за  алергия  и  ме спасява от  ефектите  на  Zometa.Излизайки  от  маслото,  станах
анорексичен, изпитвах силна болка, тъй като Zometa влизаше в костите ми и повръщах,
втрисах и бях хоспитализиран.

След този инцидент дори не можех да седя в индийски стил, защото ставите и бедрата ме
боляха толкова силно.Когато започнах отново с маслото, в началото бях добре, но след
това постепенно се разболях.Тогава се разболях много и когато повръщах дни наред и
нещастно се случи нещо странно, всичките ми стави се изчистиха и след 6 месеца вече
нямам болки в ставите.Отново съм гъвкав.Мога само да повярвам, че маслото извади
тази глупост от ставите ми, която може да остане с теб една година. Робин
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„Много е важно да влезем колкото е възможно повече в терминален пациент възможно
най-скоро.Повечето терминални пациенти са били подложени на химио/лъчева терапия,
обезболяващи и т.н.Уверете се, че е направен правилно и започнете да приемате колкото
е възможно по-скоро и аз не бих спрял да го приемам поне докато ракът не изчезне
напълно!” Бони

„Когато вашите лекари ви кажат,  „ти  сте терминален“,  не  бихте ли искали да опитате
каквото и да е там?Помисли за това...След такава диагноза какво трябва да губите?Имам
племенница, която е жива днес...заради това масло...Трябва ли да кажа повече?" Карол

„Това съм аз, нейната племенница.Наистина проработи.” Джоан

„Направих  полумаратон,  събрах  $5000  за  изследване  на  рака.Не  знаех,  че  вече  има
шибан лек и не ми го дават....Два пъти ми дадоха наистина силна химиотерапия.Съсипаха
черния  ми  дроб;  развалиха  ми  бъбреците.Изпратиха  ме  у  дома  да  умра  през  април
миналата година.Казаха, че няма да живея шест седмици.И ето ме днес, все още жив,
защото  открих  PhoenixTears.ca  и  Рик  Симпсън  ми  показа  как  да  направя  собствено
лекарство, за да мога да бъда тук днес.

Трябва да кажем на всички за това лекарство.Всеки трябва да знае: има действителни
медицински продукти от марихуана, които ще ви помогнат да живеете и ще помогнат на
вашите приятели,  които имат рак.Всеки трябва да знае:  никой не трябва да умира от
рак.Има лек, винаги е имало лек.Те просто...Big Pharma не ни позволява да го имаме.Как
смеят?!Изследването на рака е многомилиардна индустрия.И какво правят?Убиват хора
като мен с наркотиците си.Това са глупости!Има лек!Маслото Phoenix Tears работи!Кажете
на всички.Моля те!" Джоан

„Здравей, Рик Симпсън, вярвам в маслото и в момента го използвам за майка ми, която
има рак, но имам въпрос, казваш, че трябва да се консумира 2 унции за три месеца, но
майка ми е  много  слаба  поради болест  и  се приема само като  унция и  предстои  да
изпълним три месеца, но все още го приемам и искам да знам дали има същия ефект,
защото казахте, че трябва да бъде след три месеца.Моля, отговорете ми на съобщението,
защото съм притеснен.” Есмералда

„Не  се  тревожете  много  за  това  колко  е  взела  досега.Просто  продължавайте  да  се
опитвате  да  я  накарате  да  яде  малко  повече.Кажете  й  да  изяде  по-голямо  парче  от
всякога, когато си ляга през нощта, малко по малко ще може да яде повече.Уверете се, че
тя  яде  по-голяма  доза  през  нощта  и  тя  ще  изгради  толерантност  по-бързо.Баща  ми
правеше същото през първите три месеца.Отне му много време, преди да може да изяде
над половин грам на ден и  ракът изчезва дори когато той едва  яде  1/4  грам на ден
(туморът ставаше все по-малък).Сега е до около грам на ден и е изял повече от сто грама
за 10 месеца.Късмет!" Хосе

„Здравейте  всички,  имам  приятел,  който  се  опитва  да  излекува  хроничен  случай  на
лаймска болест с чист CO (около 70-80% THC и направен с органичен зърнен алкохол),
който е закупен от много реномиран частен производител на масло.Когато достигна около
3/4 грама на ден преди около 3,5 седмици, тя започна да има липса на апетит, периодично
гадене и много меки изпражнения (почти диария) принай-малко 3 пъти на ден - това все
още се случва сега и изобщо не се е подобрило, но също така не се е влошило, което е
добре.

Всяка сутрин в продължение на месец тялото й буквално изхвърля всичко в дебелото
черво,  както  изглежда,  и  миризмата  може  да  бъде  открита  в  другия  край  на  къщата
(съжалявам за TMI!) Странното е, че изпражненията й започнаха да миришат наистина
токсично. ..почти като химикал, около седмица след увеличаване на дозата от 1/2 на 3/4
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от грама.Миризмата е толкова странна - дори не мирише на изпражнения!!

Сега тя е на грам на ден (за последните 1,5 седмици) и все още е така, ако не и малко по-
зле.Няма никакви други проблеми или проблеми и тя всъщност се лекува бързо и се
справя много по-добре, отколкото през последните 10+ години на антибиотици, билкови
протоколи и т.н.Досега подобрението в здравето й е изключително драматично...за по-
добро!!Тази  токсична  миризма  на  изпражненията  ли  е  резултат  от  умирането  на
лаймските бактерии, детоксикацията или нещо друго?Всъщност се чудех дали тя може да
е имала рак на дебелото черво или някакъв друг рак, за който маслото се грижи, което
може да причини ужасната миризма и чести меки изпражнения.Някакъв съвет там??Това
нормално ли е?"

„Ето какво да очаквате.Когато си на маслото...(ако е направено правилно) тялото прави
сериозна детоксикация.Най-простият начин да го опишете е...всичко, което влиза в тялото
ви,  което не харесва лекарството,  то ще намери начин да изхвърли отпадъците.Звучи
така,  сякаш  вашият  доставчик  знае  какво  прави,  защото  тези  симптоми,  за  които
разпитвате, се случват на всички нас или нашите пациенти.Този вид симптом продължи
със съпругата ни повече от 3 месеца.

Единственото нещо, което ме притеснява е, че THC и CBD разчитат на продукта.Когато
произвеждаме, ние имаме средно 93-97% THC и между 1,34 и 1,59% CBD.Това може да се
постигне  само  чрез  смяна  на  разтворителя  или  чрез  промяна  на  вашето
декарбоксилиране на споменатия продукт.

--  Добавете  конопени  семена  към  диетата,  те  ще  регулират  изпражненията  много
бързо.Когато  е  твърде  течно,  трябва  да  добавите  нещо  твърдо.И  това  са
семената.Уверете  се,  че  не  приема  никакви  химически  хапчета.Миризмата  е
детоксикираща, няма за какво да се притеснявате.” JB

„Страничните ефекти включват: гледане на анимационни филми през целия уикенд.“ Мат

Кои щамове/разновидности?

„Аз съм с Ричард по този въпрос.Имате ли списък със щамове, за които е доказано, че
действат?Кои са някои добри компании за семена, от които да поръчате?Току що поръчах
малко семена.Кои са нещата,  които трябва да търся в добър щам?THC, CBD,  индика
срещу сатива?Щамът, който поръчах, има ниво на THC от 18-23% и CBD в диапазона 0,7-
1,0%. Cisco

-- Иска ми се да мога да предоставя такъв списък, Cisco, но не мога и няма да мога скоро,
докато не можем да направим всички необходими изследвания, за да можем да ви кажем
това.Ето какво написах на Ричард: Не мога наистина да дам име на щам, винаги трябва
да  го  пробвате  и  да  видите  какви  болкоуспокояващи  ефекти  има.Не  знам  какво  е
използвал  този  пациент.Бялата  вдовица,  която  Рик  отглеждаше,  беше  отлично
болкоуспокояващо,  европейските  бели  вдовици  изглежда  нямат  такъв  ефект.Така  че,
както  винаги,  най-мощните  и  успокояващи и  блокиращи дивана  индика  (доминиращи)
щамове  с  20%  THC  или  повече,  смесват  масла  от  няколко  щама  за  най-добри
резултати.Потърсете  наистина  брутално  мощни  щамове,  които  ще  ви  блокират  след
няколко всмуквания.С най-добри пожелания, JB

„Мъжкото растение има ли полезни компоненти?“ Бил

-- Младите мъжки растения са били използвани за влакна за меки дрехи за богатите.Не
бих приготвял лекарства от мъже, някои хора ще бъдат алергични към цветния прашец и
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това  може  да  доведе  до  проблеми.Можете  да  изцедите  сокги  или  ги  използвайте  за
чайове  (ако  са  здрави  и  отгледани  по  биологичен  начин).Но  няма  да  получите  най-
доброто лекарство от растенията.JB

В.Подходящ ли е Афганистан Куш за производство на петрол.Направих малко масло от
улични неща и го използвах през последните две седмици, тъй като имах проблеми със
съня,  сега  спя като бебе и се събуждам добре отпочинала сутрин.Проблемът е,  че  е
трудно да се получат добри неща в Лондон, затова поръчах AK, просто имам нужда от
вашето мнение сега.Много благодаря

А.Наистина не мога да кажа името на щама.Ако е мощен и ви прави сънливи, трябва да
произведе  добро  лекарство.Както  знаете,  ние  препоръчваме  най-мощните  и  най-
седативните щамове (за  предпочитане с  20% THC и повече)  и  най-добрите  масла  се
произвеждат от комбинация от няколко много мощни и успокоителни щамове, така че бих
се опитал да поръчам няколко успокоителни щамове, ако всичко възможно, това би било
идеално.Но дори маслата от един щам могат да направят чудеса, всичко, което казвам е,
че най-добрите масла обикновено се произвеждат от комбинация от няколко щама.С най-
добри пожелания, JB

„Има добра причина Рик Симпсън да препоръчва използването само на високо ниво на
THC от Indica.  Индика е успокоително средство,  което насърчава почивката и съня,  и
двете  необходими  за  изцеление.  Сатива  зарежда  с  енергия  и  повишава  кръвното  Ви
налягане. В някои случаи това може да бъде опасно за хора с високо кръвно налягане или
компрометирани системи, така че преди да дадете съвет, МОЛЯ, запознайте се с темата.
Вие  не искате да  нараните  никого.  За  повечето  хора съветът  на  Стан  (sativa  сутрин,
индика преди лягане) е добър. Ако използвате хибрид, уверете се, че той е поне 80=90%
индика. Късмет." Гари

„C:  Здравейте,  Джиндрич.....Нов  съм  в  лечението  на  Рик  Симпсън  (имам
рак)...Принадлежа към клуб за купувачи на канабис тук... Така че имам малък избор от
сортове за закупуване.Просто се чудя кой би бил най-добрият ми избор на индика за
направата на лекарството?Всички предложения са високо оценени.Благодаря ти.

JB: Здравейте C, вземете най-силната и успокояваща индика, за предпочитане няколко
щама.Ако  имате  избор,  бих  купил  3-4  унции  от  всеки  от  най-тежките  налични
щамове/пъпки и бих приготвил маслото от един паунд от това.

C: Добре, благодаря...какво имаш предвид под най-тежък?

JB: Най-успокоително, супер сънливо, с нокаут ефект

C: Съжалявам, но всичко това е ново за мен.

JB: Няма проблем.Изключително, почти наркотично успокояващо, много тежко.

C: Добре

JB:  Използвайте тези думи и кажете на производителите,  че те ще разберат за какво
говоря,  надявам  се.
C: Знам, че имат куш, хаш долина.Другите имена не мога да си спомня.

JB: Отново вземете някой опитен със себе си и го накарайте да го опита вместо вас.

C: Добре

JB: И купувайте най-силните и седативни щамове, които имат, 20% THC или повече.
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C: Добре... благодаря ви много за всичко, което правите

JB: Добре дошъл, C.

C: И благодаря и на Рик...Вие, момчета, буквално ми спасихте живота досега.

JB: Ще му разкажа за теб.Моля, следвайте всички инструкции на нашия сайт до word за
най-добри резултати.Приемайте маслото според препоръките, увеличете pH на тялото си
(лимонов сок, диня и т.н.), яжте семена от две ябълки всеки ден, стойте далеч от лекари и
CT и  рентгенови лъчи,  ако  искате  да  живеете.Те  са майстори в  това  да ви  убедят  в
техните смъртоносни „одобрени“ лечения и може би от нашите пациенти се съобразиха
със съветите им, спряха да използват маслото и починаха.

C: Ще стане.... благодаря още веднъж.

(четири часа по-късно)

C: Хей, Джиндрих.Благодаря за вашата помощ по-рано.В крайна сметка получих смес от
Indica OG Kush и Hash Truffle.Хората в клуба изглежда смятаха, че това е най-доброто,
което имат за производството на лекарството.

JB: Добре.Звучи добре.

C: Добре :-)...Значи мислите, че това ще бъде добре за направата на лекарството?

JB: Всъщност не мисля нищо, освен ако сам не видя и опитам материала.Имената звучат
добре и познато, но наистина не знам колко мощни са пъпките и какво всъщност имате.
C:  А,  добре.Приемам  лекарството  от  около  6  седмици...промените  в  мен  са
невероятни...Всеки, който ме познава, е изумен.Е, ти още веднъж.Знаеш ли Джиндрих,
срещнах жена,  на която беше диагностициран точно същия рак като мен,  3 дни след
мен.Ние  сме  на  една  и  съща  възраст,  имахме  същия  стадий  на  рак,  всичко  е
идентично.Предложиха  ми  облъчване,  както  и  тя.Казах,  че  няма  начин,  аз  правя
лечението на Рик  Симпсън.Тя  избра  радиацията.Джиндрих,  тя  почина  преди 4  дни от
радиация,  от  ужасните  изгаряния,  които  се  заразиха.Тя  беше  само  на  55,  силна,  но
„лекът“ я уби.Просто ме прави много по-сигурен, че постъпвам правилно с избора си.

JB: Знам такива истории.Наистина е отвратително това,  което правят на пациентите.С
най-добри пожелания, C.Ти знаеш какво да правиш."

„Мисля, че добър начин да се обясни разликата между качеството на маслата би бил:

95-98% THC се равнява на 95-98% шанс за пълно излекуване и оцеляване.

80% THC се равнява на 80% шанс за пълно излекуване и оцеляване

70% THC се равнява на 70% шанс за пълно излекуване и оцеляване

60% THC се равнява на 60% шанс за пълно излекуване и оцеляване.И т.н.

Въпреки това, 100% THC не се равнява на 100% шанс за пълно излекуване и оцеляване,
защото е различно вещество от маслото.

Когато пациентът използва химиотерапия и радиация заедно с маслото или е бил през
тези лечения преди, разделете процентите на два или три,  може би четири или пет,  в
такива случаи просто никога не знаете дали маслото ще има достатъчно мощност, за да
го намали .Такива пациенти трябва да ядат 2 или 3 пъти повече масло (120-180 g за
период от шест месеца).
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Това е споменато само за обяснение,така хората ще разберат по-добре значението на
качеството и съдържанието на THC в маслото. Основният критерий е, че маслата трябва
да произвеждат много силен и успокояващ ефект при поглъщане.Най-добрите масла са
изключително успокояващи, но еуфорични (така че ги ядеш,  заспиваш и се събуждаш
няколко часа по-късно, кикотейки се като дете).

Когато филтрирате добре маслото си и добавите няколко капки вода в края на процеса на
изпаряване (и следователно нямате ненужни растителни материали в него),  също има
голям шанс данаистина ще хареса вкуса на маслото.Така че отново и отново и отново -
уверете се, че вашето масло винаги е силно и успокоително, колкото е възможно за най-
добрия резултат от лечението.Следвайте инструкциите, когато произвеждате и използвате
маслото, така можете да сте сигурни, че сте направили максимума, който сте могли за
пациента.С най-добри пожелания, JB”

"Не вярвам, че трябва да е 95 процента." Богат

-- Не е задължително да е 95% THC, богато, но маслата с около 95% THC са най-мощните
и  колкото  по-мощно  и  успокояващо  е  маслото,  толкова  по-добре  действа  като
лекарство.Винаги можете да вземете по-малко от по-мощното масло и то ще работи по-
добре от повече от нискокачествено масло.Наистина е толкова просто.JB

„Стандарти и контрол на качеството – да.Но само ако Рик одобри посочените стандарти и
qc.  съдя
-- Никога не сме били против контрола на качеството, Сю.Но реалността е, че контролът
на качеството е невъзможен в повечето части на света поради факта, че канабисът е
незаконен и лабораториите не могат да го тестват.Ние наистина работим с хора от цял 
свят, не само от САЩ.Тестването е достъпно в няколко държави в момента, много малко
хора имат достъп до него.Повечето от нашите пациенти се борят да намерят достатъчно
пари, за да си набавят разтворителя и оризар, така че колкото по-нисък е прагът за тях,
толкова по-добре.

Разбира се, бихме могли да направим всичко по-сложно, но не искаме да го правим.Ние
обичаме  да  е  просто.Ако  следвате  простите  инструкции,  ще  получите  масло  с  много
добро качество.Това, което влагате в него, е това, което ще бъде в крайния продукт.Така
че, ако го направите от здрави растения, най-вероятно ще произведете масло, което ще
бъде наред и без пестициди, хербициди и кой знае какво още.JB

На открито срещу закрито

„Джеф, работата е там, че противно на общоприетото схващане, THC те успокоява.CBD
блокира усвояването на анандамид и ви прави нервни.От опит знаем, че могат да се
произвеждат  масла  с  95-98% THC и  те  могат  да  бъдат  много  успокояващи.Но нямам
достатъчно резултати, за да мога да кажа какво точно ги прави толкова успокоителни;
плюс всяка партида е различна и така или иначе не можем да я възпроизведем, така че
не се фокусираме върху тестването много в момента, също поради обстоятелствата, в
които живеем.

Искаме маслата да бъдат възможно най-мощни и успокояващи/успокояващи за най-добри
резултати  при  лечението.Колкото  по-наркотично  успокоително,  толкова  по-
добре.Повечето щамове с високо съдържание на CBD, които видяхме, не се доближиха
до ефикасността на това, с което обичаме да работим, така че не ги препоръчваме много,
това е всичко. JB

„След като загубих жена си от рак на 35 години и докато брат ми чакаше чернодробна
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трансплантация  през  последните  пет  години  заради  рак,  аз  търсих  RSO  в
диспансерите.Цената му варира между 100 $/g чак до 30 g в щата Вашингтон.Едно от така
наречените RSO места имаше маслото с безбожни 7% THC с по-високи CBD, струва ли си
това  изобщо?Това  беше  30  г  масло.Маслото  от  сто  долара  беше  над  90,  мисля,  че
92%.Какъв е перфектният баланс на трите психоактивни химикала?Благодаря." Хийт

-- Хийт, най-добрият RSO е около 95-98% THC, обикновено около 1% CBD и изключително
мощен и успокояващ, с акцент върху думите мощен и успокояващ (заключване на дивана,
трябва  да  ви  направи  много  сънливи  и  отпуснати  при  поглъщане  .Когато  не  стане,
опитайте друга партида и запазете енергизиращото масло за локална употреба).

Що се отнася до тези масла с "високо CBD" със 7% THC, поне сега знаете защо сме
против  такива  масла  -  повечето  висококачествени  CBD  масла,  които  се  доставят  в
момента, са синоними на това, което наричаме боклук, защото знаем разликата между
висококачествени масло и общо взето всичко останало.Наистина е най-добре дапросто
направете свое собствено масло, когато е възможно.Вземете пъпката от диспансерите,
купете най-доброто, което имат и след това направете маслото, наистина няма нищо.Аз
самият не бих купувал маслото от никого, винаги бих го правил сам.Искате да бъдете свой
собствен  контрол  на  качеството,  не  искате  да  зависите  от  никого.Ако  можете  да
направите чаша кафе или мохито, можете да направите и олиото.JB

„Знам 5 лаборатории, които всички заедно НИКОГА не са виждали „96% THC“ масло…
Никой.Хиляди  тестове  за  последните  5  години.Нищо  по-близо  до  това  –  дори  когато
специалистите в лабораторията се опитват с всички сили да сравнят проба... Най-чистото,
което могат да получат, е 88%+.И това са професионалисти с изчерпателни ресурси на
разположение." Фил

--  Това само доказва, че те не са тествали най-мощните масла,  които могат да бъдат
произведени, нищо друго.JB

„Омг, толкова много противоречиви коментари, толкова се обърках?!?!“ Даяна

-- Бих изслушал тези, които знаят какво правят и говорят.От вас зависи да изберете кой е
той.JB

„Това  е  добра  идея,  която  правиш  JB.Аз  например  бих  разчитал  на  това,  което
публикувате  и  съвети.Ясен  съм,  че  нафтата  е  най-предпочитана  (за  разлика  от
алкохола).Предполагам, че объркващата част е, че на уебсайта на Рик и в неговата книга
е  препоръчано  да  се  използва  индика,  но  е  известно,  че  индика  има  по-високо
съдържание на CBD и вие казвате по-горе,  че  границата между двете е изчезнала.За
обикновен човек като мен е объркващо.Индика срещу Сатива.THC срещу CBD и т.н., и
т.н.Така че, ако човек трябва да избере поне 20% THC, тогава не трябва ли да избере
Sativa?Или идеята  е  да  изберете  Indica,  но  с  високо  ниво  на THC от  поне  20% THC
(независимо от съдържанието на CBD)?Можете ли да посъветвате, за да може начинаещ
като мен да помогне на членовете на семейството? Jyoti

-- Да, индика да, но най-мощните и успокоителни, ако е възможно.Пропагандата с високия
CD започна да се използва за прокарване на нискокачествени масла.Освен това нашите
идеални масла биха имали 95-98% THC.Така че отново няма толкова много място за CBD
там.За нас думите „мощен и успокояващ“ са по-важни от „висок CBD“.“ JB

„Добре,  може  ли  да  направим  щам  без  кикот?Кикотенето  на  съпруг  в  3  сутринта
остарява.хаха.” трън
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„Чел съм проучвания, при които чист THC се инжектира in vitro на злокачествени клетки и
те се апоптизират.Не съм виждал такова изследване за CBD.Струва ми се, че подходът на
CBD е малко повече от начин хората да се възползват от канабиноидните лекарства, като
играят на безпочвения страх на хората от THC и популяризират ползите от канабиса без
„ужасния,  пристрастяващ,  високоиндуциращ  THC“.  Печеленето  на  пари  или  копие  от
ДОКАЗАНОТО представяне на конопено масло,  като същевременно рекламирате CBD
като чудо, което, слава богу, е противоположно на ужасния THC, е да се възползвате от
лудост и миризми на измама.Не казвам, че CBD няма ползи, например локално, но от
изследването става ясно, че THC е най-лечебният.Да се  поддаваме на забранителите и
да се фокусираме върху CBD е голяма лоша услуга.Как ще обясните фокусирането на
изследването върху съединение, което е по-ниско?Това е глупост.” Кори

„Да, CBD със сигурност може да се бори с метастатичния рак.Особено когато е част от
маслото  на  Рик  Симпсън,  което  трябва  да  съдържа  95-98%  THC.Това  ви  казва,  че
значението  на  CBD  вероятно  не  е  толкова  голямо,  колкото  се  представя.Но  нека  се
надяваме,  че един ден медицински учени ще започнат да тестват и  RSO.Ако следват
нашите  инструкции  как  да  произвеждат  и  използват  маслото,  те  ще  имат  същите
страхотни  резултати  като  нас.Ако  не  го  направят,  е,  няма  да  го  направят.Толкова  е
просто.” JB

Протоколът на Рик Симпсън
„Започнете  хората  с  минимални  дози,  с  размер  на  половин  зърно  сух  късозърнест
ориз.Въпреки  че  маслото  е  безвредно,  по-малко  е  по-добре  от  повече  за  тези,  които
започват лечение.В началото приемайте само една малка частица от това невероятно
вещество на всеки осем часа,  след това увеличавайте дозата си на всеки четири дни
редовно и скоро поносимостта ви ще се увеличи.Ако човекът каже, че не е усетил ефекта
му или че го е усетил само леко, бих счел това за добра доза за начинаещ.Просто искате
да получите малко от лекарството в тяхната система, за да могат да започнат да свикват с
него.

Никога не знаете точно как ще реагира човекът, така че продължете бавно и увеличавайте
дозата на всеки четири дни, докато пациентът може да погълне общо един грам на всеки
24  часа.След като  пациентът  свикне  с  употребата  на  маслото,  най-добрият  начин  да
постигне това е да го накара да приема дози, равни на около една трета от грам на всеки
осем часа, след като свикнат с употребата му.Все пак бих искал да напомня на тези, които
изпитват затруднения, че тяхната доза може да се повишава по-бавно, но за най-добри
резултати трябва да се приема възможно най-бързо.

Това са инструкциите за дозиране, които Рик препоръчва, ако пациентът може да изгради
толерантността си достатъчно бързо.Ако се спазва този протокол, много пациенти могат
да стигнат до точката за три седмици, че да могат да приемат една трета от грам на всеки
8 часа.Но средно на повечето пациенти обикновено отнема четири до пет седмици, преди
да могат да приемат това количество на доза, след което могат да продължат да приемат
един грам на ден, докато не бъдат излекувани или състоянието им бъде поставено под
контрол.

Рик  обича  да  доставя  това  лекарство  в  пластмасови  спринцовки,  които  нямат  игли,
вместо това има само малък отвор, през който може да се изстиска маслото.Той казва, че
предоставянето на маслото по този начин улеснява пациента да измерва дозите си и
спира чуждите вещества да замърсят лекарството.

Най-лесният начин за повечето да разберат количеството, което трябва да приемат, е да
го сравнят с нещо като късозърнест сух ориз.Дозата за начинаещи трябва да бъде около
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половината от размера на едно от тези оризови зърна или около една осма от инча дълга,
това количество би било равно на около една четвърт от капка.В някои случаи тези с
много ниска толерантност може дори да открият, че това може да е твърде много, за да се
справят удобно в началото, така че, ако е необходимо, могат да започнат с още по-малко.

Дози от този размер трябва да се приемат три пъти на ден, рано сутрин, в средата на
следобеда и около час преди пациентът да си легне.Всичко, което един начинаещ трябва
да направи,  е  да  изстиска  еквивалента  на  половин зърно сух  ориз  от  пластмасовата
спринцовка и това е тяхната доза.Въпреки че говорим за много малко количество и няма
да навреди на пациента, поради неговата сила, това вещество трябва да се използва с
уважение.

След четири дни при тази доза,  тя се удвоява до дози,  равни на размера на оризово
зърно,  или  дози,  които  са  дълги  около  една  четвърт  инч,  когато  се  изстискат  от
спринцовката.След  това,  четири  дни  по-късно,  дозата  се  удвоява  отново  и  това
продължава на всеки четири дни,  докато пациентът може да погълне еквивалента  на
шестнадесет зърна ориз на доза.Това количество се равнява на около осем до девет
капки масло на доза, което е приблизително една трета от грама.

Един ml е малко повече от един грам тегло, така че ако пациентите желаят, те могат да
използват  това  измерване,  за  да  определят  своята  доза.В  този  момент  пациентите
обикновено продължават да приемат тази доза,  докато не постигнат желания ефект с
медицинското си състояние.Ще има пациенти, които няма да могат да увеличат дозата си
толкова  бързо,  но  Рик  ги  призовава  да  го  приемат  възможно  най-бързо,  за  да  може
маслото да облекчи страданието им.Освен това ще има хора,  които могат да приемат
това лекарство по-бързо и Рик няма проблем с това, стига на пациента да му е удобно да
го приема по-бързо, това просто означава, че ще се излекува много по-бързо.

В действителност Рик смята, че пациентите трябва да останат в собствената си зона на
комфорт, когато става въпрос за употребата на това лекарство.Но той все още смята, че
всеки със сериозно състояние не трябва да играе игри с това вещество, тъй като ако не се
приема  правилно,  то  може  да  не  е  в  състояние  да  преодолее  състоянието,  което  е
предназначено да лекува.

Тъй като това лекарство е толкова безопасно за употреба, ние обикновено не измерваме
точно  дозите,  но  за  тези,  които  обичат  точните  измервания  и  притежават  везни  с
достатъчна  точност,  започнете  с  около  0,01  g  три  пъти  на  ден  през  първите  четири
дни.След това, ако можете, удвоете го до 0,02 g за четири дни, след това до 0,04 g за
четири дни, 0,08 g за четири дни, 0,16 g и след това 0,32 от грама.Това би било идеалната
схема на дозиране за тези, които могат да погълнат това вещество бързо.

Когато можете да получите висококачествени щамове индика пъпки, с които да работите,
полученото масло ще бъде изключително успокояващо.Това е ефектът, който маслото ще
има,  ако  сте  произвели  истинското  „масло  от  Рик  Симпсън“  и  няма  за  какво  да  се
притеснявате.Пациентите просто заспиват и в крайна сметка ще се събудят.Някои може
да се почувстват малко уморени в началото,  но ще бъдат невредими и обикновено в
рамките  на  един  час  след  като  станат,  това  сънливо  усещане изчезва.Ако  маслото  е
произведено  от  сортове  сатива  коноп,  очаквайте  неприятности  и  дълготрайна
енергизираща сатива.Не искате хората със сериозни заболявания като рак да се опитват
да приемат масло с тези ефекти и пациентът няма да получи медицинските ползи, които
добрата индика може да осигури.Не всеки обича да е на високо ниво и не е смисълът от
медицинска гледна точка да се забивате прекалено много от това вещество.Но в някои
случаи, когато животът на пациентите е в опасност, даването им на по-големи дози може
да е единственото нещо, което може да спаси живота им.
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Въпросът е лекарството да се вкарва в пациента три пъти на ден.Пациентът може просто
да го постави на пръста си и след това да го изстърже върху зъбите си.След това изпийте
студена  вода  или  чай  и  те  трябва  да  го  преглътнат  доста  лесно.Някои  щамове
произвеждат екстракт, който няма приятен вкус, но е лесен за справяне.Просто поставете
дозата на пациентите върху малко парче хляб и го сгънете, след което го поставете в
устата им и им дайте да пият вода.Същото може да се направи и с  използването на
банани или други видове плодове.Идеята е маслото да се вкара в пациента възможно
най-бързо, но Рик все още обича да вижда, че те остават в зоната си на комфорт.

Всеки  е  различен и нашата толерантност  към това лекарство  ще варира  от  човек  на
човек,  така  че  се уверете,  че  пациентът  се  чувства  комфортно  с  количеството,  което
приема.При много сериозни състояния е важно пациентите да приемат това лекарство
бързо, така че може да имат по-голям шанс да оцелеят.Както вече споменах, въпреки че
маслото  е  безвредно,  ако  се  приема  твърде  много,  често  пациентите  не  харесват
преживяването.Така че увеличавайте дозата им бавно; по този начин те ще станат удобни
при използването му.

Все  пак,  както  обичаме  да  казваме,  агресивните  заболявания  трябва  да  се  лекуват
агресивно, така че ако имах нещо, което е животозастрашаващо, бих погълнал колкото се
може повече екстракт за възможно най-кратък период от време.Мисля, че си струва да
бъдат подготвени, така че тези, които могат, трябва да започнат да свикват с ефектите на
маслото възможно най-скоро,  защото тогава ще знаят какво да очакват,  ако някога се
наложи да приемат по-големи дози.

Стандартното лечение за възстановяване на тялото ви в добро здравословно състояние е
60 грама висококачествено масло, погълнато за период от три месеца.За тези, които са
приемали химиотерапия и лъчетерапия, е добра идея да погълнат 120 до 180 грама от
маслото възможно най-скоро.Обикновено 60 g могат да излекуват сериозен рак,  но за
тези, които са били увредени от медицинската система, често се изисква повече, за да се
предотврати връщането на рака и да се отменят щетите, които тези лечения са оставили
след себе си.

След като пациентът отново е здрав, можете да намалите дозата до един или два грама
на  месец  или  толкова,  колкото  пациентът  обича  да  поглъща;  от  наша  гледна  точка,
колкото повече,  толкова по-добре.Не пропускайте поддържащите  дози,  тъй като те  са
важни за поддържане на доброто здраве.Един грам на месец или една капка на ден след
работа вечер не звучи много, но според Рик трябвабъде достатъчно, за да поддържате
тялото си здраво.

Освен това той обича пациентите да използват други естествени неща като ябълкови
семена и  пшенична  трева  във  връзка  с  лечението  с  масло.От моя  опит  бих  накарал
пациентите да ядат конопени семена (и тамян, смирна и хмел), тъй като маслото, което
съдържат, е толкова питателно и добро за тялото.

Рик също така вярва, че пациентите трябва да се опитат да повишат pH на телата си
възможно най-бързо,  като поглъщат такива неща като диня или лимонов сок и др.Той
казва, че това е от най-голямо значение и това може да даде на пациента много по-добър
шанс да оцелее.

Пациентите също трябва да започнат да ядат повече сурови плодове и зеленчуци и да
ядат по-малко месо, особено преработените сортове, които съдържат повече токсини.Рик
силно вярва в използването на машини за изстискване на сок и смята, че големите дози
витамин С също могат да бъдат от голяма полза.

Това  е  протоколът  на  Рик  Симпсън  и  това  е  причината  името  му  да  бъде  известно
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завинаги.Това е може би най-важното откритие на всички времена и благотворният ефект
от  това,  което  ни  е  дал  този  човек,  не  може  да  бъде  надценен.Каква  полза  от
съвременната медицина и технологии, когато не работят?Ако искате да видите резултати,
опитайте метода на Рик за лечение.

Бяхме критикувани, че наричаме това масло лек за всичко, но какво друго бихте нарекли
вещество, което може да се използва успешно за лечение на толкова много медицински
проблеми?Някои изглежда смятат, че думите лек за всички означават, че това масло ще
осигури вечен живот, но това не беше намерението на Рик.Разбира се, това лекарство
може да удължи живота ви и може да живеете много по-дълго с употребата му, в това
няма съмнение.Все пак това не означава, че ще осигури вечен живот.

Това масло все още не е законно достъпно за повечето и така ще отнеме много време, за
да се определи колко добавени години може да осигури.Засега ние не гледаме на това
лекарство като на еликсир на безсмъртието и твърдо вярваме, че не ви прави устойчиви
на куршуми.И все пак, както казва Рик, ако някога намерим ключа към безсмъртието, той е
сигурен, че конопът ще бъде основна съставка.

Моля, не мислете, че когато го използвате, не можете да заразите вирус.Все още може да
хванете  такива  неща  като  грип,  но  последиците  от  него  могат  да  бъдат  значително
намалени и ще се възстановите много по-бързо.В случай на пандемия или нещо подобно,
ако поглъщате или вече поглъщате  прекрасното  масло,  което това растение  може да
осигури,  шансът  ви  за  оцеляване  определено  ще  се  увеличи  значително.”  Йиндрих
Байер,Сълзите на Феникс: Историята на Рик Симпсън,епилог на първите две издания

„Джей Би, имам въпрос, брат ми има рак, отстраниха му (лечебното заведение) стомаха,
после му направиха химиотерапия, която доведе до повече рак до степен, че не може да
яде нищо, дори течности, той ги повръща.Тогава най-накрая му взех смолата; моят нов го
направи,  но  консистенцията  е  малко  гъста  (виж  снимката).Но  той  го  е  давал  и
вземал.Запушването е в горната част на червата, раковият растеж.Устата му е супер суха,
тъй като той също приема морфин поради силни болки.Най-после изпи малко течности,
но повърна течности два пъти и не на третия път имаше кръв.Дадоха му 2 седмици от
лекарите и го изпращат вкъщи.Какво мога да направя???Помогнете,  моля,  той има 11
грама смола от  ¼ паунда някакъв щам бяла вдовица.Можете ли да ми помогнете да
намеря къде мога да намеря истински RSO, който отговаря на всички квалификации за
него.Той е в Калифорния, Ел Ейи съм в Салвадор.Това е много тежка ситуация и не успях
да  направя  много  от  тук.Моля  за  съвет.”  Рикардо
--  Е,  колкото  по-скоро  започне  да  поглъща маслото,  толкова  по-скоро  ще се  подобри
качеството му на живот.Кажете му да постави тази смола във фурна, настроена на 130°C
(266°F) за около час и след това да започне да я яде.Добре е да започнете с малки дози,
но  когато  пациентите  са  на  морфин,  можете  да  им  давате  повече  масло  и  по-малко
морфин.Първите няколко дни може да са трудни поради взаимодействията.С най-добри
пожелания, JB

„Просто искам да уведомя всички, че първата ми партида олио за готвене за майка ми
беше страхотен  успех  и  си  върнах  добри 4/5  грама  от  унция  първокласна  пъпка!Над
луната с първия ми опит.И повярвайте ми, момчета, наистина е толкова лесно, колкото
приготвянето на кафе!Обичаме те, Рик......” Марк

Тамян и смирна
„Тамянът е чудесно допълнение към лечението с масло от канабис.Както вътрешно, така
и локално.Ако живеете някъде, където маслото от канабис не се предлага, помислете за
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тамян, той също може да направи чудеса.Потърсете най-мощните и успокоителни видове,
които можете да намерите."JB

„Опитах тамян локално, помага за премахване на болката.:)” Карол

„Използвах  масло  от  тамян  от  Young  Living  Essential  Oils  с  Phoenix  Tears  на  Рик
Симпсън.Баща ми можеше да изкара 10 часа без болка... Той имаше рак в стадий 4 и се
разхождаше наоколо, сякаш нищо не е наред. Шели

„Тамянът е чудесен за толкова много неща.Използвам го върху слънчеви петна по кожата
си,  всеки  ден  върху  лицето  ми  смесен  с  краставица  за  тоник,  след  като  го  измия  с
етерични масла.Ето защо изглеждам толкова млад на 65 години.LOL!Шегувам се.Аз съм
на четиридесет и две.Но имам прилична кожа, тъй като не използвам никакви парабени
или химикали върху нея. Даня

„В магазините за билки го потърсете под другото му име, Boswellia.Работи по принцип като
Advil, но по-добре. Шарън

„Има едно старо лекарство, което изисква тамян, смирна, зехтин и канабис.Светлина на
смирната!!Прави чудеса за диабетиците локално и вътрешно!” Брайън

„Всичко, което расте в природата, може да се грижи за нас.Синтетичните версии на всички
тези неща се оказват вредни.Всички тези растения (тамян, смирна, лавандула, карамфил,
мента и др. и др.), особено древните растения в техните местни зони са прекарали години
в усъвършенстване на защитните си агенти срещу хищници и опасения за околната среда
и тези неща могат да се използват, за да не само лекувай, но лекувай!” Уенди

„Той  прогнозира,  че  след  още  едно  десетилетие  одобрената  употреба  на  медицински
канабис  за  всички  видове  състояния  ще  бъде  централна,  тъй  като  ще  се  приготвят
лекарства, които работят като THC, но без активната съставка, която причинява „висок“
ефект върху пациентите.Mechoulam не е ограничил интереса си само до канабиса.Той е
направил изследвания върху левона, еврейската дума за тамян или Boswellia sacra, която
е  била  използвана  като  тамян  в  Светия  храм  в  Йерусалим.Химикът  от  Еврейския
университет,  заедно  с  тогавашния  си  докторант  Арие  Мусаев,  показаха,  че  основна
съставка  на  близкоизточния  тамян  понижава  тревожността  и  има  подобен  на
антидепресант ефект върху мишките.

„Талмудът  споменава  смолата  от  босвелия  като  отвара,  поставена  във  вино,  за  да
„обезпокои сетивата“, така че [осъдените] на смърт да не се тревожат...Това [откритията
им]  осигуряват  биологична  основа  за  дълбоко  вкоренени  културни  и  религиозни
традиции."http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-352563
--  Маслото  от  канабис  и  тамянът  са  много  сходни  по  своите  лечебни  ефекти.Просто
добавете висококачествен тамян (boswellia sacra) към вашата диета или яжте три пъти на
ден (150 mg три пъти на ден за по-малко сериозни състояния и 300 mg или повече за по-
сериозни  заболявания  и  болка  и  т.н.)  Или  можете  да  следвате  същия  протокол  и
използвайте  същите  дози,  както  ако  използвате  RSO.Тамянът  също  може  да  оправи
тялото  ви  от  ниво  на  ДНК нагоре,  а  също така  може да  излекува  рак  и  много  други
„нелечими“ заболявания.И това е добре да се знае, според мен.JB

„Наистина съм разстроен, че обърках ахилесовото си сухожилие вчера.Не мога повече
диван до 5kедва ходи.Някой да има съвет за бързо оздравяване?" Джена

-- Много масло както локално, така и вътрешно.Добавете масло от тамян и карамфил към
силен  мехлем от  канабис  или  към смес  с  масло  от  ший/кокосово/масло  от  конопено
семе.Както  винаги  20-30%  THC  мехлеми  действат  най-добре.Насладете  се  на
лечението.JB
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„Приемам чисто етерично масло от босвелия фреана за рак на жлъчните пътища в стадий
IV, който е метастазирал в белите дробове и костите и черният ми дроб след 2 месеца
вече има нормална функция, без запушвания и аз промених диагнозата си за 9 месеца
живот , а туморите на черния ми дроб се свиват и един умира!!Все още се интересувам
много  от  маслото  от  канабис,  но  също  така  съм  правил  химиотерапия,  за  да  спра
разпространението и  знам,  че  след като  химиотерапията  приключи следващия  месец,
искам да ударя силно тялото си с всичко, което мога.Купих книгата, сега просто трябва да
знае как се прави маслото и да намеря някой, който да ми помогне.” Сара

„Отбивам се да поздравя. Все още продължавам, на 17 юли е 1 година, откакто започнах
1-2ml на ден, животът ми се промени напълно и съм почти на 200 паунда, свалени точно,
остават 9 паунда, в моята аптека имам 179mg CBD до 179mg THC масло .5ml на ден и
87% THC и 4% CBD 1ml на ден. И тамян, смирна и сок. РАБОТИ, КАКТО ЗНАЕШ, JB,
просто исках да те уведомя, че все още отивам!” Бил

„Използвам тамян със смирна за Хашимото и работи! Жалко, че не мога да взема масло
там, където живея, тъй като е незаконно.” Синтия

„Започнах с това преди 3 дни, след като чух за момиче, което намали мозъчния си тумор
само с капка от това на езика си на всеки два часа. Линдзи

„Слагам тамян на капсули от няколко години. Преди приемах тамян самостоятелно, за да
лекувам рака  си  (без  химиотерапия  или радиация)  през  онези  времена,  когато  нямах
безопасен достъп до масло от канабис. Когато нямах RSO и забелязах, че петна започват
да се появяват, просто сложих няколко капки свещен тамян директно върху кожата си и
наблюдавах как петната изчезват за няколко дни. Бях абсолютно изумен! Разказвам на
хората от години.Все още трябва да си направя колоноскопия (когато се застраховам в
CO), за да видя дали основният тумор е изчезнал. Рак или не, ще продължа да правя
това, което правя, както ми препоръча онкологът (за цял живот). Той е изумен!” Лиза

„Слагах смола от тамян в храната на кучето си два пъти на ден в продължение на няколко
месеца и туморът с размер на грейпфрут изчезна. Карън

„ТАМАН – казва се, че свива туморите и забавя, ако не, спира прогресията на рака. Знам,
че свива туморите. Виждал съм, че сваля на нищо тумори с размер на топка за голф!“
Тамара

"Направих това неразделна част от моята методология преди няколко години, заедно с
маслата от копайба и лимонена трева, резултатите са абсолютно невероятни. Благодаря
за споделянето на JB." Марк

„Поне една от причините е, защото във видеоклипове и публикации в блогове им се казва,
че  маслото  от  тамян  съдържа  босвелинова  киселина  –  противотуморната  активна
съставка в смола на дъвка от тамян. твърде тежка молекула, за да бъде летлива. Има
няколко босвелинови киселини, открити в смола на тамян, и те имат молекулно тегло в
диапазона 450 – 500. Летливите молекули обаче – тези, които могат да се изпаряват –
всички имат молекулно тегло под 300.
--  Ето  защо  препоръчвам  да  дъвчете  тамян  и  смола  от  смирна  и  да  не  поглъщате
етерични масла, които (да се надяваме/уж) са произведени от тамян и смирна. JB

"Олиото от тамян ми помогна да се отърва от парализата на Бел за една седмица! Давам
долу най-доброто лечение, което някога съм получавал, което беше "законно"." Джейсън

„Използвах тамян,  иланг-иланг  и  понякога мускат  салвия върху Джъстин за  гърчове  в
продължение на четири месеца и видях подобрение. По времето, когато започнах, той
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имаше три припадъка на ден и спадна до един на ден и понякога бягане от два до три дни
без припадъци. Четох къде Анжелика също помага при припадъци. Неврологът му е за
всичко,  но  няма  реални  познания  или  какъвто  и  да  е  протокол.  Ароматерапевтите
изглежда  не  са  много  запознати  с  използването  етерични  масла  за  контрол  на
припадъците. Изглежда, че инхалирането и разреденото локално приложение работят, но
би било хубаво да имам някои насоки. Научих по трудния начин, че определено има някои
масла,  които  трябва  да  се  избягват  като  всичко  с  камфорови  съединения  (розмарин,
евкалипт,  шип лавандула,  испански  градински  чай)  или туйон,  както и  няколко други."
Джуди

„Избраното от нас спасително лекарство е откровено. Държа го на рафта и го използвам в
разреждане с MCT масло. Същото масло-носител, което Rae използва орално с CO.
Подушка или две под носа, а след това в задната част на ушите, слепоочията, врата,
китките и долната част на краката. Това е най-доброто спасително лекарство до момента.
Бързо и ефективно, но с пълно разкриване; не всеки път." Марк

„Маслото  от  тамян  идва  от  смолата  на  дърветата  Boswellia  serrata.  Някои
ароматерапевтични масла, парфюми и определени видове тамян съдържат това масло.
Аюрведичната медицина, традиционното здравеопазване на Индия, също използва масло
от тамян за  лечение  на няколко  състояния.  В  западната  медицина маслото  от  тамян
представлява  интерес  поради  своите  противовъзпалителни  свойства,  според
Мемориалния център за рак на Слоун-Кетеринг. Възможни са някои странични ефекти, но
MSKCC  отбелязва,  че  тамянът  изглежда  има  по-малко  отрицателни  ефекти  от
лекарствата,  които  лекуват  възпалителни  състояния,  като  стероиди  и  нестероидни
противовъзпалителни лекарства.

Възможни  са  стомашно-чревни  странични  ефекти  при  приемане  на  масло  от  тамян,
според Physicians'  Desktop Reference.  Те могат да включват разстроен стомах,  гадене,
стомашна болка,  усещане за  парене или неприятно усещане за  пълнота.  Маслото  от
тамян също може да влоши разстроен стомах или стомашна болка.

Маслото  от  тамян  има ефект  на  разреждане  на  кръвта  и  може да  увеличи  риска  от
необичайно  кървене,  както  отбелязва  Медицинският  център  на  Университета  на
Мериленд. Това е основно за хората с нарушение на кръвосъсирването или всеки, който
приема лекарства или други билки с антикоагулантни ефекти, като варфарин, хепарин,
ибупрофен,  аспирин  или  гинко  билоба.  Всеки,  насрочен  за  хирургична  или
стоматологична процедура, трябва да спре да приема масло от тамян предварително.“
Шели

Преработка на смоли от тамян и смирна
Замразете тамян, натрошете го в миксер като кубчета лед (за няколко секунди на много
висока скорост), след което изсипете много горещ (100°C) зехтин върху праха. Оставете
да се смеси като коктейл за около 3 минути.  Изсипете маслената смес в бутилка и я
оставете  да  престои  няколко  дни,  разделете  слоевете  и  получавате  своя  екстракт  от
тамян.  Добавете  смирна,  ако  имате  –  обработете  я  по  същия  начин  –  замразете  я,
натрошете я, добавете горещо олио, оставете да престои, отделете.

След това добавете масло от канабис към сместа от тамян, смирна и зехтин. Можете
също да го ядете три пъти на ден.  Към него бих добавил и масло от конопено семе,
отделно, и бих масажирал краката си с него. JB
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Пушене на канабис
„Моят 28-годишен приятел беше опериран днес от рак  на гърдата,  казват,  че  ракът е
отстранен, но все пак искат да й направят химиотерапия.Говорихме и преди и аз й казах
да откаже химиотерапията и  простовземете RSO.Прав ли съм за това?От това,  което
прочетох за Phoenix Tears, смятам, че това е правилно, но бих искал вашата помощ за
отговора на това.Благодаря." Джъстин

-- Браво, Джъстин.Без химиотерапия или сканиране.Операцията беше ненужна.Накарайте
я да изяде 120-180 г от маслото през следващите шест месеца и следвайте инструкциите
на нашия сайт.JB

„Представете  си,  че  се  опитвате  да  научите  хората  как  да  носят  панталоните
си...Изглежда лесно.Ами ако хората ви пишат всеки ден,  питайки ви как да си обуете
панталоните?(утежняващо) Това е като ден на прасета!Ако си облека панталоните и е
направено както трябва, това е начинът, по който ще покажа на някой друг.Може да се
смея на хората, които искат да опитат да обуят панталоните си назад и да кажат: „Хей, те
стоят добре, разбира се, но това не променя факта, че са обути наопаки!(Това работи за
Khris Kross).“ JB просто ни казва какво работи и няма да ни каже по друг начин, защото
няма  нужда  от  други  начини.Следвайте  указанията  или  се  разхождайте  с  панталони
наопаки, но не се ядосвайте на JB, когато разберете, че той просто ви показва правилния
начин  да  го  направите!Ние  не  се  опитваме  да  променим  текст  в  книга,  а  просто
изследваме други книги!“ Чад

-- Благодаря ти, Чад, това беше страхотно обяснение и да, прав си.Целият този въпрос на
RSO медицината е толкова обидно прост, че всъщност го прави по-сложен.Твърде просто
е хората да го повярват, а именно когато не могат сами да опитат лекарството и трябва да
четат само за него.

И цялата работа е, че животите на хората са застрашени.Разговарям с тях лично, виждам
болката по лицата им, не ме питайте какво ми причинява след всичките тези години.За
мен  тук  няма  много  място  за  импровизация,  няма  време  за  дълги  бибоп  сола  или
свободен джаз.Това е солиден олдтаймер блус с дванадесет такта и е дълъг дванадесет
такта.Рик  ни  даде  насоки,  които  да  следваме,  но  всеки  иска  да  преоткрие  колелото
поради някакви проблеми с егото или други човешки слабости.

Всичко,  което  казвам  за  това,  е  първо  да  овладеете  готварска  печка  за  ориз  и
вентилатор.Първо RSO, след това всички други (по-малко мощни) форми на лекарството
за  канабис.Защото  потентността  има  значение.Колкото  по-мощно  и  успокояващо  е
маслото,  толкова  по-добре  за  пациента.Не  е  нужно  да  тествате  върху  вътрешни
състояния, опитайте го първо върху кожни заболявания и вижте дали се лекува по-бързо с
истински много мощен и успокояващ RSO с 95-98% THC или с нещо друго, което трябва
да ви  отговори.След това знайте,  че  същото нещо,  което  се  случва  на кожата ви,  се
случва вътре в тялото ви, когато поглъщате това лекарство.

След  като  направите  това,  вие  основно  ще  загубите  интерес  към  по-малко  мощните
форми на лекарството за канабис.Не защото не могат да помогнат в някои случаи,  а
защото защо да летите втора или трета класа, когато можете да летите първа класа за
същите пари и в същото време да спасявате живота си по-бързо и надеждно?

RSO  е  първокласна  медицина  и  начинът,  по  който  го  гледам,  всичко  останало  не  е
първокласно  лекарство.И  аз  искам първокласно  лекарство,  защо  да  искам разредено
лекарство  вместо  истинското?Колкото  по-силно  успокояващо  и  по-мощно  е  маслото,
толкова по-добре действа като лекарство - и това никога няма да се промени." JB
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„Най-добрият RSO е 95-98% THC и е изключително мощен и успокояващ.Всичко друго
освен  това  (суров  канабис,  сокове,  хранителни продукти,  високо  съдържание на  CBD
масла, недекарбоксилиран BHO, тинктури, мехлеми, смеси, мацерати, вие го наречете) е
по-малко  мощна  форма  на  лекарството  за  канабис.Всички  форми  на  лекарството  за
канабис са полезни до известна степен, разбира се, но не залагайте живота си на по-
малко мощни форми на лекарството за канабис.” JB

Кожни състояния, изгаряния, екзема и др.

„Получих изгаряния с кипящо масло 3-та степен по пръстите си в неделя сутринта.Големи
мехури и много болезнени.Спомних си, че четенето на RSO е невероятно за лечение на
изгаряния,  затова  го  опитах.OMG  хора,  изгарянето  е  изчезнало  напълно  само  за  40
часа.Никакъв следа от това.Нанесох добро количество отRSO върху блистери, филе от
прясно  Алое  Вера  и  превръзка.Повторено  след  12  часа.Няма  нужда  от  3-то
приложение.ТИ РОК СИМПСЪН.” Боби

„Първият път,  когато направих маслото (влива се в кокосово масло)  беше за локално
лечение  на  гърба  на  възрастен  съсед.Тя  имаше  рани  навсякъде,  които  силно
сърбяха.Дървениците са изключени, както и краста, бълхи, скитъри и други, тъй като тя не
е  била  засегната  никъде  другаде  освен  гърба  си  и  няма  признаци  на  активност  на
животни на леглото й.Знаеш ли какво направи синът й???Той напръска обилно матрака й
с химикали,  за  да се отърве от  бъгове,  които не съществуваха.Дадох й  нов матрак  с
изричните указания да НЕ се пръска, мой е на заем, докато има нужда.Тя трябваше да
влезе в болницата за кървящи язви и докато беше там, тя изрази проблема с гърба си и
знаете  ли  какво  й  казаха  лекарите???Измийте  косата  и  тялото  й  за  въшки.Тя  няма
въшки.И така, кого мислиш, че ще послушам, за да й помогна?Докторите?НЕ.Направих
маслото, третирах гърба й с него и се наблюдава подобрение и изцеление.” Мишел

„Снаха ми пържеше дълбоко свински пържоли и потопяваше пръстите си във врящото
горещо олио до първия кокал и те побеляха като варено пиле.Поставихме RSO върху тях
и болката изчезна за около минута, тя ги намазваше 2 пъти на ден с RSO.Те зараснаха
много бързо само за няколко дни и изобщо нямаше загуба на кожа или белези.Удивително
е, че сега държим малко в кухненския хладилник, така че ако някой се изгори (особено
децата),  веднага  ще  приложим  RSO,  няма  нужда  да  изпитваме  такава  болка,  когато
имаме естествено растение, което ще се погрижи за него ” Дебра

„Използва го при силно слънчево изгаряне.Работи страхотно, видях как лекува рана от
нож за по-малко от седмица.Лекува и халитоза.Използвам го от около шест месеца и се
отказах  напълно  от  лекарствата  за  припадъци.Когато  изтичах,  получих  лек
припадък.Щастлив съм,  че мога да си набавя такова  лекарство,  препоръчвам го  и  за
болки в нервите. Джак

„Използвам  печка  на  дърва  за  отопление,  така  че  изгарянията  на  китката  ми  са  ме
придружавали  много  през  по-студените  месеци.Миналата  есен  получи  дълбоко
попарване, още не съм се събудил.Преди това ми беше дадено масло от RSO, така че
нанесох мазнина, покрих изгарянето и след два дни мястото беше розово, чисто петно,
изобщо нямаше мехури или изгаряния!Продаден съм на 100%!” Джанин

„Получих хубаво слънчево изгаряне веднага след като си обръснах главата преди няколко
години.Бях  на  слънце  в  Колорадо  за  около  14  часа  на  следващия  ден.Преди  съм
получавал толкова силно слънчево изгаряне на главата си.Първият път отне месеци, за
да заздравее и през цялото време течеше и болеше.Този последен път сложих малко
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лосион с канабис върху епично изгорялата си от слънцето глава.3 дни по-късно се обели
веднъж и след това беше напълно излекуван.Канабис за слънчеви изгаряния хора!” Нейт

"Имам въпрос.Познавате ли някой, който да използва това за херпес зостер?Получавам ги
доста често, особено когато съм стресиран и просто съм любопитен.Благодаря ти." Трина

- Просто нанесете маслото върху възпалените места, сурово или в тинктура, и накарайте
пациента да яде маслото също за най-добри резултати.JB

„Ставите  ми  блестят  върху  пръстите  ми  и  воаля,  натрийте  малко  масло,  болката
изчезна.Изгорих се на цевта за изгаряне миналата седмица, 3 инча черна,  бълбукаща
кожа от вътрешната страна на китката ми.Малко количество масло, превръзка, два дни
по-късно,  невероятна  розова  кожа.Приложено  отново,  същото,  два  дни  по-късно  и  се
оправи...Благодаря ти!!!" Джанин

„Сутрин  шотландец,  говорих  със  сестра  ми  снощи  и  тя  каза,  че  е  излекувана!!!!
Лекарството излекува херпес зостер.:) Тя казва, че се чувства прекрасно.Просто исках да
съм 100% сигурен, преди да ти пиша.Благодаря ви много за вашата помощ.”

„Синът ми, както и аз, го използвахме само локално от първия момент, когато се появи
херпес зостер. Няма новосе появи херпес зостер и не бяха открити други симптоми. Чудо.”
Матия

„Използвах масло в стил RSO върху магическа брадавица по лицето си.Две апликации
покрити с лейкопласт и почти го няма!” Лесли

„С него също премахнах 2 брадавици.Имах ги на крака си през целия си живот.” Мишел

„Използвал съм зехтин с канабис при изгаряния и порязвания и те заздравяват в рамките
на няколко дни.Никога не съм виждал нещо подобно.Знам,  че RSO би било дори по-
добре.Канабисът е бил използван за лечение на всичко, преди нашето правителство да
стане алчно." Дейвид

„Загрех олиото и го смесих с бурканчето си с крем за лице.Използвам го 2 пъти на ден и
съм от около 2 месеца.Дълбоките дълбоки пъпки, които получавах преди (знаете вида,
отнема  им  една  седмица,  за  да  излязат  на  повърхността  и  са  ОГРОМНИ!)  вече  ги
няма.Белезите от тези пъпки също избледняват.Дори виждам как кожата започва да се
стяга!Забавно е, че тази публикация е тук, защото просто наистина забелязах резултатите
днес!Това  масло  е  невероятно,  а  кремът  за  лице  е  само  една  от  многото
приложения.Благодаря Рик.” Дженифър

„Изгорих  се  на  изпускателна  тръба  доста  добре  и  сложих  малко  масло  от  канабис,
вливано с екстракт от гроздови семки, и то зарасна за по-малко от седмица и почти без
болка или дразнене и БЕЗ БЕЛЕЗИ!“ Даниел

„Използвал  съм  го  при  изгаряния  и  не  мога  да  кажа  къде  съм  изгорен.Без  страх  и
следи.Страхотно.Имах изгарянето една седмица и не заздравяваше.Използвах маслото и
в рамките на четири дни имам нова кожа.Седмица по-късно не мога да кажа къде съм
изгорял.Страхотни неща.” Клифърд

„Да, да, лекувах изгаряния с RSO.И без белези!” Ерин

„Болката буквално изчезва мигновено и в рамките на един ден възпалението изчезва.Вече
лекувах  едно  изгаряне  преди  няколко  месеца  и  имам  друго,  което  лекувам  в
момента.Ускорява  времето  за  заздравяване  с  предстоящи  седмици  и  седмици.Колко
тежко е изгарянето и БЕЗ СТРАШЕНИЕ и НИКАКВА чувствителност към мястото, където
бях изгорен.Използвам маслото  за  всичко  и  имам предвид всичко.Също така наскоро
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направих партида, която не беше с качество, което някога бих ял, така че се използва
строго локално.Направих лице, OMGosh, невероятни резултати.Използвам RSO за всяко
едно заболяване, което можете да си представите.“

„Имам  много  страх  от  състояние  на  кожата,  че  ми  дадоха  ужасни  лекарства  в
продължение на почти 6 месеца.О изненада!Няколко седмици след лечението кожата ми
отново  е  зле.Това  е  добре  да  се  знае.Бях  ужасен  от  лекарствата  им,  мрачна,  суха
лющеща се кожа, изпотяване, боже, беше ужасно.Няма да се срещам отново с доктор.”
Ники

„Използвал съм масло за кожни инфекции, главоболие, ухапвания от комари, гъбички, сън
и просто релаксация.Много полезно за 1улаптечка." Силвия

„Уважаеми  господине,  аз  съм  старо  хипи  от  60-те  и  живея  в  Северна
Калифорния.Хибертизирам различни Train Wreck и White Widow от 8-9 години с отлични
резултати.Видях, че Рик също е използвал Бяла вдовица.В момента помагам на пациент
от  хоспис  на  име  Джейсън  в  Рединг,  Калифорния.  в  реконвалесценция,  кой  беше/е?
умиране  от  последните  стадии  на  MRSA според  указанията  на  стария  ми  лекар  д-р
Роналд Санд...Започнах го с тинктури, които приготвях и давам бисквитки както от вода до
екстракция на пъпка, така и само от извличане на масло преди четири месеца.

Още един приятел, с който посещавам Unity Church, ме насочи към вашия уеб сайт само
преди три седмици.Започнахте Джейсън с “JOY GREASE” и той премина през първата си
тръба и сега е на втората си.Преди малко повече от месец топките му бяха с размерите
на много голям пъпеш, по-голям от софтбол...Откакто изяде моите печени продукти и
погълна направо „Вълшебна мазнина“,  той става все по-добър с всеки изминал ден и
неговите гонади почти са се върнали към нормалния си размер...Казват, че няма лек за
MRSA???

Джейсън има много тежки големи рани от залежаване по гърба, тъй като не може да лежи
настрани или по корем.Сега той ми казва, че отшумяват и когато нашият лекар се появи с
друг екип в града,  всички не можаха да разберат защо той не е мъртъв или защо се
подобрява.Все още не съм казал на лекаря за моето/нашето лечение с конопено масло,
но скоро всеки ден ще...Много искам разрешение от доктора да му лекувам раничките
сега локално с Маслото, не си ли съгласен???Ако можем да спрем MRSA при пациент,
който има само месеци живот, просто помислете какво може или трябва да кажа това
ТРЯБВА да каже на медицинската общност.Мир и уважение, Крейг”

„Съпругът  ми  имаше  30-годишен  белег  от  изгаряне,  което  изискваше  кожна
присадка...Така че си помислих, аха, друго място за експериментиране с този невероятен
продукт.Е,  той  нямаше  по-малко  от  нула  вяра,  че  ще  направи  нещо...След  няколко
нанасяния се трансформира,  той вече  има пигмент там,  където го  нямаше.Растеж на
косата там, където никой не е пораснал от 30 години." Ребека

„Имах изгаряния втора степен по цялото лице и ръцете от пожар в къщата.Сложих RSO,
смесен с какаово масло, навсякъде в продължение на един месец и едва ли можете да
кажете,  че  някога  съм  бил  изгарян.Удивително  е  колко  бързо  действа  и  това  е  най-
доброто болкоуспокояващо, което съм имал." Американски

„Имах бенка на скалпа, която наскоро започна да сърби.Нанасях мазка веднъж на ден в
продължение  на  няколко  дни  и  бенката  всъщност  започна  да  се  свива!Говорете  за
невероятно.” Аманда

„Канабалсамът ми беше суспендиран и в кокосово масло и ми помогна много, когато имах
алопеция. Мати
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„Приятелката  ми  имаше  2+  годишна  инфекция  с  MRSA и  беше  опитала  множество
антибиотици, включително един от най-силните налични, без резултат.Използвахме малко
масло,  кондензирано  от  маркуча  на  изпарителя  върху  лейкопласт  върху  отвореното
издигане и то изчезна, като болката спря веднага.Качеството й на живот е много по-добро.

Имах подозрителна подутина на гърба си в продължение на 2 години,  която в крайна
сметка промени цвета си и ме боли много и  бях много подозрителна за това какво е
това.Използвах RSO на лейкопласт и изчезна.Опитахме това, защото видяхме видеото на
Рик Run from the Cure.Вярвам, че разпространението на това послание е от изключителна
важност и съм готов да продължа с пълна пара чрез активизъм и нашите социални медии
и обхват на излъчване, за да ви помогнем да изнесете посланието.” Робърт

„Имам фибромиалгия и лекарствата не ми премахват болката.Но маслото го прави." Дона

"Аз съм вярващ...оправя подагра...трябва да доведе ин и ян в баланс, защото мислех, че
съм щастлив преди, но напоследък откривам чувство на щастие, излъчващо се дълбоко в
себе си...Благодаря Рик Симпсън.” Ървинг

„Здравей, Кори, давам на ***** лекарство от около 3 седмици за подаграта му в стъпалото
и той премина от инвалидна количка до може да тича нагоре и надолу по стълбите и
отиде  на  2-часов  разход  през  уикенда.Не  е  само  за  Рак...просто  лекува.трябваше  да
снимам...Огромна разлика.Редовните лекарства не го докосваха.В инвалидна количка 3
седмици преди лекарствата.

„Използвал  съм  го  при  изгаряния  и  не  мога  да  кажа  къде  съм  изгорен.Без  страх  и
следи.Страхотно.Имах изгарянето една седмица и не заздравяваше.Използвах маслото и
в рамките на четири дни имам нова кожа.Седмица по-късно не мога да кажа къде съм
изгорял.Страхотни неща.” Клифърд

„Да, да, излекувал съм изгаряния с RSO и без белези!“ Ерин

„Болката буквално изчезва мигновено и в рамките на един ден възпалението изчезва.Вече
лекувах  едно  изгаряне  преди  няколко  месеца  и  имам  друго,  което  лекувам  в
момента.Ускорява времето  за  заздравяване  със седмици и  седмици в  очакване колко
тежко  е  изгарянето  и  БЕЗ БЕЛЕЗИ И  БЕЗ чувствителност  върху  мястото,  където  бях
изгорен.Използвам  маслото  за  всичко  и  имам  предвид  всичко.
**наскоро направих партида, която не беше качеството, което някога бих ял, така че се
използва  стриктнолокално  и  направи  лице.OMGosh,  невероятни  резултати.Използвам
RSO за всяко едно заболяване, което можете да си представите**” Мишел

„Направих го, дадох го на моя 18-годишен син.В момента няма признаци на рак.Дължа ти
огромна благодарност, Рик Симпсън. Аманда

„Използвал съм го за лечение на отворени рани.Наскоро използвах за моята диабетна
язва,  която  разкъсах.Излекуван  по-добре,  отколкото  можех  да  се  надявам.Също  така
заздравява  котешки  драскотини  за  една  нощ.Други  драскотини  през  нощта.Нанесете
масло  върху  половината  от  драскотината,  покрита  с  лейкопласт,  на  следващия  ден
третираната  страна  се  затвори  в  третираната  отворена,  показваща  инфекция.Това
лекарство трябва да има във всеки комплект за първа помощ." Джаред

„От 11-годишна възраст (сега съм почти на 30) развивам някакъв вид гъбички по кожата
си,  предимно около врата,  гърдите и гърба.Тези червени кръгли петна се появяват по
кожата ми всяка година и взех всичко, което трябва да взема, за да лекувам състоянието
на  кожата  си.Лекарствата,  които  дерматолозите  предписват,  отнемат  5-6  дни,  за  да
премахнат тези петна и още 5 дни, за да ги премахнат напълно.
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Онзи ден забелязах, че тези петна започват да се появяват отново, НО този път реших да
сложа малко масло от канабис върху тях ...и наистина беше магия!!!Нанесох го само 2
пъти и петната изчезнаха ВСИЧКИ.Не можех да повярвам на очите си!Без повече хапчета
и кремове и специални шампоани за мен!Сега направих кокосово масло, вливано с масло
от канабис и ще продължа да го прилагам още около седмица, за да се уверя, че петната
няма да се появят отново.Благодаря ви много на RS & JB за цялата помощ и информация,
ще бъда вечно благодарен.” Йоана

„Маслото ще подейства ли върху папиломи или кожни белези близо до окото?“ Шон

-- Да, Шон, но внимавайте да не попадне маслото в очите ви или ще изгори лошо за около
час-два.Няма да увреди окото, но е неприятно.JB

„През 2002 г. претърпях ужасна катастрофа.Имах разкъсвания навсякъде и загубих част
от  кост  на  ръката  си.След  кожни  и  костни  присадки  бях  почти  излекуван  и  получих
инфекция  в  ръката.Оказа  се  костна  инфекция  и  трябваше  да  започне  всичко
отначало.Поради това всеки път, когато получа порязвания/изгаряния (аз съм заварчик),
те винаги ще се заразят.Миналата година получих ужасно изгаряне от парна тръба по
време на работа по корема ми.Поддържайки го чист и използвайки маслото, той беше
излекуван  само  с  едно  докосване  за  СЕДМИЦА!Моите  малки  изгаряния  на  заварка
можеха да продължат 4-6 седмици.Вече не с моето масло.Винт Неоспорин, аз използвам
МАСЛО!“ Крис

„Загрех олиото и го смесих с бурканчето си с крем за лице.Използвам го 2 пъти на ден и
съм от около 2 месеца.Дълбоките дълбоки пъпки, които получавах преди (знаете вида,
отнема  им  една  седмица,  за  да  излязат  на  повърхността  и  са  ОГРОМНИ!)  вече  ги
няма.Белезите от тези пъпки също избледняват.Дори виждам как кожата започва да се
стяга!Това масло  е  невероятно,  а  кремът  за  лице е  само една от  многото употреби!“
Дженифър

„Приключих  да  работя  за  шефа  си  в  гората,  където  имаше  куп  отровен  дъб,  който
трябваше да бъде преместен и изгорен, и нямах представа, че е там.Така че, разбира се,
хванах отровен дъб.Шефът ми видя, че е на ръба на целулита, след което ме върна да
започна лечение с масло от Рик Симпсън.След няколко дни ръката ми започна да спира
да тече, тя също започна да се обръща.НЕ МОЖЕШ ДА МИ КАЖЕШ, ЧЕ ТОВА РАСТЕНИЕ
НЕ ЛЕКУВА НИЩО!“ Хари

„Отровен бръшлян по ръката ми… Обривът и изгарянията изчезнаха за 5 минути… Няма
подутини, няма обрив, няма болка… Използвам едно зрънце ориз RSO с малко кокосово
масло… ИЗЧИНЯВА за 5 минути!!!Обичам моето масло!!!“ Естел

„Използвах това масло преди 3 години, за да убия рак на простатата в стадий 4.За начало
използвах хормонална терапия и след това разбрах за RSO.Работи.Аз лично познавам
десетки хора, които го използват всеки ден за много заболявания.Това е огромна помощ
за пациенти с рак, но мисля, че е най-удивителноторазкритието лекува тежкия псориазис
на някого, който е имал над 90% от тялото си.Поглъщайки 1/4 до 1/2 грам от маслото на
ден в продължение на 6 седмици, този човек буквално се е излекувал от състояние, от
което е страдал от дете.Мога да продължа с часове нещата, които съм виждал да прави
това масло.Ще видите, дръжте ума си отворен и направете както Рик инструктира, няма
да съжалявате. Дан

„Артритичен псориазис за по-малко от месец…” Джулиана

„Псориазисът ми изчезна,  след като започнах да ям маслото...  Самото използване на
маслото локално не ми помогна толкова много – не изчезна напълно, докато не започнах
да го използвам през устата.Все още не се е върнал.Сега съм на поддържаща доза, така
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че се НАДЯВАМ, че това е достатъчно, за да предпазя псориазиса.Не съм имал никакви
признаци от почти 4 месеца.Лекарите ми казаха, че никога няма да изчезне напълно и че
единственият път, когато ще се „изчисти“, беше, когато бях наистина болен и имунната ми
система трябваше да се бори с други неща.Добре...Не се чувствам болна и глупостите са
МИНАЛИ!” Линдзи

„Също така излекува тендинит за няколко дни.Дори 7-месечна травма.Просто разтривайте
малко масло за тенджера или RSO върху болезнената област веднъж на ден.Удивителна
глупост.Използвах RSO при изгаряне от 3-та степен миналата неделя-вторник, без следи
от изгаряне след 40 часа лечение.Със сигурност бих го използвал в секундата, в която се
случи.Това щеше да ми спести часове голяма болка и задържане на лед върху нея. Боби

„Един  приятел  ме  настани  да  гледам  Run  from  the  Cure  преди  около  две  години  и
половина, мислейки, че може да помогне на моя псориазис.Направихме маслото заедно -
първият  път  и  за  двама  ни  -  в  рамките  на  три  седмици  моят  плакатен  псориазис
изчезна.Оттогава  правя  маслото  и  го  поглъщам.Ако  поглъщам  всеки  ден  и  нанасям
маслото локално през нощта върху отделните точки, които изскачат на случаен принцип,
псориазисът е много контролиран и почти невидим.Поради този опит скочих с два крака и
сега притежавам първия напълно държавен лицензиран бизнес за медицинска марихуана
в  Колорадо.Една  година  в  моя  бизнес,  баща  ми  беше  диагностициран  с  меланом  IV
стадий - той се разпространи в белите му дробове и черния дроб.Неговият онколог му
даде от  3  до  12  месеца  и  му  каза  да  бъде  подготвен  за  грижи  в  хоспис.Веднага  му
започнах режим на RSO и пет месеца по-късно ракът му изчезна.Си отиде.Най-лесното
нещо на света!Благодаря Рик, че представи отново това невероятно лекарство на света!
Ерика

„С какво не може да помогне?Чрез моето обучение възможностите са безкрайни.Имам
киста  от  дясната  страна  на  бузата  на лицето.Пет  дни  прием на маслото  (поглъщане)
кистата бързо се сви.Маслото беше направено от мразовити листа и малка пъпка, която
беше напоена с вечно бистра.Сместа престоява 2 седмици.Първата вечер на маслото
кистата ми имаше усещане за изтръпване.Пет дни по-късно изчезна.Маслото работи.Има
твърде  много  доказателства  и  науката  зад  всичко  това  е  невероятна.Има  химични
съединения, които реагират на всички наши рецептори в нервната система, е дело на
природата.Удивителното е, че всичко се намира в едно растение.КАНАБИС.Време е да
видим докъде могат да стигнат хората.Време е да се развиваме." Джеръми

„Първият път,  когато направих маслото (влива се в кокосово масло)  беше за локално
лечение  на  гърба  на  възрастен  съсед.Тя  имаше  рани  навсякъде,  които  силно
сърбяха.Дървениците са изключени, както и краста, бягане, скитъри и други, защото тя не
е  била  засегната  никъде  другаде  освен  гърба  си  и  няма  признаци  на  активност  на
същества на леглото й.Знаеш ли какво направи синът й???Той напръска обилно матрака
с  химикал,  за  да  се  отърве  от  бъгове,  които  не  съществуват.Дадох  й  нов  матрак  с
изричните указания да НЕ се пръска.Тя трябваше да влезе в болницата за кървящи язви и
докато беше там, тя изрази проблема с гърба си и знаете ли какво й казаха лекарите???
Измийте й косата и тялото за въшки, тя няма въшки.И така, кого мислиш, че ще послушам,
за  да  й  помогна?Докторите?НЕ.Направих  маслото,  третирах  гърба  й  с  него  и  се
наблюдава подобрение и изцеление.” Микеле

„Преди почти 20 години се заразих с херпесния вирус.Аз съм от тези, които до ден днешен
получават огнища 5-6 пъти в годината.Както можете да си представите, това не ми е било
лесно.Любопитен съм дали тиимате ли някакви предложения или знаете за други, които
са имали успех при лечението с канабис?Благодаря ви за отделеното време.”

-- Просто нанесете маслото (или тинктура или мехлем с маслото) върху местата, където

- 29 -



избухва херпес.Повторете, ако е необходимо.Също така е добра идея да се изядат поне
60  г  лечението,  понякога  херпесният  вирус  изчезва  напълно.Пристъпите  няма  да  са
толкова чести и няма да имате болка и т.н., ако използвате маслото за лечение.Маслото
работи за всички видове херпес и няма да намерите нищо, което да действа по-добре при
херпес от маслото.С най-добри пожелания, JB

„Бившата  ми  съпруга  е  без  вируси,  след  като  я  дознах!!!Нейният  лекар  беше  и  е
озадачен.Тя беше завършила DARE и сега пази няколко растения за себе си...” Томас

„Сутрин шотландец, говорих със сестра ми снощи и тя каза, че е излекувана!!!Лекарството
излекува херпес зостер. :) Тя казва, че се чувства прекрасно.Просто исках да съм 100%
сигурен, преди да ти пиша.Благодаря ви много за вашата помощ.”

„На момичето с херпес зостер й се случи нещо друго и тя никога не каза на семейството
какво не е наред.Ето го, тя току-що ми го изпрати: „Здравейте отново, вчера разбрах, че
сестра ми има израстък на щитовидната жлеза преди година, но не каза на семейството
ни.Явно  докторът  й  е  казал,  че  ще  го  държат  под  око  и  ако  порасне,  тогава  ще
оперират.Не беше достатъчно голям, за да му се направи биопсия.Както и да е, тя имаше
среща при лекар миналата седмица и разбра, че туморът е спрял да расте.Тя вярва, че
лекарството  е  спряло  растежа.Това  не  е  ли  прекрасна  новина?Тя  продължава  да  го
приема с надеждата, че следващата й среща ще докаже, че маслото убива туморите.Ще
ви уведомя повече, когато това се случи.” шотландец

„По  някое  време  миналата  пролет  забелязах  червена  петна  от  лявата  страна  на
брадичката си.Отхвърлих това като рана, която скоро ще изчезне.Е, не стана и тогава,
преди да се усетя, се появи втори; не е прикрепен, но до известна степен по права линия
от първия знак.Нанесох малко полиспорин и други кремове, които намерих в аптечката, но
нищо не промени цвета или вида му.Докато се свързах и влязох в кабинета на моя д-р,
имаше още,  но започна  да  придобива  различен вид  в  някои  области.Изглеждаше по-
пъстър.Когато  моят  д-р  ме  прегледа,  лицето  му  имаше  смаяно  изражение.През
следващите два месеца той предписва различни антибиотични кремове и хапчета.

През цялото време той повтаряше, че не мисля, че е рак.Не мисля, че е рак.Изглеждаше
странно обаче, че той ще ми каже да не се притеснявам за допълнителни срещи, просто
идвайте в кабинета му всяка седмица, както ми каза, и ще ме види веднага, и то в личния
си  кабинет,  а  не  в  стаята  за  прегледи.  време.Да  кажа,  че  бях  малко  уплашен,  беше
подценяване, тъй като това не води до никъде.Повече от един път го питах за посещение
при дерматолог,  на което той ми отговори:  „Ще направим биопсия и след това ще те
заведем да видиш дерматолог, ако нямаш нищо против шофирането до Халифакс“… „Ще
отида на един удар“, казах му да разбере какви са тези белези по лицето ми.Времето
минаваше и не бях чувал от Халифакс за среща с дерматолог.Попитах моя д-р отново...
Тогава той спомена, че има дерматолог, който почина в Халифакс и този, който беше там,
беше много зает, което означава, че ще минат няколко месеца, преди да мога да вляза да
го видя.Времето сякаш влачи петите си... нищо не се случваше...

Реших,  след  като  опитах  лекарствата,  които  ми  даде  д-р,  да  взема  нещата  в  свои
ръце.Направих няколко запитвания и успях да получа RSO(Олио от Рик Симпсън) или
просто казано, добре направено конопено масло.Следвах инструкциите как да използвам
маслото.Сложих  малко  върху  лейкопласт  и  покрих  следите  по  лицето  си  през
нощта.Поглъщах и всяка вечер.

От всичко, което прочетох, тези неща не могат да ви навредят, но могат да ви съборят от
краката,  ако  вземете  твърде много в  началото.Е,  няколко  пъти  взех  малко  прекалено
много  и  не  успях  да  проработя  няколко  дни.Това,  което  направих,  беше  да  нанасям
маслото през нощта толкова силно, колкото и азможе без да го губи.Виждах, че прави
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разлика.Сигурен  съм,  че  щеше да  работи  по-бързо,  ако  отделих  време да  коригирам
количеството, което приемах вътрешно, така че да няма никакви нежелани реакции върху
двигателната ми функция.LOL

Като цяло това работи и при едно от последните ми посещения при моя д-р той каза: „Не
изглежда толкова агресивно, колкото беше.” Това ме накара да се почувствам много по-
добре,  както  и  докладът  от  биопсията,  когато  се  върна,  че  тъканната  проба  не  е
злокачествена!Мога честно да кажа, че маслото изглежда е изчистило каквото и да беше
на брадичката ми.

В по-голямата си част няма нарастващи червени петна, а само „сенки“ на това, което е
било.След  седмица отивам на  дерматолог.Надявам се  той  да  може да  хвърли  малко
светлина  върху  това  какво  е  или  какво  имах.Бих  искал  да  знам  със  сигурност  за
спокойствие.Определено ще дам актуализация, когато имам повече информация.Засега...
бих  искал  да  изпратя  огромни  благодарности  на  тези,  които  са  ми  помогнали  да  се
излекувам!“ Бил

В.Чудех се дали RSO ще помогне при изгаряния на майка ми от радиация?Тя реши да
продължи с „конвенционалното“ лечение и сега е прецакана, в липса на други думи.Боли
само да го гледаш.Спомням си, че вие или Рик веднъж се изгорихте, предполагам, докато
приготвяхте RSO, и показаха снимки как действа маслото и при изгаряния.И така, дали
това ще е от полза за нея?

А.Втрийте маслото или конопения мехлем върху гърдите и гърба й.Разбира се, тя трябва
да яде маслото и да стои далеч от лекарите и всички други подобни форми на ненужни
щети.JB

„Моята майка (72) има болезнена напукана кожа на повечето от пръстите си от около 2
години...много болезнена.Докторът казва: „Да, това идва с възрастта“. Дюфъс!!!Смесихме
много малко  количество  от  маслото с  аквафор...Едно лечение,  за  една нощ...изчезна!
Болезнените й пукнатини са излекувани и продължават да са добре повече от седмица!
СТРАХОТНО!” Доли

„Използвах  маслото  върху  прясна  отворена  хирургична  рана.През  септември  2012  г.
отстраних 2 тумора на базално-клетъчен карцином от лицето ми.Единият беше голям и
беше захранващият тумор,  който го разпространяваше.Освен това вътрешен тумор на
бузата ми беше изстърган за биопсия.Когато се прибрах и разкрих раната си, имах кратер
на лицето си.

Първите 4 дни смесих масло от ший и масло и го нанесох.След това преминах на чисто
масло и не спрях.Когато отидох за следоперативния си час, докторът, който мислеше, че
ще  имам  пластична  операция,  беше  изумен  от  моето  излекуване.Реших  да  й  кажа
истината, че не съм използвала рецептата, че съм я излекувала с масло от канабис.Тя
беше чувала за Rick Simpson & Phoenix Tears,  не ме осъди и каза да продължавам с
добрата работа.След един месец отивам на втората си операция, план за действие за
излекуване на тази рана...Масло от канабис.Ще кажа ли на този хирург?На срещата ми за
пост!В любов и светлина.” Пати-Джо

-- Пати, няма да има нужда от операция, ако продължиш с маслото.Или отложете с още
60  g,  ако  е  необходимо,  но  стойте  далеч  от  хирургия  и  лекари,  ако  изобщо  е
възможно.Това е тъжна предпоставка за успеха на лечението в много случаи.JB

„RSO направи моя псориазис почти несъществуващ.Приемам поддържаща доза вече три
години и кожата ми е чиста, умът ми е чист и никога не съм бил по-здрав.” Ерика

„Виждал съм някой близък до мен да използва маслото на Рик при тежко изгаряне, което
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би оставило неприятен белег и в рамките на една седмица след нанасянето на маслото
изчезна и няма следи от белег или че е изгорено.” Джанис

„Сега имаме дъщеря ми на маслото.Тя има псориазис на двата лакта, предмишниците и
едното коляно.Направих снимки в началото.Засега сухите люспести зони ги няма.Кожата
е  червена,  но  гладкавместо  повдигнати  и  възпалени.По-малките  площи  отвън  са
изчистени  напълно.Убедени  сме,  че  това  ще  проработи.Правим  снимки  през  ден  или
когато  има  забележимо  подобрение.Всичко  това  за  по-малко  от  седмица  от  локално
използване  на  маслото.Благодаря  ви  много,  че  привлечете  вниманието  към  това
лекарство,  което  в  крайна  сметка  ще  излекува  нациите  Рик  и  Джей  Би.Споделям
публикации всеки ден и казвам на всеки, който ще слуша.Започва да потъва.” Рон

В.Тези смеси действат ли при акне??

А.Дженифър,  маслото  работи  за  „всички  видове  кожни  заболявания“.  Това  означава
включително акне.С най-добри пожелания, JB

„(Разбрах за маслото) преди 3 месеца, търсейки в интернет лек за акне и розацея.Това
изчисти това моментално!Добавям изомасло към кокосовото масло, за да го използвам
върху лицето и шията си веднъж на ден.Съпругът ми казва, че изглеждам с 15 години по-
млада!Благодаря  ви  много  за  споделянето  на  тази  информация.Бог  да  ви
благослови.Продължавай с добрата работа." Тони

„Кълна се, че затова изглеждам толкова по-млада от братята и сестрите си.Аз съм най-
възрастният от 4.Повечето казват, че изглеждам поне 20 години по-млада от по-малката
си сестра. Дева Мария

„Въздейства и при врастнали косми по лицето.Използвах го на моя 23-годишен син с успех
в 2 приложения.ЕДНА ЛЮБОВ." Пати-Джо

„Джей Би,  имаш ли някакви научни доказателства или просто хора,  които твърдят,  че
някога  са  били  алергични  към  марихуана?Това  възможно  ли  е?Силно  смятам,  че
трихомите карат човек да сърби, тъй като при подстригване, вие сте склонни да получите
сърбеж на ръцете си като докосване на изолация.Но двама души ми казаха, че вярват, че
са алергични към марихуана и избухват в копривна треска, когато са около нея или димът
се издухва близо до тях.Но бих искал и двете да бъдат част от моето изследване, така че
се чудех дали някой е бил свидетел на алергия към марихуана или сам го е изпитвал?

-- Вижте, канабисът е растение, така че да, някои хора може да са алергични към някои от
неговите компоненти,  разбира се.Но все още не сме виждали алергия  към маслото и
смятаме, че ако се случи, хората ще трябва само да опитат друг щам с други терпени в
него.Маслото се използва за лечение на алергии от всякакъв вид.Но има седем милиарда
от нас и всеки от нас е уникален,  така че бих казал,  че да,  някои хора вероятно ще
изпитат алергия към някои видове масло.JB

„Чарли се разхожда.Без лекарства за болка.Той стои изправен.Стъпките му са прави и
широки.Може да тича, да скача и да играе.Вратът му е почти 90 процента излекуван.От
две години не е изглеждало по този начин.Вчера изяде банан, пица, половин сандвич,
пържен ориз, кисело мляко и други.НИКОГА не е ял толкова много.(…)

Най-зле беше дясното коляно на Чарли.По-добре е с около 50 процента.Левият е почти
напълно излекуван, с изключение на факта, че онзи вечер го сърби и отново го образува
мехури.Но  нищо  особено...  Най-голямата  промяна  е  раната  на  врата  и  под
мишниците.Вратът е почти напълно излекуван, както и подмишниците му.

Използвам малка капка от маслото в неговата g-тубичка преди баня.Помогна и при болки
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в коляното.Ако го болят коленете, той получава това падане.Не добавям никакъв тиленол
или ибупрофен.Това върши работа.Аз също си правя сам мехлем.Имам машина за вода,
която  филтрира  водата  и  разделя  алкалната  вода  от  киселата.Тъй  като  киселинната
кислородна вода е толкова полезна за кожата и също е антибактериална, вземам кисела
вода и я смесвам с метоцелулоза, за да създам мехлем.

Добавям  концентрата  за  получаване  на  мехлем,  който  е  като  консистенция  на
вазелин.Намазвам  с  това  превръзките  му  и  го  използвам  върху  раните  му.Само  това
прави  невероятна  разлика  с  болката,  сърбежа  и  изцелението.скоро  ще  ви  изпратя
снимки.Приемам им всяка промяна.Мисля, че маслото ще издържи още един месец, но
тъй  като  това  е  първият  път,  когато  го  правя,  го  правяне  съм  сигурен.развълнуван
съм.Апетитът му никога не е бил толкова добър.Той изяде повече храна вчера, отколкото
през цялата година." Триша

„Хей, Рик и приятели, имам приятел, който е имал тази рана (прибл.2 инча на 4 инча в
диаметър) на лявата му лопатка вече 4 години, eeeking инфекция, без струпеи на мястото,
само чист отвор, под повърхността можеше да усетиш твърда бучка с размер на бейзбол,
чувствителна на допир .

Той е прилагал локално маслото 8 пъти за 7 месеца с около 2 уикенда и за вътрешна
употреба.
Краста и белези са изчезнали, отворената рана е с белези и моят приятел се чувства
благословен, че е имал възможност да използва маслото.” Ребека

„Имам бучки по врата на две точки, едно в гърдите и едно в корема... през последните три
седмици  моята  се  сви...  тази  на  врата  и  корема  почти  изчезна...  тази  зад  ухото  е
наполовина по-малък...МАСЛО ОТ КАНАБИС!!!!!!” Шарън

„Само да разкажа моята малка история...един мой приятел страда от дълбока венозна
тромбоза от много години.От 2 години е с рана на крака, с размер на четвърт...След като
видях историята на Рик Симпсън, предложих маслото, той каза, че ще опита всичко...Така
че, тъй като все пак бях пушачи, придобих част от маслото.Казаха му да го приема два
пъти на ден.2 зърна с размер на ориз...минаха 2 седмици...той се усмихваше, не беше
виждал това от известно време...Раната се беше свила?????...Започва се нова кожа???
Това не може да бъде???...Или може???...Той продължи още две седмици...след това се
появи  с  по-голяма  усмивка...раната  МИНЕ???...Изцяло  нова  кожа  и  без
болка...WOWWW...Вече  сме  вярващи,  виждането  е  вярване...запази  надеждата  жива!”
Джейсън

-- Да, възможно е, Джейсън Хилдебранд, видяхте го и сега знаете как ще се отнасяте
практически  към  всичко,  което  се  случи  с  вас  или  някой  от  вашите  приятели.Просто
разтрийте малко масло и го изяжте, наистина е толкова просто.Благодаря и най-добри
пожелания, JB

„Вчера си срязах пръста на блендер на работа.В 3 сутринта се събудих от удряне на
пръста,  че  опитах  лед,  пероксид,  неоспорин.Нищо  не  проработи.Все  още
пулсираше.Тогава си спомних, че слуховото масло ще помогне за клетъчната регенерация
и  ще  спре  болката  и  излекува  белези  и  кожни  проблеми,  така  че  защо  да  не  го
опитате.Така че взех една капка и я разпръснах около целия връх на пръста си.В рамките
на 1 минута болката изчезна 80%.В рамките на 30 мин.Успях да щракна с пръст само с
малко  болезненост,  но  без  истинска  болка.аз  съм  продаден.На  12  часа  по-късно
кандидатствах отново и оттогава нямам болка.” Ребека

„Стрии?“ Амбър

-- Да.JB
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„Хей, Рик, бих искал да запазя името си в тайна, ако случайно публикуваш това (което
нямам нищо против).Приятелката ми имаше наистина грубо възпитание и прибягна до
рязане на китките си, когато изпадна в депресия, този проблем е години и години зад нас,
но  някои  доста  неприятни  белези  по  китката  й  все  още  остават.Там  е  изключително
видимо и изпъква доста,  това е  първото нещо,  което много хора забелязват,  когато я
срещнат за първи път, тя не би искала нищо повече от това да се отърве от тях.

Въпросът ми е дали маслото ще помогне да се отървете от белезите?Или поне помогнете
да ги направят по-малко видими?Обичам това,  което правиш и бих искал да знаех за
маслото,  когато  дядо  ми  се  разболя  от  рак,  ти  си  герой  за  всички  животи,  които  си
помогнал да спасиш!”

- Започнете да прилагате маслото локално върху белезите, те най-вероятно ще изчезнат в
рамките на седмици или месеци.Аз също бих я дала на маслото,  това ще помогне за
нейното ПТСР от всички тези спомени за това,  през което е преминала.Това също ще
подобри качеството  на нейния  сън.Правете  снимки  и  видеоклипове,  ако  нямате  нищо
против, белегът наистина ще изчезне - или напълно, или почти няма да се вижда.С най-
добри пожелания, Джиндрих

„Имам същия проблем с раните по краката.Първо, защото бях преддиабет.Но установих,
че съм много чувствителен към ухапвания от насекоми и комари.Сложих олиото върху тях
и сложих лейкопласт за една нощ и ухапванията зараснаха.” Мишел

-- Това, което маслото може да направи при ухапвания от комари или кърлежи, е просто
невероятно.Опитайте и ще видите защо казваме, че никой не трябва да напуска къщата
си, освен ако не е с масло.Маслото има толкова много приложения, че е безотговорно да
се опитваме да живеем без него.JB

„Яжте маслото...Приемам маслото от два месеца, псориазисът ми е почти 80% изчистен и
изобщо не ми се налага да използвам никакви лекарства...И ми отне артрита...” Джулиана

„Използвах смес от зехтин и масло от канабис и след седмица псориазисът ми започна да
се изчиства.За съжаление имах малко и нямах достатъчно, за да го приемам повече както
вътрешно,  така  и  външно.ЗАБЕЛЕЖЕТЕ,  аз  дори  нямах  истински  RSO,  а  масло  от
канабис, направено върху зехтин.” Teemu

-- Да се надяваме, че скоро ще получите още масло, Teemu.Най-добре е да го използвате
локално, за да контролирате симптомите, а също и да ядете маслото, вие също искате да
премахнете основната причина за проблема.С най-добри пожелания, JB

„Действа добре и при ухапвания от комари и зъбобол.Дъщеря ми беше ухапана, не се
шегувам, поне 50 пъти от комари за 15 минути С ИЗКЛЮЧВАНЕ! Спрей за бъгове Deep
Woods.Опитах бананова кора, дезодорант, алое вера, дермапласт и хидрокортизон.Нищо
от това не намали отока (тя е алергична към ухапвания от комари и те се подуват силно)
или не й осигури облекчение.В отчаяние изстъргах смолата от изпарителя, смесих я само
с малко кокосово масло, за да се разнесе по-лесно и „намазах“ краката й с нея.В рамките
на около половин час целият оток спадна и докато тя все още имаше червени точки,
където бяха ухапванията, те не я притесняваха и аз избягвах да й давам Бенедрил.

Имах абсцес, образуващ се в устата ми и натъпках смолата от вейпа около засегнатия зъб
и отново в рамките на около половин час отокът спадна и успях да го излекувам, оттогава
няма проблеми с него.Но опаковах го два дни, за да съм сигурен.Сега мога да кажа, че
опаковането на смолата (ако имате Vapir  No2 вътре в конуса,  където сменяте екрана,
събира  почти  чист  хеш,  също  концентриран.)  около  зъба  ми  се  надигна  невероятно,
вероятно по-високо, отколкото някога съм бил в живота си. .
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Дори  изпратих  SMS на  съпруга  си  от  хола,  за  да  го  помоля  за  помощ да  стигне  до
спалнята.Сублингвалните  лекарства  действат  по-добре,  поради  което  в  спешното
отделение, ако подозират сърдечен удар, пръскат нитро под езика ви.Сега обаче всичко е
наред,  не  умрях  от  свръхдоза,  не  се  събудих  с  ужасен  махмурлук  и  най-доброто  от
всичко...Не трябваше да приемам големи количества Tylenol или Advil и да нанеса още
повече щети на стомаха и черния си дроб.

Знам, че смолата не е най-ефективният начин и дори не бях сигурен дали ще работи, но
трябваше да работя с нея, тъй като живея в нелегална държава.Реших обаче, че не може
да навреди.Нямам търпение да живея в държава, в която мога свободно да отглеждам
собствен  органичен  изходен  материал  с  най-високо  възможно  качество,  да  правя
собствено масло и да лекувам себе си и цялото си семейство...включително моята почти
2-годишна дъщеря, която премина през ада през последната година,  защото никой не
може да разбере какво не е наред с нея.

Те мислят, че сега тя има протеиново разстройство, но това е просто друго нещо, което
хвърлят  наоколо,  защото  нямат  представа  какво  всъщност  не  е  наред.Даването  й  на
масло може просто да й спаси живота.Макар че бих искал да имам точна диагноза, за да
знам какво лекувам, но най-важното е, че просто искам бебето ми да се чувства по-добре
и ако това означава да се боря с конвенционалното общество, тогава това ще направя.
Сара

„Маслото изглежда оживява.При нанасяне свети.Изгорих ръката си (няма да ви кажа как
хаха), но я излекувах с маслото.Остана достатъчно чисто масло за 2 приложения, след
което се влива използвано маслококосово масло.Нямаше никаква болка.И без белези в
края.Без  парафинова  марля,  без  инфекции,  без  хапчета  за  болка.Благодаря  ти  Рик
отново, че сподели това със света.” Карол

„Благодаря не е достатъчно за това, което направи.Седя тук с масло върху моя отровен
дъб.НИКОГА не бих пробвал без теб.Продължи над 2 месеца, докосвайки почти 100% от
тялото  ми  миналата  година,  защото  някой  запали  пожар,  така  че  сега  ще  го  взема
навсякъде и още по-лошо, че казват, защото ние не изграждаме имунитет към този.

Преди ден се появи.Така че маслото снощи изобщо не спря сърбежа.Въпреки това го
виждам  как  лекува  белези  всеки  ден,  така  че  имам  вяра.Тази  сутрин,  24  часа  след
първото  приложение  виждам,  че  работи  и  лекува  всяка  наранена  кожа  от  моето
надраскване.Така че с малко паста с цинков оксид върху моето масло вярвам, че може би
току-що намерих  1#  помощно средство  за  отровен  дъб.Всъщност  нямам търпение  до
следващия сезон,  за  да  видя дали може би  маслото  заздравява,  за  да  поправи този
проблем  за  цял  живот.Ще  те  уведомя.Няма  ли  да  е  страхотно?Отново,  благодаря  за
всичко, което правите.” Ребека

--  Маслото  може  да  поправи  и  това.Това  е  лек  или  контрол  за  всички  медицински
проблеми.Колкото по-рано се приложи, толкова по-скоро ще поправи това, което трябва
да се поправи, това е всичко, което има за него.JB

„Отровен  бръшлян  на  ръката  ми...обривът  и  изгарянията  изчезнаха  за  5  минути...без
подутини,  без  обрив,  без  болка...Използвам  едно  зърно  ориз  RSO  с  малко  кокосово
масло...ИЗЧИНА за 5 минути!!!Моето масло!!!” Естел

„Имах отровен дъб по лицето  си,  след втория  ден беше от  челото  до шията,  големи
сърбящи петна,  сурови и малко кървене от надраскване.Смесих малко масло с малко
кокосово масло, за да се намаже лесно.Сложих го и мигновено облекчение от сърбеж и
болка, в рамките на един час суровостта и възпалението изчезнаха, на следващата сутрин
не се виждаше, освен ако наистина не погледнеш.Това със сигурност повдигна няколко
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вежди и накрая някои скептици трябваше да видят за какво винаги говоря.Лечебната сила
на канабиса!” Синди-ли

„Искам хората да знаят,  че RSO изчисти огромен мехур,  който съпругът ми получи на
петата си, докато лежеше в леглото толкова дълго от толкова лошо.Сложих маслото и в
рамките на една седмица изчезна.Напълно се страхувах, че това ще се превърне в нещо
много  по-сериозно.Покри  цялата  му  пета.Благодаря  ти  Рик  Симпсън  за  всичко,  което
правиш.” Сюзън

„Направих  мехлем  от  пчелен  восък,  зехтин,  кокосово  масло  и  масло  от  ним,  който
излекува миризмата на гранясали крака, която имах повече от 25 години...Добавих масла
от лавандула и цитрусови плодове, за да намаля миризмата на нийм.И работи по-добре
от  всеки  крем  за  кожа,  който  някога  съм  купувал.И  съпругата  никога  не  е  била  по-
щастлива.” Робърт

-- Бих добавил малко масло към сместа, Робърт.Никога не е лошо да добавите малко,
плюс  това  със  сигурност  ще  работи  още  по-добре.Само  маслото  може  да  направи
същото, когато се смеси с масло от конопено семе, например, а масажът на краката със
силен мехлем от канабис е едно от най-приятните неща, които човек може да изпита на
този свят.Можете ли да си представите колко страхотно би било за краката ви, ако можете
просто да ги потопите в хладко неразредено масло за десет минути?Можете ли да си
представите колко ефективно би било това за хора с изгаряния, диабетни язви, рак на
кожата и др.?Аз мога.JB

„Ако жените знаеха, че това обръща стареенето на кожата и възстановява увредената
кожа (както в случая на този човек),  подкрепата за легализация на канабиса щеше да
премине  през  покрива!Цялата  икономика  процъфтява  поради  потискането  на  това
невероятно природно лекарство и всички ще го гледаме как се разпада заедно, тъй като
все повече и повече хора се информират и просто започват да се лекуват сами." Гил

„Прочетох ли бръчки?Помага ли БРЪЧКИ?" Марджи

В.Нанасяте ли го върху лицето си за лечение на бръчки или го приемате през устата или и
двете? Тони

А.И двете за най-добри резултати, но само локалното приложение също може да направи
много.JB

„Имам нужда от рецептата за оплешивяване.Една част конопено масло ли е към десет
части масло от конопено семе?Помощ, моля!Годеникът ми губи косата си и наистина не
искам да го напускам... Имаме близнаци, така че имам нужда той да остане, ха-ха.” Джена

-- Това може да работи.Обичаме да добавяме 20-30% масло към маслото от конопено
семе,  96% алкохол или  други  носители,  но  по-малко  от  това  също може  да  направи
чудеса,  когато  се  използва  локално.В  идеалния  случай,  разбира  се,  той  щеше  да
разполага  с  кофа  с  маслото  и  щеше  да  го  използва  направо.Защото  неразреденото
лекарство действа по-добре от разреденото лекарство.С най-добри пожелания, JB

„Като  механик  използвах  маслото  за  някои  доста  лоши  разфасовки  и  си  100%
прав...лекува кожата по-бързо от всичко друго.” Кори

„Излекувах гениталните си брадавици само с 3 приложения за 2 седмици.Имах няколко
много  болезнени  лечения  в  клиниката  на  GUM  в  болницата,  което  само  ги
влоши.Използвах  приблизително 10  mg върху всяка  брадавица (имах 5)  на всеки  три
дни.Миех се, но избягвах да използвам сапун в продължение на 3 дни всеки път, докато
маслото  се  абсорбира,  след  което се  къпех  и  нанасях  отново.Брадавиците  просто  се
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превърнаха в мъртва кожа, която се изтри без абсолютно никаква болка, оставяйки нова
здрава кожа след себе си.Казах на личния си лекар за това и той ме нарече лъжец?Имах
късмет, че имах приятел, който ми направи малко масло от сянка и листа от пъпки, които
обикновено биха били отпадъчен материал.” Майлс

„В момента съм в процес на лечение на гадна бенка, която е станала черна.Всяка сутрин
нанасям обилно количество точно върху бенката, след което покривам с лейкопласт.След
3  седмици  виждам,  че  бенката  се  свива.Работи.И  аз  ям  по  малко  всеки  ден...каква
разлика в енергийното ниво.ЛЕЧЕБНО БЛАЖЕНСТВО ЧРЕЗ КАНАБИС!!!!!!!!” Beau

„Чувствам се виновен, че исках да го пробвам на главата си за мъжка плешивост.“ Робърт

-- Не бъдете, работи и вероятно ще имате нужда от малки количества масло така или
иначе.Разбира  се,  можете  да  поставите  много  от  него  и  би  било  по-добре,  но  ако
разтворите грам или повече в 100 ml масло от конопено семе, мисля, че ще ви хареса да
видите  и  какво  ще направи,  Робърт.Също така  добавете няколко  мили от  маслото  от
семена  и  маслена  смес  към  вашия  шампоан  и  други  козметични  продукти,  които
използвате, също ще ви хареса разликата, която ще направи.Правете снимки, можете да
помогнете на много други.Имаме само няколко снимки на това, разбираемо не сме му
обърнали  много  внимание.Но наистина  работи,  опитайте  и  не  се  срамувайте  нито  за
миг.JB

"Признавам...тромав  съм...Имам  лош  навик  да  забивам  зъбците  на  вилицата  в  крака
си.RSO  директно  на  място,  покрийте  с  лейкопласт,  болката  изчезна  за  секунди,
излекувана за 3 дни.” Хедър

„Виждал  съм  много  по-малко  мощна  версия  на  балсама  на  маслото  да  унищожава
псориазиса за дни, да намалява отока на яйчниците на 1-вия ден от менструацията за 20
минути и да предотвратява образуването на белези и болка, когато се прилага незабавно
при леки изгаряния.Наистина ме кара да се чудя какво може да направи маслото...” Берес

„Имах  един  от  най-тежките  случаи  на  микоза,  когато  бях  на  10,  иска  ми  се  да  имах
маслото.Но сега го имам.Всичко е наред 47 години по-късно.Лекува почти всичко.” Доналд

„Снаха ми пържеше дълбоко свински пържоли и потопяваше пръстите си във врящото
горещо олио до първия кокал и те побеляха като варено пиле.Поставихме RSO върху тях
и болката изчезна за около минута, тя ги намазваше 2 пъти на ден с RSO.Те зараснаха
много бързо само за няколко дни и изобщо нямаше загуба на кожа или белези.

Удивително е, че сега държим малко в кухненския хладилник, така че ако някой се изгори
(особено децата), веднага ще приложим RSO, няма нужда да изпитваме такава болка,
когато имаме естествено растение, което ще се погрижи за него ” Дебра

„Имах малка порция бучки на лакътя, третирах ги с маслото...Седмица по-късно лакътят
ми е  гладък и  няма подутини...Мисля,  че  бяха  брадавици,  но тъй  като  не  вярвам на
лекарите, не мога да ви кажа със сигурност. Карла

-- Без значение какво не е наред с кожата ви, просто нанесете маслото, покрийте го с
лейкопласт  и  нанасяйте  отново  маслото  всеки  ден  или  два  или  когато  лейкопластът
падне.Изгаряния,  брадавици, екзема, псориазис...тмаслото не му пука какво е и ще го
оправи, просто му дайте време и масло.JB

„Направих „измиване“ от масло, което бях направила, и помолих приятелка, която има
ТЕЖЕН псориазис от главата до петите и не се е снимала повече от 4 години, за да се
измие  с  него.1  ПЪТ  -  докато  тя  миеше  тялото  си,  бях  в  ШОК,  гледах  как  ВСЯКАТА
червена, петна кожа как се разваля и видях НЕВЕРОЯТНА здрава кожа след всеки ПЪТ,
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ПЪТЪГ,  когато  тя  изтри  част  от  тялото  си.Направих  я  снимки  онази  вечер  и  ги
публикувах.Тя СЕГА СЕ НАСЛАЖДАВА да се снима... ЕЖЕДНЕВНО!

НЯКОЛКО други попитаха как го смесих и бях щастлив и изненадан пациенти с МС и
други, които страдат от заболявания, го използваха във ваните си, а един каза, че е спал
като БЕБЕ без болка за първи път в живота си.” Трейси

„Приятелят  ми  имаше  киста  на  лицето  си  и  след  като  взе  маслото  няколко  дни,  тя
изчезна.И той го поглъщаше, без да го използва локално." Джонатан

„Взимам малко повече от размер на оризово зърно.Всъщност съм си надул малко носа и
алергиите ми почти изчезнаха.Живея в моторна къща с две кучета и сме бомбардирани с
цветен прашец от съседен хълм от дървета.Миналата година приемах бенедрил всеки
ден.Не ми се налагаше да приемам този сезон и спя много по-добре.” Джуди

„Не  съм  болен  от  рак,  но  имах  инфекция  на  петата,  която  не  реагираше  на
лечението.Дори имах техника за грижа за рани по него... той накара инфекцията да спре
да се разпространява, но тя все още не заздравява.Намазах го с маслото и за ЕДИН ден
зачервяването  беше  по-малко.Ден  втори  и  зачервяването  изчезна.Ден  трети  и
инфекцията отново изглежда като кожа!Прекрасно лечебно масло!” Тами

„Бях в момента, в който не излизах от къщата си.Получих обрив, който лекарят каза, че е
периорален дерматит и всичко, което ми дадоха, или не действаше, или ме разболя.Те
казаха,  че  нямат  представа  какво  го  причинява  или  как  да  се  отърве  от  него
завинаги.След като отидох във Ванкувър, реших да опитам да сложа RSO върху обрива и
да  видя  какво  ще  се  случи.На  следващия  ден  почти  изчезна.Сега  приемам  олиото
вътрешно и оттогава не съм имал този болезнен обрив.Това нещо е невероятно.Сега
гледам как една дама лекува рака на гърдата и  стомаха си с  тези невероятни неща,
дадени ни от не друг, а от самия Бог!!!” чай

„Работих за компания за басейни и спа... Аз съм със светла кожа, навън по цял ден.По
лицето, главата и ръката ми се появиха луди петна, които винаги бяха през прозореца на
шофьора.Маслото изчисти тези петна за няколко седмици!Сега приемам 0,5 грама чист
THC всеки ден, за да помогна в борбата с всяка болест и да поддържам силна имунната
си система.BTW никога не ваксини срещу грип!Нямах грип, откакто бях дете.” Джей

„Действа невероятно при изгаряния и слънчеви изгаряния.Разредено със зехтин.” Рейчъл

„Преди 18 месеца  кракът  ми се зарази  поради операция.След като  лекарят  изпробва
всички антибиотици и процедури, те знаят, че основно се отказаха и ме изпратиха вкъщи
да чакам да затвори.Едва след като започнах да се лекувам с висока доза канабис, успях
да установя, че регенерацията е започнала!” Ариел

„Използвах  го  при  херпеси  и  мехури  по  устните,  подейства  по-добре,  отколкото
предполагах.Знаех,  че ще работи,  но времето за излекуване беше за една нощ до 24
часа.Мислех си 1-2 дни, а не 6 часа. Кевин

„Мама ми се отърва от  петно,  което беше на лицето й  от почти 2 години за  4  дни с
маслото!!Тогава казахме, ако това е, което може да направи с външните ракови петна,
просто помислете какво прави вътре!“ Амбър

„Имах малко кафеникаво петно от лявата страна, което ставаше все по-голямо. Показах
на приятеля си, който намаза малко с масло. Имайте предвид, не мислех, че ще направи
нещо. Четири дни по-късно проверих (бях забравил за него) беше напълно изчезнал, с
изключение  на  малка  червена  точка,  където  беше  петното.  Нищомайор,  но  това  ме
направи вярващ.” Карол
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„Здравей, JB.Дъщеря ми изгори ръката си вчера във фурната.Тя излезе навън и ми показа
изгаряне на ръката си, която беше с мехури.Тя каза, че боли.Казах й да влезе в къщата и
да вземе маслото и да сложи малко лейкопласт и да покрие изгарянето.Казах й, че ще
заздравее  без  белег.Тя  излезе  пет  минути  по-късно.Тя  каза  на  татко,  че  болката  е
изчезнала.Казах да, това трябва да прави маслото.

Сестра ми,  която беше скептична относно това какво може да направи маслото и  не
одобри, че го използвам като избор на лекарство.Тя никога не пропускаше да ме стреля,
когато  ставаше дума за  маслото.Но това  е  добре!Защото  всички  ние  също сме били
лъгани толкова дълго, че вярвахме на лъжите им.Сестра ми страда от сложно заболяване
лекарите.За да направя една дълга история.Тя започна да приема маслото и загуби 60
паунда  през  последните  шест  месеца.Сега  тя  наистина  вярва  в  петрола.И  открито
споделя това с всички.Благодаря за всичко, което правите за тази кауза.” Рон

„Знам, че момчетата тук винаги казват да използвате чистия RSO и аз съм наистина голям
фен на тези неща.Въпреки това искам само да уведомя хората, че запарка от кокосово
масло,  направена със захарни листа,  напълно замени неоспорина за нас,  не ми се е
налагало да купувам тези неща от 2 години.Работи по-добре и по-бързо и мога да го
намажа  по  ръцете  и  лицето  на  хората  и  не  е  нужно  да  се  притеснявам,  че  ще  се
разболеят, ако случайно го изядат.” Тина

-- Тина, нищо не работи по-добре и по-бързо от чистия RSO, но знам какво се опитваш да
кажеш.Разбира се, по-малко мощните форми на лекарството от канабис също могат да
направят чудеса.Проблемът е, че успехът не е толкова надежден, колкото при неразреден
най-мощния RSO.

Козметиката  с  канабис  скоро  ще  замени  повечето  налични  в  момента  козметични
продукти,  а  именно  след  като  жените  разберат  какво  може  да  направи  маслото  за
красотата им.Маслото от конопено семе, кокосовото масло и маслото от ший са любимите
ми носители, но човек може да използва каквото е популярно на местно ниво,  където
живеят, и да добави маслото към него.20-30% RSO в кремовете работи чудесно, но 0,01-
1% също може да бъде от голяма полза за по-малко сериозни състояния и ежедневна
поддръжка.JB

Съвети за производство
„Никога без фен!!!Това означава никога.” JB

„Някои  вентилатори  могат  да  бъдат  много  опасни,  следователно,  ако  някой  не  знае
разликата,  (аз  съм  пренавивач  на  електрически  двигатели),  те  могат  и  вероятно  ще
запалят  разтворителя.Могат  да  се  използват  само  определени  вентилатори.Тъй  като
повечето  хора  не  биха  усетили  разликата,  ако  гледат  фен  цял  ден,  това  е  добър
съвет.Съображението  е,  че  ако  електрическият  двигател  на  вентилатора  създаде
вътрешна искра при стартиране, която не можете да видите отвън на двигателя, това ще
запали  разтворителя.На  закрито  е  много  опасно  място  за  приготвяне  на  лекарството,
както съм сигурен,  че  повечето от  вас  знаят!Причината за  това трябва да се знае от
всички...Електрически печки, осветление, ключове, пещи, бойлери, лампи и почти всеки
електрически уред във вашия дом създават, независимо дали го виждате или не, искра,
която ще запали разтворителите.Много от тези искри се появяват автоматично и никога
няма да разберете!Дори и да сте го направили успешно преди в дома си, това е като
бомба със закъснител, която може да не се запали много пъти, но в един момент ще
завършите с експлозия, от която би било невъзможно да избягате, това се случва толкова
бързо!Всички в къщата ви ще бъдат в опасност!Моля, никога, никога не пренебрегвайте
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това предупреждение.Йиндрих Байер ви даде един съвет тук, който вероятно ще спаси
живота ви, ако се придържате към него.Благодаря ти Джиндрих.” Антъни

„Съгласен съм с вас на 100 процента, тъй като и аз стигнах до същото заключение точно
този миналия уикенд.Бих искал също да добавя, че използването на филтър за кафе за
прецеждане на нафтата/маслото също е най-добрият начин...Използването на сирене или
нещо друго освен филтър за кафе наистина ще ви даде повече масло, но ще бъде по-
слабо  масло,  вероятно  по-зелено  на  цвят,  което  доказва,  чеима  много  растителен
материал в него.Изводът е да използвате нафта и филтър за кафе и да не смачквате
материала  повече,  тогава  Рик  казва.Според  мен  Рик  е  усъвършенствал  процеса  на
приготвяне на чисто масло за лечение на рак и приготвянето му по друг начин, отколкото
начина, по който той казва, е безполезна загуба на време и материал. Мари

„Здравей,  JB.Кое  е  най-краткото  време,  през  което  можете  да  оставите  пъпката  да
изсъхне,  ако  имате  нужда  от  нея  спешно?Благодаря."  Присила
-- Докато не изсъхне костите.Но аз бих казал само бързосъхнещи 5-7 г пъпки, което ще ви
даде около грам масло,  достатъчно за  начало,  и  след това можете да го  завършите,
когато е изсушено правилно,  за около седмица.Колкото по-малко боравите с изходния
материал преди обработката, толкова по-малко смола ще похабите.Така че най-добре е
да не декарбоксилирате изходния материал (както GW го прави без никаква причина,
можете  да  декарбоксилирате  маслото  с  по-малко  проблеми,  като  го  нагреете,  което
трябва да направите, за да премахнете остатъците от разтворител така или иначе).Най-
доброто нещо, което трябва да направите, е да поставите пъпката в кофа за обработка
направо в сушилната, без допълнителна обработка, когато е възможно.Колкото по-малко
докосвате пъпката, толкова по-добре.JB

„Брайън,  знам,  че  условията  не са  идеални,  но така  или иначе  ще продължа да  пея
същата песен.Какво друго мога да направя и защо трябва да променям мелодията и да
понижавам нашите стандарти, когато не е необходимо да ги понижавам?Разбира се, ще
има различни степени на масло, някои ще бъдат добри за локално приложение (до 60%),
някои за отдих (60-90) и други за лечение (90 и повече), а най-добрите масла ще бъдат
95-98% THC и изключително мощен и успокояващ, това е всичко, което има за него.Но
сега трябва да научим хората, че има нещо като 95-98% THC масло и че те трябва да се
стремят към най-добро качество, а не към посредствени продукти, които може да работят,
но може и да не.

Аз лично не се интересувам много от изследване на лекарства, които могат да действат
понякога  и  в  някои  случаи  само когато  имаме  на  разположение  лекарство,  което  ще
действа практически във всички случаи.

Всичко това изцеждане на сок е добро и приятно, но ще откриете, че около 10-20-30% от
хората ще станат алергични към растителните материали или няма да им хареса вкусът,
така че няма да го използват правилно като лекарство.Канабисът детоксикира почвата, в
която  е  отгледан,  всъщност  изобщо  не  искате  да  поглъщате  много  тези  растителни
материали.Понякога да, а именно, когато знаете къде е отгледано растението и как, но аз
самият бих бил много внимателен да пия такива сокове, никога не знаете какво има в
него, наистина, и знам какви химикали се използват за отглеждане на канабис.Така че аз
самият бих бил внимателен относно препоръчването на сокове.

Маслото трябва да бъде декарбоксилирано, за да работи правилно, трябва да го сварите
или не работи  правилно и няма да премине през  кръвно-мозъчната бариера,  така  че
„непсихоактивният сок“ съвсем логично никога не може да работи също така добре като
декарбоксилирани масла с 95-98% THC.Отново опитайте върху състоянието на кожата и
вижте разликата.
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По принцип същото важи и за CBD - отново, да, ще работи, а именно понякога и в някои
случаи, а също така е страхотно лекарство, например когато се добавя като съставка към
дъвки за деца,  но освен това аз винаги би искал да използва най-мощната форма на
лекарство за канабис на първо място.не бихте ли?JB”

„От моя личен опит не мога да се изцеждам, много ме разкъсва.Имам и нарушение на
съсирването на кръвта и тежкият хлорофил е не-не за някой, който приема лекарства за
разреждане на кръвта поради високия вит К.” Дена

„Вирджиния, трябва да осъзнаете, че сме виждали много масла и повечето масла не се
доближават до това, което бихме искали да видим пациентите да използват за своите
състояния.Стратегията  „направи  своя  собствена“  е  единствената,  която  наистина  има
смисъл, не искате да разчитате на никого, за да произвежда маслото вместо вас, искате
да бъдете свой собствен контрол на качеството и искате да знаете какво има в то и как е
направено.Има  твърде  много  измамници  и  повечето  от  тях  не  осигуряват  адекватно
качество и това е тъжен факт и единственият начин да се предотврати това е да се научи
хората  как  данаправете  свои,  за  да  знаят  разликата.И  понякога  малка  разлика  в
качеството на маслото може да направи много разлика в живота на някого.Ето защо ние
непрекъснато се опитваме да прокарваме качеството и силата на маслото.

По начина,  по който го гледаме, ако човек може да направи чаша кафе, той може да
направи олиото, наистина няма нищо.А тези, които не могат да направят маслото за себе
си, обикновено така или иначе се нуждаят от помощ, така че някой винаги може да го
направи за тях, ако е необходимо, плюс такива хора трябва да могат да получат 95-98%
THC RSO също от аптека.Или поне в света, в който бих искал да живея.JB

„1.)  Смелих  сухите  до  кости  пъпки  само  с  ръце,  без  използвана  мелница.Изходният
материал изглеждаше като много малки пъпки с прибл.Диаметър от 5 до 10 мм, така че
обикновено  няма  прах.Тъй  като  вече  имам  собствен  опит  в  „готвене“,  напълно  съм
съгласен с вас във всички точки, с изключение на точка C.Виждал съм масла, направени с
алкохол,  които  обикновено  са  много  по-тъмни,  тъй  като  водата  в  алкохола  разтваря
хлорофилите.Направих маслото си с лабораторен чист петролев етер.Това масло е много
по-ярко на цвят (златисто-кафяво) и има отличен,  вкусен пикантен вкус в сравнение с
алкохолното масло, което имах възможността да опитам.Моят смисъл тук е, че вярвам, че
нафтата не премахва толкова много терпени и хлорофили, както алкохолът.Освен това
кипи много по-контролирано  и управляемо,  както прави алкохолът.Въпросът  ми тук  е,
смятате ли, че е възможно комбинацията смилане/миене с нафта да не е толкова вредна
за едно добро качество на маслото, колкото смилането/миенето с алкохол?

--  Не смилайте материала първо.Всяко боравене със сухия материал от  пъпки ще ви
накара  да  загубите  THC и  други  канабиноиди  (финият  прах  на  масата  е  това,  което
трябваше  да  остане  в  кофата).Да,  смилането  и  нафтата  биха  били  „по-добри“  от
смилането и алкохола – тази комбинация е почти гарантиран провал, просто не можете да
направите добро масло по този начин.

Поставете пъпката в кофа, навлажнете я с нафта, натрошете я с пръчка за две до три
минути, изсипете сместа масло-разтворител в кофа.Ако работите с качествен материал,
направете второ измиване и изсипете втората смес в кофата с първото измиване.Ако не
използвате  висококачествен  материал,  използвайте  първото  пране  само  за  вътрешни
цели (и продължавайте да търсите по-добър материал за работа).

Етерът  произвежда  страхотни  масла  (ние  харесваме  кехлибарените  масла  повече  от
тъмните, но не забравяйте, че някои щамове произвеждат по-тъмни масла от други).Ние
също харесваме кехлибарените масла по практически причини - кой иска да има черни
хлорофилни зъби?Но ние не го препоръчваме много, защото е доста опасно да се работи
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с етер, трудно е да се получи в повечето части на света и ние сме много загрижени за
безопасността на тези,  които произвеждат  маслото.Може много  лесно да избухне при
относително  ниски  температури.Така  че  за  повечето  хора  нафтата  ще  работи
добре.Обикновено използваме нафта, но етерът би бил разтворителя по наш избор.

Настоящият списък с разтворители, които лично бихме използвали, е: 1.етер, 2.чиста лека
нафта, 3.99% изопропилов алкохол, 4.хранителен алкохол - за предпочитане 99%, но това
обикновено  е  трудно  да  се  получи  и  е  много  скъпо.Когато  работите  с  96%  алкохол,
останалите 4% обикновено са вода.4% от 10 литра са 4dcl, почти пинта вода, която ще
трябва да изварите - и отнема време, което бихте могли да прекарате по-продуктивно.

2.)  Сложих и крайното топло масло при 60°C за 1,5 часа под вакуум, за да премахна
напълно всички остатъци от разтворител.Както ви писах,  декарбоксилирах маслото 35
изядени грама по-късно... Вкусът на маслото преди декарбоксилирането беше много по-
пикантен, не бих казал по-лош, но за оригването си прав.

-- Както казах миналия път, оригването беше от остатъчна вода.И водата беше там заради
„научната“  ниска  температура,  която  използвахте.Така  или  иначе  трябва  да
декарбоксилирате маслото, така че оризовката, която ще се изключи при 110°C, работи
добре.Или, разбира се, най-доброто нещо за използване би било aвсе още - но отново,
много хора не ги притежават и не знаят как да ги управляват, а рискът от експлозия винаги
е  налице.  Ако  някой  използва  неправилно  проектиран  дестилатор,  за  да  изпари
разтворителя, той може да експлодира, причинявайки сериозно нараняване и да разруши
цялата къща. Но ако съдържанието на готварска печка за ориз трябва да се запали по
някакъв начин и процесът се извършваше на открито или в открито, добре проветрено
място.Тогава, ако този, който произвежда маслото, не се паникьосва, не би трябвало да
има  много  проблеми  с  овладяването  на  огъня  и  да,  винаги  е  добра  идея  да  има
пожарогасител под ръка.

Колкото до вакуума - разбира се, защо не.Ако разполагате с оборудването и ако знаете
как да го използвате правилно, не е лоша идея да завършите маслото по този начин, ако
искате да сте 100% сигурни, че в него няма остатъци от разтворител или ако искате да
затворите устата на тези, които са против нефтохимическите разтворители.Някои хора го
използват с голям успех и аз не съм против.Но както знаете, по-голямата част от хората
не притежават това оборудване и много от нашите пациенти не могат или дори не могат
да си позволят оризарка и вентилатор, така че не препоръчваме прахосмукачката като
необходимост.

Вижте колко лесен и прост е  методът на Рик  и  на колко въпроса все още трябва да
отговорим.Сега си представете какво ще се случи, когато добавим информация за други
методи за производство на маслото.Това само ще предизвика още повече объркване и ще
трябва да прекарам дни и седмици, опитвайки се да отговарям на въпроси на „объркани“
хора, което така или иначе няма да правя много повече.

3.) Моля, обяснете защо предлагате да поглъщате маслото направо от тубата, директно в
устата,  без  капсули?Някакъв  проблем  с  усвояването?Изяждам  по-голямата  част  от
маслото върху цигарена хартия, но рядко използвам капсули, ако трябва да напусна дома
за  повече  часове.Освен  това  не  обичам  да  го  имам  навсякъде  по  зъбите,  тъй  като
наистина е трудно да сляза...

-- Поради няколко причини.Основното е, че този метод на поглъщане се е доказал като
най-ефективен и полезен за пациентите.Подобрява хигиената на устата, тъй като също
дезинфекцира устата и след това помага при всякакви състояния в храносмилателния
тракт или в гърлото и т.н.Всъщност, когато ме боли гърлото, се опитвам да намажа олиото
в задната част на устата си и след това да го държа в устата си толкова дълго, колкото
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мога да издържа.В повечето случаи грип или възпалено гърло (или неговите симптоми) се
лекуват за една нощ.

Както  казвате,  малко  масло  остава  по зъбите  и  под  езика ви,  така  че  този  метод на
поглъщане всъщност комбинира сублингвална обработка на маслото (ala Sativex и други
спрейове  и  тинктури  под  езика,  които  хората  използват)  и  обработка  в  стомаха  и
червата.Основното нещо е маслото да влезе в стомаха си.Така че, ако имате олио с не
особено добър вкус, можете да сложите парче хляб или банан и т.н. (или цигарена хартия,
ако  обичате  да  ядете  химикалите  в  него),  сгънете  го  и  го  глътнете  като  хапче  и  го
изплакнете с вода или чай или каквото искате.Измийте зъбите си с масло след около
десет минути, това ще помогне и за устната хигиена.Много масла имат прекрасен вкус
(особено когато изходният материал не е смлян и когато за производството на маслото не
се използва алкохол.Хлорофилът обикновено има лош вкус и може да причини много
дискомфорт, дори когато се използва локално – тъмните масла ще оцветят дрехите ви,
всъщност не искате или не се нуждаете от това.)

Капсули - а) трябва да ги купите от Big Pharma, с което ги издържате с парите си, б) някои
хора са алергични към тях, в) някои се разтварят в червата, а не в стомаха, г) дилърите
често слагат по-малко масло в една капсула, отколкото трябва да има, e) те не работят
толкова добре при толкова много състояния, е) е трудно да се извлече маслото от тях,
когато искате да направите фуга или да изпарите маслото за белодробни състояния или
когато искате да използвате маслото локално.Не казвам,  че не можете да използвате
капсули, само казвам, че е по-добре да се научите да използвате маслото направо от
тубата.След като получите повече практика, ще научите как да използвате маслото без
никакъв дискомфорт.Аз лично обичам да ям олиото направо от оризоварката, просто си
потапям пръста в него и взимам колкото смятам, че мога.Имайте предвид, че това е много
„консумиращо масло“ и обикновено ще вземете повече, отколкото от спринцовка.Когато
маслото е добро, „предозиране“ само ще ви приспи, голяма работа.Но разбира се, че мога
да  го  направя  поради  моя  опит  и  толерантност,  не  бих  ине  препоръчвайте  това  на
начинаещи  или  тези,  които  нямат  толкова  опит.Всичко  най-добро  и  на  теб
Стефане.Йиндрих”

„Ако се  притеснявате  за  цената,  това  е  много по-евтино  от  доплащането  за  повечето
лекарства  за  рак,  а  някои  от  лекарствата,  които  приемате  у  дома  срещу  рак,  не  се
покриват от застраховка.Ако някой в семейството ми имаше нужда от това масло за рак,
щях да намеря начин.Късмет!!!!" Лиза

--  Съгласен съм,  Лиза,  маслото е много по-евтино лечение,  когато се вземат предвид
всички останали разходи и разходи.Освен това е  несравнимо по-безопасно от  всичко,
което  медицинската  система  би  предоставила,  да  не  говорим,  че  работи  много  по-
ефективно  и  надеждно  и  определено  е  по-забавно  да  се  приема  от  отрова  или
радиация.JB

В.Защо смилането на сух материал води до загуба на THC?Има ли някакво обяснение за
това?
А.Смиляли ли сте някога наистина мощна пъпка?Ако сте го направили, трябва да знаете
защо.Този бял прах,  който е  навсякъде по масата,  след като го смелите,  е  THC (или
трихоми)  и това е,  което трябваше да остане в маслото.Освен това,  когато се смила,
тогава е  твърде фино и ще оголите много от това,  което всъщност не сте искали да
оголите в маслото си.

Обработете костно сухи цели пъпки, след като ги навлажните с нафта или разтворител по
ваш избор, но не ги докосвайте много, преди да ги обработите, защото всеки път, когато ги
докоснете, ще загубите малко.Маслата, произведени от смлян материал, са значително
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по-малко мощни от маслото, произведено от пъпки, които са били смачкани, след като са
били навлажнени.

Първото бързо измиване е най-мощното и премахва около 70% наличен THC, второто -
около  20%,  а  третото  -  около  5%.Когато  го  смилате,  получавате  и  трите  измивания
(всъщност четири) във вашето масло и не искате това.Качество пред количество.JB

В.Знам, че препоръчвате сами да направите RSO, но в един диспансер има местен и
просто се чудех каква трябва да е справедливата цена за него?

А.Човек се нуждае от 4-7 g висококачествена пъпка, за да произведе грам масло, така че
това трябва да е „правилната цена“.Нека не обсъждаме смешните цени на конопа, за мен
правилната  цена  за  доза  от  60  грама е  50-100  USD (или  по-малко,  ако  се  отглежда
законно на открито в голям мащаб).Не казвам, че знам откъде да го взема на тази цена в
момента.Маслото от най-висок клас струва това, което струва първокласният материал
там, където живеете.JB

„Просто трябваше да актуализирам и да ви уведомя, че все още съм жив!Справям се
страхотно  и  ВСЕ ОЩЕ ЖИВ почти  две  години след като  ми казаха,  че  ми остават  3
месеца.Не вярвайте на лекарите си!Благодаря отново,  че помогнахте да спася живота
ми!” Лий

Декарбоксилиране

„В момента декарбоксилирам цялото растение, както и правя RSO и масло/масла.“ Шерил
--  Не декарбоксилирайте цялото растение.Направете маслото от супер суха пъпка (не
подрязвайте,  не  го  докосвайте  твърде  много,  винаги  ще  загубите  THC,  който
търсите).Направете  маслото,  след  което  го  декарбоксилирайте  (поставете  го  в
електрическа  фурна,  настроена  на  130°  по  Целзий  за  около  час).Не  правете  нищо  с
растенията, преди да ги преработите в масло.Колкото по-малко ги докосвате, толкова по-
добре.JB

„За да декарбирате, просто поставите във фурната при 266 градуса по Фаренхайт (130 °C)
за един час, ще получите общо декарбонизация по този начин, след като сте изгорили
целия разтворител в готварска печка за ориз или тенджера.“ Райън
--  Аз  обаче  не  бих  използвал  глинена  тенджера.Един  ден  ще  изгорите  маслото
си.Готварска  печка  за  ориз  ще  се  изключи,  това  наистина  е  по-добър  вариант,  бих
казал.JB

„Правилното  декарбоксилиране  е  много  важна  част  в  производството  на  перфектно
масло, тъй като суровото растениене осигурява много чист delta9-THC и CBD вместо това
има  киселини  означава  THCA  и  CBDA.За  да  се  премахне  карбоксилната  група,
процедурата е нагряване.Правете това много внимателно, за да не изгорите ценните си
молекули.Намерих  в  Journal  of  Chromatography  добра  бележка,  която  трябва  да  бъде
необходимата  температура  и  време  за  загряване  на  олиото,  защото  в  зависимост  от
оризопечката, темповете може да не са достатъчни.Така че е добра идея маслото да се
загрява  за  минимум 27 минути  при мин.  122  градуса  по  Целзий.Винаги  проверявайте
температурата на вашата нагревателна плоча с цифрово измервателно устройство, за да
избегнете  прегряване  на  маслото.В  таблицата  по-долу  виждате  точките  на  кипене  на
основните канабиноиди, които никога не трябва да достигате, в противен случай ще ги
сготвите.Допълнително  отбелязвам,  че  е  правилно  това,  което  Рик  казва  през  цялото
време във видеоклиповете си,  не прегрявайте маслото,  а  топлината е  необходима за
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направата  на  лечебното  масло.Температура  от  минимум  106,2  градуса  по  Целзий  е
необходима  за  правилния  процес  на  декарбоксилиране  за  определеното  време  в
диаграмата около един час.Ако вашето масло има само киселинната форма на THCA и
CBDA, то не е толкова ефективно, защото киселините не пасват много добре на CB1 и
CB2 рецепторите.Така че внимавайте да го правите по правилния начин, защото казаното
от Рик е вярно, само най-добре направеното масло може да свърши работа, когато зависи
на живо.(…)

Да,  погледнете  и  тълкувайте  тази  научна  диаграма,  за  да  разберете,  че  процесът  на
декарбоксилиране протича през цялото време, когато нагрявате сместа от разтворител на
канабиноиди  в  оризопечката.Така  че  графиките  показват,  че  е  много  да  се  доведе
температурата до 130 градуса по Целзий достатъчно дълго, за да се получи максимално
декарбоксилиране.Всичко е въпрос на температура и време за достигане на най-добрите
нива.

Ако използвате цифров уред за измерване на температурата и го поставите на дъното на
оризопечката по време на целия процес, за да изпарите разтворителя, виждате, че само в
късната  фаза  на  процеса,  когато  капките  вода  влизат  на  финала  в  готварска  печка,
температурата  е  около  100-110°C.Но  времето  в  този  диапазон  обикновено  не  е
достатъчно дълго за целия процес на декарбоксилиране.След това загрявате олиото в
малка стоманена тенджера на нагревателна плоча за по-дълго време.Толкова дълго без
активност  (без  повече  газови  мехурчета),  загрявате  и  чакате.Контролирайте
температурата и най-добре не надвишавайте 130 градуса по Целзий за около половин
час.Не забравяйте,  че THC има точка на кипене от 157 градуса C.,  така че,  моля,  не
рискувайте  чрез  прегряване,  в  противен  случай  желаните  от  вас  канабиноиди  ще  се
изпарят и ще се изпарят... 

В  сърцевината  не  е  важно да  получите  пиковата  сума на  декарбоксилиране,  толкова
дълго по-късно ще получите достатъчно масло в тялото си.Интересна е стойността на
ЕДИН грам на ден или повече, които трябва да приемате.Разбира се колко масло имате
нужда  зависи  от  това  колко  delta9THC  наистина  има  в  маслото  -  означава  колко
ефективно е било декарбоксилирането.Ако следвате препоръката на Рик и сте сигурни, че
маслото е загрято достатъчно дълго до 130 градуса С - всичко ще бъде наред.Независимо
кой разтворител използвате." Стефан

Разтворители
„Бях закачен на разтворителя (нафта), докато разбрах, че някои обикновени растителни
масла (рапица или рапица) се произвеждат по много подобен начин.“ Греъм

„Нафта е търговското наименование на петролния етер, така че опитайте и потърсете, че
домашният етер има много промишлени приложения,  обезмаслител за боядисване на
разредители.“ Ал

„ПОМНЕТЕ, че THC и CBD са неполярни...а хлорофилът и H2O са полярни...Така че най-
доброто масло е направено с неполярен разтворител...то е чисто...без хлорофил." Майкъл

„Един мой приятел химик опрости цялата история за мен и ми обясни защо нафтата може
да е по-добра (въпреки че той не мисли значително): нафтата е неполярен разтворител,
така че извлича неполярните молекули по-лесно и по-ефективно (THC и CBD са основно
неполярни молекули) и оставя полярните молекули.

Изопропиловият алкохол (и етерът по този въпрос) е слаб полярен разтворител, така че е
много добър за тази цел, но може би малко по-малко от нафта - тъй като JB казва, че са
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тествали и двете, и те са били по-мощни.РЕДАКТИРАНЕ: О, да, почти забравих: той също
каза,  че  няма  страх  от  нафта  (или  изо)  да  остане  в  крайния  продукт,  ако  следвате
рецептата,  предоставена  от  Рик  Симпсън  (приятелят  ми  каза  обаче  да  не  използвам
пластмасова кофа, но стъклена или от неръждаема стомана) и ако не сте сигурни, просто
направете това, което JB винаги казва да правите - добавете малко вода и я поставете
във фурната, така че да се изпари напълно.Той обаче би използвал изопропилов алкохол,
защото си сигурен, че е това, което трябва да бъде...” Сандра

--  Сандра,  методът,  който  Рик  показа  на  света,  е  най-основният,  неусложнен  и
достъпен.Почти сигурно е, когато човек следва инструкциите към T.Стъклото е добро, но
се  чупи  и  вие  не  искате  това  да  се  случва,  никога.Неръждаемата  е  добре,  разбира
се.99,9% iso работи добре, но ние все пак ще използваме лека алифатна нафта сами,
когато е възможно.Или етер.JB

„Препоръчвам  също  така  да  изстудите  всичко  възможно  най-добре  преди
извличането.Повечето  поставят  алкохола,  канабиса,  контейнерите,  всичко,  което  е
свързано  с  екстракцията  във  фризера  за  24-48  часа.Така  ще  получите  много  по-чист
продукт.Добивите ви ще бъдат по-ниски, но няма да ви трябват толкова много.Съжалявам
за  правописни  грешки  или  липсващи  думи,  MS  е  гадно  и  нямам  лекарства,
хаха.Благослови.” Чък

-- Чък, замразяването е добре и добре, но не е необходимо да го правите, когато работите
с качествени неполярни разтворители и изходен материал.Освен това не обичаме да ни
изстиват ръцете, стайната температура работи добре за нас и няма да имаме проблеми с
артрита  след  няколко  месеца  или  години  замразяване  на  пъпката.Освен  това,  често
маслото се прави на места, където няма фризери.Така че, да, можете да го замразите,
ако искате, но ние не бихме го направили сами.

Аз самият не обичам замразени зеленчуци, избягвам да ги ям, когато е възможно, така че
не виждам защо трябва да направя изключение и да замразя зеленчука, който харесвам
най-много от всички.Но да,  може да помогне,  когато трябва да използвате алкохол за
извличане на маслото, така че не съм напълно против.

Просто ние самите не използваме алкохола като разтворител (или по-добре:  той не е
разтворител  по  нашия  първи  избор),  не  виждам  нито  една  причина  да  плащам  на
държавата допълнителен данък за разтворител, който така или иначе ще се изпари (освен
ако не използвате дестилатор, което бихме направили, когато е възможно).Мога да купя
един литър лека нафта за около 3-4 долара, литър 99% алкохол би струвал много повече
и  би  произвел  по-малко  масло  и  това  масло  вероятно  няма  да  бъде толкова  добро,
колкото маслата, произведени с лека нафта или 99,9% изо .

И така,  къде точно  е  предимството  на използването  на алкохол като разтворител?Не
виждам нито една рационална причина алкохолът да се предпочита пред чистата лека
алифатна  нафта  с  ниска  точка  на  кипене,  като  се  има  предвид,  че  в  маслото  няма
остатъци от разтворител, за които човек би трябвало да се тревожи, когато маслото се
произвежда правилно.Когато не се произвежда правилно, в маслото има или може да има
остатъци  от  разтворител.Но  не  ни  обвинявайте  за  масла,  които  не  са  произведени
правилно,  ние  наистина  не  можем  да  носим  отговорност  за  липсата  на  качество  на
маслата, доставени от други.Това е толкова просто.JB

„RSO, когато е направен правилно, няма да задържи по-голямата част от разтворителя,
който  използвате.Както  и  тъй  като  RSO  лекува  рак  и  всичко,  което  ядете/дишате,
причинява рак.Не бих се притеснявал твърде много от излишните остатъци, ако изобщо
има такива.RSO може от своя страна да фиксира споменатите клетки/ДНК, които може да
са били променени по време на първоначалното поглъщане.Ако разтворителят може да
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причини  някаква  повреда,  действителният  THC  в  маслото  ще  поправи  всички  щети,
причинени от остатъците от разтворителя. Аманда

-- Аманда го разбра правилно.Тези, които натрапчиво са обсебени от няколко ppm остатък
от разтворител, който може да остане в маслото, трябва просто да изчистят маслото с
вакуум.Никак не е трудно.Тези, които не го правят, все още не трябва да се притесняват
много.

Дори ако в маслото имаше 0,1% остатък от разтворител (което така или иначе би било
твърде  много,обикновено  има  няколко  стотин  ppm,  може  би,  когато  маслото  се
произвежда правилно с помощта на чиста лека нафта с точка на кипене около 80-100°C),
ще има 0,06 g остатък в доза от 60 g масло, което ще се изяде за период от два или три
месеца.

Мен лично не ме притеснява много, това е сигурно, това е много под ограниченията за
храна и много под количеството на остатъците от разтворител, които вече сте изяли в
храната  си  така  или  иначе.С  какво  според  вас  се  произвеждат  повечето  растителни
масла?С  разтворители,  същите  или  подобни  въглеводороди,  които  използваме  като
разтворители.

Позволете ми само да ви попитам - наистина ли винаги си миете ръцете, когато наливате
бензин в колата си?Ако го направите, продължете да се тревожите за възможни остатъци
от  разтворител  в  правилно  произведеното  масло.Ако  не,  или  ако  си  спомняте  поне
веднъж, когато не сте ги мили,  моля,  намерете нещо друго за правене,  наистина има
много други по-сериозни проблеми, за които да се притеснявате.

Има много повече отрова  във всяко  хапче,  което приемате,  това  е  сигурно.А относно
петролните продукти - приемате ли витамини, например?Знаете ли, че повечето от тях са
направени от петролни деривати?

И ако си мислите, че никога не бихте сложили нещо направено от петрол в устата си,
тогава позволете ми да ви попитам - с какво точно си миете зъбите?С парче дърво или
четка  за  зъби?А  какво  ще  кажете  за  други  артикули  и  аксесоари  за  стоматологична
помощ, които са направени от пластмаса на петролна основа?Не използвате или не сте
използвали някой от тях?Ако го направите или имате,  тогава отново има други неща,
които  трябва  да  направите,  освен  да  се  притеснявате  за  остатъци  от  разтворител  в
правилно произведения RSO.JB

„Много просто обяснение на един безкраен въпрос...Аз лично съм използвал нафта, изо,
алкохол и бутан, за да направя масло...И най-добрият... най-чистият...най-силният...и най-
вкусното масло беше от нафтата...Не разбирам какво не харесват хората...  Изобщо не
остава гориво,  когато е направено правилно...и нафтата изглежда премахва повече от
растенията...Прави го много по-бързо...Така че по-чисто масло...(злато)...” Петър

„Тези хора дойдоха след мен в техния уебсайт.Групата на Ерин мрази земята, по която Рик
ходи.И те удрят всеки, който спомене Рик.За мен лечителите НЕ трябва да стоят за това.

Цялата работа с Нафта за мен е извинение да наказвам Рик.Защото в крайна сметка
всички знаят, че маслото от канабис ще отрече токсините в нафтата.Рик се застъпва за
нафта, защото е лесно за повечето хора да я намерят.Рик заявява ясно, че предпочита
етер - и харесва дестилатор.Нафтата произвежда силно масло – което е ключово – силно
масло  –  нещо,  което  скептиците  пропускат.Зърненият  алкохол  не  произвежда  силно
масло – и тези, които изхвърлят Рик, знаят това.Нафтата е извинение да объркате хората
- за да могат да кажат, че маслото им е по-добро.Къде бяха тези хора преди Рик – къде
беше, моля? Том
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„Леката нафта е фракцията, кипяща между 30 °C и 90 °C и се състои от молекули с 5–6
въглеродни атома.Тежката нафта кипи между 90 °C и 200 °C и се състои от молекули с 6–
12  въглерода.Нафтата  се  използва  предимно  като  суровина  за  производство  на
високооктанов  бензин  (чрез  процеса  на  каталитичен  реформинг).Използва  се  също  в
индустрията  за  добив  на  битум като  разредител,  нефтохимическата  промишленост  за
производство на олефини в парни крекери и химическата промишленост за приложения с
разтворители (почистващи).Обичайните продукти, направени с него, включват течност за
запалка, гориво за лагерни печки и някои почистващи разтворители.

„Разтворители,  нафта,  петролен  дестилат...Звучи  токсично  като  мета  лаборатория  или
нещо подобно.Моля, разработете метод за обработка с вода.Възможно ли е?" Кристиян

--  Вие няма да произвеждате същото вещество като нас и ще изисква много ненужна
допълнителна работа със значително по-лош резултат.JB

"Това  е  много  лошо.Иска  ми  се  да  има  начин.Разтворителите  и  техните  остатъци  са
токсични и опасни."Кристиян

--  Няма  остатъци,  за  които  да  се  притеснявате,  когато  маслото  се  произвежда
правилно.Бихте ли го  приели като факт?С какво според вас се произвеждат повечето
растителни масла?JB

„Нафтата  има  химичната  формула  CnH2n+2.Леката  нафта  има  5  и/или  6  въглеродни
атома, което се свежда до C5H12 и C6H14, известни също като пентан и хексан.Така че
това, което търсите, е нафта, която е чисто смес от пентан и хексан. Wouter

„Просто исках да публикувам нещо за разтворителите.Отидох при мой приятел, който има
няколко  докторанти  и  магистри  по химия,  и  го  попитах  какво  мога  да направя,  за  да
премахна напълно нафтата от маслото.Той каза: „Вземете 5 ml изопропилов алкохол и го
разбъркайте, след като спре да бълбука за последен път.Той ще се изпари и ще вземе
нафтата със себе си.Тогава токсичният разтворител става нетоксичен разтворител.Това
не е истинското ми име, жалко е, че не мога да използвам истинския си акаунт от страх да
не бъда уволнен или нает като медицинска сестра.” Боби

„За да намерите Naphtha в Обединеното кралство, потърсете „panel wipe“ или „fast panel
wipe“.Това е продукт, използван при ремонт на каросерията на автомобили, за почистване
на  метала  и  без  остатъци.Трудността  е  да  се  намери  подробен  списък  на  точните
съставки, тъй като те могат да варират.99,9% изопропанол трябва да се намира лесно. Ем

„Проследихме вашия процес,  използвайки VM&P Naphtha и всичко вървеше по план с
изключение на първите няколко изтегляния със спринцовка, които се оказаха малко по-
течни, отколкото очаквахме.Добавих няколко капки вода и опитах отново и изглежда се
оправи.Единственото  ми  притеснение/въпрос  е  вкусът.Все  още  има  вкус  на
разтворител.Това добре ли е или трябва да направя нещо повече?Получателят на това
спи  около  12  часа  всеки  път,  когато  приема  маслото.Така  ли  е,  докато  не  развие
толерантност?Всяка помощ е високо оценена.” Памела

-- VM&P изглежда не е добър разтворител (въпреки че някои листове с MSDS казват, че
трябва да е същото вещество като това, което бихме искали да използваме).Изглежда, че
е тежка нафта и не изглежда да изпари напълно и изглежда изисква допълнителни грижи.

Бих добавил малко вода и бих го поставил в електрическа фурна, настроена на 130° по
Целзий,  за  няколко  часа,  може  би  за  една  нощ  или  докато  разтворителят  изчезне
напълно,  някои  казват,  че  отнема  до  четири  дни,  за  да  се  отстранят  остатъците  от
разтворителя.Не  трябва  да  има  привкус  на  разтворител,  ако  маслото  е  произведено
правилно и маслото не трябва да е течно, трябва да е по-скоро като грес.Уверете се, че
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маслото  наистина  е  филтрирано  правилно,  тъй  като  остатъците  от  разтворител  са
склонни да се придържат към растителните материали.

Просто  направете  пръстов  тест  с  разтворителя,  който  искате  да  използвате.Потопете
пръста си в него и вижте дали се изпарява напълно в рамките на 30 секунди или по-
бързо.Колкото по-бързо се изпарява, без да оставя филм, толкова по-добре.

Ако не можете да получите чиста лека алифатна нафта (наричана още бензин в Европа,
поискайте CAS номер 64742-49-0, тя се продава под много различни имена, не от типа,
използван като гориво в автомобилите, а от типа, който се използва като разтворител или
разредител за боя), бих предпочел 99% или дори по-добре 99,9% изопропилов алкохол -
изглежда е възможно да се намери почти навсякъде по света.

В момента предпочитаме лека алифатна (нискокипяща, хидрогенирана) нафта, тъй като
тя  произвежда по-добри и  по-мощни масла  от  повечето  други разтворители,  които се
използват  в  момента.Колкото  по-малко  растителни материали и  хлорофил  в  маслото,
толкова по-добре действа като лекарство, толкова по-вкусно и по-мощно е.Целият трик е
в това колко силно и успокояващо е маслото.Колкото по-мощен и успокояващ, толкова по-
добре.JB

„Правилната нафта НЕ се продава в САЩНе в Tractor Supply или Home Depot или Lowes
или  дори  Sherwin  Williams.Все  още  се  продава  в  Канада.Имам  приятел,  който  го
дестилира  до  100°F  и  запазва  разтворителя,  който  се  отделя,  за  да  го  използва  за
направата на масло. Стив

„Ако живеете в САЩ, тогава няма да получите правилната нафта, не може да се вярва на
цялата нафта, произведена в САЩ, поради хлабавата регулация за съставките в този тип
разтворители.Никога няма да получите чиста нафта в САЩ, дори VM&P може да бъде
напълно непоследователно от една бутилка до друга и дори не се рекламира като чиста.В
Канада правят чиста нафта и това е най-добрият разтворител за използване в сравнение
с ISO или зърнен алкохол, не правете голяма грешка и хабете лекарства или още по-
лошо, накарайте себе си или някой друг да се разболее още повече,  като използвате
грешен  разтворител.Имайте  предвид,  че  нафтата,  налична  в  САЩ,  дори  ще  направи
масло, което изглежда напълно както трябва, но все пак може да ви разболее. гонитба

--  Фактът,  че  чистата  алифатна  нафта изглежда не се  продава  навсякъде в  САЩ,  не
означава, че чиста алифатна нафта с CAS номер 64742-49-0 и точка на кипене около 60-
80°C не съществува или че съществува не произвежда по-добро масло от повечето други
разтворители, когато се използва правилно.Ако не можете да получите чиста лека нафта,
99% или дори по-добре 99,9% изопропилов алкохол ще бъде нашият втори избор.

Но все пак не бих се отказал - лека нафта или подобни разтворители се използват за
извличане  на  масла  от  растения,  така  че  бих  се  консултирал  с  производителите  на
растителни масла и да видя какво използват.Там, където живея в Европа, мога да си купя
разтворителя  в  почти  всеки  магазин  за  хардуер  или  боя,  това  е  една  от  най-
разпространените технически течности, които си спомням от детството си, използвахме го
за обезмасляване на велосипедни вериги и т.н. и практически всеки имаше бутилка от
него у дома.Така че целият този безкраен дебат за разтворителите ми изглежда малко
смешен.Когато  използвате  правилната  лека  нафта,  няма  остатъци  от  разтворител,  за
които  човек  би  трябвало  да  се  притеснява,  може  би  няколко  ppm,  точно  както  при
повечето  евтини  растителни  масла,  които  често  се  произвеждат  с  почти  същия
разтворител като този, който препоръчваме.JB

„Оризопечките са гадни.Електрическа скара и съд за печене 9x13 pyrex работят много по-
добре.Маслото  се  добива  много  по-лесно  от  пирекса  и  няма  тефлон.Температурната
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модулация също е много по-контролируема.Ти си дълбоко в егото си JB.Ще се натъкнете
на хора,  които са по-умни от вас.Просто е така.Учете се от тях,  вместо да блокирате
знанията им от ума си.Всеки има малко парченце от пъзела JB.” Джоди

-- Джоди, разбира се, пирексът е страхотен, особено докато се счупи и не загубиш цялото
си  масло.Трябва  да  разберете,  че  това  са  основни  инструкции,  предназначени  за
използване по целия свят с възможно най-малко оборудване.Много хора не могат да си
позволят или дори да намерят готварска печка за ориз в някои страни, това не е толкова
просто, колкото всеки си мисли, че е.

Разбира се, можем да ви покажем един много сложен и скъп начин за производство на
маслото, но ще трябва да ми обещаете, че ще седите тук всеки ден в продължение на
една  година,  отговаряйки  на  въпроси  за  него.Повечето  хора  все  още  не  са  усвоили
оризопечка и биха искали да работят с други видове екстракция, най-вече въз основа на
тяхната вяра или защото „мислят“ нещо, което трябва да се направи по различен начин.

RSO се произвежда по този начин,  тестван е върху хора и работи.Колкото до другите
методи, мисля, че сме ги изпробвали през всичките години, не си мислете, че не сме.Но
знам всичко,  че  никой  друг  метод  не  е  изпробван  върху  толкова  много  хора  с  такъв
успех.И имайте предвид, че започваме там, където другите са спрели, нашите терминални
пациенти  се  нуждаят  от  най-доброто  масло,  което  могат  да  получат  -  и  това  е
RSO.Харесва ли ви или не.JB

„Леката алифатна нафта работеше страхотно, имаше страхотен вкус, нямаше намек за
разтворител в маслото ми.Ако следвате инструкциите на Рик до буква, не би трябвало да
имате никакви проблеми. Рик

„Има 2 основни категории нафта - лека и тежка.Леката нафта НЕ съдържа бензол, което
има предвид Райна (не хексан).Въпреки че не бих препоръчал дори лека нафта, освен ако
екстрактът от канабис не може да бъде тестван след производството му за остатъци от
нафта,  той  може  да  се  използва,  ако  това  е  всичко,  което  можете  да  получите  за
разтворител.Ключът е да се уверите, че сте сварили екстрактадо състояние на гъста грес
-  в  този  момент  по-голямата  част  от  нафтата  трябва  да  изчезне.Използването  на
оборудване за дестилация е начинът да се направи най-чистото масло без разтворители,
но извън капацитета на повечето средностатистически хора.Надявам се това да помогне.”
Марк

„Райна, няма да споря с теб.От Уикипедия: „Петролният етер, въпреки синонима му на
бензин, не трябва да се бърка с бензол или бензин, нито трябва да се бърка с бензин,
въпреки че много езици го наричат  с име, получено от бензин, напр. „Бензин“ (немски),
„  benzene“  (холандски)  или „benzina“  (италиански).Петролевият етер е смес от алкани,
например пентан, хексан и хептан, докато бензенът е цикличен, ароматен въглеводород,
C6H6.По  същия  начин  петролният  етер  не  трябва  да  се  бърка  с  класа  органични
съединения, наречени етери, които съдържат функционалната група RO-R. Моят опит е
микробиология  -  където  учих  органична  химия,  малко  биохимия  /  малко  неорганична
химия... Със сигурност не знам всичко, но знам малко.Леката нафта НЕ съдържа бензол -
точка.Ще игнорирам коментара ти.Би било в интерес на всички, ако не правите твърдения
извън научни данни." Марк

„Не е правилно, остатъчните разтворители най-често са отрова!THC НЕ може да поправи
сърдечна недостатъчност от  отрова.Големите  фармацевтични компании са тези,  които
трябва да произвеждат този продукт или хора, които са преминали курс за сертифициране
по безопасност, НЕ ентусиасти на канабиса в задния двор." Дерек

--  Те  могат  свободно  да  си  правят  масло,  нямам  проблем  с  това.Няма  остатъци  от
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разтворител,  за  които  трябва  да  се  притеснявате  дали  маслото  се  произвежда
правилно.JB

„Джей Би, ти си светец, че се примиряваш с това, което изглежда като стотици странни
оплаквания и въпроси ден след ден.Искам само да ви благодаря, че сте тук и сте активни
в подкрепата на лечението срещу вълната от пропаганда, която се опитва да подкопае
тази работа.Срам за тях, браво на ТЕБ!“ Мерилин

„Какво  бихте  искали да  подарите  на баща си?Най-доброто  от  най-доброто  или нещо,
което изглежда подобно, но просто няма правилните ефекти?Когато правите лекарството
според  инструкциите  на  Рик,  шансът  за  неуспех  по  време  на  лечението  е  много
малък.Когато правите маслото според инструкциите на „експерти и учени“, вие правите
различен  продукт.И  въз  основа  на  нашия  опит  може  да  не  свърши работата  толкова
добре, колкото препоръчваме.

Искаш  ли  да  млъкна  и  да  им  позволя  да  доставят  нискокачествен  боклук?Или
предпочитате да се научите от мен/нас и да знаете как да го направите правилно, за да
имате същите резултати, за които говорят нашите пациенти?“ JB

„Съгласен съм, JB.Понякога трябва да се качите на същото интелектуално ниво като тях и
да използвате същата тактика като хората, които се опитвате да достигнете.Независимо
дали  става  дума  за  караници  или  драма.Някои  хора  реагират  само  на  драма  и
караници.Колкото и да е тъжно.Повечето хора все още са незрели по този начин." Мици

„Използвам  99%  изопропилов  алкохол,  това  беше  най-достъпното  за  мен.Използвам
крема  от  моите  културни  пъпки,  отгледан  100%  органичен  и  без  пестициди,  добре
поддържан и сух до костите.азсмесете го с множество индика щамове.Лекувах пациент с
лимфом на Ходжкин,  той беше на стадий 4 и в рамките на 6 месеца след приема на
маслото според указанията той вече е без рак!!Благодаря на Рик Симпсън за жертвите,
които направихте, за да направите тази информация достъпна за всички!Съвсем наскоро
друг пациент с рак в стадий 4 се обърна към мен за помощ, той има тумор на единия от
бъбреците,  който е неоперабилен.Молете се да получите две потвърдени излекувания
подред.Бог  да  ви  благослови,  Рик  Симпсън  и  Джей  Би,  продължавайте  да
разпространявате  информацията  и  да  образовате  хората  за  това  прекрасно  лечебно
конопено масло.” GrowGoddess

-- Смесването на няколко щама винаги е добра идея.Вижте го просто, не знаете за какво
точно е добър определен щам, така че когато смесите няколко щама, получавате много
по-добро одеялоефект.Освен това такива масла ще ви издигнат много по-високо - тези,
които пушат тенджера "за развлечение", ще разберат за какво говоря.Представете си да
седнете с  приятелите  си  и  да  накарате всеки  да  представи най-добрата пъпка,  която
има.След няколко часа няма да можете да направите много.И това е ефектът, от който се
нуждаете за най-добри резултати, така че отново смесването на щамовете е правилният
начин.С най-добри пожелания и благодаря,  GrowGoddess,  винаги се радвам да чуя за
хора, които просто следват указанията и получават резултатите, за които говорим.JB

„Използвам изопропилов алкохол при нула градуса по Фаренхайт. Само в контейнери от
неръждаема стомана и гевгир, поставен върху сито за извличане. След това филтрирам
през  три  големи  филтъра  за  кафе  в  гевгир  върху  сито  над  втори  тиган.  Крайните
резултати са само трихоми във филтъра. Тази рецепта е това, което взех, за да победя
Хеп С.” Майкъл

„Здравей, JB, имам проблем с електрическата готварска печка за ориз, всичко, което съм
виждал  да  намалява  до  100ºC,  разгледах  всички  марки  на  пазара  и  всички  те  имат
термостат,  който  се  изключва,  когато  съдържанието  достигне  температура.Какво
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препоръчваш?" Кристина

-- Кристина, какъв точно е проблемът?Винаги можете да поставите олиото в електрическа
фурна,  настроена  на  130°C  (266°F)  и  да  го  оставите  там  за  около  час  и  да  го
декарбоксилирате по този начин.JB

„Когато  температурата  достигне  100°C,  електрическата  готварска  печка  за  ориз  се
изключва!Разтворителят не достига до 110°C.” Кристина

--  Разтворителят наистина не може да достигне тази температура,  защото ще изкипи,
мисля.Продължете  да  кипите  разтворителят,  докато  готварската  печка  се  изключи  за
първи път (добавете няколко капки вода към последната партида).След това го оставете
да изстине и го включете отново.Това е всичко, което правим.JB

„Включва се отново и се оставя да кипи, докато се върне към?След това се изключва и
маслото вече е готово?” Кристина

-- Включете оризопечката, изключете, докато спре за първи път, след това изчакайте пет
минути,  докато  изстине,  включете  я  отново  и  изчакайте,  докато  се  изключи  за  втори
път.След това изсипете олиото в чаша от неръждаема стомана и го поставете във фурна,
настроена на 130°C (266°F) за един час и вашето масло е готово.JB

-- Благодаря JB, ти ми спаси живота.Кристина

„Вие вдишвате нафтата, докато правите маслото.Дишате ОТРОВА, когато го правите по
този начин.Ако можете да го помиришете,  вече сте мъртви.Помирисвал съм гориво за
лагера на Coleman, гориво за запалки zippo и нафта, използвани за частично почистване и
промишлени  приложения,  стотици  пъти  в  живота  си...Все  още  не  е
мъртъв.хахаСериозно...Ако  използвате  чист  разтворител  (без  добавки)  и  изпарите
разтворителя правилно с малко вода, която има по-висока точка на кипене, добавена в
края, било то изо, алкохол или нафта, ще извадите всичко.Вие поглъщате много повече
нафта,  изпомпвайки  собствения  си  газ  в  колата  си  за  една  година,  отколкото  бихте
получили от цял живот на използване на правилно направено масло.” Матю

„Подходът  на  Big  Pharm  с  една  молекула  към  разработването  на  лекарства  НЕ  се
основава на здравето, науката за резултатите... Той се основава на печалби от патенти и
напълно изкриви начина, по който гледаме на растителните лекарства.Повечето от тях се
срещат с естествени буфери и е малко вероятно изолирането на едно съединение да
бъде  толкова  здравословно,  колкото  използването  им  във  формите,  в  които  се
срещат.Етноботаниците са 100% прави, когато казват, че полезна форма на растението е
тази,  в  която  е  /отгледано/,  макар  и  само  от  фуражи,  разпространяващи  семената  и
прашеца на най-добрите растения.Растенията, използвани за медицина, ще бъдат най-
ефективни,  когато  се  използват  медицински  в  тяхното  естествено  съотношение  на
химични  компоненти  –  вижте  съотношенията  EFA  на  конопените  семена  –  те  са
оптимални  за  човешкото  здраве.Защо  бихте  извадили  един  от  3-те  вида  EFA,  да  го
прецизирате  и  да  го  наречете  чудотворна  добавка  (когато  има  и  2  други,  които  се
игнорират, комбинацията от които е НАЙ-здравословната форма)?Това е глупаво.” Алън

В.Здравей JB, намерих тази нафта в моя район...(връзка) Не пише Light Naphtha... дали
това все още ще работи?Благодаря отново за цялата ви помощ и супер информация!

А.Трябва да е лека алифатна нафта -- проверете MSDS, за да видите дали е чиста лека
нафта без добавки), шелит в Австралия, (технически или промишлен) бензин в Европа
(бензин,  небензол,  а  не вида,  използван като гориво в  автомобилите).Продава се под
много различни имена.Използва се като разредител за боя, разтворител, обезмаслител,
преди е бил много разпространен разтворител или обезмаслител за текстил, може да се
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използва и като течност за запалка и др.Точка на кипене около 60-80°C, колкото по-ниска,
толкова по-добре.

Намажете малко върху чиста паничка на Петри или потопете пръста си в нея и ако се
изпари в рамките на тридесет секунди и не остави мазни остатъци, трябва да е добре да
се използва.Има много доставчици, не мога да ви кажа кой е най-добрият или какво бихме
препоръчали в момента, така че предоставяме само общи инструкции.

CAS номер 64742-49-0, чист, петролен дестилат, без добавки, ако е възможно, и точката
на  кипене  трябва  да  бъде  възможно  най-ниска.Повечето  рафинерии  го  произвеждат,
просто ги попитайте какво биха препоръчали за билкови екстракти.

Вторият  вариант  е  99%  или  99,99%  изопропилов  алкохол  или  много  скъпият  99%
хранителен  алкохол.Изопропиловият  алкохол  и  алкохолът  за  хранителни  цели  не  са
толкова ефективни като разтворител, колкото нафтата, и те премахват повече растителни
материали и хлорофил в маслото, което го прави по-малко мощен и вкусен,  ето защо
препоръчваме  да  използвате  нафта  винаги,  когато  е  възможно/налично.С  най-добри
пожелания, JB

В.Рик, в Мексико „нафта“ е само едно от няколкото имена на продукти от типа нафта.За
да  избегнете  фатална  грешка,  бихте  ли  получили  научното  име  за  „нафта“,  която
използвате, моля?

А.Търсете  чиста  лека  нафта  без  допълнителни  съставки.По  принцип  е  същото  като
горивото Coleman, което можете да видите на снимката по-долу, но потърсете нафта без
добавки против ръжда, които се добавят към горивото Coleman.

Ако разберете, че леката алифатна нафта е забранена във вашата страна (какъвто беше
случаят в Хондурас, например), потърсете 99% или по-добре 99,9% изопропилов алкохол,
трябва да бъде лесно да го намерите.99% алкохол е третият разтворител, който бихме
използвали,  но  бихме  направили  всичко  възможно,  за  да  избегнем  използването  му,
защото  той  премахва  твърде  много  хлорофил  и  други  нежелани  растителни
материали.Някои  обичат  да  замразяват  разтворителя  и  изходния  материал,  когато
използват изопропилов алкохол или алкохол като разтворител.Ние лично не използваме
тези разтворители, освен ако не се налага и не обичаме да замръзваме ръцете си, така че
всъщност  не  насърчаваме  замразяването  му,  но  някои  казват,  че  това  помага  за
подобряване на качеството на маслото.Когато използвате неполярна чиста лека нафта с
ниска точка на кипене, не е нужно да замразявате нищо и все пак ще получите добър
продукт, ако следвате инструкциите.JB

„Щастлив съм, че хората изучават нови начини да го направят, това означава, че новините
излизат там.“ Алисия

--  Да  се  надяваме,  че  маслото  няма  да  бъде  тествано  върху  вас.Бих  предпочел  да
използвам  това,  което  вече  е  доказано,  че  действа,  особено  ако  имах  терминално
заболяване,  както  правят  повечето  наши  пациенти.Най-добри  пожелания  на  всички
експериментатори.JB

„Първо, Рик Симпсън предлага използването на NAPTHA.Това е общопризнато като не
добър  избор  и  повечето  хора  използват  високоустойчив  алкохол,  като  Everclear,  като
разтворител.

Второ,  синът  ми  е  на  две  години,  диагностициран  с  терминален  рак  на  мозъка  и
гръбначния стълб, когато беше на 15 месеца.Той е на високо THC масло от канабис от 8
месеца, БЕЗ химиотерапия или радиация и туморите му изчезват!Всъщност повечето от
тях са напълно изчезнали, само един е останал!!Маслото от канабис работи!” Сузета
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“Фантастично!!!Моля се той да се възстанови напълно и изглежда така.Защо хората не
могат да гледат на него като на лекарство, а не като лекарство, за да се надуят?Това е
медицина и правителството не иска да се оправим, те биха предпочели да ни видят как
умираме.Аз  също имах  рак  и  много  много  медицински  проблеми.Към  този  момент  от
август 2013 г. ракът не се е върнал.Наистина вярвам, че това е лек за рак.Защо всеки не
може да си отвори очите за истината!!!” Линда

-- Маслата, произведени с лека алифатна нафта, обикновено са по-мощни от маслата,
произведени с Everclear.Колкото по-мощно и успокояващо е маслото, толкова по-добре
действа  като  лекарство.Така  че,  ако  бях  на  ваше  място,  щях  да  преразгледам
разтворителя,  който  използвате,  и  вместо  това  бих  използвал  неполярен
разтворител.Най-добри пожелания на теб и сина ти, JB

„Използването на Everclear  придава зеленикав оттенък на маслото.Сега търсим 99,9%
ISO, тъй като тук не можем да получим лека алифатна нафта в чист вид.” Сара

„Замразете своя разтворител – Everclear 190 proof, 95% и ISO 99% трябва да се постави
във  фризера  за  една  нощ  и  да  се  използва  веднага  след  изваждането  му  от
фризера.Също така, замразяването на пъпките е добра идея.Ако алкохолът е охладен
във фризера и правите бързо измиване 3-5 минути - два пъти, докато алкохолът е все
още много студен, не трябва да има зелен оттенък...” Хосе

--  Колкото  по-малко  зелено  в  него,  толкова  по-добре.Колкото  по-малко  растителни
материали в маслото, толкова по-мощно е то.Това има смисъл.Ако решите да замразите
пъпката  и  разтворителя,  вероятно  ще  работя  с  ръкавици.Когато  използвате  добър
неполярен разтворител и добър бутон, не е необходимо да замразявате нищо и пак ще
произвеждате страхотно масло.JB

„Мога ли да направя добро масло от хаш?И да използвате по-малко нафта?" Джон

-- Няма да направите добро масло.JB

„Интересно.Естествено си мислех обратното.Нуждаете се от помощ, моля?" Тилман

-- Каква помощ?Не е, няма да направите това, за което говорим, от хаш.Можете да го
разтворите в лека нафта и да го филтрирате и ще бъде по-мощен от хаша, но пак няма да
е това и така или иначе няма да направите 95-98% THC масло от него.JB

„Йиндржих  Байер,  какво  мислиш за  печенето  със  сълзи  на  феникс?Например,  ако  го
сложа в чаша с фъстъчено масло, нещо? Линзи

-- Линзи, обикновено казвам на хората да сложат олиото върху всичко, което искат да
направят  с  него.По  този  начин  можете  да  видите  колко  масло  има.Това,  което
препоръчваме,  е  толкова  силно,  че  така  или  иначе  ще  трябва  да  мислите  за
микрограмове  на  порция,  така  че  просто  сложете  капка  от  маслото  върху  чашата  с
фъстъчено масло,  ако наистина е необходимо.Знаете,  че предпочитаме, когато хората
ядат маслото направо от спринцовката,  това има своите предимства.Смесването му с
храна винаги ще разреди лекарството.JB

„Но не осъждайте своя фен клуб, тъй като печенето и извличането на масло се оказаха
толкова лечебни и много по-малко уклончиви...Всички сме в тази битка заедно, моля, не
осъждайте другите, които се опитват." Памела

„Памела, печене и извличане на масло не осигуряват същите лечебни и регенериращи
свойства  като  маслото  от  канабис  ПЕРИОД.Той  ще  излекува  рак,  ще  предпази
симптомите  на  Crohn,  ще излекува  диабет,  лаймска  болест,  какво  ли  не!Маслото  или
хранителните продукти изобщо няма да се сравняват, освен ако не използвате сълзи от
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феникс в своите храни МОЖЕ БИ.Мир и любов." Линзи

„Памела, не мога да препоръчам по-малко ефективен метод.Направо масло за най-добри
резултати, свикнете с него и след това увеличете дозата си.Хранителните продукти често
са непредсказуеми, обикновено не знаете колко масло има в тях и т.н. JB

„Не  съм  сигурен  дали  имам  готварска  печка  за  ориз  или  тенджера.Настройката  за
температура казва само low med hi, има ли начин да тествам температурата?“ Джеръми

„Това би било гърне.Оризопечката обикновено има 2 настройки.Гответе и затоплете.” Деб
„Вземете термометър за месо или лазерен точков термометър и тествайте температурите
с  друга  среда  като  вода  или  масло.Звучи  сякаш  имате  тенджера,  която  може  да  се
използва,  но  трябва  постоянно  да  следите  температурата,  би  било  по-добре  да  си
вземете готвач за ориз.” Люк

— Може ли да използваме водка? Моника

-- За коктейли?да.JB

„Хранителен клас“ просто означава, че се счита за безопасен от FDA.Там не е много висок
стандарт.Така че само да кажете „алкохол за храни“ не го прави по-добър от, да речем,
всеки  генеричен  алкохол.И  ако  сте  параноични  за  един  разтворител,  трябва  да  сте
параноични за всички тях. Бен

„Не мога да получа изопропилов алкохол или нафта в  моята страна!И така,  какво да
правя?Как да взема това масло, тъй като не мога да го направя сам?“ Айеша

-- Направете маслото с това, което можете да намерите и след това го изпарете отново,
Айеша, това вероятно ще бъде най-добрият начин в такива случаи.JB

„За изцеждането на сокове използването на ОРГАНИЧЕСКИ хидроводно отгледан канабис
е единственият БЕЗОПАСЕН начин, тъй като Йиндржих Байер е повече от прав относно
това,  което  може да  се  крие  в  растението.Всички  ние  имаме  своите  горещи теми  за
„домашен любимец“,  от които се страхуваме и от които внимаваме, но като цяло,  ако
приемем  безопасни  практики,  четем  (с  РАЗБИРАНЕ)  събраните  научни  данни  и  СЕ
ДОВЕРИМ  на  вътрешния  глас  на  предпазливостта,  ние  можем в  разумни  граници  да
създадем нашите лекарства.

Когато RSO е направен правилно, лабораторните резултати показват НЯМА разтворител
в маслото.Обикновенно и просто всичко е готово да го направите правилно с правилния
разтворител.Бих  искал  да  видя  комплект  наличен  онлайн,  който  съдържа  ВСИЧКО
необходимо от разтворител, тенджера/тиган, котлон/горелка и т.н. за RSO, така че всичко,
което  трябва  да  направите,  е  да  добавите  своя  канабис.Мисля,  че  това  ще  насърчи
пациентите с рак да го направят сами.

Благодаря на Бог за сегашното си здраве, дори с обострянето на MRSA, но знам, че ако
дойде  най-лошото,  ще  имам  смелостта  да  следвам  инструкциите  на  Рик  Симпсън  и
Джиндрих Байер, за да спася живота си, защото имам твърде много да живея (Любящ
съпруг и момченце, което обожаваме), да рухне от страх.

Бог да благослови Рик и Джиндрич за тяхната сила.Също така моля Бог да благослови
всички, които вървят по този път по свой собствен път, защото това не е лесният път, но е
правилният път за излекуване.” Мама птицечовка

-- Благодаря ви много, PlatyPusMom.Съобщения като това ми дават енергия да продължа
тази  дълга,  но  изключително  смислена  борба  за  правото  на  всеки  да  използва  това
лекарство свободно.Няма да спра,  докато този завод не бъде напълно легализиран в
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целия свят, мога да ви обещая това.JB

„Разтворителите  могат  да  бъдат  прочистени.Понякога  производителите  на  химикали
добавят други замърсители по съмнителни причини.Те може да са много по-опасни от
разтворителя  и  има  малко  еднородност  в  начина,  по  който  се  добавят  към
разтворителите.Тези, които разбират сложността, свързана с производството на петрол,
което далеч не е въпрос само на разтворители, намират дебата за смях.Колко коментара
сте чели за химически пестициди?Какъв е процентът от тях, които обикновено намирате,
спрямо  непрочистените  разтворители?Къде  е  този  дебат?Много  хора  сведоха  тази
дискусия до избор на разтворители.Това е нелепо!Направете свое собствено проучване,
бъдете скептични, бъдете цинични и дръжте доказателствата, които приемате за факт, за
висок стандарт, сър.” Пол

„Дори не се интересувайте да спорите с никого тук, използвайте вакуумна камера, ако
използвате нефтохимически разтворители и ще премахнете остатъците, аз съм извън тази
публикация.Маслото  от  канабис  лекува  рак  и  нафтата  може  да  бъде  отстранена,
алкохолът от хранителни зърна не е толкова силно масло,  колкото нефтохимическите
разтворители.Току-що направих партиди както от разтворител на нефтохимическа основа
(чиста  лека  алифатна  нафта),  така  и  от  алкохол  от  хранителни  зърна  (95%,  190
доказателство)  и  тествах  и  двете  масла  с  пациенти,  ирезултатите  бяха  едни  и  същи
отново и отново,  маслото,  направено с чиста лека нафта,  всъщност е  по-силно и по-
успокоително от  маслото  от  зърнен алкохол.Сложете  го  по този начин,  ако  искате да
използвате  нефтохимичен  разтворител  (нафта,  бутан,  хексан,  ацетон)  ИЗПОЛЗВАЙТЕ
ВАКУУМНА КАМЕРА В  КРАЯ НА ПРОЦЕСА,  ЗА  ДА  СЕ СИГУРИТЕ,  ЧЕ  ИМАТЕ НАЙ-
ЧИСТО ВЪЗМОЖНО МАСЛО!!!Почистих с прахосмукачка и хранителния клас и отне дори
повече време от нафтата, за да се прочисти напълно (кифли и бълбукане във вакуумната
камера),  така  че  ето,  вземете  нефтохимически  разтворител  и  се  притеснявате  за
остатъците, правете това, което правят в индустрията и го поставете във вакуумна камера
при  35  psi  и  гледайте  как  остатъците  се  изсмукват!!Край  на  гавра  и  действително
ОПИТ!!!!!” Райън

„Ако използвате правилната нафта, тогава в маслото няма да остане остатък. Тествах го в
лаборатория. Добре, беше малко остатък, но много по-малко от това, което получавате от
натоварения градски въздух или на бензиностанция, когато зареждате, или боядисвате
нещо в градината си...“ Шапка

„Правим масло от доста години и както повечето започнахме със зърнен алкохол, но след
време  опитът  ни  научи  да  използваме  безводни  разтворители.  Когато  се  обработва
правилно, RSO ще има нива на остатъчния разтворител доста под 100ppm и същото може
да се постигне със зърнен алкохол, защото се измерва само алкохолът, но частта, която
се пренебрегва е, че зърненият алкохол носи вода, а водата носи живот. Виждали сме
RSO направено с ISO и като се гледа под микроскоп няма живот, но едни масла, които
излизат от диспансерите, които настояват за зърно, са пълни с живи бактерии!

Прекарах много време и пари в лаборатории и вероятно съм единственият човек, който е
взел масло от зърнен алкохол в лабораторията и го е тествал за остатъчен разтворител и
остатъчна вода.  Всъщност съм сигурен,  че съм,  защото наистина няма инструмент за
измерване на количеството вода в  маслото.  Трябваше да накарам лекар да работи с
различни инструменти, за да разбера приблизително колко „хлабаво свързана“ и „плътно
свързана“ вода е останала и въпреки че той не можеше да определи точно число, той
каза, че ще се измерва в проценти, а не части на милион. Така че лаборатория и учен ме
убедиха никога да не използвам масло, съдържащо вода. Ирония е, че разтворителят не е
толкова загрижен, колкото водата, но прави сметката; при 100ppm ще консумирате 0,06
грама разтворител за два или три месеца, докато не победите болестта си.  Тези 0,06
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грама, или около 1,2 капки,

Работил съм и с моя GI върху моя план за лечение. Проверихме числата и при 100ppm
ISO  той  не  беше  особено  загрижен  и  при  10  пъти  това  ниво  притесненията  му  се
издигнаха до възможни разхлабени черва и лош дъх. Това е маслото, което използвах, за
да  спася  живота  си  и  е  това,  което  използвам  днес  за  поддръжка,  но  сега,  когато
диспансерите искат нашето масло, ние също трябва да използваме етилов алкохол и сега
числата на тестовете се връщат малко по-ниски, докато размерът на възвръщаемостта е
значително  увеличена.  Още  веднъж,  когато  започнахме  за  първи  път,  почувствах,  че
възстановяването на Ever Clear е добра идея, точно както почувствах, че е добър избор в
разтворителя. Науката и законът доказаха, че моите „чувства“ са погрешни; науката ми
показа,  че  водата  може  да  бъде  вредна  и  щатите  TTB  да  възстановят  Ever  Clear  е
престъпление. Шон

„Мисля, че това, което Рик и Джей Би се опитват да кажат, е, че методът на маслото на
Рик  е  помогнал  на  много  хора  и  докато  не  имаме  доказателства,  че  друг  метод  за
извличане е също толкова ефективен, се придържайте към това, което работи. Ребека

РакИ Доказателство

„На 22.04.13 получихме резултатите от последните кръвни изследвания на съпруга ми и
въпреки че той се бори с вируса на възпалено гърло през последните няколко седмици,
той се справя много добре.Този екстракт от масло от канабис от Индика върши чудесна
работа за излекуване на неговата левкемия!

Броят  на  лимфоцитите  му  постоянно  намалява  и  тромбоцитите  му  са  в  нормални
граници, така че не се притеснявайтеизобщо, докато продължаваме със следващата си
партида Oil,  това е микс от Indica от Blackberry Kush,  Granddaddy Purple и Washington
Red.Благословен с добрите вибрации и лечебни мисли, които влизат във всяка капка от
това лекарство за лечение на рак.Благодаря ти, канабис.” Дебра

„Работи за мен.Животът отново е невероятен.” Зед

„Не би могъл да го кажа по-добре!“ Петър

„Рик  Симпсън Ойл има пълна научна  достоверност,  ако си направиш труда да четеш
научната литература“ Робърт Меламед, известен още като д-р Боб.

"Инхибирането на пътя на оцеляване на клетките води до дефосфорилиране на Bad и
транслокация на този Bcl-2 протеин в митохондриите и впоследствие до апоптоза." Мммм,
обикновени условия, моля???” Шанс

-- Това в превод означава: „Канабисът убива раковите клетки“, Шанс.JB

„От многото коментари и видеоклипове, които съм виждал за маслото от канабис, трябва
да  кажа,  че  растението  коноп  изглежда  съдържа  „по  подразбиране“  или  „оптимално“
настройка за човешкото тяло.“ Реми

„Всяко нещо с гръбнак има ендоканабиноидна система.Колко жалко,  че половината от
населението все още не осъзнава.Ендоканабиноидната система трябва да присъства във
всяка отделна научна и медицинска книга.Това е,  на което училищата трябва да учат
нашите бъдещи лекари.Как могат хората просто да го игнорират сериозно, това е част от
функционирането на тялото.Това е корумпирано подбиране и избор на „истинска“ наука за
публикуване.Това е фалшива практика.хаха” Клои
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„Той работи,  защото е мощен имуномодулатор, който укрепва или фиксира увредената
имунна система.Той също така поправя увреждане на ДНК или митохондриите, причинено
от  лекарства,  разрушаващи  ДНК,  като  инхибитори  на  обратната  транскриптаза  и
протеазни инхибитори.Като поправите тялото си от щетите, причинени от нездравословен
начин на живот или други причини, и като обърнете щетите, нанесени от АРВ лекарства,
да, можете да кажете, че лекува „СПИН“." Джон

„Всяко заболяване, което имате, може да бъде подпомогнато, ако не се излекува напълно
с това масло.Какъвто и въпрос да имате за каквото и да е заболяване, отговорът винаги
ще бъде категорично ДА.” Кати

"Той  излекува  дегенеративни  дискове  в  гръбначния  стълб,  тумори  и  увреждане  на
нервите за моя приятел и излекува ракови тумори при моето куче." Сара

„Аз съм студент по медицина, уча в областта на медицинската физика, която основно се
занимава  с  пациенти  с  рак  от  страна  на  медицинските  изображения  и
лъчетерапията.Всичко,  което мога да кажа, е много,  много голямо БЛАГОДАРЯ, че ме
събудихте  от  много  лош  сън.Проучвах  безкрайни  количества  информация  от  всички
възможни ъгли и нямам и сянка на съмнение относно това лекарство.Включих се в курса
си,  защото  наистина  исках  да  помогна  на  хора  с  рак  и  всякаква  друга  форма  на
заболяване,  с  която  мога  да  помогна,  но все  пак  корумпираната  медицинска  система
преобладава.Изглежда,  че  единственият  интерес  (ТУК В ИРЛАНДИЯ)  е  да  обезкървят
умиращите  хора  от  последните  им  пени  от  химиотерапия  и  радиация,  преди  да  ги
хвърлиш в  дупка,  след  като  парите  са  направени.Гледал съм как  хората  умират.През
всичките им болести, избледняват постепенно, докато все още ям коктейли от хапчета и
какво ли още не и ми става лошо от това.Как мога да искам да бъда част от система,
която  прави  това?Вече  не.Вие  не  сте  нищо  по-малко  от  вдъхновение  и  вие  (РИК)
докоснахте живота ми по начин, който знам, че трябва да следвам, и повярвайте ми, че
правя всичко тук, в Ирландия, за да се уверя, че хората знаят името ви.Дори не е нужно
да коментирам невероятните способности на това лекарство,  защото фактите говорят
сами за себе си, за всеки, който желае да ги изследва.

Знаеш ли, онзи ден прочетох нещо и не знаех дали да се откача или да се смея.Водещ
политик в Ирландия (Майкъл Мартин) каза, че употребата на канабис за лечение на МС
или рак или каквото и да е заболяване, що се отнася до него (вижте го), не е подкрепено,
защото „ТамНЯМАШЕ МЕДИЦИНСКИ ДОКАЗАТЕЛСТВА ИЛИ ИЗСЛЕДВАНИЯ, които да го
подкрепят.” Трябваше да го прочета няколко пъти, преди да потъне.КАКВО ПО дяволите
не е наред с това място?Няма медицински доказателства??Съжалявам, но дори не знам
как да продължа това, без да се ядосвам...” Брендън

-- Скъпи Брендън, много се радвам, че виждате маслото какво е и че разпространявате
информацията.Що се отнася до Майкъл Мартин, той звучи приблизително по същия начин
като  останалите  политически  типове,  които  съм  срещал.Защо позволяваме  на  такива
корумпирани  глупаци  да  управляват  нашата  система?Надявам  се,  когато  Mr.Мартин
получава  рак,  че  ще  практикува  това,  което  проповядва,  и  сам  ще  вземе
химиотерапията.Благодаря за подкрепата Брендън и продължавайте в същия дух.Това е
една битка, която ще спечелим.С най-добри пожелания, Рик Симпсън

„Канабиноидите  инхибират  туморния  растеж  при  лабораторни животни.Те  правят  това
чрез модулиране на ключови клетъчни сигнални пътища, като по този начин предизвикват
пряко  спиране  на  растежа  и  смърт  на  туморни  клетки,  както  и  чрез  инхибиране  на
туморната ангиогенеза и метастази.

Канабиноидите са селективни противотуморни съединения, тъй като те могат да убиват
туморните  клетки,  без  да  засягат  техните  нетрансформирани  аналози.Вероятно
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канабиноидните  рецептори  регулират  по  различен  начин  пътищата  на  клетъчно
оцеляване и клетъчна смърт в туморни и нетуморни клетки.

Канабиноидите  имат  благоприятни  профили  на  лекарствена  безопасност  и  не
предизвикват  генерализираните  токсични  ефекти  на  конвенционалните
химиотерапии.Използването на канабиноиди в медицината обаче е ограничено от техните
психоактивни ефекти и затова се разработват терапии, базирани на канабиноиди, които
са лишени от нежелани странични ефекти. Мануел Гузман - С други думи, екстрактите от
канабис  лекуват  рак.Всичко,  което  липсва,  са  човешки  изследвания.Защо?Попитайте
вашето правителство и тези, които ги контролират.JB

„Това ме излекува от рак… Мозък в стадий 4… Така че, да.“ кристал

„Таня, работи и аз го изядох.Спрете, погледнете и слушайте.Препоръчвам да приемате
маслото, дори ако нямате никакви заболявания.Това ще ви защити от приемането им и ще
ви  накара  да  се  почувствате  много  по-добре  от  преди  и  тялото  ви  ще  ви
благодари.Затворените умове като тези на американското правителство причиняват много
ненужни смъртни случаи от неблагоприятни лечения като химиотерапия и радиация.Ако
майка ми беше склонна да опита маслото, вместо да следва предписанието на лекаря си
за  такава  „практика“,  със  сигурност  смятам,  че  днес  щеше да  бъде  с  нас.Ако  не,  тя
нямаше да преживее толкова много страдание, болка и в крайна сметка да се удави в
собствената си множествена течност, след като същите лекари хвърлиха кърпата след
лечения на стойност над 100 000,00 долара.Клиниките за химиотерапия и радиация се
тревожат  само  за  финансовата  си  сума,  а  не  за  спестяването  и  комфорта  на
пациента.Има манталитет на въртяща се врата с чакални само за правостоящи, пълни с
унищожени и предимно плешиви хора, чакащи реда си за иглата.Имам проблеми както с
вашето  мнение,  така  и  с  предписващия  лекар.Лечението  не  трябва  да  е  свързано  с
парична печалба.Това е тъжно положение на нещата, което ТРЯБВА да се промени и да
се промени бързо.Лично аз се въздържам от това да бъда тестов субект за каквато и да е
лекарска „практика“. Прави както чувстваш, Таня, но аз ти желая най-доброто.Благодаря
ти  Рик  Симпсън  за  всичко,  което  правиш и  направиш.Ще се  борим в  добрата  битка;
закони или никакви закони." Луис

„Да се  каже, че лекува рак, е доста опасно и илюзорно надценяване на иначе валидна
точка,  която  заслужава  повече  изследвания.Но  не,  не,  не.Канабисът  не  лекува  рак.В
момента  няма  окончателно  и  реално  лекарство  за  рака  и  само  редица  тщеславни
медицински, хранителни и психологически усилия могат да помогнат за намаляване на
риска  от  смърт  от  рак.Канабисът  не  лекува  рак  и  пациентите  трябва  да  знаят  това.”
Давиде

„RSO убива рака, приятелю...Пушенето, не, но RSO да. Кевин

„Помогнете ми тук, моля, колега...“ Джеф

„На първо място, „ракът“ е всичко от киста до невробластома, така че „лекува рак“ е общо,
илюзорно,  неспецифично.Тогава  канабисът  има  много  добър  ефект  върху  клетъчното
дублиране, коетосъс сигурност помага, но не лекува системно тумори.Отново всеки вид
рак е различен и канабисът показва някак си положителен отговор при рак на гърдата,
който  е  тип  o  карцином,  широко  и  много  ефективно  лекуван  и  от  конвенционалната
медицина.Като се има предвид това, аз съм НАПЪЛНО за легализирането на канабиса, но
въпреки че съм много отворен към алтернативни терапии, трябва да открия, че не съм
съгласен с това помпозно твърдение. Давиде

„Jindřich Bayer, помогнете, моля!!!“ Кевин

„Казането,  че канабисът показва положителен отговор в борбата с определени видове
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тумори, е твърдение, което мога да приема. Давиде

-- Дейвиде, приеми каквото пожелаеш, всичко е наред.Да, има много малко твърди данни
за  маслото  от  Рик  Симпсън,  но  това  се  дължи само  на  корупцията  на  медицинската
система и техните господари на парите.Това ще се промени много скоро, когато Колорадо
и  Вашингтон  започнат  да  предоставят  своите  данни.Освен  това  Израел  и  Холандия
започват да тестват петрола сега, Чешката република вероятно ще се присъедини много
скоро.

Доколкото знаем и от нашия практически опит с хиляди пациенти, изглежда, че маслото
действа при всички видове рак много по-добре от всичко, което в момента се доставя от
медицинската  система.Ако  искате  доказателство,  направете  малко  масло  и  намерете
някой с рак на кожата и гледайте какво се случва, когато маслото се нанесе върху него.С
най-добри пожелания, JB

„Ако знаете истината за богатите зад някои от големите благотворителни организации,
започвате да осъзнавате къде отиват парите ви.Трябва също да разгледате историческа
информация,  като  например  как  през  60-те  години  на  миналия  век,  когато  ваксината
срещу полиомиелит е била обезпокоена за 230 милиона американци, те не са знаели за
маймунския  вирус  sv40,  който  е  бил  в  тези  ваксини.Тогава  през  1963  г.  президентът
Никсън обяви война на рака, защото беше наясно, че ще дойде епидемия от рак.Вижте,
че  SV40  е  при  маймуните,  които  са  събрали  антителата  за  тази  ваксина  по  фирмен
слик.Може да отнеме до 30 години,  за да се прояви като рак.Сега в същия период от
време  беше  приватизацията  на  американското  здравеопазване  и  Никсън  се  зае  зад
частен доставчик на здравни услуги, за да направи това с цел печалба.Истината е, че те
създадоха индустрия, наречена рак, и не искат общото население да знае за RSO. Матю

„Направи  си  сам,  питахме  Рик  дали  можем  да  го  вземем  и  след  известно  време
разбрахме, тъй като живеем далеч от Америка и не можем да пътуваме някъде, за да го
вземем  поради  финансови  ограничения,  току-що  изгледахме  видеото  100  пъти  ,  на
практика  го  запомнил,  намерил  канабис  от  местен  доставчик,  купил  си  оризовалката,
алкохола, дори термометър, за да е сигурен за температурата.Беше по-лесно, отколкото
си мислехме.НАПРАВИХМЕ СИ СИ.Моето гадже го приема вече 4 дни...Ще изчакаме и ще
видим.Четохме медицински списания и гледахме много документални филми, всичките им
открития са едни и същи (клинични изпитвания, проведени в UCLA, Харвард...) - маслото
убива раковите клетки!Затова решихме да го направим, защото в края на краищата вие
никога не можете сега, докато не го опитате!” Йоана

„Скъпа,  попитай  съседите  си...  някой  близък  до теб  може вече  да  има такива.Просто
попитайте, както бихте поискали аспирин?Махни двадесет." Санди

„Самият факт,  че плацебото лекува някои хора,  е причина да изхвърлите лекарството
завинаги и да изучавате изкуството на плацебото.След като казахте, че никога не правите
плацебо  проучване,  когато  имате  ефективно  лекарство,  вие  сте  прав,  това  би  убило
половината от вашите пациенти, болни и жестоки. Кристофър

—  Наистина  би  било  гадно  и  жестоко,  Кристофър,  и  затова  аз  лично  няма  да  го
направя.Други  могат,  ако  искат,  но  аз  не.Искам медицинската  система  да  започне  да
използва  маслото  като  плацебо  -  ако  докажат,  че  каквото  искат  да  използват  е  по-
безопасно и по-ефективно от маслото (и по-забавно/приятно за пациента), тогава те могат
да продължат и да го продадат .Ако не, значи не.Това е доста просто и много рационално,
според мен.И така ще бъде и в бъдеще, така че защо да чакате?JB

„Все още има ли доказателство?Действително, проверимо доказателство, че канабисът
прави  нещо  за  рак  за  всеки?Анекдотичните  истории  не  означават  абсолютно  нищо
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научно.Съжалявам.Открих липса на публикувани доказателства и толкова много искам
това да е истина.Но имало ли е НЯКАКВИ проверени доказателства от НИКАКЪВ вид?
Клинични изследвания?Може ли изобщо да публикувате нещо?Просто съм любопитен.не
съм хейтър.Аз съм на твоя страна, но...така или иначе...” Sí

„Има многобройни свидетелства  на хора,  които  имат  рак  и  са  използвали маслото  от
канабис,  за да излекуват себе си или любим човек...направи малко проучване, Си.Ако
имате нужда от „клинични” изследвания, няма да ги получите, защото компаниите, които
правят изследвания, не могат да печелят пари от разкриването на ефективността на THC,
в естествената му форма.Първо трябва да се превърне в „химическа“ формула и да се
продава по този начин.Всичко е или да използвате интуицията и здравия си разум и да
стигнете до собствените си заключения, или да игнорирате препоръките.Избирам да им
вярвам!” Шер

„Хей,  Ким,  предизвиквам  те  да  ДОКАЖЕШ,  че  канабисът  като  нетоксично
животоспасяващо  лекарство  е  „реторика“.Успех  с  това.Звучех  точно  като  теб.Тогава
реших, че ще пробия дупки в тази „риторика“, защото това ТРЯБВА ДА Е ГЛУПОСТИ...
момче,  сгреших ли.Имам предвид МЪРТВО ГРЕШНО.Не можете да отречете научните
100% ЖЕЛЯЗНИ ФАКТИ.Аз не можах да го направя, а и ти няма да го направиш.ФАКТИТЕ
са си ФАКТИТЕ и това е ФАКТ, Ким.AMA & Big Pharma са ПРЕСТЪПНИЦИ.Те съзнателно
са  позволили  този  прекрасен  дар  от  Бог  да  бъде  демонизиран  и  излъган  за  ЧИСТИ
ПЕЧАЛБИ!Те  са  позволили  на  членовете  на  семейството  ти  да  страдат  и  да  умрат,
Ким.Ако  смятате,  че  тези  Petro  Chemicals,  които  продават,  са  медицина,  най-добре
помислете отново.Искате да откриете някаква „реторика“, отидете да говорите с вашия д-
р, отидете да говорите с Американското дружество за борба с рака, отидете да говорите с
вашите производители на отровни хапчета.Моля, имайте предвид, Ким, ВСЯКО ХАПЕЧЕ,
КОЕТО ТЪРДЯТ, ЧЕ Е „БЕЗОПАСНО“, НЕ Е!Намерете ми такъв, който не е ТОКСИЧЕН,
само  ЕДИН!И  все  пак  тук  имаме  НЕТОКСИЧЕН  ЗЕЛЕНЧУК,  който  произвежда  най-
мощното лекарство на ЗЕМЯТА, за което е доказано,  че ЛЕКУВА БОЛЕСТИ и нашите
„здравни  специалисти“  и  правителството  сметнаха  за  добре  да  ни  откажат  този
животоспасяващ зеленчук, позволявайки ни да страдаме, да умрем И да бъдем поставени
в затвора, за да направи нещата още по-безопасни в обществото...Искате ли да говорим
за "РИТОРИКА"???Надявам се тази публикация да ви отвори очите за ИСТИНАТА.Ако не,
RIP  Ким,  няма  надежда  за  вас  и  вашия  вид,  имате  „клинични  ендоканабиноидни
дефицити“. Вижте го, вярно е.” Дан

„Много  ви  благодаря,  Rick  &  JB…  Благодарение  на  вас,  момчета,  сега  знам
истината.Здраве, мир и щастие.” Тина

„Рик Симпсън, толкова си пълен с глупости.Ракът не може да бъде излекуван!" Джейсън

„Джейсън трябва да работи за правителството.Виждал съм го да работи със собствените
си  две  очи.”  Матю
„Крис,  ако  гледате  видеоклипа  в  Youtube  на  RSO,  процесът  е  налице.Все  пак  бих
използвал Everclear, отколкото нафта, просто нещо лично.Матю, Джейсън може би работи
за правителството ИЛИ е много млад и си мисли, че е научил всяка информация, която
има във Вселената.Само тогава той може да направи общо изявление, че нещо може да
се направи.Трябваше да знае всяка йота данни. Джуди

„Ти си толкова лош, колкото пропагандата, която следва марихуаната...това, което правите
за хората, е страхотно и всичко друго, но не лекува рак НЕ!Облекчаване на симптомите и
подпомагане на хора с болка да.Но вашите екстракти са сурови и далеч от чисти.Аз не
работя  за  правителството.Просто  знам  глупости,  когато  ги  видя.”  Джейсън  „Имам
разстройство на съня от 20 години, маслото от RSO ми помогна да заспя за първи път и
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съм без болка при събуждане!Ура!Джейсън, защо изобщо си тук?Ако не искате да знаете
това, просто си тръгнете!” Бони

„@ Джейсън!!!Докажете, че не лекува рак или STFU!!!” Джон

„Покажи ми доказателството?И Джон е смешно как трябва да се върнете към вулгарен
език като „STFU“.Показва колко интелигентност наистина притежавате!Нищо чудно, че си
от Тексас...” Джейсън

„Джейсън,  ако  искаш да  продължиш така,  ще  трябва  да  ти  забраня  достъпа  до  този
сайт.Направете повече изследванияпреди да вземете своите преценки." JB

„Забрани ми, мамка му!Вие сте лъжец и нямате никакви доказателства за каквото и да
било!Направете шибани проучвания и спрете да лъжете тези бедни хора!Вашето масло е
сурово над сготвен мръсен боклук!Вие сте в него за парите по някакъв начин!Така че ме
забранете, защото знам истината и THC, CBD и т.н.НЕ ЛЕКУВАЙТЕ ПРОКАБИЯ РАК, вие
сте рак за общността на медицинската марихуана!” Джейсън

"Сбогом, Джейсън." JB

„Мъжът  ми  е  прав.Имам  4  PET  сканирания,  които  го  доказват.Когато  бях  тежък  на
маслото, туморите ми изчезваха като луди.Когато трябваше да намаля дозата си, те са
по-стабилни,  отколкото да се свиват.Имам видими доказателства,  че  нещата  работят.”
Мария

„Звучи като измама за правене на пари.Наистина ли мислиш, че законът ще ми позволи
да отглеждам коноп, за да правя малко масло?Вземи истински пич.Имам левкемия и не
вярвам на нито една дума от това, което казвате.Ти проклет измамник, който се моли на
болни,  трябва  да  бъде  затворен.Ако  сте  толкова  сигурни,  че  това  работи,  тогава
направете  някои  истински  клинични  изпитвания.Много  държави  ще  ви  позволят  да  ги
правите, не използвайте някакво извинение от FDA на Lame Ass!” Стивън

--  Стивън,  колкото  по-скоро  се  качиш  на  маслото,  толкова  по-добре  за  теб.Не  ме
обвинявайте за липсата на научни изследвания за маслото, наистина.Ако медицинската
система  наистина  направи  това,  което  трябва  да  направи,  само  тези  осемдесет
свидетелства щяха да бъдат всичко,  което трябваше да видят,  за да проведат всички
онези десетки или стотици хиляди изследвания, които ще трябва да бъдат проведени.

Рик и аз наистина не можем да си позволим да проведем всички тези проучвания, това е
далеч извън нашия бюджет, плюс не можем да ги проведем законно и по начина, по който
искаме да  ги  проведем,  така  че  наистина  от  другите  зависи  да  си  свършат  работата
сега.Доколкото знам има щати, в които е разрешена медицинската марихуана, не знам
защо още не са направили проучване.Например при рак на кожата, това ще стане след
няколко месеца, само с локална употреба на маслото.Но май не се случва или аз не знам
за такива изследвания.

Но има научни доказателства в подкрепа на всичко, което казваме: това изследване е
публикувано  през  2006  гhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594а  този  беше
публикуван съвсем наскороhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Надявам се,  че ще задоволи вашите научни нужди и се надявам, че ще се заемете с
маслото, преди лекарите ви да получат шанс да ви убият с химическата си отрова, която
никога  не  би  била  разрешена,  ако  беше  тествана  в  подходящо и  етично  медицинско
изследване.JB

„Благодаря  ти,  Рик  Симпсън,  че  потвърди  вярата  ми  за  маслото  от  канабис...Имам
посттравматично  стресово  разстройство  (PTSD)  и  вече  не  приемам лекарства  заради
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употребата  на  канабис...Истинското  нещо...Получавам  опозиция  от  мнозина,  но  знам
какво работи и го популяризирам на други...Все още е незаконно тук в МО...Но може би
мога да помогна за образоването на хората, като споделя всичките ви свидетелства...и
може би скоро ще стане законно...” Але

„Съгласен съм, като 12-годишен ветеран, наскоро отделен от посттравматично стресово
разстройство,  открих,  че  хранителните  продукти  работят  фантастично  и  очаквам  с
нетърпение да направя малко масло през този сезон на реколтата.“ Джон

„4 дни без да си намеря нова работа.Без странични ефекти, оттегляне и не отхапване на
главите на хората!Ето вашето изследване, хаха.Разпространете думата!Имаме нужда от
това.Дължим го на човечеството да направим света по-добро място.Това е началото.:)”
Кристина

„Изследователите заключиха: „Данните, докладвани тук, са първите, за които знаем, че
демонстрират критичната роля на CB1 (канабиноидните) рецептори и ендоканабиноидите
в етиологията на ПТСР при хора.Като такива, те осигуряват основа, върху която да се
разработят и валидират информативни биомаркери за уязвимостта от посттравматично
стресово разстройство, както и да се ръководят рационалнитеразработване на следващо
поколение  базирани  на  доказателства  лечения  за  посттравматично  стресово
разстройство."

Но не очаквайте федералните служители да помогнат за придвижването на този процес
напред.През  2011  г.  федералните  администратори  блокираха  изследователите  от
Университета  на  Аризона  във  Финикс  да  проведат  одобрено  от  FDA,  плацебо-
контролирано клинично изпитване за оценка на употребата на канабис при 50 пациенти с
посттравматично стресово разстройство.

Научна почтеност?Не и когато става дума за марихуана.Не далеч.”

--  Моля,  не  ни  обвинявайте  за  липсата  на  медицински  изследвания  за  маслото  от
канабис.Колкото  по-рано  ще  разберете,  че  да,  има  група  хора,  които  наистина
контролират този свят и че те просто ще направят всичко, за да забавят завръщането на
канабиса, толкова по-добре за вас.Това не означава, че няма да прокараме лекарството
за  канабис,  това  означава  само,  че  ще  отнеме  повече  време  от  необходимото  или
очакваното.JB

„Първият път,  когато пушех канабис,  когато бях на 15,  имах чувството,  че мозъкът ми
изведнъж  е  получил  липсващия  химикал,  от  който  имах  нужда  дотогава.  Моята
тревожност и депресия бяха толкова по-управляеми, че ми дадоха известно време нов
живот.  Винаги  съм  се  чудил  защо  нещо,  което  очевидно  е  толкова  добро  за  нас,  е
незаконно, но това е моят отговор накратко. Благодаря за страхотната работа, уважение
към вас, Рик и Джей Би Майлс

„Имам приятел, който е бивш морски пехотинец и военен ветеринар за Ирак.Той страда от
тежък  случай  на  ПТСР.Канабисът  е  единственото  нещо,  което  му  помага  да  живее
донякъде нормален живот.Нищо,  което VA някога е правил или му е дал,  никога не е
помогнало  наистина.Съпругата  ми  и  аз  страдаме  от  сериозни  медицински
проблеми.Канабисът е единственото нещо, което ни помага.Именно поради тази причина
правим всичко възможно, за да се опитаме да легализираме тази невероятна билка тук, в
Айова.Много  от  нашите  ветеринари  биха  имали  голяма  полза  от  постоянния  законен
достъп до качествен канабис.Вярвам,  че пълната легализация е  единственият начин."
Джъстин

„На конопено масло съм от няколко състояния и никога не съм спал толкова добре или не
съм се чувствал толкова добре.Благодаря на Рик Симпсън и Джей Би, че разпространиха
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съобщението, че това растение прави чудеса за всичко, което можете да си представите!!
Направете го хора и се уверете сами!!Това е единственият начин да станеш истински
вярващ, повярвай ми!!” Вал

-- Благодаря ти, Вал.Вярно е, че нищо не може да сравни личния опит с това какво може
да направи маслото.След като го опитате, например при изгаряне или ухапване от комар
и сърбежът и болката ще изчезнат за секунди, всеки може да ви каже какво иска и вие ще
знаете,  че  може  да  ви  каже  какво  иска,  но  маслото  все  още  ще  бъде  най-доброто
лекарство, което съществува.И вие ще искате да имате кофичка от него у дома, в случай,
че нещо се случи.

Не е  нужно да вярвате  на дума,  която казваме,  просто направете  маслото,  намерете
някой  с  изгаряне,  рак  на  кожата,  диабетна  язва,  след  това  го  нанесете  локално  и
наблюдавайте  какво  се  случва.След това  не  забравяйте,  че  същото  ще се  случи  и  в
тялото ви, когато погълнете маслото и това е всичко, което трябва да знаете.JB

„Миналия  април,  след  като  бях  5  години  без  рак  на  гърдата,  ми  откриха  отново
диагноза.Този път беше стадий 4, терминален с гръбначен стълб, ребро, лимфни възли,
гръдна кост и гърди.По същество ми предложиха палиативни грижи и казаха, че ще се
опитат да ме предпазят от твърде много болка...Да се  прибера вкъщи и да си оправя
делата.Много ме болеше и продължаваха да предписват все повече и повече токсични
болкоуспокояващи  с  МНОГО  гадни  странични  ефекти  (Перкосет,  хидроморфон  и
дексиметазон).Не можех да работя на тези.

Съпругът ми започна да чете тези неща в интернет и аз, меко казано, бях скептична, но
реших, че буквално нямам какво да губя, като го опитам.Дъвчете много малко количество
Бяла  вдовица  3  пъти  дневно.Миналата  седмица  получих  новината,  че  костите  ми  са
напълно изчезнали.Днес ми казахаче ЯМР показва ЗНАЧИТЕЛНО свиване на туморите на
меките  тъкани.Сега  не  съм  толкова  скептичен  и  се  чувствам  страхотно,  без  болка.”
Джулия

„Преди 3 1/2 години бях диагностициран с рак на гърдата,  стадий 3,  агресивен.Имаше
мастектомия,  химиотерапия  и  радиация  и  тестовете  бяха  отрицателни  за  още  рак.За
съжаление ракът ми метастазира и това го доведе до стадий 4,  агресивен за рака на
гърдата.Сега имах рак на костите и имах фантомна фрактура, където ракът прояде костта
на  лявото  ми  бедро  и  левият  ми  крак  беше  пълен  с  рак.След  като  бях  насочен  в
правилната  посока  за  RSO,  получих  страхотни  новини  от  сканиране  на  гръдния  кош,
корема и тазовата област - там няма рак.Предишните ми сканирания показаха 8 петна от
рак, 1 в левия крак, 5 в гръбначния стълб и 2 в долната част на лумбалната част, скоро ще
получа скенер/рентгенова снимка на тази област и се надявам, че ще мога да съобщя
отново добри новини.Това ми спаси живота!Със сигурност надмина думите на лекаря „Ти
си терминален, подреди си делата и ти даваме 4 месеца живот“ и това беше преди 16
месеца.(Трябва да добавя, че сега тя ходи с помощта на проходилка и спи в легло, което
е нещо, което не е могла да прави от 3 години.Една от следващите й цели е да бъде
достатъчно добре/мобилна, за да присъства на музикален джем с мен.)

„Здравей  Джиндрих,  вчера  приключих  с  четенето  на  книгата  на  Рик.Страхотни  неща!
Честно казано наистина нямам нужда от повече доказателства за наистина магическата
сила на  маслото!Направих  и  няколко  експеримента  и  всеки  ден  откривам нещо ново,
което може да направи това лекарство!Удивително!За съжаление, въпреки че съм убеден
и дори моята приятелка да е убедена, майка й някак си не е в състояние да се „отпусне“
напълно...и  все  още  не  е  сигурна  дали  ще  се  откаже  от  гадната  химиотерапия...
Постоянно се опитвам да извеждам добри аргументи, но не мога да реша вместо нея!Тя е
тази с рак и е единствената, която може да реши какво да прави с живота си.Знам, че тя
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така или иначе ще се излекува накрая, защото ще натъпчем в нея толкова много масло,
че ще бъде невъзможно да умре.Но все пак чувствам, че е толкова глупаво и толкова
опасно да си играеш с тези шибани химикали, особено когато имаш достъп до естествено
лекарство, за което е доказано, че лекува рак!Четох за вашия опит с рака и медицинската
система...Наистина съжалявам за загубата ви... и сега разбирам по-добре отношението ви
към традиционната т. нар. „медицина“!“ Луиджи

-- Здравей Луиджи, благодаря ти за хубавите думи за книгата и е жалко, че трябва да
преминеш през нея.Нейният избор е кое лечение да избере, но аз не бих се приближил до
химиотерапията - просто прочетете историята на майка ми вместо нея, може би тя ще
разбере,  че  приемането  на  отрова  никога  не  е  добра  идея,  особено  когато  не  е
обосновано или необходимо.Шансовете й просто да оцелее след химиотерапията ще се
подобрят значително,  ако приеме маслото,  но отново,  защо да причинява още повече
щети на болното си тяло?Въобще няма смисъл. С най-добри пожелания, Джиндрих

„Това е битката, с която много добри хора трябва да се справят, един невеж доктор, който
си мисли, че знае повече, без изобщо да се движи напред към новата развиваща се и
съществуваща информация за канабиса, неговите канабиноиди и способността да убива
рака, без да навреди на пациента.Колко безумно е от наша гледна точка, че искат отрова
за нещо толкова безопасно, защо?Невежество ли е или те бягат уплашени?

Виждал съм лекар веднъж на 5 години, откакто научих за това масло за моя IBS и беше за
нещо, което не можех да направя сам.Изкълчено мизичко и аз използвах маслото, за да
не се заразим, махнах шевовете без страдание и всеки път, когато го наложих, болката
мигновено изчезна поради премахването на възпалението.Беше напълно излекуван за 2
1/2  до  3  месеца  вместо  физиотерапия  и  около  9  месеца  до  една  година  за
изцеление.Виждал съм с очите си отново и отново и никой не може да ми отнеме това.”
Кови

„Лекарите  НЕ са  учени,  нито  практикуват  наука.Ако  го  направят,  щяха  да  поискат  от
правителството да им позволи достъп до марихуана.Причината е, че вече доказана част
от  тялото,  ендоканабиноидната  система,  е  напълно  игнорирана  от  американското
медицинско  общество.Докато  други  страни  правят  все  повече  изследвания  върху
марихуаната  и  по-специално  ракалечение,  американското  медицинско  заведение  се
управлява от Big Pharma,  голяма застраховка и големи пари.Лекарите дадоха контрол
върху занаята си на нелекари и политици, основани на страх.Те ще прекарат години в
опити да намерят алтернативи под контрола на патентни адвокати, като същевременно
заплашват потенциални лечения.

Ако марихуаната беше скрита в дълбока джунгла, контролирана от някакво неграмотно
племе, Big Pharma щеше да бъде първата, която ще контролира производството й, ще
патентова многото й различни канабиноидни съединения, след което ще се обърне към
лекарите  да  я  „предписват“.Но  най-голямото  племе  в  САЩ  вече  започва  да  крещи
истината.Жалко за Big Pharma, това племе не се продава. Брайън

„Това доказателство е при нас.И ние го споделяме.Медицинската група [вече не трябва да
се  третира  с  уважение]  от  тласкачи  на  наркотици,  които  работят  за  стимули,  са
разобличени.Къртят  се  в  портфейлите  си.Те  са  наясно  какво  се  случва  и  техният
плеймейт от FDA върви с тях.Не се различава от всяка форма на тирания, с която сме се
сблъсквали, преди да приемем, че този път е домашна.Правим това на себе си.Има лек
за рака, НЯМА ЛЕК ЗА начина, по който ни натрапват МЕДИЦИНАТА в момента, освен ако
не гласуваме с нашите джобове и нашите бюлетини!” Тилман

„Наблюдавал съм как роднини и приятели намаляват и умират толкова бързо, след като
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са били принудени да похарчат десетки хиляди долари, за да бъдат бавно убити, когато
лекарството  расте  направо  от  Майката  Земя.Хайде  сега,  събудете  се  и  помиришете
глупостите.Не скачайте върху стереотипите и направете ИСТИНСКИ изследвания.” Ейми

„Имах  възрастна  дама  с  болестта  на  Алцхаймер.Имаше  нужда  от  грижи  24/7.Тя
продължаваше да пали кухнята си, опитвайки се да готви.Ще го направим, тя се качи на
масло и след месец можеше да разпознае отново внуците си и започна да възстановява
паметта. Джанет

„Знам, че предпочитам да имам RSO, отколкото химиотерапия/рад… Странно как някои
хора могат да отхвърлят RSO, когато страничните ефекти на всичко останало могат да ви
оставят с много ниско качество на живот.” Кери

„Трябва да бъде лесно достъпно.ТРЯБВА да бъде наличен“ Колкото повече чета, толкова
по-очарован съм. Шели

„Следващият  път,  когато  чуете  някой  да  казва  „Къде  са  рецензираните  от  партньори
проучвания?“:  Търсене в  PubMed,  хранилището за  всички рецензирани научни статии,
използвайки  термина „марихуана“,  дава  близо  20  000  научни  статии,  отнасящи се  до
растението и/или неговите съставни части,  почти половината от които са публикувани
само  през  последното  десетилетие.За  сравнение,  търсенето  по  ключова  дума,
използващо термина "Tylenol", дава 17 370 публикувани статии.Търсене по ключова дума,
използващо термина  „ибупрофен“,  дава  10  500  публикувани  публикации.Търсенето  по
ключови думи, използвайки термина „Ritalin“, дава 7 012 публикувани статии, а търсенето
по ключова дума, използвайки термина „hydrocodone“, дава само 630 публикувани статии.
Лин

„Ново  финансирано  от  правителството  проучване  за  канабис/рака  ШОКИРА  научната
общност...THC,  основната  психоактивна  съставка  на  канабиса,  може  всъщност  да
промени  човешкия  генетичен  код,  за  да  предотврати  рак  и  възпалителни
заболявания.Какво?!!!!Какво какво!!!????

Рик Симпсън и неговият главен елф, чешкият активист Йиндржих Байер, казваха това в
продължение на много месеци и аз бях учтив, но тайно се подигравах на идеята, защото
ми прозвуча като куп фокус-покус (и поради други незначителни технически разногласия,
които  имах  с  тяхната  гледна  точка)....Лекарствата  не  могат  да  променят  ДНК,  нали?
ГРЕШНО, явно!СВЯТ [БИПИ]!!!!!!” Алън

„Добре,  каквото  и  да  означава  това,  това  е  извън  сферата  на  моята
компетентност.Вероятно пише, че нещо като канабиноидите могат да лекуват рак и те го
правят  чрез  генна  модификация  по  някакъв  начин.И  че  са  необходими  повече
изследвания, както винаги.

Всичко, което казвам, е, че самата мисъл за дадена материя е най-малката частица от
материята  и  маслото  също  може  да  оправи  мислите.Гените  все  още  са  твърде
големи.Изследването трябва да се съсредоточи върху това какво правят канабиноидите с
най-малките  частици  от  нашите  тела,  атоми,  кварки,  струни  и  т.н.Оттам  започват
проблемите,  в  най-малките  частици,  това  е,  което  трябва  да  поправите,  ако  искате
наистина да отстраните проблемите.JB

Ендоканабиноидна система
„Всеки  организъм  с  ендоканабиноидна  система (известна  още  като  ECS)  може/ще  се
възползва от канабиноидите,  създавайки хомеостаза (хармония)  в този организъм.Има
три организма на тази планета, които нямат ECS: гъби, медузи и политици.Добре, може
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би е възможно последното да е преувеличено, само малко.” Стив

„Вярвам, че загубата на гени, потискащи тумора, играе решаваща роля в рака и че това е
причинено от ендогенен канабиноиден дефицит. Мати

--  Гените са твърде големи,  трябва да се стигне до най-малките частици,  оттам идва
проблемът и оттам трябва да се поправи.Дори ДНК е твърде голямо. JB

„Ще оставя науката на учените, които не съм, аз събирам информацията си от това, което
виждам и чувствам.Знам, че съм по-добре и тези, с които съм споделил знанията си, са
по-добри или се възстановяват, и най-вече в мир,  те не се страхуват от болестта или
болестта си, което прави възстановяването още по-добро без стрес.” Kelee

„Това потиска атаките ми от години.Известно е, че облекчава мигрената от медицинската
професия от 19-ти век и Русо спекулира през 2003 г., че е виновна клиничният дефицит на
ендоканабиноиди." Том

„PubMed има статия, в която се посочва, че IB, мигрена и фибро може да са клиничен
ендоканабиноиден дефицит. Ерик

--  Сигурен.По  начина,  по  който  го  гледаме,  повечето  заболявания  са  симптоми  на
дефицит на канабиноиди и повечето заболявания вероятно изобщо не биха възникнали,
ако хората приемат малки количества масло от деня, в който са се родили.JB

В.Защо трябва да очаквам лекарите да подкрепят твърдението, че канабисът лекува рак?
А.Ами защото лекува рак и това е всичко.THC причинява апоптоза, толкова изненадващо
причинява апоптоза при всички видове рак.Защо?Е, защото декарбоксилираното масло
по някакъв  начин  попада във  всички  клетки  на  тялото,  ако  се поглъща в  правилните
количества.Ендоканабиноидната  система  регулира  имунната  система,  така  че  когато
имунната  система  работи  правилно,  тя  може  да  се  бори  и  с  рака.Не  много  за  това,
наистина, наистина е обидно просто.

Правилно произведеното висококачествено масло така или иначе е най-добрият шанс,
който пациентът има (може би ще се наложи операция в няколко животозастрашаващи
случая).И ако знаете за вариант на лечение, който е по-безопасен, по-ефективен и по-
забавен за пациента от маслото, добре, кажете ни.Няма такъв.

Вижте  какво  казват  Mechoulam  и  Pacher:  „Възпалението/увреждането  на  тъканите
предизвиква бързо повишаване на нивата на локалните ендоканабиноиди, които от своя
страна регулират сигналните реакции в имунните и други клетки,  модулиращи техните
критични функции.Промени в нивата на ендоканабиноидите и/или експресията на CB2
рецепторите са докладвани при почти всички заболявания, засягащи хората, вариращи от
сърдечно-съдови,  стомашно-чревни,  чернодробни,  бъбречни,  невродегенеративни,
психиатрични,  костни,  кожни,  автоимунни,  белодробни  заболявания  до  болка  и  рак  и
модулиране на CB2 рецепторната активност притежава огромен терапевтичен потенциал
при тези патологии."

И  как  правиш  всичко  това?Ами  с  маслото.Балансирате  нивата  или  ги  поставяте
впретоварване, когато е необходимо.Можете да ядете маслото, да го разтривате, да го
изпарите  и  да  го  приемате  в  супозитории  и  между  тези  четири  метода  можете  да
намерите начин да помогнете на всеки пациент на тази планета.По-късно лекарите ще
инжектират туморите с маслото и ще ги свият за рекордно време по този начин (не се
препоръчва у дома).

И защо предложих рак на кожата (или диабетни язви или изгаряния)?Е, защото виждате
какво се случва там и обикновено не отнема много време, за да ги излекувате с маслото,
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максимум няколко седмици в повечето случаи.След това просто осъзнайте,  че същото
нещо, което се случва след локално приложение върху кожата ви, се случва в тялото ви,
когато  поглъщате  маслото.Отново  обидно просто,  но  това  е  много  точно  обяснение  в
крайна сметка.И след това се върнете към написаното от Mechoulam: „Промени в нивата
на ендоканабиноидите и/или експресията на CB2 рецепторите са докладвани при почти
всички заболявания, засягащи хората, вариращи от сърдечно-съдови, стомашно-чревни,
чернодробни, бъбречни, невродегенеративни, психиатрични, костни, кожни, автоимунни,
белодробни  нарушения  до  болка  и  рак,  и  модулирането  на  активността  на  CB2
рецепторите притежава огромен терапевтичен потенциал при тези патологии.

–  Като  знам  всичко  това,  ще  отида  незабавно  да  модулирам  активността  си  на  CB2
рецепторите.JB

„Всеки, който се съмнява.Мога ли да ви помоля, МОЛЯ, да потърсите в Google думите
Ендоканабиноидна система.Има го във всяко едно човешко същество.Хората буквално
произвеждат канабиноидни вещества в кърмата си, това е доказан медицински факт.Ние
буквално имаме огромна система в телата си, открита преди години, която има рецептори
за съединенията на канабиса.Това също е доказан факт.Науката е доказала, че THC се
заключва в рецептора CB1 САМО на увредени, нездравословни или ракови клетки и ги
ПРИНУДАВА  да  умрат  чрез  апоптоза,  програмирана  клетъчна  смърт.Раковите  клетки
произвеждат керамид,  THC го  намира и решава проблема.Отново,  това е  медицински
доказан  факт,  който  можете  да  намерите  навсякъде  онлайн,  от  акредитирани
университети и други изследователски центрове.Това е истинска наука.НЕ някои бикове
се измислят, за да се надуят.

Знам,  че  няколко  деца  лекуваха  или  лекуваха  рак  с  канабис.Синът  ми  е  един  от
тях.Мислите ли, че моето двегодишно дете иска ли да се надуе?Мислиш ли, че искам
детето си високо?Хм, НЕ.НО, също няма да му дам химиотерапевтите, които ни казаха, че
няма да го излекуват.И със сигурност не искам той да умре.Така...да, ще го използвам
върху него и ще кажа истината на всички, които знам.И да се надяваме да стигнем до
някои от  съмняващите се...Може би един ден този разговор ще спаси живота им или
някой, когото познават...” Сузета

„Промените в липидния метаболизъм са тясно свързани с рака.Няколко класа биоактивни
липиди играят роля в регулирането на сигналните пътища, участващи в неопластичната
трансформация и туморния растеж и прогресия.Ендоканабиноидната система, включваща
ендоканабиноиди, извлечени от липиди, техните G-протеин-свързани рецептори (GPCR) и
ензимите за техния метаболизъм, се очертава като обещаваща терапевтична цел при рак.

--  Ендоканабиноидната  система  директно  регулира  имунната  система,  така  че  да,  тя
играе важна роля в лечението на рак.Не е необходима университетска диплома, за да
разберете това.

И как регулирате функцията на ендоканабиноидната система?С канабиноиди, може би?
И  коя  форма  на  канабис  е  най-мощната?Ами  маслото.И  как  трябва  да  го  използват
пациентите?Както повечето други лекарства, те могат да ядат, просто да го изядат.Три
пъти на ден.Бинго.JB”

Препоръки за рак
Мото: Спонтанната ремисия на рака изглежда се случва изненадващо често в
присъствието на масло от канабис
„Приятелят  има рак  на  костите.Току-що започнах  маслото  миналата седмица,  болката
изчезна, той се чувства по-добре.онкологиялекарите са шокирани.” Джо
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„Гледах как добра приятелка умира от рак на гърдата от стадий 4, на последните й крака
след интензивна химиотерапия.Дадох й специални бисквитки, после сълзи на феникс на
всеки 4 часа.Тя се излекува и процъфтява!Каза, че никога не се е чувствала по-добре!”
Шарлийн

„Спасихте толкова много животи...Един от моите приятели излекува рака на костите си за
45 дни лечение с конопено масло. Гян

„Малко страхотни новини вчера.Мъж, на когото току-що бяхме дали малко масло, за да
накара лекаря си, когато няколко седмици по-късно се установи, че туморите в белите му
дробове са изчезнали, както и този на черния му дроб, който се е свил само до едно
място.Една малка тръба!Имаме няколко в движение и всички се справят добре.Надявам
се нещата да са добре.Phoenix Tears е жив и здрав.” Крис

„Хосе:  Актуализация  –  Моят  81-годишен  приятел  прекара  3  тумора  заедно  от
плоскоклетъчен  карцином  на  лицето  си  (рак  на  кожата).Те  нямаха  шанс  срещу  най-
доброто лекарство в света.5 седмици на маслото и се чувства по-добре, отколкото за 15
години.Апетитът му се върна!Той печели битката!!!Ние печелим битката!

Стив: Той поглъщаше ли маслото и го използваше локално?

Хосе: И двете

Стив: Фантастично.Не е ли невероятно да знаем, че можем да променим живота на някого
по този начин.

Хосе: Той започна да втрива 68% THC масло, смесено със зехтин и кокосово масло, върху
бузата си в продължение на 2 седмици, преди да изплува.Поглъща го и без зехтина, след
като го разтрива от вътрешната страна на бузата си.

Хосе: Неговият д-р ми се обади вчера и ми каза, че също има рак на кожата и би искал
малко масло, което да опита върху себе си.

Стив: Това е фантастична новина за лекаря, който иска помощ.Браво приятелю!!!!И се
радвам, че вашият 81-годишен приятел отново се завръща към живота.

Хосе: Да, наистина е невероятно!Д-р П, ще го наречем, е известен автор на няколко книги
и страхотен лечител натуропат и доктор по медицина.Той насочи към мен 5 свои пациенти
през последните 2 седмици.Всички пациенти в терминален рак."

„Преди две седмици дадох на друг мой пациент с рак на гърлото/приятел леко лечебно
масло, което да погълне и използва локално, заедно с малко кокосово масло.Във вторник
той  ми каза,  че  кожата  на  бузата  му  се  е  отворила и  туморът  е  оголен.Казах  му  да
продължи да прилага маслото, но без кокосовото масло, само чистото лечебно масло.Той
постави  лечебното  масло  директно  върху  открития  тумор  и  каза:  „Бутината,  която
стърчеше, изчезна на следващия ден.Започна да се оттича в рамките на минути след
втриването му.Изтече - маслото изтегли рака като мехлем." Раковият тумор беше там,
сега го няма...Две седмици!!!" Хосе

„Здравейте,  Рик  Симпсън  и  Джиндрих  Байер,  исках  да  споделя  много  ЩАСТЛИВИ
ЩАСТЛИВИ новини.Сканирането на майката показа "измеримо" намаляване на размера
на ВСИЧКИ тумори в черния дроб и панкреаса.Освен това туморът в белия й дроб вече е
ИЗЧИНЕН НАПЪЛНО, 100%!!!Има толкова много благодарности,  но човек  номер едно,
който  заслужава  най-много  любов,  е  Рик  за  това,  че  така  открито  сподели  тази
информация със света като начало.

Благодаря ти Джиндрих за  всичко,  което правиш,  включително за вашата подкрепяща
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доброта  и  инструкции.Знам,  че  все  още  вървим  по  яйчени  черупки  с  нейната
диагноза/прогноза, но ако нещата продължат да се подобряват (туморите се свиват или
„отстраняват“,  както го наричат, без допълнителни метастази).В крайна сметка ще ви я
изпратя преди и след медицински доклади, за да видите, че сте помогнали да спасите
живота на една невероятна, любяща, активна, даваща жена, която е на открито и засажда
своята билкова градинакато пиша.Много любов, Барбара”

-- Здравей Барбара, благодаря ти, ти направи деня ни с имейла си.Кажете здравей на
майка си вместо нас и се уверете, че тя не отива на други сканирания, рентгенови снимки
или други канцерогенни глупости.Накарайте я да разбере как се чувства, тя трябва да
изяде 120-180 g от маслото за шест месеца или по-малко.Ако бях на нейно място, така
или иначе щях да ям маслото всеки ден до края на живота си, ракът има много малък
шанс, когато има масло в тялото.Поддържащите дози са изключително важна част от този
метод.С най-добри пожелания, Джиндрих

„Съпругът на моя приятел беше излекуван от рак, което озадачи неговите онколози, които
го информираха, че има 3 месеца.Това е предупреждението: тъй като те бяха смаяни от
чудотворното  му  изцеление,  те  го  записаха  за  ЯМР  с  контрастна  боя  на  всеки  6
месеца.При последния му ЯМР тялото му реагира на боята и сърцето му спира при ЯМР
и той почти умира.Съгласен съм с JB.Тестовете са толкова токсични, колкото и техните
„лекувания“.Бъди внимателен."Колет

„Майка  ми  излекува  дребноклетъчния  си  рак  на  белия  дроб  в  стадий  3  с  маслото!!
Споменах  ли,  че  е  свободна от  рак  само четири месеца  след диагнозата?Е,  това  се
случи.” Зора

„Баща ми също има рак на панкреаса, който се разпространи в черния дроб и белите
дробове по време на химиотерапия, след което се разпространи отново, той беше много
зле  и  бързо  се  влоши.Започна  маслото  преди  3  месеца.Последното  сканиране  в
понеделник  показва,  че  всичките  7  петна  са  изчезнали  и  ракът  на  панкреаса  се  е
свил.Чувства се 100% по-добре и има обратно качество на живот.Маслото е наистина
невероятно.” Лиза

„Баща ми също е на масло за рак на панкреаса, който се разпространи на седем други
места.От 5 месеца е на маслото.Всичките седем петна, които се появиха по време на
химиотерапия,  изчезнаха от началото на олиото и ракът на панкреаса се сви.Маслото
спаси живота му!“ Лиза

„Здравейте,  просто  исках  да  ви  информирам.Татко  си  направи  още  едно  сканиране,
откакто  започна  маслото  преди  5  месеца  за  рак  на  панкреаса.Последното  сканиране
показа, че ракът на панкреаса се е свил и другите 7 петна, които са се появили, докато е
бил на химиотерапия, са изчезнали от началото на олиото.Новите резултати показват, че
ракът в панкреаса отново се е свил и няма други петна, което е фантастично, като се има
предвид,  че  ракът на панкреаса  е  толкова смъртоносен поради скоростта,  с  която  се
разпространява.Така че 8 месеца заедно с 5 от  тези месеци с използването на татко
масло се справят  страхотно.Всъщност  той  се чувства по-добре сега,  отколкото  когато
беше диагностициран за първи път.Така че отново благодаря на Рик, Джей Би и на всички,
които помогнат да се получи тази информация.Ако не беше маслото, нямаше да имам
баща си!!” Лиза

„През октомври 2013 г. баща ми беше диагностициран с рак на белия дроб, лимфоидите и
панкреаса.Ракът  на  панкреаса  е  95  процента  смъртност.Дадоха  му  2-4  месеца
живот.Започнахме го с маслото веднага, щом чухме за тези неща.На 26 март 2014 г. баща
ми беше диагностициран без рак.Удивително!!Това масло спаси живота на баща ми.Той
спи по-добре и също се храни по-добре.” Мелиса
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„Баща ми също беше рак на панкреаса в стадий 4.Той също имаше 10 петна по черния
дроб...това беше края на ноември 2012 г.Сега той има 1 петно върху черния дроб (.08) и 1
петно в панкреаса (8 mm).Ние бием това.Лекарите му са шокирани.Напълнява и като цяло
се чувства страхотно.Маслото с канабис също е добро.” Анджи

--  Не си играй с разредено лекарство,  Анджи.Добър е  за  локално приложение,  но не
искате да давате масла с канабис на пациенти с рак като единствено лечение.Атаката с
пълна мощност с пълен спектър работи най-добре.

Специално за тези, които „трябва“ да отидат да направят сканиране „прекалено да видят“
как  се  лекува.Такива  хора  трябва  автоматично  да  добавят  още 60  g  от  маслото  към
протокола, защото просто ненужно са преминали през силно канцерогенна процедура, „за
да видят“ как се чувстват.Любопитството струва пари, съжалявам за това.Поздравления и
най-добри пожелания.Страхотно е да се види успеха на хора, които мислят различно.JB

„Аз съм оцелял от рак на панкреаса от стадий 4 благодарение на това масло.Започнах
химиотерапия  през  декември  2013  г.,  всички  (повече  от  200)  други  в  проучването
починаха.Аз съм единственият, който взе маслото и трябваше да го крие от лекаря.Сега,
когато излязох за маслото и той ме обяви за свободен от рак към 5 юни, Той все още се
опитва да ме убеди да продължа химиотерапията.Аз отказвам!Всичко, което този лекар е
направил, се оказа погрешно, но всичко, което Рик Симпсън каза, се оказа истина.Моите
медицински досиета показват какво казаха лекарите, трябваше да умра до януари, но ето
ме в края на юни.Благодаря Рик!Маслото ме спаси от рак, надявам се да ме спаси от
химиотерапия. Приятел

„Аз  съм  фактическо  доказателство,  че  RSO  има  пряк  ефект  върху  MPNST  и
NF1.Медицински досиета, MRI, PET, CAT сканирания доказват значително намаляване на
размера на тумора и авидността." Кристин

„Имах 3,7 см тумор на тестиса си.Давах един грам на ден RSO без други лекарства и
когато се върнах, лекарят беше объркан.Той каза, че туморът е изчезнал и не може да го
обясни.Затова му казах, че приемам RSO.Той каза: „Не съм твърде образован по темата,
но ще кажа, че това трябва да е единствената причина да изчезне“. Съвсем наскоро имах
още  един  изскачащ  прозорец  и  мисля,  че  това  е,  защото  не  направих  поддържаща
доза.Така че ще правя още един грам на ден в продължение на 30 дни и ще видя дали ще
изчезне като последния.След това се уверете, че поддържам след това.” Бранд

„Добре,  моите  Peeps.Днес  е  денят,  който  само  се  надявах,  че  някога  ще  се
случи.Резултатите от биопсията са в.Кори Йеланд ТОКУ-що ПОЛУЧИ ПОТВЪРЖДЕНИЕ,
ЧЕ РАКЪТ Й Е 100% НАПЪЛНО ИЗЧИНЕН!!!!АЗ СЪМ БЕЗ РАКА !!!!Няма дори дисплазия,
да не говорим за голямото C.

На моите невероятни, невероятни приятели, които заедно бяха отговорни за това, че мога
да си позволя лекарството=няма абсолютно никакви думи, които да опишат колко съм
благодарен на всеки един от вас.Всички сте невероятни!

До  Хедър,  която  за  първи  път  ми  изпрати  БЯГАЙ  ОТ  ЛЕКАРСТВОТО  --  Това  видео
буквално промени живота ми.Кой би го помислил,  хей?Обичам те!За Рик Симпсън,  за
Йиндржих Байер от дъното на сърцето си...БЛАГОДАРЯ ВИ за знанията и  подкрепата
ви.Аз съм жив днес заради всички вас!

Наистина съм благословен, че имам такова невероятно семейство и приятели.” Кори

„Здравей,  Джиндрих,  само една бърза бележка,  за да ви уведомя, че днес видях моя
лекар.В доклада се казва, че ракът (рак на аналния канал) вече не се открива.Миналата
есен  ми казаха,  че  имам 2-4  месеца,  ако  не  направя  облъчване.Избрах  да  не  правя
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радиация  и  вместо  това  да  пробвам RSO.Очевидно е  работило!От  сърце,  благодаря,
благодаря, БЛАГОДАРЯ на Рик и на себе си!!!!“ Кори

-- Кори, между другото, какъв рак беше?Сложете маслото върху белега, вероятно също
ще изчезне.Както  и  да  е,  стойте  далеч  от  лекари,  без  повече сканирания и  т.н.,  и  се
уверете, че ядете толкова масло, колкото можете да поддържате дози.JB

„Имах шанс да говоря с Рик преди около 2 месеца в радио шоу...Разказвах му как rso вече
ми  помогна  толкова  много...Имах  същия  рак  като  Фара  Фосет...Рак  на  аналния
канал...това е доста рядко...да не се бърка с колоректален рак... и имам НЕООООООО
намерение някога да спра маслото.” Кори

--  И  аз  нямам  намерение  някога  да  спра  да  използвам  маслото,  това  е  съвсем
разбираемо.JB

„Последната ми история за успех.Това е жена в края на 50-те, която е диагностицирана
със стадий 3, но много близо до стадий 4 рак на белия дроб.Днес получих това: „Ами,
майка ми отиде на компютърна томография преди месец и получи резултатите си обратно
преди няколко  дни.Изчезна  напълно!Нейният  лекар  ги  прочете  и  каза,  че  по-голямата
маса е ясна и не е останало нищо...

Тя все още има ХОББ, но ще работим върху това и нейното пушене, хаха...Благодаря ви
много за всичкисъветите и знанието за неща, за които никога не сме знаели.Всичко се
събра с причина и сме толкова щастливи.Бог да благослови теб и семейството ти." Кори

-- Спонтанната ремисия на рак на белия дроб изглежда се случва изненадващо често в
присъствието на масло от канабис.JB

„След само 4 грама видяхме драстична промяна в кръвните отчети (ESR) и бъбречния
тест на баща ми, който има рак на пикочния мехур, той спи добре,  усмихнат,  само се
надявам  да  се  върне  към  нормалното,  като  гледам  на  Рик  Симпсън  всеотдайност  и
увереност,  отидох  срещу  всички  лекари  и  не  допуснах  баща  ми  да  премине  през
химиотерапия,  към  днешна  дата  не  съжалявам  за  решението  си.  Благодаря  ти,  Рик
Симпсън.” Арпит

„Току-що  получих  някои  СТРАХОТНИ  новини,  които  бих  искал  да  споделя  с  всички
вас.Имам жена тук в BC, посочих правилната посока с рак на гърдата.Беше метастазирал
в белите й дробове, стомаха и мозъка.Лекува се от месец и вчера беше на преглед при
онколога си.Всички тумори са се свили и нейният туморен маркер е НОРМАЛЕН.Още
веднъж Peeps – МАСЛОТО ОТ КАНАБИС УБИВА РАКА!” Кори

„Добре, всички мои прекрасни Peeps, това ще бъде дълго четене, но мисля, че може да
съм ударил PAYDIRT вчера.Не съм ходила на зъболекаря си от миналия септември.По
това  време бях  в  разгара  на борбата  за  живота  си.В  този  момент на зъболекаря  ми
казаха,  че  имам  рак.Проведохме  обичайния  разговор,  където  му  казах,  че  не  правя
лъчетерапия  и  правя  „алтернативно  лечение“.По  това  време  той  ме  попита  какво
правя.Поколебах се да му кажа, тъй като беше известен със своята „твърдост“,  но му
казах  да  гледаБягайте  от  лекарството.Всъщност  той  ми  се  обади,  след  като  го
изгледа.Той каза, че като медицински специалист е бил склонен да бъде в кутията, че има
брат (лекар) и друг брат (фармаколог) и как понякога „нямат всички отговори“.

Бързо напред към вчера.Той беше зашеметен, когато видя колко добре изглеждам и за
момент онемя, когато му казах, че маслото от канабис е подействало.Започна да задава
всякакви въпроси.Много от тях са „научни въпроси“, на които не можах да отговоря.Той
попита  за  клинични  изпитвания,  различни  болестни  състояния,  лекувани  с  канабис  и
др.Той иска да говори с брат си за мен, както и за канабиса като „лек за рак“, а също така
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иска брат му да  изследва  канабиса като лекарство.Ще бъде ли добре,  ако ми вземе
номера на мобилния и имейл адреса?

Ето  къде  става  голямо.Брат  му,  д-р  Джейк  Тайсен,  беше  декан  и  беше  пионер  в
програмата  по  фармакология  в  университета  Ватерло.Сега  е  консултант  на
фармацевтични компании и е специализиран в „Нови подходи в лечението на рака“. Той е
силно  обвързан  с  Канадското  раково  дружество.(Освен  това,  той  е  този,  който  беше
помолен  от  правителството  да  оглави  разследването  на  скандала  с  разредената
химиотерапия.) Джон казваше, че брат му често е казвал,  че трябва да има нещо по-
добро за лечение на рак.Нещо естествено, а не химическо.Казах му да не търси повече.
Канабисът е „нещо естествено“. Кори

„Съпругът ми беше диагностициран с рак на простатата преди почти 6 години.Доверихме
се на медицинската общност и тръгнахме по традиционния път на лечение, само за да ни
кажат, че сме „катастрофален провал“ на 4,5 години, когато ракът се завърна.Проучвах
последователно  в  продължение  на  близо  2  месеца  всички  алтернативни  терапии,
включително вашето конопено масло, и в рамките на 3 месеца броят на рака на съпруга
ми спадна наполовина.Десет месеца по-късно и неговият PSA пада до 0,11 - не може да
се открие.

Много  е  жалко  да  чуем,  че  нашето  правителство  отказва  да  признае  каквато  и  да  е
алтернативна медицина, включително конопено масло, при лечението на болести, но като
вас не сме имали нищо друго освен подигравки от страна на „професионалистите“ и дори
някои членове на семейството.Всички „общества“ навън са големи групи за контрол на
фармакологията, но аз „разбрах“ по отношение на демонтирането на система от милиони
хора, заети в индустрия, която е толкова корумпирана, че събира 20 милиарда долара
годишно, че никога няма да има лек.Преднамерено!!

Целият този процес ме разкри колко дълбока наистина отива заешката дупка и в момента
съм в процес на писане на книга за моите открития,  подходящо озаглавена „свържете
точките“.Това е историческа перспектива на ГМО, индустриалното земеделие и голямата
фармацевтика и тяхното въздействие върху здравето на всеки индивид.Ще продължа да
ви следя в този уеб сайт и ви желая всичко най-добро и много здраве.Благодаря ви за
всичко, което сте направили и продължавате да правите.С уважение, К”

„Един  приятел,  в  късните  стадии  на  рак,  страдащ  от  програмата  за  изтезания  с
химиотерапия и радиация за левкемия, научи от лозата за „Бягай от лекарството“ и реши
да  опита  маслото,  след  като  всичко  друго  не  успя  да  излекува  неговото  болест.За
съжаление, той го беше оставил твърде късно, за да се спаси, но неговите знания и грижа
ме спасиха.Именно маслото, което той нямаше възможност да използва, ме стартира по
пътя ми към възстановяване.“ Стефан

„Свекърът ми видя д-р онколог тази сутрин за преглед.Докторът беше замълчан.Свекърът
ми има левкемия от 15 години.Бил е на маслото.Днес броят на белите му кръвни клетки
се върна към нормалните граници.Какъв рак??МАСЛОТО ОТ КАНАБИС ЛЕКУВА ХОРА ОТ
РАК!” Карън

-- „Нищо по-добро от доктор, който е премълчаван!хехе обичам го!Оправи ми деня!" Джаки

„Здравей отново Рик!Надявам се, че този имейл те намира добре.Пиша днес, за да ви
попитам колко време трябва да остане пациент на маслото?Имаме пациент с огромен
тумор.Започна  на  15  март  и  досега  е  преминал  40  грама.Той  е  на  1,5  грама  или
повече/ден от ден 2.Спирате ли на терапевтична доза от 60 грама?Парите са фактор за
този  пациент.Досега  не  е  платил  нищо  за  лекарствата  си.Техният  грижовник  е  дал
първите 60 грама масло, но не може да дава безплатни лекарства завинаги.Благодаря за
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вашето участие.Оценявам вашето прозрение.С уважение, Джанет”

„Скъпа Джанет, казваш, че е бил на 1,5 грама или повече на ден от втория ден.Маслото,
което произвеждам, е толкова силно, че обикновено на средния човек му трябват около 5
седмици, за да стигне до точката, в която може да приема 1 грам на ден.Може да има
проблем със  щама,  който  е  бил  използван  за  производството  на  този  маслен  коноп,
щамовете могат да варират значително в лечебните си способности, така че проблемът
може да  е  щамът.Обикновено  докато  пациентът  е  погълнал 60  грама масло,  ракът  е
изчезнал.Но ако не е, ще продължа да им давам маслото, докато стане.Времето, което е
необходимо,  и  необходимото  количество  масло  могат  да  варират  много  от  човек  на
човек.Всички сме различни и някои хора се лекуват много по-бързо от други.Обикновено
хората,  които  са  били тежко  увредени от  химиотерапия  и  радиация,  ще изискват  по-
продължително лечение и повече масло.Маслото трябва да отмени всички щети, които
тези  така  наречени  лечения  оставят  след  себе  си.Моят  съвет  би  бил  да  опитате  да
произвеждате маслото от друг силен сорт индика, но непременно го дръжте на маслото,
това  е  единственото  нещо,  което  знам,  което  може  да  спаси  живота  му.С  най-добри
пожелания, Рик Симпсън“

„Маслото от канабис не може да ви спаси от смъртоносната химиотерапия.Маслото може
да помогне повече, ако пациентът откаже химиотерапия." Стив

„Не съм сигурен дали това е успех, но определено го считам за един!Само в случай, че
някой се чуди защо имам мъжки глас, не защото бях пушач или нещо подобно - никога не
съм  пушил,  а  защото  ми  махнаха  щитовидната  жлеза.Аз  съм  на  51  (и  половина!)  и
използвам  масло  от  20-те  си  години.Просто  винаги  ми  е  било  приятно  да  се
изпарявам.Преди няколко години започнах да имам проблеми с преглъщането и лекарите
ми  откриха  възли  на  щитовидната  ми  жлеза.Възли  на  щитовидната  ми  жлеза,  които
трябваше да отида за изследване за рак.Когато го направят - просто забиват голяма игла
в гърлото ви и влизат във възлите,  за да бъдат тествани.Не ти дават нищо -  никаква
упойка - заради местоположението.Така че - направете това няколко пъти и вижте дали
можете  да  седите  неподвижно.Както  и  да  е  –  след  като  ме  намушкаха  6  пъти  –  и
щитовидната  ми  жлеза  стана  толкова  голяма,  че  имах  проблеми  с  преглъщането  и
дишането – отстраних щитовидната жлеза.С целия рак в семейството ми - реших, че ще
бъда по-напред.Без рак.Нито един.Аз съм единственият в семейството ми, който избяга от
рак досега.Занимавам се с масло от 20-те си години.Имал съм почти всичкитест за рак
там поради фамилна анамнеза - и нада досега Слава Богу!Ти си правиш сметката :-)”
Джанет

„Споделях сълзите на феникс на Рик Симпсън на стената си във Facebook много пъти...
тогава един ден моя приятелка беше на смъртното си легло с лимфом.Когато видя моите
публикации за маслото, веднага започна да приема маслото и вече е БЕЗ РАК!Лекарите й
са изумени.Казаха й, че й остават три месеца живот... ТЕ БЕШИ ГРЕШИ. Джейми

"Аз  съм лечение на жена с  TERMINAL рак,  с  RS конопено масло и тя  най-накрая се
оправя.РАБОТИ!" voodoottooo

„Прави същото нещо сега.25% THC SKYWALKER OG, последното масло за OG моето PSA
беше 160.След 100 грама днес е 7.” Джими

„Здравей,  Крис,  актуализация...ракът  си  отива...тя  получи  обаждане  от  объркания  си
онколог  вчера  сутринта.Обикновено  имаме  среща лице  в  лице,  но  този  път  той  й  се
обади, за да я информира за резултатите от всички сканирания, направени преди няколко
седмици.Черен дроб - ракът вече не може да се види.Рак на белия дроб, единият рак на
белия  дроб  изчезна,  а  другият  рак  на  белия  дроб  значително  намален.Той  обаче  не
спомена гърдата...Така че мама му се обажда за няколко въпроса и за да уговорим среща,
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за  да  влезем  и  да  поговорим  с  него  и  да  разгледаме  минали  и  скорошни
сканирания.Страхувам се, че беше малко шокирана, когато докторът започна да говори за
изчезването на рака на черния и белия дроб, че тя забрави да попита за областта на
гърдите си.

Всички  сканирания  бяха  за  предварителен  скрининг  за  ново  проучване  с  хормонална
терапия...но докторът казва, че тя вече не е кандидат за хормонално изследване, както
трябва  да  има  пациентътрастежв  раковите  зони  и  всичките  й  области  НЕ  растат,  а
умират.Над луната сме с резултатите от маслото!!!Когато говорих с Рик преди около месец
относно майка ми,  той предложи тя да отиде на второ 90-дневно лечение и така ние
планираме това в началото на септември.Междувременно ще я сложим на поддържаща
доза. Еха!Още в началото на лечението тя знаеше, че маслото действа върху нейните
тумори,  тя  усеща  как  се  свиват  и  изчезват.Всички  сме  толкова  благодарни,  че  ме
запознахте с вашата документална идея и споделихте това лечение.Вечно благодарна,
Синди“

„Здравей,  скъпа Кори...Просто исках да ви уведомя,  че  дадох маслото,  което имах от
майка ми, на приятел на приятел, който има рак на гърдата...Тя взе един месец и е в
ремисия...Някои  ракови  клетки  са  мъртви  в  тумора...И  докторката  беше  изумена  и
положителна и явно ако има по-добри резултати следващия път ще започнат да правят
нещо с маслото.Толкова съм щастлив и благодаря на Бог, че ми позволи да дам тази
информация за маслото от канабис на тази жена.:)) Иска ми се майка ми да можеше да
приема маслото всеки ден...”

„Здравей, Рик, имам добри новини.Майка ми не можеше да понесе повече психически
осъзнаването, че има рак на гърдата, затова се подложи на операцията.Тя обаче изяде 30
г от дозата и пиеше билкови чайове от някакъв човек, който има всякакви лечебни билки и
тя сложи и превръзките от тези билки.Както и да е, когато лекарите извадиха рака, той
беше не повече от 7 мм голям и от 100% тъкан, само 1% беше активен, злокачествен и
във фаза на умиране.3-ма лекари гледаха това и казаха, че никога не са виждали нещо
подобно ...Така че, ако тя отиде повече от 1-2 седмици без операция, всичко щеше да
изчезне.Сега тя  приема всеки  ден маслото по 1  грам и половина  и вече  разбира,  че
операцията е била напълно ненужна.

Сега  обаче  е  много  по-спокойна,  отколкото  беше,  защото  беше  откачена,  така  че  не
можахме да я разубедим от операцията...но сега всичко е наред и билките и олиото също
си свършиха работата.Както и да е, глупавите лекари й дадоха 23 радиотерапии, но тя
каза, че няма да го направи и докторът каза между редовете, че е права.Не е за вярване
докъде стигат тези лекари.Всички казват здравей, Рик.Благодаря ви много за препоръката
и дайтеголеми благодарности на Джиндрих още веднъж.” Саша

„Рик... на един приятел току-що му отстраниха мозъчен тумор от главата... той има петна
по белите дробове... искат му да се подложи на химиотерапия и радиация...приемането
на маслото би било загуба, докато сте на химиотерапия и облъчване?Да видиш как е след
отстраняването на мозъчния тумор е забележително, той е 80% по-добър, отколкото беше
миналата седмица с това нещо в главата си...Искам да му кажа да не прави химиотерапия
и лъчетерапия и да прави масло, но това не е мой избор...” Шарън

--  Шарън,  това  би  увеличило  шансовете  му  за  оцеляване.Но  всъщност,  ако  приеме
химиотерапията,  ще  трябва  да  погълне  120-180  g  от  маслото  след  това,  само за  да
отмени щетите.Разбира се, ако преживее отравянето.С най-добри пожелания, JB

„За всички,  които  смятате,  че  Рик  Симпсън е  измамник,  трябва да знаете,  че  Мишел
Олдрич  току-що  излекува  рака  на  белия  дроб  от  стадий  3  с  масло  от  канабис,
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предоставено от Валери Корал и WAMM!Защо медиите и лекарите не могат веднъж да
започнат да казват истината?!Канабисът лекува рак, по дяволите!!!И безотговорните хора
са тези, които се опитват да замълчат тази реалност, а не хора като мен и Томи, които
искат светът да знае истината за канабиса и рака.” Стивън Хагър

„Просто исках да кажа голямо благодаря на Рик Симпсън, Джей Би и всеки друг човек,
който  е  бил  свързан с  това,  което  Рик  е  направил през  годините.Съпругата  ми беше
диагностицирана  с  мозъчни  тумори  преди  близо  18  месеца  и  онколозите  веднага  се
отказаха от нея, защото тя вече беше на 3-та година от стадий 4.Започнахме маслото в
началото на 2014 г. и имахме както намаляване на размера на тумора, така и повишаване
на качеството й на живот.Почти 18 месеца след диагнозата мозъчен тумор жена ми все
още  шофира  всеки  ден  и  може  да  работи  3  дни  в  седмицата,  за  да  бъде
заета.Енергийните й нива също бавно се връщат и тя обича факта, че косата й расте
отново!LOL -  нищо  от  това  не  би  било  възможно,  ако  не  беше  упоритата  работа  и
упоритостта на хора като теб.Благодаря ви много и продължавайте в същия дух.” Бари

„Бях  диагностициран  преди  5  седмици  с  тумор  с  размер  12  мм  в  долния  десен  бял
дроб.Поставих 1/3 g RSO, който сам направих, който беше наситен златист цвят, в малка
желатинова капсула и го поставих като супозитория 2 пъти на ден с помощта на тръбен
инструмент,  подобен  на  спринцовка,  намерен  в  женска  крем  за  лечение  на  гъбична
инфекция, който беше в шкафа ми.Това беше изключително ефективен и лесен начин за
поставяне на капсулата за  супозитория...След няколко сканирания през следващите 4
седмици туморът се е свил с 1 мм и е неактивен...което означава МЪРТВ!!!Това отне 4
седмици и вече не е проблем за рака на д-р.Благодаря за съвета JB...Това също беше
абсолютно не еуфорично.В допълнение към това приемах по 1 g от същото масло 3 пъти
на ден.1 МЕСЕЦ и уби рака ми!!” Габриела

„Благодаря ти Рик Симпсън!!Маслото от канабис излекува 8,8-годишната битка с рак на
мозъка на моята 15-годишна дъщеря за месеци!!!!Бог да те благослови!!!!!!" Карън

„Здравейте  на  всички,  имам  страхотни  новини.Съпругата  получи  резултата  от  PET
сканирането  в  понеделник.Тя  имаше  рак  в  продължение  на  5  години  след  6  кръга
химиотерапия  и  една  трансплантация  на  стволови  клетки,  след  което  все  пак  се
върна.Преди 6 месеца тя трябваше да направи още една трансплантация, но тя беше
отменена, защото не можаха да намерят донор.Така тя започна с маслото.В понеделник
лекарят ни каза, че ракът е изчезнал.Благодаря за маслото, Рик.Ти си мъжът, благодаря.”
Люк

--  Благодаря  ти,  Люк.Медицинската  документация  би  била  повече  от  добре  дошла.Тя
трябва да остане на поддържаща доза.Бих ял колкото се може повече олио,  когато е
възможно.Накарайте  я  да  стои  далеч  от  повече  сканирания,  ако  е  възможно.Видео
свидетелство в Youtube би било чудесно.С най-добри пожелания, JB

„Бих искал да благодаря (xxx) за маслото, което беше дарено за моя рак!!Засега няма рак
в  тялото  ми!!Наистина  работи,  хора,  доказателството  е  в  медицинските  ми  досиета!
Благодаря ви много и голям реквизит за Сълзите!!!” Беки

„С уважение към Джиндрих, той беше абсолютно прав относно локалното приложение,
което се прилага директно върху кожата,  а не върху превръзката.Разликата беше като
нощ  и  ден.”  Рони  Смит
--  Разбира  се.Тинктурите  с  20-30-50%  масло  също  действат  чудесно,  защото  лесно
попадат под повърхността.В някои случаи маслото от конопено семе (или масло от ший) и
смесите от конопено масло също са много полезни.Но логично,  колкото повече масло
получите точно върху раната, толкова по-добре.JB
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„Писах преди, че имахме успех при лечението на рак на гърдата.Сега лекарите казаха на
пациентката,  че  резултатите  й  са  толкова  добри,  че  трябва  да  ходи  на
работа.Пациентката  каза  БЛАГОДАРЯ  БОГУ  и  докторът  каза,  че  тя  трябва  да  му
благодари не на Бог и аз питам защо той не е направил нищо, но продължава да й казва,
че трябва да вземе химиотерапия и лъчение... луд доктор...

Но ние го издигнахме на следващо ниво, лекуваме нечие лице, защото беше унищожено с
хапчета  преди 5  години.Този  човек  имаше големи  проблеми  с  червата  и  отначало си
мислеха, че е рак и й дават някакви силни хапчета, които след това й унищожиха лицето,
тя беше като жаба.После казаха,  че може да е болест на Крон и така нататък и така
нататък.

Моето мнение е, че този човек се опитваше да излекува лицето си в продължение на 5
години без успех.Слагаше конопено масло на лицето си 5 пъти и отново не можем да
повярваме как изглежда кожата й сега.OMG, сега е толкова щастлива, че може да бъде
отново себе си.

Опитвам се да направя няколко снимки, но на всеки 3 дни, но кожата заздравя толкова
бързо, че не мога да ви покажа как изглеждаше лицето й преди, но с нейно разрешение
през следващите дни ще покажем старите й снимки (само кожата на лицето) и нов, за да
видите разликата...” Jasmin

„Аз съм 39-годишна жена на 2 години и съм срещнала рак на гърдата.Това масло е моето
лекарство и лек.Тези хора са толкова пълни с алчност.Те нямат представа за болката и
мъките, през които преживяваме ние и семействата ни.Просто егоистична алчност.Карма.”
Сали

„Е, две седмици…Докторът каза, че имам тумор 2-3 см в пикочния мехур.Искаше да ме
заведе директно в операционната.Накара да изчезне за по-малко от 14 дни.Потвърдено
от CT сканиране.Диагностицирана на 2/15, CT сканиране направено на 2/29.” Герш

„Това CT сканиране беше направено 14 дни след като 2-3 см тумор беше наблюдаван
чрез обхват в пикочния ми мехур.Само за 14 дни, използвайки само етерично масло от
канабис,  не  се  наблюдава  тумор  в  пикочния  мехур.Само  канабис...  14  дни...си
отиде.Моля,  законодателите да разберат това.Не ми отнемайте лекарството.Това не е
просто още един начин да се напиете.Това лекарство спасява живота ми.” Герш

"ДОБРЕ ...Получих доклада за патологията.Туморът в пикочния ми мехур се беше свил,
преди да го извадят.Последния път, когато лекарят го видя, беше около 2,5 см.Когато го
свалиха, се беше свил на 0,5 см.Чудя се какво ще каже този лекар за това.” Герш

„Преди  8  месеца  откриха  тумори  в  пикочния  ми  мехур,  които  приличаха  на  малки
шипове.В  доклада  за  патологията  се  казва,  че  те  са  висок  клас,  много  агресивен
злокачествен карцином.Могат да бъдат отрязани.Опитах няколко локализирани лечения,
но  трябваше  да  спра,  защото  ме  разболя  твърде  много.Втората  ми  операция  през
декември, те откриха още тумори и нов силно агресивен злокачествен рак, който лежи на
стената,  така  че  не  можаха  да  го  изрежат.Този  тип  бързо  се  разпространява  в  други
органи.

Така че защо,  когато вчерашната операция показа,  НЯМА РАК и моят  лекар  каза,  че
пикочният ми мехур е девствен, като този на дете, се чувствам като чудо!Сега, ето какво
направих, ако се интересувате.Не се отчайвайте, просто използвайте каквото можете и
все пак се наслаждавайте на това, което харесвате в умерени количества...” Мишел

„Брат  ми  имаше  рана/язва  под  налягане  от  стадий  4.От  само  4  етапа  този  етап  е
нелечим.Според  западната  медицина,  след  като  достигнете  етап  3,  не  можете  да  се
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излекувате без кожни присадки.Костите и тъканите бяха видими, но локалният RSO за 3
дни предизвика появата на нов растеж на кожата!Медицинските  сестри  на хосписа  го
нарекоха „чудо“. Беше просто канабис!

Той се  повиши от  0,2  до  1  пълен грам на  ден.5  наистина  би  ме объркал,  но той  се
нуждаеше от повече за достатъчно облекчаване на болката от рака на костите,  за да
заспи.Предполага се, че приготвяте маслото с индика, така че всяка висока доза трябва
просто да накара потребителя да заспи веднага след като започне след 1 час до 1,5
часа.Това ви поставя в дълбок сън и вие извършвате по-голямата част от лечението си,
когато получите приятен дълбок сън REM.

Колкото повече вземете, не е неприятно усещане.Това просто ви кара да заспите по-бързо
и по-дълбоко.Ако се случи да се събудите рано от сън, може да се почувствате замаяни,
сякаш сте пияни, но не по неудобен начин.хаха

RSO позволи на брат ми да  спи  спокоен за  първи път от  месеци,  след като беше в
болницата.Изпаряването на билката му осигури по-голямо облекчение от неговите 80+ mg
Oxycontin и други pk коктейли.Той също беше на фентанил IV,  но нищо не го отпусна
толкова, колкото RSO.Никога няма да го забравя!” Мишел

„Сега живея моята RSO история.Борба с рядък вид рак на яйчниците.Претърпя операция
и химиотерапия и прие много по-здравословен начин на живот,  органични пълноценни
храни,  добавки  и  т.н.,  но  ракът  се  върна.Тогава  намерих  Бягай  от  лекарството!Отне
известно време, за да се организират нещата, тъй като канабисът е незаконен тук в Нова
Зеландия.Но  успях  да  направя  малка  партида  масло  и  започнах  да  го  използвам.2
седмици по-късно туморните ми маркери станаха от 200 на 140, първият спад за една
година!!Изчерпах маслото след 5 седмици и ми отне 2 месеца, за да се сдобия с още
малко.Туморните маркери се върнаха нагоре (262 при последното изследване...), но сме 3
седмици по-късно и стискам палци те отново ще паднат със следващия кръвен тест...

Вярвам в RSO и смятам, че трябва да го направим достъпен за всеки, който има нужда от
него!Дори ракът ми да не е излекуван от RSO (но вярвам, че ще го направи!), това вече
ми направи много добро.Дава ми страхотен,  спокоен сън!И регулираше изхожданията
ми...Изпитвам  огромно  възхищение  от  това,  което  Рик  Симпсън  е  направил  за
човечеството.Той  заслужава  Нобелова  награда  за  най-добро  медицинско  повторно
откритие!И за това, което правите вие  и вашата организация!Аз съм просто обикновен
гражданин, спазващ закона и се чувствам ужасно, че трябва да правя незаконни неща, за
да се излекувам.Така че продължавайте!Когато си върна енергията, ще се присъединя
към движението!” Дини

„Заради  Рик  буквално  видях  резултатите  от  RSO.Работих  за  кратко  време  в
клиника.Когато започнах там, дойде мъж с четвърти стадий на карцином на гърлото.Той
беше поставен в RSO.90 дни по-късно той беше напълно излекуван. Карл

„Току-що лекувах баща ми, който беше диагностициран с рак на пикочния мехур.Туморите
са  мъртви  след  5  седмици  лечение.Благодаря  на  Рик  Симпсън  за  вашето  знание,
вдъхновение, решителност и любовта ви към хората.” Кристин

„Направих RSO за двама души, и двата пъти със страхотни резултати!Единият имаше
MRSA,  прилагаше  олиото  локално  за  една  седмица...ИЗЛЕКУВАНЕ!!Вторият  имаше
базалноклетъчен  рак  на  кожата,  прилаган  локално  в  продължение  на  2  седмици  ...
ИЗЛЕКУВАНЕ!О, и имах петно по лицето си, мислех, че може би е някакъв рак на кожата,
така че нанасях локално в продължение на 6 дни... ИЗЧИСНА!!!” Марая

“Фантастично!Майка ми се бори с рака на гърдата от февруари 2011 г.  и ракът бавно
метастазира  в  цялото  тяло,  включително  в  белите  й  дробове,  които  трябваше  да  се
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източват почти всяка седмица в продължение на няколко месеца - 11 ml ракова течност се
източваха  почти  всеки  път,  когато  тя  влезе.Доскоро.В  рамките  на  една  седмица  след
приемането на RSO подуването на лицето и шията й изчезна, както и нейната розацея.Тя
дори спря да приема лекарствата си за кръвно налягане, които е пила повече от 20 години
и течността в белите й дробове падна до 6ml!!!Вярвам, че това е лекарството!Чудесно е
най-накрая да видя тази сребърна подплата в такава ужасяваща болест." Ангел

„Така че проверете това!

- Съпругата е диагностицирана с рак на маточната шийка III-b стадий на 14 декември 2012
г.

- Съпругата започна да приема масло от канабис по-малко от месец след това.

- Съпругата започна химиотерапия и лъчетерапия точно преди февруари 2013 г.(В Тексас
няма много избор)

- На съпругата беше казано, че почти няма признаци на рак, 6 май 2013 г.

По-малко от 5 месеца и жена ми почти победи рак в трети стадий, всичко това заради
маслото!” Колт

„Скъпи Рик, Бог да те благослови!През годините загубих майка си, баба си, любимите си
лели, чичовци и приятели от рак.Но най-силно ме удари моята прекрасна, интелигентна,
прекрасна сестра Ким.Тя беше диагностицирана с рак на белия дроб в стадий 4 през юли
2010 г.  на  42-годишна  възраст  и  до  февруари  2011  г.  тя  беше мъртва.Не  знам какви
лечения е използвала, защото тя не е казала на никого в семейството, че умира твърде
късно, а бившият й наркоман се намеси в грижите й и заключи семейството.Не разбрах за
маслото до последния месец и оттогава проучвам усилено.Първоначално си помислих, че
е змийско масло, като много други неща, но досега изброих 27 души, които твърдят, че са
излекували или значително намалили рака си с него.27 души!!!И това е само в YouTube и
онлайн  блоговете!Иска  ми  се  да  знаех  за  това  през  1997  г.,  когато  майка  ми  беше
диагностицирана, или през 2000 г., когато баба ми излезе от ремисия, или през 2010 г.,
когато на сестра ми беше казано да се прибере вкъщи и да умре, или миналата година,
когато брат ми се свърза -Law беше диагностициран с рак на устата и гърлото и трябваше
да  премахне  половината  от  лицето  си  и  да  го  реконструира.Но  сега  го  правя,
благодарение на теб.Бог да благослови вас и всички, които обичате, и ви благодаря, че
работите  толкова  усилено,  за  да  направите  това  прекрасно  лекарство  достъпно  за
всички.” Дениз

--  Скъпа  Дениз,  какво  да  кажа?Убиха  майка  ми  с  химиотерапия  поради  ранен
дребноклетъчен  рак  на  белия  дроб,  така  че  знам  точно  как  се  чувстваш.Нищо
приятно.През цялото време лекарството трябваше да е налично и не само защото някой
иска да прави пари.C'est la vie, но не всеки просто ще го преглътне толкова спокойно,
колкото аз.Много е травмиращо преживяване, когато разберете какво може да излекува
или контролира маслото и какво всичко е използвано вместо него.

Моля, изпратете ми списъка с тези онлайн препоръки, може да бъде интересно и полезно
за други, които бяха също толкова промити мозъци, колкото и аз, преди да срещна Рик и
да  разбера  за  истинското  състояние  на  нещата  в  областта  на  „конвенционалната
медицина“.  Благодарим  ви  за  подкрепата  и  че  ни  помогнахте  да  разпространяваме
информацията за това лекарство.След две години и половина работа с Рик, всичко, което
мога да кажа,  е,  че правилно произведеното и използвано маслото прави точно това,
което той казва, че прави.JB

„Здравей  Кори!СТРАХОТНА  новина  за  пореден  път.Моят  приятел  *****  *****,  с  когото
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говорихте и изпратихте на ***  в Лос Анджелис,  той е на масло от канабис от около 2
месеца и той отиде да си направи медицински прегледи днес и НЯМА ПОВЕЧЕ РАК в
тялото му!!!!!!!ВСИЧКО Е ЯСНО!!!!!!!Той е извънредно благодарен към мен, че му разказах
за  теб  и  извънредно  благодарен,  че  му  разказваш  за  ****!!!БЛАГОДАРЯ  ВИ  завинаги
още.Толкова си толкова добър, че помагаш на всички тези хора, които дори не познаваш,
и спасяваш животи по целия свят!Ще пътувам до Лос Анджелис, за да работя с **** и ще
се опитам да спра цялата си диария и да ме измъкна от тоалетната да не ходя 60-80 пъти
на  ден.Какво  ще  кажете  за  това  за  още  един  невероятен  доклад??Толкова  ОБИЧАМ
това!!”

„Искам да споделя коментар от моя лекар днес.Имам инфекция на пикочния мехур от
ДЪЛГО! време и д-р е лекувал инфекцията.Днес той погледна от първа ръка с камера (не
е много забавно) И!!Изглежда, че имам останки от маса на пикочния мехур (тумор), която
е УМРИЛА на място (негови думи, не мои) и причинява инфекцията да се задържи.

ОТНОВО!НЕГОВИТЕ ДУМИ, НЕ МОИТЕ; Д-р каза: „Практикувам медицина повече от 40
години и никога не съм виждал тумор да умира на място без някаква външна намеса.“
азсвалям и пускам масло от март,  но откакто се появи реколтата ми,  дозирах двойно
масло от около 6 седмици.Ще имам малка операция за почистване на 8 октомври, за да
се уверя, че масата е изчезнала (ако не я премина преди това).

Имах  известни  съмнения  относно  маслото,  но  ХОРА,  НЕ  ИМАМ  СЪМНЕНИЯ
ПОВЕЧЕ.Имам  достатъчно  материал  за  пъпки,  за  да  направя  около  5  или  6  унции
масло.Използваният материал е Sativa  Blend Pineapple  Kush,  25% THC.Не мога да ви
кажа колко съм доволен от резултатите до момента.Все още не съм казал нищо на моя д-
р, защото във Флорида някой доктор ще откаже да ви лекува.Така че засега той не знае
нищо." Джон

--  Но  ти  знаеш  повече  от  достатъчно,  Джон.Честито.Щях  да  продължа  да  приемам
маслото и щях да оставя операцията за по-късно.Без повече сканиране, ако изобщо е
възможно.И аз също бих взел маслото под формата на супозитории, винаги искате да
получите  маслото  възможно  най-близо  до  болното  място.Също  така,  опитайте  се  да
направите маслото от повече от един щам за най-добри резултати, ако можете.Най-добри
пожелания за теб, JB

„Там е  пълно  съгласие,  JB.И подчертайте  забавянето  на  операцията.Всяка  инвазивна
работа на тялото позволява инфекции в системата ви.Чрез небрежните навици и пълното
неуважение  към  собствените  им  чудодейни  лекарства  сега  имаме  устойчиви  на
антибиотици бактерии, които ядат плът, разпространени в повечето болници.RSO ще го
поправи,  но  какво  ще  кажете  за  хирургическата  „неправилна  работа“?Бягайте  от
лекарствотоказва всичко.” Тилман

„Преди  3  дни  лекувахме  базалноклетъчния  карцином  на  приятел  с  RSO.Днес  го
проверихме и почти беше изчезнал.Наложихме отново RSO и покрихме с превръзка.Ще го
проверим след още 3 дни и очакваме да изчезне, съдейки по резултатите от предходните
3 дни.Този е от дясната му ръка.Предишните ракови заболявания, които лекувахме от
него, бяха на лявата му ръка.Ура, работи.” Марк

-- Да, така е.Не бихме направили това, което правим, ако не го правеше.JB

„Майка ми наскоро беше диагностицирана с рак на мозъка в стадий 4, току-що завърши
кръга си от радиация.Докторите са шокирани колко добре се справя!Първоначално се
справяше доста зле, загуби способността си да говори.Откакто започнахме да й даваме
маслото, тя става все по-добра и по-добра, сега е в състояние да прави неща, които не е
правила  преди,  като  да  казва  фрази  вместо  само  една  или  две  думи  и  да  ходи
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нормално.Можем  също  да  кажем,  че  разбирането  й  е  много  по-добро.Освен  това  тя
никога  не  се  е  разболявала  от  агресивната  радиация  и  химиотерапия,  които  е
правила.Нито един ден на гадене или повръщане!Така че някой да каже, че не работи, е
обида!Изяснете  си  фактите!Освен  това  се  прави  МНОГО  лесно!Всеки  познава  някой,
който  познава  някой,  който  може  да  ви  донесе  марихуана!Имам  инструкции  как  да
приемам лечението,  така че ако някой се интересува,  ще го публикувам в коментар!“
Даяна

--  Даяна,  стой  далеч  от  тази  химиотерапия  и  радиация.Маслото  щеше  да  свърши
работата много по-лесно, ако лекарите и техните методи не му заставаха на пътя.120-180
g висококачествено масло,  възможно най-бързо,  без повече канцерогенни сканирания,
ако изобщо е възможно.С най-добри пожелания, JB

„Казвам се Джордж и бих искал да ви дам своите показания.На 82-годишна възраст, 22
декември 2010 г., бях диагностициран с рак на хранопровода.Казаха ми, че ще имам от 6
месеца до 2 години живот и вероятно може да се наложи да се наложи престой в гърлото
ми в някакъв момент след радиационно лечение, за да помогна при преглъщането.

Преди диагнозата имах проблеми с дишането и преглъщането на храна, имах подуване и
на двата крака и бях уморен от лека дейност.Бях подложен на лъчетерапия в началото на
2011 г.До септември 2011 г. ми беше трудно да преглъщам и дъвча твърда храна.Имах
чувството,  че  се  задавя.Храната  ми  трябваше  да  бъде  нарязана  на  малки
парченца.Вместо това предпочитах да ям каша и шейкове Boost.Имах и силно газове в
стомаха.Газът разкъса стомаха ми като гръм и мълния.Започвах да изпитвам замаяни
епизоди, затруднено дишане, задух и изпотяване.Балансът ми беше лош и не можех да се
придвижвам много добре.Беше трудно да нося хранителни стоки до апартамента си без
задух и изпотяване.

По-късно сериозен епизод на световъртеж ме изпрати в болницата и лекарят ми назначи
второ  хапче  за  кръвно  налягане.Малко  след  престоя  ми  в  болницата  непознат  се
приближи до мен и ми предложи малко конопено масло за лечение на рака ми и ме
насочи към уебсайта на Phoenix Tears за повече информация.В началото бях неспокоен и
ужасен  да  приемам  конопено  масло,  винаги  съм  смятал,  че  канабисът  е  входно
лекарство,  което  ще  предизвика  пристрастяване  и  ще  ме  доведе  до  други  тежки
наркотици.След като проучих конопеното масло на Рик Симпсън,  реших,  че ще взема
лечението.Разбрах по време и след лечението, че маслото от коноп/канабис е „врата“ към
по-добро здраве.

След първата ми доза -1/2 оризово зърно конопено масло, забелязах, че действа в тялото
ми  веднага.
- Усетих как тече през тялото ми от пръстите ми до пръстите на краката.Изпитах чувство
на релаксация, щастие и подобрение на хумора си.Краката ми бяха гумени, които след 6
часа избледняха.Дишането беше по-тихо по време на почивка, а също и по време на сън.

След  дни/седмици:  Моите  купчини/хемороиди  изчезнаха.Болката  в  рамото  е
намалена.Задухът  е  намален.От  втория  ден  натрупването  на  газове  и  стомашния
дискомфорт се успокоява и става по-редовно и лечението продължава.Намалих и спрях
да  приемам  хапчетата  си  за  кръвно  налягане,  тъй  като  кръвното  ми  беше  твърде
ниско.След  като  излязох  от  хапчетата  за  кръвно  налягане,  кръвното  ми  налягане  се
нормализира.Подуването на двата крака и глезените беше значително намалено.Обуздах
апетита си и регулирах теглото си -  свалих 26 килограма досега.Цветът на кожата се
подобри.Световъртежът  изчезна.Сърдечният  ритъм  изглежда  по-редовен  и  не  толкова
притеснителен,  като  се  има  предвид,  че  имам  неравномерен  пулс  от
раждането.Движенията  на  червата  станаха  по-редовни.Постигна  по-добър,  по-спокоен

- 81 -



сън.Балансът  и  координацията  са  подобрени.Може  да  се  придвижва  по-добре  без
задух.Стана  по-изразен  в  разговорите.Промени  възгледа  ми  за  нещата  и  повиши
настроението ми.Промених мнението си за марихуаната.

Като цяло всички симптоми, които изпитвах преди да взема лечението с конопено масло,
изчезнаха.
Отне  ми 3  1/2  месеца,  за  да  завърша лечението.Това  преживяване  не  беше  толкова
неприятно.Все пак беше корекция,  когато увеличих дозите,  но след ден-два всичко се
коригира.Следвах увеличенията на дозата, предложени от Рик Симпсън повече или по-
малко.

След 2 месеца лечение, посещението ми при онколог беше изненадващо.Той заяви, че
цветът на кожата ми изглежда добър, кръвното налягане и пулсът са нормални и тъй като
нямах  проблем  с  преглъщането,  нямаше  нужда  от  престой.Освен  това  той  заяви,  че
рентгеновата  снимка  от  предишна  среща  изглежда  добре  и  че  не  е  трябвало  да  се
връщам  поне  6  месеца.Обикновено  трябваше  да  посещавам  онколога  на  всеки  3
месеца...

Вярвам, че конопеното масло уби рака ми.Всички други подобрения на здравето, които
изпитах  от  конопеното  масло,  ме  карат  да  се  чувствам  като  нов  човек.Напълно  съм
изумен  от  чудото  на  конопеното  масло.Толкова  съм  благодарен,  че  реших  да  взема
конопеното масло.

Конопеното масло обнови здравето ми и удължи живота ми.Благодаря ти Рик Симпсън,
Бог да те благослови!Продължавайте с добрите дела!Напълно съм убеден, че конопеното
масло може да спаси животи.Благодаря ти." Джордж

„Мини актуализация за Джордж....Към днешна дата той е свалил +31 паунда, сега, преди
малко трябваше да посети зъболекаря си, поради загубата на тегло (по-рано беше около
280 паунда).Той е научил, че би могъл да качи теглото си обратно доста лесно, ако иска
сега,  но  той  избира  по-здравословно  по-ниско  тегло  и  начин  на  живот),  трябваше  да
постави/коригира протезите си отново.Зъболекарят му отбеляза колко добре изглежда и
цветът му също е по-добър.

Трябва да спомена, че Джордж каза, че все още е дишал добре и досега няма проблеми
със  задавянето,  той  вечеря  пържола,  картофи  и  зеленчуци  по-рано  тази  седмица  и
храната му намалява много, много по-лесно от всякога свикнал преди неговото „лечение“.
Той  ни  разказва,  че  е  посетил  личния  си  лекар(обикновен  документ)  по-рано  тази
седмица...Лекарят му възкликна: „УАУ!сасигурен ли си, че си същият Джордж, когото съм
виждал преди? Освен това неговият лекар каза, че цветът му се е подобрил.Джордж ми
казва, че по-късно е показал на лекаря си колко повече течност е загубил в двата си
крака, като му казва, че мисли, че почти е изчезнало...Тогава лекарят каза: "Джордж, вече
нямаш оток."

Той е закупил някои стари медицински информационни документи и също му е казано
(сега)  той  трябва/може  да  се  опита  да  получи  старата  рентгенова  снимка  плюс
компютърна томография (на диск) от своя онколог при следващата си среща (юни).Той се
опитва  да  влезе  в  срещата си  с  онколог  по-рано сега...сега  с  помощта на  личния си
лекар.При това посещение той ще поиска ЯМР.Той измина дълъг път...но единственият му
реален  проблем  в  момента  (иначе  той  казва,  че  би  бил  страхотен!!)  е,  че  има
неравномерен сърдечен ритъм от раждането си, а напоследък се ускорява малко повече
от  обикновено.Не  знам  дали  загубата  му  на  тегло  предизвиква  неравномерния  му
сърдечен ритъм или вълнението от това променящо живота събитие или какво прави това
със сигурност, знам само, че искам това твърде фиксирано за него.Сега има направление
за преглед при кардиолог относно сърдечния му ритъм и т.н.Също така наскоро цветът му
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стана  още  по-добър,  той  има  по-червено/розово  лице,  кръвообращението  му  също
изглежда още по-добро.Е, това е всичко, което мога да получа за сега... Мир 1♥”Свобода

„Благодаря на Рик/Джей Би, че даде отговор на въпросите ми вчера.Познавам мъж, чиято
майка  го  има.Исках  да  имам  нещо,  което  да  му  пратя  да  разгледа.Страхотни  сте
момчета.Иска ми се да мога да помогна повече.Тази информация сега достига до много
хора.Свършихте страхотна работа да разкажете на света за това, Рик.Може да се смятате
за светец на съвременността.Без майтап.Прекрасен човек.Не мога да кажа достатъчно
добри неща на всички за вас, Rick & JB, които са останали до вас във всичко това.Мисля,
че  ще  купувам  по  5  книги  всеки  месец,  за  да  помогна  на  Рик.Запазете  страхотната
информация, момчета.Ти си най-добрия.Мир и здраве на всички.RSO.Божието лекарство."
Петър

„Е,  Рик  и  Джиндрич,  моята  упорита  работа  и  отдаденост  към  RSO  най-накрая  се
изплатиха.Следя сълзите на Рик  и Феникс  от 2004 г.  и веднага повярвах в лечебните
способности  на  маслото.Разпространих  думата  и  застанах  зад  нея  100%  дори  когато
хората  се  смееха  и  ме  наричаха  луд.Сега  излекувах  3  души  с  терминален  рак  и  на
последния ми пациент дължа голяма заслуга за това,  че действително преминах през
медицинската система и отказах цялото лечение и го документирах, че използва RSO, за
да излекува рака си...и двата му дроба бяха пълни с рак и му дадоха 3 месеца живот,
когато беше диагностициран за първи път...преди 5 месеца.

Днес той официално е свободен от рак и всъщност качи 27 паунда.Лекарите по рак са
поразени от чудотворното му възстановяване само за 5 месеца без никаква помощ от тях
и всъщност казват, че той е по-здрав от тях сега.хахаТой ядеше олиото пред лекарите в
болницата  и  носеше  списание  Weed  world  със  статия  за  сълзите  на  Phoenix  в  него,
показвайки  го  на  всички  други  пациенти  и  разпространявайки  информацията  за
RSO.Скоро ще имам копия от цялата болнична документация, че RSO е излекувал рака
му...Точно в документите му пише, че е използвал конопено масло за лечение.

Ще събера история за него възможно най-скоро, за да помогна за разпространението на
информацията, доколкото е възможно.Знам също и за 25 други хора, които са видели как
чудото  на  RSO  действа  за  много  различни  заболявания  и  сега  работят  върху
излекуването си също... думата се разчу!!!!:) От името на излекувани и скоро ще бъдат
много  други  в  моя  район,  искам  да  кажа  БЛАГОДАРЯ,  момчета  за  продължаващата
упорита  работа  и  отдаденост  към  преоткриването  на  панацеята...Вие  сте
спасители...Буквално!!МИР И ЛЮБОВ от БКП” Стив

„Накарах някой да сложи маслото върху малко петно върху нейния рак на кожата (лицето)
и след ден изглежда още по-зле.Има ли реакция или маслото всъщност издърпва нещата
навън и върху повърхността на кожата в началото?Изглежда целият зеленикав, сякаш е
заразен.Това нормално ли е?Понякога?" Мигел

„Да,  това  може  да  е  нормално!Това  е  добър  знак,  ако  усетите  сърбеж  и  видите,  че
маслото работи, тогава сложетеоще повече масло върху него.Зеленикав може да дойде
от маслото.Маслото правилно ли е направено?" Анна

„О, да, не е зелено от маслото, това е златно масло, което правя, то е най-чистото, което
можете да получите,  докато го правите у дома.Това наистина е като инфекция зелено
белезникаво.Бях  сигурен,  че  това  е  маслото,  което  си  върши  работата,  просто  исках
потвърждение от някой друг.Благодаря." Мигел

„Здравейте,  трябва  да  ви  разкажа една  история  за  чудо,  което  се  случи  вчера.Имам
приятелка и се казва Шанън О'Брайън.Тя е оцеляла от 17 години от рак на мозъка.Тя има
неоперабилен тумор, който расте от около година.Беше нараснал почти до целия размер
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на мозъка й.Споделих с нея RSO и вчера нейните резултати от ЯМР показаха, че туморът
се е свил почти наполовина.Тя го приема от февруари.14.Трябва да разберете, че това
беше Здравейте, Мария.Толкова съм благодарен, че духът ми намери вашата история и
успях да я предам. Надин

„Жена ми използва RSO от 11 месеца.Тя има метастатичен рак на гърдата в стадий IV и й
е казано от онколозите в MD Anderson Cancer Center, че е била твърде напреднала за
химиотерапия, радиация или операция.Тя пътуваше от нашия дом в незаконен щат 26
часа направо до законен щат, за да го получи.Туморите й намаляват.Ако имаше достъпа,
от който се нуждае (в момента тя приема само 2 грама на ден), ние вярваме, че вече
щеше да е без рак.RSO поддържа жена ми жива, а ние също имаме син с увреждания.Бог
знае, че работата й тук не е завършена!!” Фредерик

„Е,  Рик,  чувствам  се  по-добре.На  RSO  от  около  30  дни  за  мозъчен  тумор  и
диабет.Кръвната  ми  захар  пада.Спрях  инсулина  преди  2  дни,  защото  кръвната  захар
падаше твърде ниско. Джеф

„Това също така изчисти рак на гърдата на друг приятел, етап 1.За две седмици премина
от тумор с размер на топка за голф до по-малък от грахово зърно.0,4 g два пъти дневно,
сурово  масло.Друг  приятел  с  рак  на  кожата  го  отстрани  с  локален  разтвор,  втриван
директно върху кожата.

Върху себе си се отървах от инфекция и подуване на болен зъб,  изчистих белите си
дробове след пристъп на астма и премахнах две странни петна от кожата си, които може
и да не са били рак... никога не съм го проверявал и го няма го... опа.Без химиотерапия,
без радиация, без странични ефекти, без проблем.” Брус

„Бих искал да благодаря на JB за цялата му помощ!Както някои хора знаят, жена ми има
рак  на гърдата в  стадий 4,  който се разпространи в  костите й.Докторът  каза,  че  има
толкова много тумори, че трябва да спрат да броят и й дадоха 6 месеца живот!Започнаха
я на химиотерапия през последните 5 месеца, аз й дадох 5 оризови зърна масло RSO за 1
месец и  половина!Току-що станах  свидетел на чудото  на живота!Тя  току-що си  върна
ядрено-магнитен резонанс и сканиране и не можаха да открият никакви признаци на рак!

Не мога да  докажа,  че  маслото има нещо общо с  него,  но съм 99% сигурен,  че  й  е
помогнало да преодолее гърбицата!Тя дори не е завършила протокола за химиотерапия,
остават й 4 месеца лечение!През 2012 г. беше казано, че ракът в стадий 4 не е лечим,
така че както казах, маслото трябва да е работило!Препоръчвам на всеки, който има рак,
да вземе това масло RSO възможно най-скоро.Нищо не може да навреди!Както казах,
благодаря JB за цялата помощ!“

„Колко капки с размер на ориз трябва да й дам във фазата на поддръжка??“ Джеф

-- 1-2 g на месец може да е достатъчно, Джеф, една капка през нощта е всичко, което
повечето пациенти изискват като поддържаща доза.Но тя взе химиотерапията, така че бих
искал да я видя да изяде поне 60 g възможно най-бързо, за да премахне щетите, които
химиотерапията остави след себе си.Благодаря ти, JB

„Използвах масло, което направих сам, като използвах видео инструкциите на Рик и се
излекувах  от  дифузен  голям В-клетъчен  лимфом на етап  4,  предполагаемо „нелечим“
фоликуларен рак само за 58 дни!!

Оттогава продължих да правя маслото за себе си и за другите и видях над 10 потвърдени
случая  на  бели дробове,  гърди,  простата,  мозък,  дебело черво,  левкемия,  панкреаса,
пациентите се лекуват самиизползвайки тъмнозелени масла!!Правя масло, използвайки И
листа,  и  цветя  поради  специалните  противовъзпалителни  съединения,  намиращи  се
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САМО в зелените листа!

Загубих цялото си дебело черво през 1992 г.Направих „торбичка“ от тънките ми черва,
която работи като нормална водопроводна инсталация в продължение на 20 години, която
трябваше да изчезне преди 7 години!Според моя гастроентеролог в PAMF; Той приписва
тежката употреба на канабиноиди на здрава торбичка „в по-добра форма от преди 20
години в деня, в който е поставен за първи път“. Той е чувал същите резултати от много
други  пациенти,  които  употребяват  канабиноиди  и  сега  го  препоръчва  на  своите
пациенти!“ Крейг

„Просто  искам  да  ти  благодаря.След  5  години  на  „бдително  чакане“,  фоликуларният
лимфом на  съпруга  ми издига  грозната  си  глава.Той е  в  маслото  от  3  седмици и  се
чувства страхотно, дори играе голф 4 дни в седмицата.Ще ви държа в течение, докато
продължаваме.” Джойс

„Отидох  за  моите  2-годишни  сканирания  и  те  са  НАПЪЛНО  ЯСНИ  ОТ  РАК  И
РАДИАЦИОННОТО УВРЕЖДАНЕ,  КОЕТО ВИДЯХА МАЛКО ПОСЛЕДНИЯ ПЪТ.АЗ СЪМ
НАПЪЛНО ОТ БОЛЕСТИ, RSO OIL.КАКЪВ БОГ ИЗПРАЩА МАСЛОТО НА РИК СИМПСЪН
НА ТОЛКОВА МНОГО...БЛАГОДАРЯ, че предадохте цялата информация, която правите.”
Линда

„Жената на моя приятел има рак на дебелото черво в късен стадий.Лекарите я изпратиха
вкъщи, казаха й, че нищо повече не могат да направят за нея.Разпространи се в белите й
дробове и мозъка.Каква доза трябва да приеме?Колко време ще й отнеме да изгради
толерантност?Трябва ли да натрупа, за да приема 3 капки с размер на оризово зърно на
ден?Химиотерапията, която й дадоха, я направи твърде слаба... няма да й дават повече
химиотерапия...Надявам се маслото да поправи нанесените щети,  преди да е станало
твърде късно.Остават й 4-6 месеца...” Саймън

-- Саймън, същият протокол като за всичко друго.След като свикне с лекарството, колкото
повече и по-бързо яде, толкова по-добре.JB

„Започнах преди четири месеца да правя масло от канабис за един братовчед, който се
отказа дори да го направи до 2014 г., след като лекарят му, 4 пъти за по-малко от година,
хирургично отстрани много рак от вътрешността на пикочния му мехур, даде му няколко
химиотерапии  и  каза  следващата  стъпка  беше  да  му  премахнат  пикочния  мехур.Той
започна да приема маслото през януари и преди две седмици разбра, че е свободен от
рак.Сега той сам прави масло и приема поддържаща доза всеки ден." Чарлз

„Здравейте, просто реших да споделя с вас някои добри новини.Пациентът с рак, за който
ви говорих преди, наскоро мина през CAT сканиране.Няма налични тумори!!!На гърдите
му  имаше  тумор  с  размерите  на  бейзболна  топка.То  и  другите  тумори  са  напълно
изчезнали!Единственото, което остава, е малко тъкан от белег.И той, и аз славим Бог за
това  прекрасно  лекарство.Канабис,  страхотно  растение,  дар,  даден  на  всички  ни  от
Бог.Всички трябва да благодарим на Рик Симпсън и жертвите, които той направи, за да
накара  хората  да  осъзнаят  какво  може  да  направи  Божието  растение.Пациентът  е
възвърнал 40-те килограма, които е загубил.Изглежда по-здрав и по-добър, отколкото съм
виждал.Аз съм 100% уверен и истински вярвам, че маслото от Рик Симпсън, когато е
направено и използвано правилно, може да лекува рак.Сега, след 12 години борба с това
заболяване, този пациент е свободен от рак.Ние можем само да отдадем нашата слава на
Бога за това.

Благодаря още веднъж, Рик, че беше стендъп човек, който направи някои много големи
жертви  за  хората.Вече  една  година  разпространявам  информацията  какво  може  да
направи RSO.Сега съм 100% уверен, че всичко, което е казано във вашите видеоклипове,
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е истинско синьо.Поемам друг пациент с рак в стадий 4 и съм много уверен, че той ще се
освободи  от  рак  след  по-малко  от  година.Ще  продължа  да  разпространявам
информацията  по  най-добрия  начин.Аз  също  ще  помогна  на  колкото  мога  повече
хора.Истината  ще  надделее.Благодаря  ви  за  всичко,  което  сте  направили  и  все  още
правите.С уважение, Расте богиня"

“Д-р Рондо ми каза преди Коледа, че това черно петно на гърба ми е меланом.Отидох при
него, след като започна да кърви.Прибрах се вкъщи и започнах да слагам масло от пъпки
на  гърба  си  и  също  започнах  да  ям  стабилно  масло.Отне  по-малко  от  2  седмици  и
мястото на гърба ми се изчисти и аз продължих да ям около 2 унции масло.Едва следа на
гърба ми и се чувствам фантастично.

Филип също беше на преглед за една година и той е без рак от повече от година.Така че
те  наричат  това  без  рак.Не  е  необходимо  да  посещава  лекар  поне  3  години.Не  взе
химиотерапия и радиация, взе около 4 унции масло от канабис и все още яде по малко
почти всеки ден.Не много хора побеждават рака на червата.Рик е нашият герой." Дърво за
флейта

„Трудно е да се повярва само на хората,  които не са имали шанс да се образоват за
лечебната сила на маслото от канабис... Живея в района, откъдето е Рик Симпсън, и ние
виждаме лечебната сила от 10 години.Лекува рак, диабет, мускулни разстройства, зъбни
болки, особено чудодейно средство за изгаряния (трябва да го видите, за да повярвате).

Досега  не  сме  виждали  нищо,  върху  което  да  не  работи,  ако  се  приема  правилно  и
редовно.Особено  добър  при  рак  на  кожата,  гадене,  стомашни  спазми  и  каквото  има
нужда.Лек нощен сън.Няма нищо, което да облекчава стреса като маслото от канабис, а
повечето  от  вътрешните  ни  проблеми  са  причинени  от  стрес.Така  че  ето.Късмет  на
всички.Наистина  работи,  просто  трябва  да  му  се  доверите.Доверете  се  на  Бог  и  Рик
Симпсън.” Тери

„Всичко, което знам, е, че бях готов да отида, не издържах повече, пуснах историята си тук
и моят ангел се засили и ми включи маслото от RSO.Бях спрял да ям и само с малко
количество оризово зърно от маслото, можех да усетя промяната в себе си.Преди това
животът ми беше на дивана с подгряваща подложка, спрях напитки.Но на втория ден вече
бях станал, в кутията за лед, търсех нещо за ядене, взех душ.За някои това не е голяма
работа,  докато  не  дойде  моментът,  когато  не  можете  да  стоите  достатъчно  дълго  за
душ.Останах  на  това,  напълнях,  започнах  да  живея  отново,  наистина  си  върнах
живота.Съжалявам само, че не знаех за това преди операцията.56, бяла жена, жертва на
рак на гърдата, Катлийн”

„Баща ми сега е на 75 години, преди около 18 години баща ми беше диагностициран с рак
на  стомаха,  претърпя  отстраняване  на  стомаха,  прекара  15  години,  учейки  се  как  да
живее отново.Преди 3 години му казаха, че трябва да отстрани долните си черва и част от
дебелото черво поради ракови лезии.Преди 2 години му казаха, че новият рак е на места,
които не могат да бъдат оперирани...

Когато разбрах за това, направих 24-часова партида масло (350 грама горна пъпка в 1/2
галон Everclear).Една  година  по-късно,  когато  влезе  за  преглед,  докторът  не  можа да
открие рака му, очевидно маслото прави рака невидим и неефективен до смърт...Сега той
лекува  най-добрата  си  приятелка  Ели,  кучето  му  лабрадор,  което  има  тумори...и  тя
реагира много добре на маслото...аз съм най-големият ти фен в САЩ.Животът ми е това
масло.Благодаря ти Рик Симпсън.” Ребека

„Просто  трябва  да  споделя  тази  отлична  новина  с  вас  и  вашите
последователи...Работният приятел на жена ми й каза преди няколко месеца, че ракът на
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панкреаса на съпруга й се е върнал за втори път, жена ми и аз вече знаехме за вашия
RSO, така че ги пуснахме на вашия сайт, за да научим повече за него и т.н., добре, той
започна веднага след това и вчера се върна в болницата за резултатите от последните му
изследвания, от болницата почти му казаха, че има нужда от химиотерапия отново, но
това, което всъщност се случи, когато погледнаха резултатите е, че ракът определено е
станал много по-малък, отколкото беше, когато за първи път забелязаха, че се е върнал,
всъщност почти изчезна.Бяха озадачени как е могло да се свие (тогава трябва да научат
за всички видове лекарства, а не само за отровните).Те казаха, че искат да премахнат
това, което е останало, но аз го посъветвах просто да продължи със същите дози, които
правеше преди, тъй като очевидно има положителен ефект и да не си прави труда да
пуска тези касапи до себе си.Въпреки това бях толкова щастлив да чуя новините и нямах
търпение да ви уведомя. :)” Марк

-- Браво, Марк, гледай как се чувства пациентът, сканиране не е необходимо в повечето
случаи.Ако  изяде  120-180гр  за  шест  месеца,  изглежда,  че  няма  за  какво  да  се
притеснява.JB

„Има  хиляди  документирани  доказателства,  че  наистина  лекува  рак  при  хора,  които
отказват да имат нещо общо с лекарите, само маслото.Имах рак в стадий 4.Имах само 3
месеца живот и това беше преди 14 месеца.” Том

„Само да ви уведомя, ето актуализация за чичо ми Том.Новото му ниво на PSA е 0,1 и е
стабилно.Благодарим ви,  че ни дадохте знанието,  за да спасим живота му.Той беше в
стадий 4 рак на простатата.Търсим да направим атестация.Бог да те благослови." Шери

„Том, използвах това масло преди 3 години, за да убия рак на простатата в стадий 4.За
начало  използвах  хормонална  терапия  и  след  това  разбрах  за  RSO.Работи.Аз  лично
познавам  десетки  хора,  които  го  използват  всеки  ден  за  много  заболявания.Това  е
огромна помощ за пациенти с рак, но мисля, че моето най-удивително откровение е да
излекувам нечий тежък псориазис, който е имал над 90% от тялото си.Поглъщайки 1/4 до
1/2  грам от  маслото  на  ден  в  продължение  на  6  седмици,  този  човек  буквално  се  е
излекувал  от  състояние,  от  което  е  страдал  от  дете.Мога  да  продължа  с  часове  за
нещата,  които съм виждал да прави това масло.Ще видите,  дръжте ума си отворен и
направете както Рик инструктира, няма да съжалявате. Дан

„След възстановяването ми от  улцерозен колит и  рак,  моят гастроентеролог  вече има
ВСИЧКИ  пациенти  на  продукти  от  канабис,  защото  те  са  най-мощните
противовъзпалителни средства, за които познава...и те действат ПО-ДОБРЕ ОТ ВСЯКО
ЛЕКАРСТВО, КОИТО МОЖЕ ДА ИЗПРИЕМА!!!” Крейг

„Знам, че лекува рак...Излекувах майка си 3 пъти и тя вече е без рак. Мак Джей

„Използвам маслото от 5 седмици и вчерашното сканиране на домашни любимци показа
значително  намаляване  на  туморите  на  костите  и  никакви  доказателства  за  повече
хиперметаболитни тумори на черния дроб.Първоначално се представих с рак на костите в
стадий 4 и жив рак преди 3 месеца...Бих казал, че работи.И това бяха само първите 8
кубика, време за изключване на следващите 52!!” Лора

--  Чудесно,  Лора,  чудесно  е  да  чуя  това,  но  стойте  далеч  от  повече  сканирания  или
рентгенови лъчи, ако изобщо е възможно.Не искате да излъчвате тумор, вашият онколог
трябва да може да ви обясни защо не е добра идея да го правите.С най-добри пожелания,
JB

„Слушай, проучвах това в продължение на месеци.Подкрепено е от Харвард.Използват го
в  Испания.Поради  факта,  че  е  незаконно,  за  съжаление  не  мога  да  ви  кажа  нищо
повече.Мога да кажа, че съпругът ми има рак в стадий 4 с метаболитни заболявания на
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мозъка.RS казва,  че  не  вярвайте  на  никого  със  здравето  си.Така  че  не  го  направих.
„Прескочих луната“, така да се каже.Кацнах здраво на краката си и мъжът ми се справя
добре.:)” Лиза

„Скъпи  CureYourOwnCancer.com,  преди  известно  време  прочетох  за  маслото  от  Рик
Симпсън  и  реших  да  опитам  да  го  направя.Отглеждам  марихуана  от  много  дълго
време.Използвах  някои  от  най-добрите  си  пъпки  и  направих  първокласно  конопено
масло.Опитах го и не можах да повярвам.Беше толкова мощен, че не приличаше на нищо,
което някога съм имал.

След като го опитах, знаех за пациент, който се бори с рак (лимфом на Ходжкин) от около
11  години  към  този  момент.Предложих  да  бъда  неговият  лекар,  който  се  грижи  за
марихуана,  и  да  му  доставя  маслото  безплатно,  стига  да  приема  маслото  според
препоръките.По това време той ми беше повече от по-малко непознат.Бях го срещнал
преди  около  година  на  среща  на  клуба  на  състраданието  и  тогава  научих,  че  има
рак.Наистина исках да видя дали маслото може да излекува рак, както беше споменато в
Рик СимпсънБягайте от лекарството.

И  така,  след  като  се  свързахме  с  този  пациент  и  му  представихме  офертата,  ние
подадохме съответните документи в нашата държава и започнахме лечение.Настроихме
го до мястото, където той ще притежава растенията, така че в крайна сметка той ще може
да си осигури маслото.Това също беше част от споразумението, че той се учи как да си
помага.Започнахме лечение.Отначало му  беше трудно,  защото  маслото  беше  толкова
силно  и  приемането  му  три  пъти  на  ден  може  да  бъде  доста  трудно.
След три месеца туморът в горната част на гръдния кош започна да намалява.След пет
месеца туморът е изчезнал напълно.След това отиде за CAT сканиране.Резултатите се
върнаха,  че  той  е  без  рак!Лекарите  се  опитват  да  излекуват  рака  му  от  поне  11
години.Химиотерапия,  трансплантации  на  костен  мозък  и  т.н.Всичко,  което  трябваше,
беше около килограм първокласна пъпка, превърната вКонопено масло.Той има своите
резултати преди и след CAT сканиране на диск (ще ни бъдат предоставени скоро).Той
излезе и говори публично пред хората.Всъщност той вече е болногледач, който помага на
други пациенти с лечебното конопено масло!“Расте богиня"

„Преди година моят онколог ни каза скоро да се свържем с хосписа, ракът на дебелото
черво се върна в белите ми дробове и дебелото черво, беше отстранен от дебелото черво
през 09 и черния дроб на 11.Съпругът ми настоя да опитат още един кръг химиотерапия.В
същото време, когато открих маслото от канабис, започнах да приемам маслото в същия
ден  като  химиотерапията.Туморният  ми  маркер  беше  17.6.След  ЕДНО  лечение  (и  2
седмици масло) моят туморен маркер беше 10,6.Миналия петък след 2 процедури и 5
седмици олио, туморният ми маркер е 4.8.Сестрата ми каза, че не знае какво правя, но
тази химиотерапия не трябваше да даде тези резултати.Чувствам се по-добре, отколкото
от много, много време." Даян

„Здравей  Джиндрих,  вчера  приключих  с  четенето  на  книгата  на  Рик.Страхотни  неща!
Честно казано наистина нямам нужда от повече доказателства за наистина магическата
сила на маслото!

Направих  и  няколко  експеримента  и  всеки  ден  откривам  нещо  ново,  което  може  да
направи това лекарство!Удивително!За съжаление, въпреки че съм убеден и дори моята
приятелка да е убедена, майка й някак си не е в състояние да се „отпусне“ напълно ...и
все  още  не  е  сигурна  дали  ще  се  откаже  от  скапаната  химиотерапия...
Постоянно се опитвам да извеждам добри аргументи, но не мога да реша вместо нея!Тя е
тази с рак и е единствената, която може да реши какво да прави с живота си.

Знам, че тя така или иначе ще се излекува накрая, защото ще натъпчем в нея толкова
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много масло, че ще бъде невъзможно да умре.Но все пак чувствам, че е толкова глупаво
и толкова опасно да си играеш с тези шибани химикали, особено когато имаш достъп до
естествено лекарство,  което е  доказано,  че  лекува рак!Четох за  вашия опит с  рака и
медицинската система...Наистина съжалявам за загубата ви... и сега разбирам по-добре
отношението ви към традиционната така наречена „медицина“!“ Луиджи

-- Здравей Луиджи, благодаря ти за хубавите думи за книгата и е жалко, че това, което
трябваше  да  преминеш.Нейният  избор  е  кое  лечение  да  избере,  но  аз  не  бих  се
приближил до химиотерапията -  просто прочетете историята на майка ми вместо нея,
може би тя ще разбере, че приемането на отрова никога не е добра идея, особено когато
не е обосновано или необходимо.Шансовете й просто да оцелее след химиотерапията ще
се подобрят значително, ако приеме маслото, но отново, защо да причинява още повече
щети на болното си тяло?Въобще няма смисъл.С най-добри пожелания, Джиндрих

„Един приятел ме седна да гледамБягайте от лекарствотопреди около две години и
половина мислех, че може да помогне на моя псориазис.Направихме маслото заедно -
първият  път  и  за  двама  ни  -  в  рамките  на  три  седмици  моят  плакатен  псориазис
изчезна.Оттогава  правя  маслото  и  го  поглъщам.Ако  поглъщам  всеки  ден  и  нанасям
маслото локално през нощта върху отделните точки, които изскачат на случаен принцип,
псориазисът е много контролиран и почти невидим.Поради този опит скочих с два крака и
сега притежавам първия напълно държавен лицензиран бизнес за медицинска марихуана
в  Колорадо.Една  година  в  моя  бизнес,  баща  ми  беше  диагностициран  с  меланом  IV
стадий - той се разпространи в белите му дробове и черния дроб.Неговият онколог му
даде от  3  до  12  месеца  и  му  каза  да  бъде  подготвен  за  грижи  в  хоспис.Веднага  му
започнах режим на RSO и пет месеца по-късно ракът му изчезна.Си отиде.Най-лесното
нещо  на  света!Благодаря  Рик,  че  представи  отново  това  невероятно  лекарство  на
света!:-)” Ерика

„Направих 2-седмичен курс на масло...Можех да си го позволя само през ден или така, но
псориазисът по тялото ми почти изчезна.аз давам7картата ми за производител на открито
тази година,  за  да мога да получа достатъчно суровина наведнъж,  за  да направя 60-
дневна партида, за да излекувам тази глупост веднъж завинаги!!!” Софи

„Маслото  от  канабис  лекува  рак.Аз  съм  пациент  с  рак  на  гърдата  в  трети  стадий  и
използвам маслото, за да се излекувам." Адел

„Без химиотерапия, без радиация...  RSO и промяна в диетата...  RSO излекува рака на
стомаха ми без тези глупости...” Дейл

„Здравей, Рик, говорих с теб преди няколко месеца и оттогава опитах маслото за моята
депресия.Трудно е да се каже дали е било ефективно или не, тъй като една унция (28 g)
дава достатъчно само за около 10 дни.Към края на 10-те дни страдах от лека депресия за
няколко дни.В живота ми имаше стрес, но аз успях да функционирам, макар и с чувството
на депресия.Така че кой знае, може и да е по-зле без маслото.

Както и да е, опитах и малко масло върху един от раковите заболявания на кожата на моя
приятел  (76  години).Беше  наистина  гадно  изглеждащ  рак,  около  8  мм  от  много  жълт
център, заобиколен от зачервяване с диаметър около 75 мм.Остави го само за 2,5 дни,
тъй като сърбежът и миризмата бяха твърде силни за него.Когато обаче покритието беше
премахнато  (това  беше  водоустойчива  превръзка),  ракът  беше  почти  изчезнал.За
съжаление той има много ракови заболявания на кожата и не може да си позволи парите,
необходими за лечението им.Така че той ги изгори с много болка.Той е скептичен и за него
да хвали маслото е много важно.

ДОБРИ  НОВИНИ.Синът  ми  посещава  последната  си  година  в  университета  със
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специалност химия и каза на своя професор по органична химия (китайски джентълмен,
роден в Австралия)  за резултатите и той беше доста заинтересован и ще изследва и
експериментира с маслото върху различни хора с рак на кожата.Не съм сигурен колко
време ще отнеме това, но ще ви държа в течение.С доверието на професор може да
влезем във вратата на бюрокрацията.Поздрави, Уоруик, Австралия“

„Направих го, дадох го на моя 18-годишен син… Сега няма признаци на рак.Дължа ти
огромно  благодаря  Рик  Симпсън.Синът  ми  беше  диагностициран  през  октомври  със
синовиален сарком след отстраняване на тумор преди биопсия...Казаха му, че ракът все
още ще е там и може да се е разпространил в белите му дробове поради агресивния тип
рак, който е...Най-новите резултати от теста, те не могат да намерят никаква следа от
това за тяхното недоумение...Маслото от канабис беше едно от многото неща, с които го
започнах почти веднага след диагнозата. Аманда

„Мой близък приятел получаваше морфин за болка в мозъчния тумор.Самият морфин
предизвиква пристрастяване, отнемане и само влошава нещата по време на употребата
му.Самият  канабис  беше  единственото  лекарство,  което  облекчаваше  симптомите  на
отнемане, депресията, болката и самия рак.Вашето съобщение е това, което спаси моя
приятел.” Джаспър

„Много съм развълнуван от маслото.През последния месец за първи път бях чел или
чувал за него.очарована съм...Г-н Симпсън, много от нас ви благодарят за безкористната
и любяща работа, която сте свършили за цялото човечество.Ти си моето определение за
хуманитарист!!!Работя като доброволец в Hospice от 1998 г., виждал съм много да страдат
и да умират, дори в ръцете ми.Да мислиш, че толкова голяма част от това страдание е
могло да бъде облекчено, е буквално умопомрачително...” Синди

–  Със  сигурност  е  така,  особено  като  се  има  предвид,  че  цялата  информация  за
„чудотворните  лечебни  сили“  на  маслото  от  Рик  Симпсън  е  вярна.Правилно
произведеното  и  използвано  масло  наистина  може да  излекува  рак,  диабет  и  хиляди
други  състояния.Наистина  може  да  помогне  при  болка,  която  морфинът  няма  да
докосне.Той  наистина  подмладява  тялото  и  възстановява  мускулите.Думите
умопомрачителни не го описват напълно, мисля.JB

"О, БОЖЕ МОЙ.Току-що получих съобщение от някой, на когото давам сълзи на Феникс,
който е имал и имам предвид рак на бъбрека.След прием на маслото в продължение на
90  дни,  най-новото  PET  сканиране  показва,  че  туморите  са  изчезнали..Това  е
невероятно.Виждал съм Phoenix Tears да лекува много, откакто работя с него.Благодаря
ви, че ми помогнахте да помогна на другите да се излекуват.” Грег

-- Поздравления и благодаря, че помагате на другите, Грег.Без повече сканиране, само
маслото.Сканирането е канцерогенно, може да доведе до връщане на рака и кой иска
това?JB

„Здравейте, мили мили Рик Симпсън и Джиндрих Байер, надявам се, че и двамата сте
добре и щастливи.Като се има предвид количеството имейли, които трябва да получите,
сигурен  съм,  че  не  ме  помните  от  преди  месеци,  така  че  включих  предишните  ни
кореспонденции.Мама е жива и много здрава!Да кажем, че сме толкова благодарни,  е
подценяване.

При диагнозата през февруари 2012 г. (аденокарцином на панкреаса 4 стадий с метастази
в  черния  и  белия  дроб)  нейната  прогноза  е  от  3  до  6  месеца  с  очаквано  сериозно
намаляване на здравето през този период от време.Вместо това тя е жива, щастлива и
здрава 10 месеца по-късно.Знам, че и двамата се противопоставяте на химиотерапията,
както  и  ние...  Но  когато  казаха  3  месеца,  ние  хвърлихме  ВСИЧКО,  включително
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химиотерапията, заедно със започването на RSO веднага.Казаха ни, че никой не остава
толкова здрав като мама на толкова химиотерапия Gemzar, колкото е получила.През това
време  РСО  трябваше  да  я  поддържа  здрава.Химиотерапията  спря  преди  6  седмици,
когато реши, че може да усети началото на химиотерапията.Сега тя е без химиотерапия
от 6 седмици и се чувства страхотно.

След диагнозата си през февруари 2012 г., след първоначалното натрупване, тя приема
грам  RSO  на  ден  (приблизително  300  грама  общо  досега).Последното  сканиране,
направено  в  понеделник  12-17-12,  показа  повече  свиване  на  тумора,  включително
документация, че някои от туморите са твърде малки, за да бъдат визуализирани чрез CT
сканиране.Това беше невероятна новина!Тогава във вторник получихме резултатите от
нейната лабораторна работа.След като получихме толкова добри новини от сканирането,
бяхме шокирани да научим, че нейният туморен маркер (CA19-9) се е увеличил от 285 на
2100.Виждали ли сте някога това да се случва преди?Имате ли някакво обяснение защо
или  как  се  увеличиха  маркерите?Някакви  идеи  изобщо?Някакви  предположения?Този
въпрос е излязъл на няколко създатели на RSO, но засега няма окончателен отговор.

Ето нейните резултати за CA19-9 до момента.Нормалното ниво е ПО-МАЛКО ОТ 37. При
първоначалната диагноза през февруари не е правено изследване на туморен маркер. 4-
30-12...23,568;  5-30-12...5,240;  6-18-12...4,458;  8-8-12...538;  10-8-12...285  (Последната
химиотерапия беше 10-29-12);  12-17-12...2100.Всеки  принос,  който  може да  имате,  ще
бъде ценен от семейството ми!Много любов, Б”

„Скъпи Б, CT сканирането дава огромна доза радиация и това може да го е причинило,
плюс химиотерапията беше напълно ненужна.Бих я накарал да изяде 180 г масло с най-
добро  качество  възможно  най-бързо.Край  на  компютърната  томография  или  всякакви
други канцерогенни глупости, само маслото и колкото може да поеме.Първо трябва да
отмените щетите от  химиотерапията и радиацията и това ще отнеме известно време,
просто затрудни работата на маслото.Като да даде антидот, докато изпомпва отрова във
вените й, за мен изобщо няма смисъл.С най-добри пожелания, Йиндрих Байер”

„При мен се обърна жена с рак на гърдата преди около 4 седмици и успях да я насоча в
правилната посока.Тя има доста значителен тумор (мисля,  че може да има повече от
един) и е в състояние да го усети.Изминаха само 3 седмици откакто започна маслото и
вече туморът определено омеква.Няма лошо за 3 седмици!Чувствам се много насърчена
за нея и просто ЗНАМ, че тази дама ще бъде още една история за успех.Една любов."
Кори

„Баща ми е на 89, има рак на кожата на лицето.Три пъти съм го водил в болница, за да го
изрежат, което го отваря за инфекции, да не говорим, че го взема от старческия дом и
обратно, трудно му е.Започнах с масло от канабис преди няколко седмици.Някои от тях са
с размерите на бебешкия ми пръст до палеца.Имаше 11, които лекувах, сега има 4, този с
размера  на  палеца  на  бебешкия  пръст.Те  просто  умират  и  падат  от  кожата
заздравени.Изумен съм, както и всички медицински сестри и доктор.”Стив

„Бих искал само да кажа, че съм изключително щастлив да съобщя, че скенерът на моя
свекър за неговия рак излезе напълно чист за втори път, след като първият показва петна
по  белите  дробове.Започнахме  го  с  маслото  веднага  след  като  първият  показа
петна.Канабисът  е  взел  дробовете  му  и  ги  е  почистил!Казаха  му,  че  има  нужда  от
химиотерапия.Ние бяхме против и вместо това го сложихме на маслото.Канабисът лекува
рак!!!” Карън

„Лекува и  рак  на маточната шийка!Не можех да си позволя лечение (дори ЕДНО...)  и
изкарах една година без никаква медицинска помощ...но пушех почти всеки ден...след
това  година  по-късно  на  годишния  ми  изпит  лекарят  и  медицинските  сестри  бяха
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поразени...не можаха да намерят НЕЩО освен леки белези там, където е бил ракът...Вече
съм 100% свободен от рак...благодарение на марихуаната...не лекари...не "лекарство"...не
лечение...но  заради  чисто,  билково,  НАТУРАЛНО  растение...Аз  съм  живо
доказателство...Лекарите казаха,  че  е  трябвало да съм на ниво 5  рак,  след като съм
отишъл  без  никакво  лечение...но  все  пак  беше  ИЗЧИНЕН...без  тяхна  помощ...те  бяха
толкова поразени, че ме изпратиха в ДЪРЖАВНАТА БОЛНИЦА в ЛИТЪЛ РОК (UAMS) за
повече изследвания...и UAMS също не откри нищо друго освен леки белези...казаха, че
било  чудо...Мисля,  че  беше  само  марихуаната...Легализирайте  го  вече...помагай  на
хората...не е ли за това човечеството? Моника

„Използвах масло от канабис за лечение на базалноклетъчен карцином на главата, врата
и лицето.УСПЕШНО.Това е идеален рак за изследване.То е ясно видимо с просто око и
всички настъпили промени се виждат лесно.Опитах се да предизвикам интерес към това
тук, в САЩ, но федералните имат когото и да било и изглежда, че всички са с белези до
смърт, за да ги докоснат.Вижте какво можете да направите.” Йосиф

„Имам бучка в бедрото, преди беше твърда, почти 2 см, сега е по-малко от половината от
размера и става по-мека (4 седмици).“ Катри

„И току-що разбрах, че съм без рак, след като бях на масло в продължение на 5 месеца!“
Мими

В.JB,  имаш  ли  нещо  за  лечение  на  определени  видове  тумори,  наречени
хемангиобластоми?Следя  вашите  публикации,  както  и  други.НИКОГА  не  съм  виждал
лечение на този тип тумор, освен ексцизия.Имам куп от тях.” Греъм

А.Не  лично,  със  сигурност  не  сме  имали  възможност  да  лекуваме  всички  диагнози,
познати лично на човека, но съдейки по това, което прочетох сега, не виждам причина
маслото да не помогне.Доколкото знам, могат да го диагностицират само с помощта на
компютърна томография и по начина, по който го гледам, всеки, който прави компютърна
томография,  трябва да яде поне 60 г  масло  след това.И ако изядат  тези 60гр преди
операцията, в повечето случаи съм сигурен, че операцията няма да се наложи, защото
туморите  няма  да  ги  има.Така  че  аз  определено  бих  пробвал  маслото.Всички  добри
пожелания, JB

„Самият факт,  че плацебото лекува някои хора,  е причина да изхвърлите лекарството
завинаги и да изучавате изкуството на плацебото.След като казахте, че никога не правите
плацебо  проучване,  когато  имате  ефективно  лекарство,  вие  сте  прав,  това  би  убило
половината от вашите пациенти, болни и жестоки. Кристофър

-- Наистина би било гадно и жестоко и затова аз лично няма да го направя.Други могат,
ако искат, но аз не.Искам медицинската система да започне да използва маслото като
плацебо - ако докажат, че каквото искат да използват е по-безопасно и по-ефективно от
маслото  (и  по-забавно/приятно  за  пациента),  тогава  те  могат  да  продължат  и  да  го
продадат .Ако не, тогава защо не.Това е доста просто и много рационално, според мен.И
така ще бъде и в бъдеще, така че защо да чакате?JB

„Никога не е късно да приемем факта, че канабисът е просто лекарство.В същото време
никога не е късно да започнете да използвате маслото като лекарство, без значение какво
е вашето състояние или колко тежко е то.С използването на маслото обикновено има
голям шанс пациентът да се възстанови или маслото ще им осигури максимално качество
на живот до края.И това също е важно.JB”

„Когато  пациенти,  които  са  приемали  химиотерапия,  започнат  да  използват  маслото,
първото нещо, което маслото трябва да направи, е да детоксикира тялото им.Така че в
някои случаи може да се наложи пациентът да погълне доста масло, преди да започне да
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атакува самия рак.Наистина не е добра идея да приемате химиотерапия, особено когато е
абсолютно ненужна, като се има предвид, че медицинската система знае за канабиса като
лек за рак от десетки години.JB”

В.„Терминални“  пациенти  с  рак:  Започвате  ли  ги  агресивно  с  1  грам  на  ден  или
работитедали са готови за повече от седмица?Съвет от опит?

А.Не,  винаги започваме с малки дози и почти следваме инструкциите.Разбира се,  ако
имат  предишен опит  с  канабиса  и знаят,  че  няма от  какво  да  се страхуват,  понякога
можете да започнете с по-висока доза.Но никога не знаете как пациентът ще реагира на
маслото,  освен това те обикновено са на комбинация от различни лекарства,  така че
може да искате да бъдете внимателни и да наблюдавате кръвното налягане на пациента и
т.н.Общата препоръка е да следвате инструкциите, по-малко формалната е – следвайте
инстинкта и преценката си и когато пациентът „няма какво да губи“, не бих се поколебал
да му дам висока  доза,  когато е  необходимо (остра болка в  гърба  и  др.)  .Един  грам
наистина висококачествено масло може да донесе много високо на неопитен потребител,
но все пак не вреди.Понякога дори кома, предизвикана от коноп, може да се окаже от
полза и съм сигурен, че така или иначе ще се използва за анестезия преди операцията
рано или късно, но точно сега искаме да видим пациентите да останат в зоната си на
комфорт колкото е възможно повече.Надявам се да съм го обяснил добре.С най-добри
пожелания, JB”

„Кори,  приятелю,  ти  ми  помогна  с  ***.Давах  му  лекарства  за  невроендокринните  му
тумори.Той е на медикамент от 1 месец и започва да намалява.Беше толкова голям, че го
натискаше върху стомаха, но сега е дотам, че може да яде отново и лекарят му каза, че
никога не е виждал тумор като този да се свива толкова БЪРЗО.Това го изплаши и всички
кръвни изследвания се върнаха нормално, така че още един на път да бъде излекуван и
това е СТРАХОТНО.И ти си СТРАХОТЕН и Бог е велик.”

„Имам приятел, който има рак на мозъка и имам Cml.Маслото работи и за двама ни!!!Моят
приятел е доказателство от първа ръка в очите ми, че това масло е чудо ...Имах съмнения
преди, но не сега!Вземете маслото, РАБОТИ!” Тайлър

„Маслото  от  канабис  след  едногодишна  употреба  и  само  използването  на  масло  от
канабис промени рака от тип паяжина в тумори, когато те вече бяха в състояние да се
насочат с определена форма на химиотерапия, тя също така увеличи дозата си масло до
3 грама на ден.Преди 18 месеца на родителите беше казано, че ракът на мозъка й е
терминален и й остават около 18 месеца живот и че химиотерапията ще й осигури само
няколко месеца, така че в отговор на вашия въпрос и двете допринесоха за ремисия,
надявам се, че това отговаря на въпроса ви. Мичиган Cannabiscancerproject

„Миналата година приятелка на майка ми ме попита дали мога да направя 6-месечен курс
с конопено масло за майка й от най-висок клас канабис.Тя имаше рак на шията.Направих
й маслото, следвайки съвета на Youtube, след което го публикувах в Русия.Тя използва
първия 6-месечен курс с невероятни резултати и поиска още 6-месечна доза, изпратих й
още един  товар и сега  14 месеца  по-късно тя  е  в  добро  здраве.Вършиш невероятна
работа, Рик.Благодаря ти." Гарет

„Здравейте,  казвам  се  Алиса  и  съм  на  16  години.През  2011  г.  бях  диагностициран  с
анапластичен  астроцитом стадий  3.Ние  (аз  и  моето  семейство)  взехме решението  да
използваме  концентрат  от  канабис.Университетът  на  Мичиган  ни  каза,  че  е  малко
вероятно да оцелея повече от няколко години, а самият рак е неоперабилен, защото е във
формация  на  паяк.Миналия  януари  отидох  на  моя  редовен  ЯМР  в  Университета  на
Мичиган.Всички тумори са изчезнали."
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„Майка ми има рак на белия дроб в стадий 4 и той е стигнал до мозъка й, но откакто
приема масло от канабис RSO, тя се справя добре.Кръвните й изследвания се върнаха
страхотно и се чувствам много благодарен на вас,  защото чувствам,  че RSO даде на
майка ми шанс да се пребори с този рак...” Шанън

„Аз съм 68-годишен мъж, който живееше в това, което смятах за нормален здравословен
живот  без  сериозни  проблеми  и  се  поддържах  с  годишна  ваксина  срещу  грип  и
прегледи.Функциите на тялото ми бяха наред и всичко изглеждаше наред, докато една
сутрин не се събудих с ужасна болка в стомаха.Мислейки, че е апендикс или херния, жена
ми ме побърза да потърси спешна помощ.Имах спешна операция около 2 часа по-късно,
15  август  2012  г.,  и  имаше масивен  тумор на дебелото  черво,  който  беше отстранен
заедно с 14 лимфнивъзли.Една седмица по-късно вътрешностите ми се отвориха и ме
отровиха и това доведе до втора операция.

Започнах  да  се  чувствам  по-добре  4  дни  по-късно,  бях  на  крака  и  бавно  възвръщах
подвижността  си  и  започнах  да  кървя.Върна се за  операция номер 3  и  ден по-късно
получи лек инфаркт.Малко след това -33 дни в интензивното отделение- ме изписаха и
носех чанта за  СТОМИЯ.Чантата  беше при мен 8  месеца  и беше направена  обратна
операция без усложнения.Хирургът каза, че ракът не се е разпространил извън възлите.

Въпреки  това  те  ме  заведоха  в  онкологичната  клиника  и  започнаха  да  обсъждат
химиотерапията и радиацията като „продължение“. Стандартен протокол казаха.Глупости
казах!Няма да има облъчване на тялото ми или отравяне повече с химиотерапия или
радиация.Онкологът в онкологичната клиника не спори и очерта проследяване на всеки 3
месеца в продължение на една година, което включва компютърна томография и кръвни
изследвания.

Набавих материала, както е описано от Рик Симпсън, и създадох RSO.Следвайки всички
инструкции за процеса на екстракция и използвайки нафта като мой разтворител, имах
готовото  масло  в  спринцовки  и  започнах  да  го  поглъщам  два  пъти  на  ден,  малко
количество  всеки  път.Завърших  4-то  си  проследяване  в  онкологичната  клиника  и  те
заявиха, че компютърната томография НЕ показва нищо, което да показва наличие на
РАК.Кръвните изследвания показват ниво на CEA на 1,4, но какво, по дяволите, всеки има
ракова клетка или две.Те смятат, че всичко 5+ предизвиква безпокойство.Сега приготвям
друга партида и ще поглъщам ежедневно като превантивна мярка.На ВСЕКИ, който сега
страда  от  рак,  предлагам  да  направите  същото.Няма  какво  да  губим  и  всичко  да
спечелим.” Гери

„Твърде късно ли е да спасяваме някой, който има стадий 4 и вече има кожа и кости и
едва може да ходи повече от загубата на сила??“ търкаляйте

"Никога не е твърде късно.Много чудеса са били наблюдавани с използването на това
масло.Ако не може да ги спаси, най-малкото, което ще направи, е да облекчи страданието
им без тежките странични ефекти на фармацевтичните продукти.Имайте предвид, че ако
започнат с високи дози, ще има много сън, докато се изгради толерантността им.Много е
мощен.” Ник

„На един от  старейшините в  нашия град бяха дадени 3  седмици да преживее рак  на
черния  дроб  в  стадий  3.Семейството  му,  събрано  наоколо,  го  събуди.Той  опита  това
масло.Минаха две години,  той е добре.Без рак,  лекарите го тествали по пътя.Те дори
няма да говорят за това.Няма пари за намиране на лек.Вярвам, че работи.......” Боби

„И аз също, без рак на щитовидната жлеза!“ Мишел

„Кажете каквото искате за мен,  сприятелявайте се с мен,  съдете ме...Аргументът ти е
невалиден!Това  е  последното  сканиране,  което  мама  някога  ще  получи!!!КАНАБИСЪТ
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УБИВА РАКА!” Зора

Стейси:  На какъв етап беше майка ти?Знам,  че сте го публикували веднъж преди,  но
забравям.Това е страхотен репортаж веднага!!

Зора: Стейси, беше стадий 3 дребноклетъчен карцином на белия дроб.5 тумора с малки
метли на горната лимфна система.

Деби: Това е толкова феноменално!Никога не съм чувал някой да лекува малки клетки,
дори с всички обикновени протоколи.Това е забележително!Вие не само спасихте живота
на  майка  си,  но  това  ще  спаси  други  животи,  защото  е  доказателство,  че  канабисът
работи.Благодаря  ви  много,  че  споделихте  това!
Зората: Деби, тя направи всичко, масло от канабис - химиотерапия - радиация, НО беше
излекувана  преди  химиотерапията  и  лъчетерапията  й,  така  че  тя  отказа  останалото
лечение и остана с маслото...Които тя все още приема и ще приема ВСЕКИ ДЕН до края
на живота си!

Стив:  казва,  че  „това  е  най-съвместимо  с  промените  след  радиация“.Имала  ли  е
радиациятерапия?

Даун: Стив, да, направи, но така и не завърши...Д-р е потресен!

Пациент:  Linda  V.,  Сервизна  дата:  16.11.2013  г.,  Процедура:  CT  ГРЪД  С
КОНТРСТ.Направена е КТ на гръдния кош...Направено е сравнение с предишна КТ на
гръдния кош от 08.07.13.ПОКАЗАНИЕ:  Това е  64-годишна жена  с  анамнеза  за  рак  на
белия дроб...

КОНТАКТИ: Има повишена интерстициална промяна и удебеляване на междулобуларната
преграда...което  е  подобрено  в  сравнение  с  предишния  изпит....Не  се  демонстрират
категорични медиастинални възли в меките тъкани или медиастинална аденопатия.Няма
категорични  доказателства  за  аксилиарна  лимфаденопатия  или  хилларна
лимфаденопатия.Освен пострадиационните промени в медиалния аспект на десния горен
лоб,  не  се  демонстрират  допълнителни  паренхимни  белодробни  замъглявания  или
подозрителни  белодробни  възли.Трахеята  и  главните  бронхи  са  отворени.Няма
плеврален  излив.Размерът  на  сърцето  е  нормален.Няма  перикарден
излив.Визуализираните части на горната част на корема са незабележими.Няма фокално
агресивна луцентна или склеротична костна лезия.

ВПЕЧАТЛЕНИЕ: Подобряване на промените след облъчване в десния хълм и медиалния
аспект  на  десния  горен  лоб.Няма  категорични  доказателства  за  повтарящо  се  или
остатъчно заболяване."

„Имах неоперабилен овесен рак, това е дребноклетъчен рак на долния лоб на левия ми
бял дроб. Качих се на много скъпите масла от канабис и клетките се свиват. Бях Терминал
и казах, че ще съм мъртъв до Коледа 2013. Е, все още съм тук благодарение на THC.“
Джон-Майкъл

„Маслото  обърна  всички  радиационни  щети  и  излекува  невероятно...Медицинската
марихуана  ме  спаси  и  ме  държи  далеч  от  5  аптеки.Загубих  десния  си  бъбрек  от
химиотерапия и той започва да се захваща до мястото, където ме боли да имам кожа по
мен...и в рамките на минути от консумацията на маслата в тинктура, карам гърчовете да
спрат и да стоя далеч с месеци...

Удивително и това е само едно, че маслата обърнаха увреждането на нервите в очите ми,
причинено от химиотерапия, до мястото, където ми беше поставена диагноза глаукома, и
при последното ми посещение преди само 6  месеца не показва никакви признаци на
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глаукома и зрението ми е по-добро, когато приемам лекарства. ..” Тереза

„Познавам човек, който имаше стадий 4, който се разпространяваше като луд.Даден му е
10%  шанс  да  изживее  годината  и  му  е  казано  да  подреди  делата  си.Казах  му  да
гледаБягайте от лекарствотои да пробвам лекарството.В рамките на една година той е
диагностициран като 100% свободен от рак и сега се грижи за няколко пациенти и всичко
това се дължи на прекрасните лечебни сили на канабиса и насоките на Рик Симпсън.Така
че благодаря ти Рик.” Джеймс

„Леля ми, с глиобластом от стадий 4, премина от инвалидна количка към ходене само
след три дози!Лявата й  страна беше парализирана повече от  месец.Но вече напълно
функционален!!Толкова развълнуван!" Николет

„Имах  глиобластом,  който  има  висока  смъртност.След  6  месеца  химиотерапия  и
облъчване,  гадене  и  повръщане,  болки  в  бъбреците  и  всичко,  което  се  чувства
отровено.След като най-накрая ме изпратиха вкъщи, казвайки, че нищо повече не можем
да  направим,  промених  диетата  си,  за  да  ядем  чисти  органично  отгледани  храни  от
градината си.Пиене на зелени смутита,  приемане на инжекции с витамин С.След това
добавих киселия плод.Тогава един приятел ми донесе малко масло на Рик.Е, миналия
петък моят онколог ми звънна и ми каза, че съм БЕЗ РАК.Толкова много любов от моето
сърце към твоето.Това беше животоспасяващо.” Таня

„Леля ми приема маслото от 6 седмици.Нейните терминални тумори са се свили с над
50% сега.Работи.” Boosboys

„Имам  приятел,  на  когото  казах  това  преди  4  месеца,  защото  баща  й  беше  на
химиотерапия и се влошава, сега е почти без рак.... и се чувства страхотно.” Рут

„Действа – излекува рака на жена ми, когато химиотерапията/радиото го накара да се
разпространи  –  те  казаха  да  гледамза  алтернативи…  разбрахме  за  петрола  –  ракът
изчезна за 3 месеца/90 дни – плащаме го напред сега.” Крис

„Използвам  маслото  от  около  година,  за  да  предотвратя  повторното  израстване  на
глиомен мозъчен тумор.Моля, предайте моите благодарности на Рик, лечението изглежда
помага за цялостното ми здраве и не е имало повторно израстване.Някой знае ли каква
би била добрата доза за някой,  който се опитва да предотврати повторната поява на
мозъчен тумор от 2 степен на СЗО?„Стандартният“ съвет е, че ще порасне отново и ще
изисква химиотерапия.Докторът ми предложи 50% да нараснат отново в рамките на 3
години, което изпреварих с няколко месеца.Дотук добре." Четиридесет

„Току-що получих съобщение от приятел, че негов приятел е излекуван от рак на белия
дроб в стадий IV.9 лекари се съгласиха, че му остават седмици живот и че това се е
разпространило в костите и мозъка му.4-5 седмици на маслото и сега лекарите казват, че
са поставили погрешна диагноза, това е била лека белодробна инфекция.Няма следи от
тумори или ракови маркери в кръвта му.Насочих го към Phoenix Tears и му показах как да
направи  партида,  използвайки  по-малки,  по-достъпни  количества  билка.Чувствайте  се
свободни  да  използвате  това,  просто  ме  запазете  анонимен.Благодаря  ви  и  Бог  да
благослови.”

„Работих в колектив и дълги години и имах рак на кожата на лявата си ръка, поради това,
че я окачвах през прозореца, докато шофирах.Сега знам, че никой не трябва да ми вярва,
но започнах да слагам масло от RSO всеки ден и се кълна,  че го няма.Отне няколко
месеца, но наистина си отиде оттам, където е бил от години." Ранди

„Срещнах оцеляла, която избра да използва масло вместо това, ако животозастрашаваща
химиотерапия и радиация... дадоха й по-малко от година... тя е без рак в продължение на
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5+ години и никога не е загубила коса или е била слаба и болен от лечението...естествена
нехимическа медицина!!Не е измама!!“ Гуендолин

„Току-що изпратих съобщение с един от моите Peeps.Тя имаше неходжкинов лимфом в
стадий 4 и троен удар (което означава, че имаше 3 шофьора, така й обясниха и казаха, че
единият от раковите заболявания всъщност предпазва другия от химиотерапия), така че
единствената й медицинска възможност беше трансплантация на костен мозък.Нейният
онколог,  който  видя  днес,  каза,  че  „ракът  ще  се  върне  досега“,  тъй  като  тя  отказа
трансплантация.Това  е  нейното  съобщение:  „Току-що  видях  моя  онколог.Кръвта  ми  е
добра.Правя правилното нещо.Ура, добри резултати, добри новини, без рак.” Канабисът
убива рак хора!" Кори

„Рик  ми  показа  как  да  остана  жив  сега  в  продължение  на  3  години,  борейки  се  с  4
различни вида рак в областта на пикочния мехур. Сега съм до 2 и се бия ежедневно с
помощта на RSO Не знам дали ще спечеля това, но беше добра битка и вече 3 години
минах от жътварката и все още се боря... Благодаря Рик и екипаж... Бог да благослови...”
Григорий

„Правим RSO за съпруга ми.Той страда от ревматоиден артрит.Той също така току-що
победи  лимфома  на  Ходжкинс.Ние  използваме  99,9%  изопропил.Не  го  оставяме  в
разтворителя повече от 3-5 минути.По този начин не е зелено с хлорофил.Съпругът ми
НЕ  е  трябвало  да  приема  никакви  фармацевтични  продукти  за  своя  ревматоиден
артрит.Не  се  подува  и  не  го  боли.Бог  да  благослови  теб,  Рик  и  приятелите  ти,  че
споделиха това невероятно лекарство!“ Джанис

„Лично съм бил свидетел как лекува и двата вида рак на кожата и четвъртия стадий на рак
на простатата при мой чичо. Виждал съм също как успешно се бори с лимфома. Ние също
лекуваме тумори на нашето куче с голям успех. Туморите са изчезнали около 85% след
два  месеца  локално  приложение  с  храната.  Дайте  го  и  на  нашата  9-годишна  немска
овчарка за артрит. Тя го обича и наистина й върна качеството на живот, особено по-добро
от Rymadil, който ветеринарят предписа преди няколко години! Джейсън

„Излекувах рак на костите и черния дроб от стадий 4, излекувах неприятно изгаряне на
ръката си, регулирах кръвното си налягане, гледах как изчезват разширените ми вени,
свалих 90 фунта,  спрях да приемам болкоуспокояващи, облекчих слънчево изгаряне с
локално масло,  излекувайки кучето на приятелите си от рак на костите...  хммм,  какво
друго...артрит на пръстите ми, забравих, че дори го имам. ЛУДОСТ е, че магията на това
растение е незаконна. Представи си." Лора

„Това промени живота ми, след като бях диагностициран с ХМЛ (хронична миелогенна
левкемия)  преди почти година и  гледах  видеотоБягайте от лекарствотоза  това  как
маслото от канабис лекува терминални пациенти с рак.Е, аз съм живо доказателство, че
работи.Това промени нивата ми на рак.Все още не съм излекуван, но се надявам един
ден скоро да мога да кажа, че съм оцелял, така че освен ако не сте изминали една миля в
обувките на който и да е болен от рак, не започвайте да се блъскате с нещо, за което не
знаете нищо." Дениз

"Аз  вярвам.Приятелят  ми  беше  диагностициран  с  3  вида  рак.Дадоха  му  3  седмици
живот.Сега, 2 години по-късно, той е до 1 вид и се справя добре.” Сандра

„Всички помогнахте да спася живота на майка ми.Една година без рак!” Благородна

„Историята на майка ми: „През септември 2010 г. майка ми беше диагностицирана с рак
на яйчниците в стадий 4 и й бяха дадени 6 месеца живот без лечение и година и половина
да живее с лечение. Тя веднага се подложи на химиотерапия и ракът се повлия доста
добре,  въпреки  че  опустоши  нейното  70-годишно  тяло,  което  беше  само  85%
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възстановено от синдрома на Гилен Баре.

Тя продължи с още химиотерапия и се наложи спешна операция през декември 2011 г.,
тъй като стомашно-чревната и гинекологичната й системи бяха преплетени, което доведе
до тежка инфекция.Толкова рак, колкото можеше да бъде отстранен, беше премахнат; тя
беше много  близо  до  вратата  на смъртта  и  някак  успя  да  се  справи с  операцията  и
възстановяването и успя да се прибере у дома, макар че все още не беше свободна от
рак.

Междувременно един приятел започна да ми изпраща информация за марихуана/масло
от канабис и употребата му срещу рак.Бавно започнах да слушам и да правя собствено
проучване; Бях изумен от това, което започнах да откривам и продължих да проучвам...

През  следващата  година  мама  премина  повече  химиотерапия;  тя  приема  морфин  и
оксикодон за болката.Качеството й на живот се влошава, както и отношението й „никога не
се предавай, честно пред Бога, Оки от Мъскоги“.

До януари 2013 г. тя премина през петия си цикъл на химиотерапия.Предишната й година
беше  прекарана  в  битки;  тя  беше  изтощена,  бита,  наранена  и  химиотерапията  вече
нямаше лечебен ефект.

Казаха ни, че ракът се е разпространил в пикочния й мехур и черния й дроб и че ракът на
черния дроб е това, което я е причинило; не можеха да го спрат, но се надяваха, че успеят
да  го  забавят  и  да  й  помогнат  малко  време.Изминахме  времевата  линия,  която
първоначално ни беше дадена при първоначалната диагноза, но все още чувствахме, че
трябва да се направи повече.

Беше свършена и готова да се откаже; тя беше свършена с химиотерапия; "няма повече!"
тя каза.Отидох да я видя и започнах да обсъждам какво научих през последната година
плюс маслото от канабис и употребата му срещу рак.Въпреки строгото си възпитание през
50-те години на миналия век в бедните, религиозни, земеделски земи в Тексас, тя беше
готова да гледа онлайн или два документални филма за петрола и да чуе повече за
докладвани  истории  за  успех  и  т.н.След  дълги  дискусии  и  представяне  на  рекламна
информация, която само син на умираща майка може да даде, аз я накарах да се съгласи
да опита маслото.

При започване на доза, по-малка от половината от оризово зърно, погълната в празни
витаминни капсули, тя видя, че употребата на наркотици спадна с 50% в рамките на два
дни и това намаление остана през цялото време на приема на това лекарство.

Мама никога не е имала THC продукт в живота си и това беше сериозна корекция за
нея.Понякога  ефектите  бяха  много  положителни,  но  най-вече  просто  много
успокояващи.Понякога thc беше малко прекалено силен, но не можете да пострадате от
никакво предозиране, така че тя лягаше и се молеше, докато не премине.Сънят е част от
лечебния процес, така че седативният характер е по замисъл.

Скоро броят на туморите на КТ на майката започна да нараства до 455 и тя започна да
увеличава дозата си масло толкова бързо, колкото можеше да се справи.По препоръка на
нейния лекар тя посети гинекологичен хирург и той се съгласи да влезе и да се опита да
премахне възможно най-много рак.Операцията беше насрочена за края на юни и когато
пристигна, броят на туморите падна до 405 и мама беше погълнала над 100 грама масло.

Когато хирургът излезе от операцията, за да говори с баща ми, точните му думи бяха:
„Това не можеше да стане по-добре!“ Те премахнаха големия рак, за който знаеха, че е
там, но нямаше по-малки ракови тумори, които очакваха да видят.Майка се възстанови от
операция и броят на туморите й остава под 20 (нормалното е 34) от юли 2013 г.; нейното
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последно изследване на котки от декември потвърждава, че тя все още е без рак към юли
2014 г. Благородна

„Брат ми имаше лимфом, стомах, метастазирал в гръбначния стълб.Лекарствата, които
му дадоха, го държаха буден цяла нощ всяка нощ и ден и никога не заспиваше или ядеше
в продължение на седмици.Един грам хапче олио и той заспива за 18 часа и се храни до
насита.Седмица  по-късно  той  е  78%  свободен  от  рак.Докторът  беше  озадачен.Не  му
казахме, защото беше в немедицинско състояние, но канабисът спаси неговия и нашия
живот.Сега година по-късно МОЯТ БРАТ ПОБЕДИ ЛИМФОМА!Никой не прави това...без
канабис." Errl

„Преди известно време имах голяма злоба.Бих пила по капка на ден.Човекът, който ми го
даде, поиска да го върне.В крайна сметка той го даде на жена, която избледняваше от
рак.Тя  не  можеше  да  яде,  да  пие,  камо  ли  да  живее.Тя  тежеше  по-малко  от  70
паунда.Моят  приятел  й  даде  маслото...воала!Тя  започна  да  яде,  да  пие  и  продължи
борбата си...успешно.Твърдо вярващ в лечебните свойства на канабиса.” Тара

„Много вярна чета всичко, което публикувате.Баща ми почина, защото имаше рак.Щяха да
направят  само  радиация.Имаше  едно  лечение  и  те  пропуснаха  мястото,  така  че  по
същество го изпържиха.Той почина в рамките на 2 дни." Анита

„Днес получих съобщение от човек, на когото дарих голяма сума.Имаше раков тумор в
гърлото.Той е  хранен със сонда от началото на април 2013 г.Съпругата на болния се
обажда на всички в сълзи.След 4 седмици прием на олио 2 пъти на ден го няма.Изчезнал
напълно...Ял  е  твърда  храна...Без  нови  лечения  или  нови  лекарства,  само
RSO.Споделете знанията, спасете живот.” Джаред

„Аз съм оцелял от  рак  в  стадий 4,  който,  докато  използвах  химиотерапията  (НИКОГА
отново), мога да ви кажа всички лекарства, които бяха предписани за борба с гаденето,
помощ при сън и т.н. просто ме разболяваха!!Само когато преминах към медицински THC,
можех да ям,  спя,  да се  отпусна и  да издържа!!Слава Богу,  че  живея в  Калифорния,
където е законно, сърцето ми е към тези, които нямат достъп!” Хайнц

„Моля, споделете, така че другите да не правят грешки като нас.Диетата е много важна!!!!
И тогава, за някои, като дамата тук в Сейнт Джон, която беше диагностицирана преди 4
години с дребноклетъчен карцином от стадий 4 и получиха 2-3 месеца живот,  току-що
слязох по телефона с нея, тя е добре!! !!!!!А тя е на 73!!!Загубил 2 сестри от рак на белия
дроб.И...синът й ни каза за това, ЗАЩОТО някой му каза за това!!!!” Броуен

„Излекувал съм рак с RSO около 6 пъти, включително рак на мозъка, най-бързото, което
съм  лекувал  нечий  рак  беше  13  дни!!!Леле,  гъделичка  ме.Също  така  лекува  диабет,
катаракта,  IBS, артрит, сиви косми и високо кръвно налягане.Луд да си помисля колко
много се съмнявах в тези неща!!!Сега ще вярвам на всичко." Джейд

„Да, може да излекува сивата коса.Преди съм го превръщала в балсам и съм го нанасяла
върху косата и лицето си.Уау, нещата правят чудеса." Бритни

„Виждал съм трима души, излекувани с маслото.Една от диабетна язва на стъпалото,
след като нейният лекар каза, че кракът трябва да бъде ампутиран.Един от "терминален"
рак на черния дроб.И един отсвръхчувствителен пневмонит, развил се след обливане с
Agent Orange във Виетнам.Лекарят му от VA му каза, че състоянието е „управляемо“, но в
крайна сметка ще го убие.Няколко месеца по-късно този мъж беше хоспитализиран с грип
и лекарят му нареди CAT сканиране.Той поръча второ сканиране, след като помисли, че
първото е смесено с друг пациент.Тогава той попита моя приятел „какво, по дяволите,
става“ – белези в белите му дробове бяха зараснали и той имаше „по същество белите
дробове на нормален човек“ – от състояние, което трябваше да бъде необратимо. Бут
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„Съпругът ми казва, че не се чувства по-различно да приема маслото за вече изчезналия
си  рак.Той  е  на  него  вече  3  месеца,  просто  стига  до  ниво  на  поддръжка  и  всичко  е
страхотно!Каква чудодейна билка!” Дебора

„Невро  ендокринен  стадий  IV  в  главата  на  панкреаса.Дата  на  диагнозата  май  2012
г.Започна  петрола  декември  2013  г.Туморът  е  намалял  с  20%.Туморните  маркери
намаляват от 73 на 23 (нормален диапазон 0-30). Йоана

„Аз  съм  оцелял  от  рак  в  ТЕРМИНАЛ  заради  конопено  масло.През  2008  г.  бях
диагностициран  със  сарком  на  меките  тъкани.Имах  5  седмици  облъчване,  8,5  часа
операция.и  8  седмици  по-късно  ми  казаха,  че  съм  терминален,  защото  ракът  се  е
разпространил  толкова  бързо  в  белите  ми  дробове.Беше  неработоспособен,  тъй  като
имаше между 25-40 mts.Химиотерапията не беше опция.Дадоха ми от 3 месеца до една
година.1 месец по-късно започнах маслото и 1 година по-късно компютърната томография
не показа признаци на рак в белите ми дробове.Тези неща работят!Рик Симпсън спаси
живота ми!” Салобрена

„Приемам RSO от 23 декември 2013 г., защото ми беше поставена диагноза колоректален
рак  стадий  4  през  ноември  2012  г.Туморите  ми  не  са  нараснали  през  последните  3
месеца.Чувствам се уверен, че маслото работи.” Сюзън

„В  ремисия  съм  след  месец  употреба  на  маслото.Благодаря  ти!Думите  не  могат  да
обяснят как се чувствам.Отново мога да пътувам.И яжте много по-добре.Спасител е това,
което си....Благодаря ви отново.Баща ми почина от Рак, така че ми се искаше да знаех за
това тогава.

Също така, само да спомена.Аз съм два пъти оцелял от рак.Почти не успя.Иска ми се и аз
да знаех за това тогава.Никога не бих тръгнал по конвенционалния път, което почти ме
уби.Химиотерапия, радиация, 3 операции и илиостомия с обратна операция.Не мога да
ям или да напусна къщата си дълго време.Благодаря ти!Благодаря ти!И.Благодаря ви
отново.Отново съм жив.” Карин

„Аз лично съм лекувал хора от левкемии, от рак, от лаймска болест, рак на гърлото, рак на
кожата, всякакви неща, използвайки смола от канабис.Използвам канабисова смола през
цялото  време  и  не  ме  интересува  кой  знае.Да,  полиция,  ако  слушате,  аз  използвам
канабисова смола през цялото време и не ме интересува какво мислите за нея.  Макс
Игън

„Лично съм виждал лупус в стадий 4 и рак с няколко неоперабилни тумора; дадени по-
малко  от  два  месеца,  излекувани,  все  още  тук  след  3  години.Припадъците
изчезнаха.Излекуван  диабет,  излекувана  болест  на  Crohn  и  няколко  други  чревни
заболявания.Хеп  C.Чернодробна  недостатъчност,  бъбречна  недостатъчност.Всички
нарушения  на  болката,  включително  фибро  и  невропатия.Не  в  YouTube  хиляди
препоръки.Но  хора,  които  познавам,  спасиха.Излекуван  и  обратно  към  качеството  на
живот.

Член съм на организация, която лекува пациенти, използващи медицинска марихуана за
различни  заболявания.Всички  ние  открихме  и  използвахме  конопено  масло  от  Рик
Симпсън.Екстракция  на  марихуана.Има  безброй  състояния,  които  това  лекува  и
лекува.Това е нещо, което може да се получи във всички правни щати от вашето начало.И
процеси.Аз лично не ползвам и не се грижа за диспансери, а на всеки свое.Просто обичам
да мога да се грижа за себе си и за другите, които обичам, чрез тази възстановяваща
живота медицина.

Това  растение  съществува  в  Библията.Нещо,  на  което  страната  ни  твърди,  че  е
основана.И все пак го отнема и унищожава ресурсите на нашите планети, за да замени
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всичко,  което  е  било  и  е  добро  на  първо  място.намирамтвоят  глас.Говорете  и  не
спирайте, докато не стане напълно законно.Конопените полета са възстановени за всички
немедицински цели и хората отново се третират като хора.Благослови всички.Иска ми се
това  да  е  първият  протокол.Не  химиотерапия  или  голяма  фармация,  която  причини
повече  здравословни  проблеми,  отколкото  първоначално  бях  лекуван.Честито
изцеление.Защо не опитате?" Бристи

„Един мой приятел спря да приема химиотерапия и започна да приема маслото и  се
оправи.Лекарите казаха, че е нелечимо, но сега казват, че е чист!!!!” Кейти

„Правих  18  месеца  химиотерапия,  преди  някой  да  ми  подари  масло  от  Рик
Симпсън.Неизлечимата  смъртоносна  болест  си  отиде.Все  още  лекувам  щетите  от
химиотерапията  с  маслото.Спрях  химиотерапията  преди  почти  три
години.Химиотерапията беше загуба на здравето ми." Енох

„Благодаря,  благодаря,  Рик,  получих  го  точно  навреме  и  днес  съм  без  рак  и  също
изглеждам по-добре от всякога.” Ранда

„Ууууу, маслото на Рик Симпсън е СТРАХОТНО!!Благодарим ви, че споделихте със света
как да направите това прекрасно лекарство за всички.Накарах моя приятелка Кармен да
вземе  маслото,  когато  й  поставиха  диагноза  рак  на  лимфома  на  Ходжкин.Вече  една
година е БЕЗ РАК!!!И моята болест на Адисон си отиде без следа от нея и лекарите не
могат да обяснят как и защо, тъй като това НИКОГА не се е случвало преди.НО МОГА И
ПРАВЯ!!!Канабисът ЛЕКУВА!!!” Ейми

„Днес преди 1 година някой много близък ми каза, че има рак в терминален стадий.Казаха
му, че му остават 8 месеца живот.В рамките на 5 дни му дадох малко масло от канабис,
което да погълне, като изяде половината от маслото с размер на оризово зърно.В рамките
на 6 седмици имаше намаляване на размера на неговия тумор и нямаше признаци за
разпространението му, както казаха.

Щастлив съм да кажа,  че  туморът беше с размерите на голям грейпфрут,  а днес е  с
размерите на жълъд.Маслото от канабис е спасило живота му.Той ще продължи да яде
маслото, докато не изчезне.Не само лекува терминалния му рак, но и има невероятен
ефект върху здравето му.Той беше преддиабет и затлъстял и сега е до идеалното тегло и
е  по-щастлив  от  всякога!Насърчавам  всички  да  разгледат  терапията  с  масло  от
канабис.Моля,  гледайте  видеото  на  РИК  СИМПСЪН  „БЯГАЙ  ОТ  ЛЕКАРАНЕТО“  в
Youtube...Това просто може да спаси живота ви или някой,  когото познавате.Дайте им
подаръка на живота!” Хосе

„Да....Благодаря ви, г-н Симпсън, вашето страхотно изобретение ми помогна да победя
рака.Поставена  ми  диагноза  7/2007  с  20%  или  по-малко  шанс  за  оцеляване,  тогава
започнах лечението, след като се срещнах с Рик на събитие.Използването на маслото ми
спаси  живота.Моята  левкемия  е  в  ремисия  и  все  още  се  подобрявам  всеки  ден  и
благодарение на маслото мога да споделя истината с вас.....Мир и любов." Майкъл

„Вчера  беше  прекрасен  ден  за  правене  на  животоспасяващо  лекарство  за  Джанис
(баба).Приема  RSO  от  около  6  месеца.Туморът  й  е  изчезнал,  отокът  зад  очите  й  е
изчезнал,  тя  е  загубила  106  паунда,  камъните  в  бъбреците  са  изчезнали,  кръвното
налягане  е  нормално.Но  обратът  в  цялостното  й  здраве  не  беше  нищо  друго  освен
чудо.Когато стигна до къщата ми преди 6 месеца, тя едва се изкачваше по стълбите, сега
тя тича нагоре-надолу по стълбите и се върти около мен!Ако искате да научите повече за
това как да лекувате Pseudo Tumor Cerebri  с масло от канабис,  Джанис или аз ще се
радваме да поговорим с вас за това!Една любов.peaceloveCURE.Обичам те бабо!!“ Дебра

„Лекарите ми казаха, че имам 6 месеца живот, ако не им взема химиотерапията......... това
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беше преди 11 години...Ако не беше маслото,  сигурно щях да захапа праха.Вече съм
здрав като вол и не трябваше да си губя косата!!Благодаря, че донесе това на света.”
Крейг

„Най-добрият ми приятел, на когото трябваше да му остават още 6 месеца през есента,
вече  е  почти  без  рак!!!Той  имаше  40  метастази  в  черния  дроб  от  рак  на  дебелото
черво.Благодаря ти Рик за цялото ти изследване и опит и за споделянето му!Вие също
помогнахте за спасяването на живот в Холандия!Любов от натуропат, който е вдъхновен
от теб.” Марлоес

„Приятелят ми беше диагностициран с рак на белия дроб в стадий 4 преди 3 години и се
справя отлично.Той се кълне в тези неща." Ричард

„RSO работи.Не съм анекдот.” Тилман

„Рик Симпсън, много ти благодаря. Аз съм жив благодарение на знанието. Борба с рак на
черния дроб, костите и простатата.В рамките на месеци след започване на маслен черен
дроб и рак на костите бяха в ремисия, не можех да видя повече на сканиране.Луис

„Когато изследването на рака дойде на вратата ми, събирайки ги, им казах, че ще им дам
повече от пари, записах името на Рик Симпсън и им казах да го влязат в Google. Бог да те
благослови." Джейн

„Само хората могат да бъдат достатъчно глупави, за да позволят на друг да ги спре да се
лекуват  по  естествен  път...Искам  да  кажа  колко  нелепо  е  това?Невежеството  е  най-
големият враг на човека.” Сол

Допълнителни съвети за пациенти с рак на белия 
дроб
В.Този  беше  на  масло  известно  време  и  все  още  трябваше  да  използва
болкоуспокояващи, така че търсихме повече начини как да помогнем на пациента.

А.1) Направете още една партида масло и се опитайте да я смесите с това, което имате,
потърсете възможно най-успокоителното масло, не искате да енергизирате пациента.

2) Опитайте се да произвеждате маслото от повече от един щам наведнъж, то обикновено
има по-добър общ ефект по този начин и може да лекува много състояния по-ефективно.
Отново  потърсете  най-мощния  успокояващ  материал  за  пъпки  Indica  с  20% THC или
повече  от  различните  налични  щамове  Indica,  за  да  произведете  възможно  най-
ефективното лекарство.

3) Би било по-добре, ако тя спре да използва маслото в капсули.Искате малко от него в
устата й за допълнителна сублингвална абсорбция (може да откриете, че има по-добър
болкоуспокояващ ефект по този начин)

4) Направете 0,3-0,5 g супозитории с какаово масло и я накарайте да ги използва поне
два пъти на ден, тя може да ги използва както анално, така и през устата.

5) Накарайте я да изпари маслото няколко пъти на ден - кашлицата е желана, тя трябва
да изкашля всичко, което не е в белите й дробове, включително тези тумори (те просто
трябва да се свият и след това да се разпаднат и тя ще ги изкашля).

6) Направете маслена тинктура със спирт (20-30-50%, в зависимост от това колко масло
имате; 1-2ml от маслото в 4ml 96-99% алкохол) и я нанесете на мястото, където е била
оперирана.  с капкомер обикновено са подходящи една или две капки и по този начин
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можете  да  спестите  много  масло.Разбира  се,  можете  също да нанесете  малко  масло
директно върху мястото и да го покриете с превръзка и да го повтаряте на всеки три дни
или когато превръзката падне.

7)  Направете мехлем с  масло от  ший или разтворете малко масло в  топло масло от
конопено семе или висококачествен екстра върджин зехтин и го втривайте върху областта
няколко пъти на ден.Това трябва да помогне за премахване на болката в ребрата й и
можете да го използвате и за рани от залежаване и всичко по кожата й.

8) Включете в диетата си конопени семена, конопени сърца и масло от конопено семе –
поне шепа семена/сърца или 1-3 супени лъжици масло от конопено семе.

9) Опитайте се да замените болкоуспокояващите и пластирите с маслото възможно най-
скоро.Ако  започнете  да  прилагате  маслото  локално,  то  би  трябвало  да  помогне
много.Супозиториите също правят чудеса при белодробни заболявания.Колкото повече
масло поглъща и колкото по-бързо го прави, толкова по-добре.Тя трябва да остане на
грам или повече на ден, докато не победи болестта и след това да остане на поддържаща
доза от 1-2 g на месец. JB

Артрит, Болка, Мускули

„Приятелят ми сряза няколко от сухожилията на ръцете си, които водят до пръстите му
при  инцидент.Той  използва  маслото  върху  него  веднага  след  операцията,  за  да
подпомогне заздравяването му и то зарасна толкова бързо, че трябваше да премахнат
шевовете рано, това всъщност беше болезнено за него, защото те вече бяха полепнали
по кожата му, не бяха разтворими шевове.Хирургът и физиотерапевтът му бяха напълно
поразени от това, но той не му каза какво прави до последната си среща.Не знам дали са
му повярвали или не, но знам какво видях със собствените си очи и той знае какво е
преживял.” Тина

„Имате  нужда  от  доказателство?Сестра  ми  беше  изпратена  вкъщи  с  няколко  месеца
живот.Не  можеше да  се  измъкне  от  леглото  с  него  в  дробовете  си.Преди  5  седмици
започна с масло.Преди 3 седмици и цялата тази седмица и миналата седмица тя вече
кара колата си, прави си градината и хаха, тя е по-дебела от всеки от нас, останалите й 4
братя и сестри.Това наистина е благодарение на Рик.Обичам те човече.” Анди

„Актуализация:  Миналата  седмица  споменах  за  брат,  който  помага  на  брат  си,  като
получава необходимия материал, за да направи масло от Рик Симпсън за лечение на
изтощителния му ревматоиден артрит.Той се обади тази вечер, за да ми каже, че брат му
яде, смее се, говори по телефона с приятели и семейство, след като почти спи през 2-
дневна снежна буря и Супербоул.Искаше да знае дали може би му е дал твърде много,
защото никога не се държи така.ПИЧ!(смее се) Звучи ми, сякаш се справя страхотно, с
изключение на нещото със Super Bowl,  той издиша дълго и казва:  „Благодаря,  човече,
хубаво е да се върна брат ми, той отново се смее.“ (Това прави всичко полезно, хора)

Това  е  само  след  три  дни,  чувствам  се  толкова  добре,  знаейки,  че  НИЕ  УСПЕХМЕ
НАИСТИНА  ДА  ПОМОГНЕМ  НА  НЯКОЙ,  КОЙТО  ИМА  АБСОЛЮТНОЕЛИ  НЯМА
НАДЕЖДА.Това е вторият човек с ревматоиден артрит, когото познавам за 1 на 1 лице в
лице, че маслото на Рик Симпсън е помогнало.Ние не сме обучени лекари – ние сме
просто момчета, които са чували за маслото, накарали някои да го опитат и установили,
че работи, ние сме просто обикновени хора като вас, които предприеха действия, за да
помогнат на любим човек – нищо повече.” Майкъл

„78  дни  на  масло  сега  и  виждате  някои  положителни  резултати!!!Имам  ревматоиден
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артрит и не съм имал пристъпи, откакто започнах това лечение с конопено масло.Без
астматични пристъпи, без копривна треска, без оплаквания!!!” Бевърли

„Имам РА от години.Откакто го лекувам с масло от канабис, не съм имал обостряне и част
от увреждането на ставите всъщност изчезна.Имам болки, но нищо като преди да открия
лекарствата.Така или иначе бях дълго време, но пушенето не е достатъчно за хронични
заболявания и силна болка.” Марк

„Дайте на човек риба, той ще яде за един ден (освен ако не е наистина риба, а просто
соева баничка с рибено масло).Научете мъжа как да лови риба и той ще има пълен корем
за  цял  живот.Благодарим  ви,  че  ни  дадохте  това,  за  което  повечето  биха  платили.В
момента не използвам RSO поради финансови причини,  но когато успях,  той напълно
контролираше моето нервно разстройство (RSD).Не можах да излекувам, но бях доволен
от контролирането на симптомите.Замени приемането на 9 хапчета на ден.Благодаря ти."
Сейф

„Здравей, Rick & JB, исках да съобщя за друг добър резултат от личното приемане на
маслото: това е около 8-ми ден или нещо повече за маслото.Приемам го поне два пъти
дневно,  около  1/4cc  до  1/2cc  на  ден.Имах  изключителен  успех  при  болките  в
петата/крака/глезена – с всеки ден става все по-добре и по-добре!Гъвкавостта се връща
към нараненото ми рамо и снощи – забелязах, по време на масаж, че ОГРОМИЯТ възел в
лявото ми рамо/врат, който причиняваше толкова силна болка в това рамо, всъщност е
НАМАЛИЛ  по  размер  до  приблизително  размера  на  шам  фъстък  вместо  това  с
големината на орех.Това може да е причината болката в рамото ми да отшумява толкова
бързо.Не  съм  сигурен  какъв  е/беше  възелът,  но  определено  се  радвам,  че
изчезва.Тестовете  заключавали  ли  са  някога,  че  канабиноидите  всъщност  намаляват
възпалението  на тъканите  и  увеличават  подвижността  на ставите  и  еластичността  на
мускулите?Всъщност дори не ме интересува какво казват тестовете-- продаден съм и не
съм се чувствал толкова добре вгодини!!!

Бях напълно притеснен, че няма да имам енергия и просто искам да спя, да спя, да спя,
докато  го  приемам.Но---при  мен  е  точно  обратното-имам  повишена  енергия  и  нямам
никаква летаргия през дневните часове.Иска ми се да можех да те прегърна ОГРОМНО!!!”
Хедър

„Успях да се откажа от химиопрепарата,  който приемах за ревматоиден артрит.Но как
стигнах до тук, беше дълго пътуване.През 1997 г. бях в сериозна MVA, което ме остави
инвалид и зависим от  лекарства.За 14 години имах над 10 операции на двата крака,
преминах  през  депресия,  гняв,  фибромиалгия  (която  излекувах  без  традиционните
лекарства от лекарите), години физиотерапия, алтернативни модалности на медитация,
акупунктура, Рейки и др.Докара ме до точката на физическо състояние, че можех отново
да  ходя  на  кратки  преходи,  да  плувам  обиколки  в  басейна  и  обратно  в  редовна
тренировъчна програма,  която можех да постигна физически.През десетилетието плюс
време  бях  на  стероиди,  болкоуспокояващи  от  всякакъв  вид,  противовъзпалителни
лекарства и т.н.Преди две години болката се увеличи и беше различна от това,  което
изпитвах с  моя остеоартрит от  нараняванията ми на няколко места по тялото,  врата,
гръдния кош в  гърба  и  кръста,  както  и  краката  и  коленете.Ръцете  и  краката  ми бяха
толкова  болезнени  и  подути,  както  и  ръцете  ми  се  деформираха  от  увреждането  от
ревматоидния  артрит  и  след  много  тестове  и  пътувания  до  ревматолог  бях
диагностициран  и  подложен  на  редица  изпитания  и  протоколи  за  лекарства,  които
включваха  незабавното  започване  на  метотрексат,  химио  лекарство  за  лечение  на
ревматоиден  артрит,  6  месеца  след  това  ме  сложиха  на  друго  лекарство  заедно  с
химиотерапията,  която  имаше ужасни  странични  ефекти,  но  трябваше  да  страдам  от
протокола,  преди  да  мога  да  премина  към  друго  по-добро  и  по-скъпо  лекарство  (в
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съзнанието на Big Pharma) през цялото време на химиотерапията, така че след година и
половина химиотерапия и допълнителни RA лекарства имах приятел, който ме запозна с
видеото „Run from the Cure“, история за RSO .Е, за мен от първия път, когато гледах това
видео и много, много други оттогава, това напълно промени живота.Започнах последната
седмица на ноември 2012 г. и не след дълго започнах да забелязвам определени промени
в благосъстоянието си, спях много от маслото, но това просто означава, че се лекувах,
отне известно време, докато апетитът ми се върне но в крайна сметка се случи, косата ми
беше значително подобрение, тя отново беше лъскава, а не изтънява и пада.” Уенди

„Маслото излекува подаграта ми за 5 часа.Ето за това става дума!БЕЗ ПОВЕЧЕ БОЛКА!"
Майкъл

„Използвам  го  за  лечение  на  негативните  ефекти  от  мозъчна  травма,  а  също  и  за
хронична болка в тялото ми.Стресът влошава симптомите ми, но марихуаната ми помага
да се справя много ефективно със стреса.Помага да успокоя както ума, така и тялото ми,
като ми позволява да се съсредоточа по-добре върху задачите и  да не се вълнувам,
раздразнявам,  избухвам,  депресия  и  т.н.Намирам,  че  подобрява  настроението  ми  и
отговорите  ми  на  външни  стимули  са  по-премерени  и  ограничени,  а  не  импулсивен
акт.Надявам се тази информация да ви е от полза.Нямам книжка и съм оклеветен, като ме
наричат и третират като наркоман.Това само по себе си подхранва депресията ми и прави
невъзможно да се оправя и да се върна на работа." Фред

„Ето  какво  направи  маслото  от  хаш като  цяло  за  мен.За  четири  години  преминах  от
приема на толкова  от  всяко  хапче за  безпокойство и  болкоуспокояващо (включително
хероин),  до  което  успях  да  взема  само  1/8тихапче  за  болка  два  пъти  дневно.Имам
мускулни  спазми,  които  усещат,  че  ме  намушкат  и  наскоро  започнах  да  получавам
гърчове, когато ми свърши маслото.Също така получавам мигренозни главоболия и са ми
диагностицирани редица психиатрични разстройства.Нямам представа колко синтетични
лекарства би ми предписал лекар.Но маслото се грижи за всичко.Също така трябва да
спомена,  че  направих  тестове  за  интелигентност  със  и  без  влиянието  на  хаш
маслото.Вкара 148 с, 122 без.Означава ли това, че стана по-умен... почти до гениално
ниво?Може би съм почти гений с ADHD и хеш маслото лекува състоянието?Със сигурност
се справях по-добре в колежа, когато вземах онлайн уроци, за да мога да лекувам по
време на час.Както и да е, маслото от хаш е отговорът на повечето световни проблеми.”
Джими

„Още  една  актуализация  относно  приема  на  маслото  за  болки  в
петите/стъпалата/глезена.4 дни прием на масло през устата 3 пъти дневноотърва болката
ми  и  отново  ми  даде  пълен  обхват  на  движение  с  десния  ми  крак/пета/глезен.Вчера
забравих да си взема сутрешната и следобедната доза и до края на деня едва вървях,
ставите ми отново се втвърдиха и бях нещастен.Прибрах се вкъщи, хапнах малко масло и
в рамките на 15 минути започнах да си възвръщам тази гъвкавост и болката отшумя,
куцането спря.Изненадващо премахва цялата ми скованост в рамото ми от стара травма
от автомобилна катастрофа преди 20 години и за облекчаване на болката от рамото, след
това отнема цялата ми болка във врата от мускулите на рамото ми, които са стегнати и
издърпват гръбнака ми от изравняване .Няма повече главоболие от сковаността в рамото
ми.Това беше пълно потвърждение за мен, че маслото действа за управление на болката,
заедно с множество други магии.

„Това не е лек за рак или нещо подобно, но исках да уведомя Рик, че куцам на дясната си
пета вече почти година, не съм сигурен какво не е наред с него и знам, че докторът ще ми
даде лекарства,  които  не  Не се  чувствам комфортно  да  приемам,  така  че  просто  се
справих с болката.
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Наскоро  ни  запознаха  с  RSO  чрез  приятел  Чарлз  и  започнахме  да  го  правим.През
последните два дни поглъщах маслото няколко пъти на ден и тази сутрин се събудих и не
куцах.Мъжът ми го забеляза веднага.Той отбеляза, че маслото трябва да работи своята
магия!Благодаря Рик Симпсън![:)] Чувствам се прекрасно!" Х

-- Скъпи H, благодаря за добрите новини, винаги обичаме да чуваме за тях.Бих смесил
маслото с масло от конопено семе или зехтин и бих направил тинктура и бих използвал
маслото локално.Разбира се, яденето на маслото е ключът към истинското изцеление и
всички инструкции как да използвате маслото са на нашия сайт.С най-добри пожелания,
JB (от FB съобщение)

„Счупих  си  крака  преди  две  седмици  и  получавам  повече  облекчение  от  петрола  и
канабиса, отколкото от опиатите на хълмовете, само като казах, че Big Pharma не прави
нищо за мен.“ Майкъл

„Счупих  си  гърба  на  две  места  през  1987  г.Пиеше  алкохолно  и  пукаше  хапчета  до
1994г.Напуснете  много  и  направи  нещо  с  NA и  AA,  стана  съветник  по  наркотици  и
алкохол.Хроничната  болка  в  гърба  ме  накара  да  преценя  болкоуспокояващите.Станах
пристрастен към Ел Ей, морф и хероин.Започна да пуша гърне за лош емфизем и спря
всички  опиати.Сега  проучванията  показват,  че  канабисът  намалява  оттеглянето  от
пристрастяването  към  опиати  и  намалява  необходимите  милиграми  с  повече  от
половината, ако се използва с канабис.Това е чудо лек за всичко.:)" Джон

„Нараних гърба си в началото на 20-те.Бях измъчван от ишиас в продължение на почти 2
десетилетия.Последният  път,  когато  го  влоших,  беше  преди  5  години  и  беше  най-
лошото.За период от 4 месеца ме удвои толкова, че бях на път да стигна до точката, в
която вече не можех да се връщам напред-назад до банята.Имах ниво на болка 10 повече
от 2 месеца и трябваше да стоя  на дивана,  подпрян на възглавници.Не можех да се
изправя достатъчно, за да легна в леглото.

Една млада дама, която беше приятелка с моите момчета, ми каза, че трябва да опитам
медицинска марихуана,  защото тя помогна на майка й с  нейната МС.Засмях й се и й
казах, че това е за пациенти с рак и хора, по-лоши от мен и че не мога да се класирам.Не
знаех,  но тази млада дама знаеше доста  по темата и  след още няколко седмици на
влошаване предполагам, че й писна да ме гледа как страдам излишно, така че доведе
майка си да говори с мен.Майка й ми каза,  че лесно ще се класирам, което по-късно
направих и че ще помогне.Тя ми каза да ям малко пъпка, приготвена в малко олио на
ниска температура на препечен хляб.Бях отчаян и го направих.Семейството ми каза, че
около 15 минути след ядене на канабиса, че съм заспал и се лигавил...хаха.

Събудих  се  на  следващата  сутрин,  което  беше  малко  странно,  защото  не  бях  имал
запомнящ  се  сън  от  повече  от  2  месеца  и  първото  нещо,  което  забелязах,  беше
значително  намаляване  на  болката,  около  20%  бих  казал,  и  приблизително  същото
подобряване на обхвата на движение.Бях развълнуван и много изненадан.Продължих да
ям  канабис  и  през  следващия  месец  отново  се  изправих.Ето  как  намерих  Рик
Симпсън.Просто намерих в Google противовъзпалително средство за канабис и Бягай от
лекарството беше в някои от първите изследвания, които правех по темата.5 години по-
късно  и  гърбът  ми  се  чувства  такаТрябва.Ям  канабис  редовно  и  той  намалява
възпалението до нищо.Нараняването все още е там.Ако стъпя в дупка или нещо, боли ме,
но не отнема дълго време за възстановяване и гърбът никога не ме боли, освен ако не
направя нещо глупаво.” Джоди

„Оправих артрита и кръвната си захар, тревожността, депресията и безсънието. Казвам
артрит, но това е тежко дегенеративно дисково заболяване. Аз буквално не мога да ходя
без маслото (пия го вече 2 години). Преминавам през 120 наркотици на всеки 14 дни. Не
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съм пил дори едно хапче за болка от повече от година. Първоначално го взех само за
артрит и страничните ефекти (страхотен сън и без бръчки). Аз съм в най-добрата форма в
живота си. 45 годишна баба. Майка на 3 деца.” Евърглейд

„След  като  взех  всичко  от  оксикодон  до  използване  на  пластири  с  фентанил  в
продължение на 3 години, последвано от 160 mg морфин дневно в продължение на още
две години и след това ми казаха, че трябва да имплантирам помпа за болка, реших, че е
достатъчно.Спрях студената пуйка (не бих препоръчал да правите това)  и  започнах с
канабис.Дори дните, в които болката все още е извън контрол, които са малко, умът ми
дори не обръща внимание на това.” Майкъл

„През 1981 г. бях в MVA.Изкълчих дясното си рамо.Дясната ми ръка беше парализирана
от  нерв  до  гръбначния  стълб,  които  бяха  изпънати.Не  можех  да  получа  никакво
облекчение  от  ужасната  болка,  която  изпитвах.Събуждах  се  посред  нощ  плачейки  от
агония.Усещах, че под ноктите ми забиват игли и минават право нагоре по ръката ми.Взех
първите $400,00, които ми даде застрахователният регулатор и накарах братовчед ми да
доведе приятел в болницата с малко MJ.След пушенето на MJ болката напълно изчезна и
можех да заспя.Това се казва.Мисля, че начинът на Рик да поглъща маслото би работил
по-добре  от  пушенето  или  изпаряването,  въпреки  че  ми  харесва  да  правя  и
двете.Наздраве.” Рон

„Знам, че след 3-дневно лечение на RSO бих могъл да бягам... без болка!За първи път от
15  години  поради  сливане  на  гръбначния  стълб,  което  остави  трайно  увреждане  на
нервите и постоянна болка.Капсулите с кокосово масло също работят страхотно.Не съм
имал желание,  нито съм приемал моя Percocet,  откакто започнах да приемам маслен
режим на капсули.Той дори намали желанието да се пуши и марихуаната, като се приемат
капсулите." Тери

„Актуализиране, омгош!Борих се със сина си!Винаги се борех с момчетата си, особено с
най-малкия ми син.Буквално години не успях да се боря с него!Сега той е на 22, аз съм на
52.Поради болката по цялото тяло поради артрит е изключително трудно да се движите,
още по-малко да се борите!Но днес го направих!И аз почти го имах, но започнах да се
смея, хаха.Не мога да ви опиша колко вълнуващо е това!!Дори след това не ме боли,
чувствам се страхотно!!!” Кейси

„Имам дискова херния, която притиска седалищния ми нерв, причинявайки силна болка,
която  стреля  от  долната  част  на  гърба  надолу  по  левия  крак  до  пръстите  на
краката.Приемах 3 ибупрофен на всеки четири часа, само за да мога да стана от леглото
и да мога да ходя.Започнах да приемам маслото преди почти две седмици за болка и
възпаление.Сега  не  се  нуждая  от  ибупрофен,  спя  по-добре  от  всякога,  колегите  ми
коментираха  по-доброто  ми  настроение  и  общото  щастие.ЧУВСТВАМ  СЕ  ДОБРЕ!"
Дженифър

„Дори и да нямате рак, помислете за превантивна поддръжка в тялото си.RSO в малки
количества, използвани ежедневно.Позволявате на тялото си да се бори с всякакви гадни
вируси и  бъгове.Не съм виждал моя „лекар по първична помощ“ от 15 години заради
канабиса и всичките му лечебни свойства.Без значение какво се обърка с мен, RSO е
един от първите елементи, към които посягам.

Между другото 3 пъти съм си чупил гърба.Сменени прешлени и дискове от L-4 надолу към
S-2.Наложи се гръбначният ми стълб да бъде прикрепен отново към тазовата ми област...
трябваше  да  ми  отстранят  AC  ставата.Справя  се  с  рак  на  черния  дроб  и  хепатит
С.Лекувам се на 100% с канабис.RSO е просто инструмент в моя арсенал." Рик

„Много ви благодаря за вашата работа.Имам 25-годишна травма на гръбначния мозък,
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която имампроблеми с рани и подуване на краката и стъпалата.Опитах малко количество
върху  лоша  рана  в  горната  част  на  крака  ми  и  в  рамките  на  няколко  дни  имаше
значително подобрение.Подуването също не изглежда толкова лошо.Въпросът ми е за
изходния материал, от който е направена партидата.Беше с високо съдържание на смола
и достатъчно зряло,  но не беше напълно втвърдено и имаше лека миризма на мухъл
(въпреки  че  бяха  мощни  щамове).  Смятате  ли,  че  това  ще  повлияе  на  цялостното
качество на маслото?Освен това оставих останалото масло върху затопляне на чаша за
кафе за много по-дълго от „няколко часа“, оставих го там за около 7 часа.Мислите ли, че
това ще повлияе и на качеството?Готовият продукт изглежда така, както казахте.Точно
като грес за ос с тъмно златист кехлибарен остатък.Между другото, започнах да го давам
на моето старо куче, което изпитва огромна болка и има проблеми с придвижването.Той
също  така  показа  значително  подобрение.Благодаря  отново  за  всичко,  което  сте
споделили и направили.В началото бях малко скептичен, но сега съм изумен!” XXX

-- Работете с това, което имате, и търсете по-добър материал.JB

„Измина почти година, откакто започнах да използвам масло от канабис за лечение на
моя РА и продължавам да виждам положителни резултати и мога честно да кажа,  че
според мен моят  РА е в  ремисия.Също така съм виждал няколко  други  положителни
странични ефекти като загуба на тегло,  нормални нива на кръвно налягане (кръвното
налягане спадна с 30 точки), пулс между 50 и 60 удара в минута, няма повече депресия и
най-доброто от всичко повече токсични лекарства, отпускани с рецепта. Том

„Сега мога да стана от леглото веднага след събуждане, вместо да се чувствам като на
90.Ставите се движат много по-лесно, вече не страдат от болка.Изключете определени
лекарства  завинаги!Наистина  невероятно  растение,  което  трябва  да  спре  да  бъде
обвинявано, че е ЛОШО. Карол-Ан

„Вярвам, че е регенеративно, че телата ни се нуждаят от него, за да се възстановят и
излекуват, страдах добре от артрит, той облекчи болката и поднови гъвкавостта на ръцете
ми преди година, дори не можех да пиша без сериозна болка.Това го няма, сега ръцете ми
са нормални и гъвкави, мога да пиша и шия.И моят очен лекар беше изненадан, че очите
ми всъщност са по-добри всеки път, когато отида." Kelee

„Имах операции и безброй гръбначни удари на едно място в долната част на гърба.Всичко
това е причинило дебел белег, който може да се усети и прешленът се възпалява и е
наистина  болезнено.Имах много болка,  отчаяно исках облекчение.И така,  Гейл  разтри
малко (1 капка) RSO (масло от канабис) на място и ме накара да легна там, за да се
попие.Е,  маслото  усещаше  леко  изтръпване,  но  освен  това  не  мислех,  че  действа
много.Е,  20  минути  по-късно  болката  изчезна  и  бях  припаднал  до  сутринта!Спах
фантастично и когато се събудих, гърбът ми се почувства по-добре и тъканта на белега не
е толкова дебела.Диво ми е, но маслото сякаш разгражда старата белезна тъкан.Маслото
от канабис е  невероятно и ако не бях чел други истории точно като тази,  щях да си
помисля, че съм луд!” Мики

„Бабата на моята приятелка има тежък артрит и не може да отвори ръцете си.Опитахме
малък експеримент  с  малко  масло  от  Рик  Симпсън  и  й  казахме да  го  разтрие  върху
ръцете си.В рамките на минути след прилагането й ръцете започнаха да се разхлабват и
след още няколко, тя можеше да започне да движи пръстите си отново без болка.Беше
наистина невероятно да видя нещо подобно да се случи.” Дуейн

„Няма никакво съмнение, че работи.Забелязах незабавни резултати.Вече бях направил
план  А.Обработката  с  масло  беше  план  Б.Иска  ми  се  първо  да  пробвам
маслото.Преживях години на болка,  която не ми се налагаше.Пиех хапче за болка на
всеки 4 часа.Изминаха само две седмици на лечение с масло, но се чувствам много по-

- 108 -



добре.Използване и на алкална вода.Невероятно!!!” Джеймс

„Маслото от Рик Симпсън е специално.Използвах канабис за справяне със симптомите на
болка  от  години,  но  едва  покриваше  симптомите  си.Знаех,  че  нараняването  ми  не
заздравява напълно.Когато започнах да приемам Rick Simpson Oil, вече бях пробвал да
ям  различни  екстракти,  направени  от  канабис  и  всички  те  имаха  някои  краткосрочни
ефекти, но след това ме караха да се чувствам или преуморен, или изгорял илипросто
нямаше да продължи достатъчно дълго.Никога не съм се чувствал перфектно.Дори бях
опитал  продукт,  който  ми  беше  продаден  като  Rick  Simpson  Oil,  който  беше  гаден  и
неефективен - пазете се от нискокачествените екстракти, които няма да направят нищо и
не се обезкуражавайте от това, защото истинската сделка е просто казано, чудо.Приемах
бързо нарастващи количества опиати.Маслото от Рик Симпсън подпомага усвояването на
опиатите, но също така е много силно болкоуспокояващо само по себе си.Продължава
през целия ден и вече не забелязвам никакви високи или странични ефекти от дозата,
която приемам.Мога да направя много повече като човек без болка и усещам, че обхватът
ми на движение се увеличава и знам, че се лекувам.Всъщност цялостното ми здраве е
невероятно  –  винаги  съм  имал  много  заболявания  или  инфекции  и  съм  имал
забележително  чисто  здраве,  откакто  започнах  това  масло.Сега  отново  приемам
опиатните си болкоуспокояващи, докато все още се чувствам по-добре.Междувременно
съм опитвал от време на време други различни видове екстракти като масло от хаш или
хранителни  продукти.Намирам,  че  облекчаването  на  болката  от  Rick  Simpson  Oil  е  с
порядък  по-силно  от  всеки  друг  канабис,  независимо  дали  се  яде  или  пуши.Той  е  в
собствената  си  лига  за  облекчаване  на  симптомите  дори  в  сравнение  с  най-силните
екстракти от восък от канабис.Възнамерявам един ден да се откажа изцяло от опиатите
сега." Майк

„Използвам това масло.Имам мускулна дистрофия и имам продължаващи здравословни
проблеми от Синдром на Стивънс Джонсън/TEN.Това работи.Работи по-добре от ВСЕКИ
фармацевтичен  продукт  на  пазара.Той  е  безопасен  и  ефективен.Не  бих  могъл  да
функционирам  без  него.Позволява  ми  да  бъда  продуктивен.Работя  на  пълен  работен
ден.Преди да взема маслото, бях на тежки лекарства, които не направиха нищо друго,
освен да ме превърнаха в зомби с множество странични ефекти.

За  да  завърша  моята  „изреченост“  нека  кажа  следното:  За  тези,  които  вярват,  не  е
необходимо обяснение.За тези, които не го правят, нито едно обяснение не е достатъчно
добро.Аз съм живо доказателство за ефективността на това.И трябва да стане легален и
достъпен за всички.” Лори

Диабет
„Маслото подмладява панкреаса и,  вярвате или не,  той често започва да произвежда
инсулин дори след години на неактивност.Много пациенти могат  да спрат да приемат
инсулин след няколко седмици на маслото.Маслото също така помага за лечение или
контрол на всички други проблеми, свързани с диабета в тялото.

Бих ял маслото и/или бих го използвал в супозитория.Пушенето или изпаряването също
могат да помогнат за намаляване на нивото на кръвната захар, но ефектите са много
ограничени в сравнение с поглъщането на маслото.Бих използвал маслото локално за
диабетни язви, просто нанесете маслото, покрийте го с превръзка и повтаряйте това на
всеки  три  дни,  докато  язвата  не  заздравее.Бих  смесил  маслото  от  конопено  семе  с
екстракта  и  бих  го  използвал  за  масажи,  което  ще  насърчи  кръвообращението  и  ще
помогне  за  предотвратяване  на  подуване  и  други  неудобства.Също така бих  включил
конопени семена и масло от конопено семе в диетата си.JB”
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„Втори тип  почти изчезна,  почти всички лекарства,  борейки се със саркоидоза с него,
работи. Джеф

„Кокосовото  масло  също  помага  за  стабилизиране  на  нивата  на  кръвната  захар  при
диабет!!Моят местен магазинджия го опита и работи като чар, каза той!!Той също така се
чувства психически много по-добре [повече енергия] и също отслабва!!Всичко е наред!!"
Робин

„Кръвната ми захар полудява (до 400+- в продължение на месеци – много опасно) и това
буквално ме нокаутира.Кимах зад волана - така че спрях да карам - наистина лоши неща!
Документите дори ми забраниха да летя до Ню Йоркда видя майка ми за Коледа.

Е - лекарите пробваха един инсулин, после два - не направиха абсолютно нищо.Така че -
накрая им казах - стига!!Отивам на маслото (никога не съм казвал на лекаря, че съм го
правил преди) и увеличавах дозата си на всеки 2 часа.Е, познахте, захарта ми се върна
към нормалните граници.Моят Док е един от онези хладнокръвни момчета от Харвард - и
той  е  зашеметен.Вкарайте  един  за  варварите!!!!И  така  -  сега  имаме  напълно
документиран случай на диабет, при който е спасен живот - Аз!!!!!!-- :)” Джанет

„Драстична промяна, спрях почти целия инсулин.Понякога ще трябва да използвам Lantus,
дългосрочнодействащ  инсулин,  но  не  често.Започнах  да  използвам  RSO  по  много
причини, но едната беше с надеждата, че мога да сваля инсулина и най-накрая да видя
по-стабилно ниво на кръвната захар.Използвах 300 единици Novolog на ден, краткосрочен
инсулин и 200 единици Lantus и 4 хапчета Metformin на ден.Все още пия хапчета, но мога
да живея с това, тъй като вече не трябва да използвам инсулин.Стига да забивам стомаха
си с игла 6 до 8 пъти на ден!Моите нива на захар се контролират по-лесно и вече не
виждам показанията от 2 до 5 стотици.Вече не виждам драматично ниските нива на захар
от 30-те.Това беше послание от Бог и първото нещо, което действително поддържа нивата
на захарите ми." Дена

„Нивата на кръвната ми захар преди диабет бяха над 140, а сега съм на 100.Проверете
кръвта си, преди да направите малко масло, дайте му около 10 минути и го проверете
отново и ще е спаднало много.Моят направи толкова много, след като трябваше да изпия
малко Gatorade, за да се изравня. Мишел

„Аз съм инсулинозависим диабетик и  с  една порция масло от  60 грама минах от 100
единици дневно до 50 единици инсулин. Лесли

„Това напълно балансира нивата ми.Дадоха ми „METFORM“ да приемам през устата и
никога  не  съм  приемал  хапче  от  първото  и  се  събудих  отново  и  си  помислих:  „Не,
увеличете количеството масло сега, когато ми е поставена диагноза диабет тип II“. Моите
нива скачат между 3,4 и 7,2.Абсолютно най-високото, което успях да повиша нивото си на
захар,  беше 8,1,  след  като изядох  буквално  торба  бонбони,  включително  шоколадово
блокче като експеримент.Направих изключително малко масло, когато го натиснах до 8.1 и
започнах  да  проверявам  нивата  си  на  всеки  10  минути,  за  да  видя  дали  мога  да  ги
накарам да паднат.На  10 минути  след маслото паднах до  7,3  и  когато  тествах  на 20
минути след маслото паднах до 4,8.” Мишел

„Мога да използвам само малки дози масло.Това ме кара да имам хипогликемия с пълна
сила.Но това е хубаво нещо, защото започнах с 45/10 инжекции дълго и краткодействащ
инсулин  преди  осем  години.Направих  някои  проучвания  за  новото  си  заболяване  и
марихуаната  постоянно  се  появяваше  като  естествено  лекарство  заедно  с  други
подправки като канела, така че започнах да използвам капачки за хаш, докато не се появи
„истинско“ масло.Бяха толкова силни, че си мислех, че ще умра първия път, когато изям
капачка от хаш.Да не говорим за натоварваща доза RSO.(Но тогава RSO дори не беше
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опция  за  мен)  Но  веднъж  употребата  на  масло  (зърно  на  ден)  доведе  до
свръхчувствителност на тялото ми към инсулиновите инжекции два пъти дневно и аз бях
заседнал  на  разклона  на  пътя,  за  да  избера  RSO  или  изстрели.Спрях  ударите  и
продължих маслото.

Заедно с промяната на диетата и повишената ежедневна активност (упражнение) сега
имам 5,7 A1C,  загубих 60 паунда и нямам повече фантомни парещи болки (диабетна
невропатия).След  няколко  месеца  лечение  трябваше  да  премина  на  глицерин  и
алкохолни  тинктури  и  да  правя  само годишни  процедури  с  масло.Защото  захарта  ми
започна да пада твърде ниско.

Има  чудодейни  лечебни  свойства  при  диабет.Трябва  да  се  отбележи  как  канабисът
действа върху ендокринната система на тялото и да се изследва подробно.Предпочитам
да ме карат един месец в годината на лечение с масло, отколкото да направя 730 снимки
на  генетично  модифицирана  свинска  ДНК.Използвам  сортове  сатива,  за  да  извличам
маслата си и да правя тинктурите си.Работи най-добре при моите симптоми.Опитах indica
и отбелязах, че просто не мога да функционирам и исках да ям повече и ми беше студено
през цялото време.Сативата ускори метаболизма и пулса ми, потисна апетита ми и ме
караше да получавам истерични пристъпи на смях (любимият ми страничен ефект).

Ако захарта ви е висока, започнете с ниски постоянни дози.Все още искате да усетите
какво се случва с тялото ви.(Един проблем, който имах, беше да не знам дали съм замаян
от олиото или от ниската захар,  така че ще преминете през няколко тест  ленти през
първия месец, докато разберете какво чувствате).И ще бъдеш много жаден човек.Водата
е вашият приятел с тези лечения.Високата захар ви кара да сте жадни през цялото време,
както и маслото, така че вземете предвид и това.

И не се притеснявайте твърде много,  че  захарта ви ще спадне в  началото.Не е  като
принудително падане на инсулин.Маслото просто влиза и прави това, в което обичам да
вярвам,  тъй  като  стартира  всичките  ви  органи  и  това  от  своя  страна  им  помага  да
прочистят кръвта и също така има страхотна връзка с нервната система и вярвам, че
мозъкът  ви  има  по-добро  усещане за  тялото  ви  чрез  тези  канали  и  знае  да  изпрати
всичките си естествени лечебни способности към стресирани части.(В моя случай моят
панкреас, бъбреци и кръв.) Сега имайте предвид, че това е просто моя теория и аз не съм
учен, просто се замислям как работи за мен и как най-добрият начин да рационализирам
ефектите му.Добре е да водите дневник и да си правите редовни здравни прегледи и
кръвни изследвания, за да отбележите напредъка си.След като вашият A1C влезе под
контрол и бъбречната ви функция е по-добра, тогава ще разберете, че сте на прав път и
тогава просто ще поддържате това ниво, на което ще работите, и по никакъв начин не е
толкова  енергично,  колкото  да  стигнете  до  там.Най-вероятно  ще са  необходими само
ниски постоянни дози и промяна в начина на живот, която диабетиците не са непознати.
(Отне ми около шест месеца, за да премина от A1C от 11 до 7 и още няколко промени в
диетата и упражненията, за да го накарам до диапазона 5.(Упражненията във вода са с
ниско въздействие и са ми работили страхотно).“ Антъни

„Използвам  1  грам  масло  на  ден  за  тежка  дегенеративна  периферна  невропатия  и
облекчението е невероятно!“ Лори

„Съпругът ми поглъща канабис от години и масло от RSO наскоро за своя диабет.Това не
само е стабилизирало кръвната му захар, но също така ОБРАЩА хроничната му бъбречна
болест.Той беше диагностициран с ХБН стадий 3 и те го настройваха да бъде вписан в
списък на донори на бъбреци.Започна да приема тинктури и масло от RSO и сега е на
стадий 1 ХБН.Лекарите му казаха, че това не е възможно.Отървахме се от тези лекари и
си взехме нов!Маслото от RSO също понижи кръвното му налягане, стабилизира неговата
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анемия и неговата диабетна ретинопатия (досега се предполагаше, че е напълно сляп,
казва  Western  Medicine).Благодаря  на  Великия  Дух  за  красивото  растение  канабис  и
всичко,  което  тя  предоставя!!Благодаря  ти  Рик  Симпсън  за  предоставянето  на
информацията как да се направи етерично масло от канабис и препоръките на тези, които
го правят!” Джули

„Партньорката ми има тип 1 и яденето на малко олио помага за стабилизиране на нивата
на захарта й.Това наистина е подарък…” Spaceleaf

„Бях на 4 метформин и 4 диамикрона на ден, кръвната ми захар беше 12% след 12 часа
бърз  тест  за  кръвна  захар.Моят  лекар,  изглеждайки  малко  разочарован,  каза:  „Е,
предполагам,  че  нямате  нужда  от  повече  хапчета  за  диабета  си“.  9  месеца  след
излекуването.Всичките  ми  симптоми,  бъбреци,  артрит,  холестерол,  кръвно  налягане,
всичко е много по-добре на маслото, отколкото на хапчетата.Това е чудо.

Кръвната ми захар падна като камък точно около 6-та седмица от лечението.Една нощ се
събудих, чувствайки се забавен, кръвната ми захар беше под 4%, 3,2%.Спрях да приемам
8-те хапчета на ден за диабет тип 2.Това беше преди 17 месеца.Общо взех 15 хапчета на
ден,  сега  никакви.Така  че,  Майкъл,  направете  лечение  на  ниво  лечение.3  месеца,  60
грама [следвайте указанията на сайта на Рик], вашият диабет ще изчезне.” Петър

„Маслото  от  канабис  е  единственото  нещо,  което  би  спряло  болката  от  моята
невропатия.Дори Oxycontin не можеше да премахне цялата болка, както CBD в маслото
от канабис, смесено в крем.Това е прекрасно растение за всякакви медицински цели и
накрая хората го разпознават. Окова

„Рик  косвено  ме  спаси  от  съдба,  по-лоша от  смъртта  след това,  което  преживях  със
сърдечни  специалисти.14  месеца,  над  22  различни  теста  в  4  болници  и  медицински
център."Вие сте най-лошият сценарий, едната страна на сърцето ви е мъртва, може да се
нуждаете от сърдечна трансплантация." След това след 14 месеца не можеха да направят
повече изследвания, направиха байпас.

2  години  по-късно  отидох  за  преглед  от  нов  кардиолог,  който  каза:  „Няма  никакво
увреждане на сърцето ви, кой ви каза, че има увреждане и че сте получили сърдечен
удар?Това  не  е  вярно."  Бях  изигран  за  гад.Така  че,  когато  докторът  ме  изпрати  при
специалист  по  диабет,  който  ме  изпрати  при  специалист  по  бъбреци,  по-скоро  бих
подремнал в снежна брега, след което да премина презнещо като здравни специалисти
отново.След това  идва  маслото.Сега  съм по-здрав,  отколкото  съм бил от  20  години.”
Петър

„Аз съм дама на 79 години и живея във Франция.Искам да споделя с вас моя личен опит с
конопено масло.Съпругът ми Джером имаше преди няколко месеца счупена опашна кост
и бедро поради падане.От този момент всичко се обърка,  страдаше от силна болка и
агонията силно надвисна над него.Внукът ми ми каза, че знае много ефективно природно
лекарство, което може да ви помогне в това болезнено състояние.Използваме конопено
масло в  раните  му  и  заздравяли,  но подути,  и  даваме през устата  малко  количество
дневно.

Трябва да кажа, че възстановяването беше невероятно, но има още нещо, което трябва
да знаете, съпругът ми отдавна страдаше от еректилна импотентност, затова реших да
дам в допълнение към маслото,  да го нанеса върху пениса му,  резултатът беше най-
удивителният  което  съм  виждала  през  целия  си  живот,  сега  съпругът  ми  е  напълно
способен да прави интензивен секс няколко пъти на ден, плюс размерът на пениса му се
увеличава значително до размера, който имах моят съпруг,  когато бях млада.Може да
изглежда необичайно човек на моята възраст да даде това свидетелство, но мисля, че
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здравето е толкова важно, колкото и добрия сексуален живот.Благодаря Рик.” Рошел

-- Благодаря ти, Рошел.Да, здравето е толкова важно, колкото и добрият сексуален живот
и да, маслото прави точно това, което описахте.JB

„Кои  щамове  помагат  на  мъжката  импотентност,  JB?Мъжете  трябва  да  знаят  това...”
Томаш

-- Това е добър въпрос, Томас.Просто отидете на сайт за преглед на щамове и потърсете
щамове с докладвани ефекти на афродизиак.След това купете малко, тествайте го чрез
пушене  и  ако  ви  харесва  ефекта,  направете  маслото  и  го  използвайте.Това  е  почти
всичко.Някои щамове ви правят по-възбудени от други и някои комбинации от щамове ще
бъдат по-ефективни от други комбинации от щамове или масла.Това е всичко, което мога
да кажа в момента.Опитайте маслото, ако няма ефекта, който търсите, направете или
вземете друга партида, докато намерите подходящата.Така трябва да бъде.JB

„Краката  ми  се  чувствам  по-добре  от  всякога  през  последните  десет  години  поради
невропатията. Леон

„Бих  казал,  че  има  вероятност  проблемите  с  психичното  здраве  да  са  съществували
преди всяка употреба на канабис; че дискомфортът от психичното заболяване ги подтикна
да опитат да се самолекуват.Имам C-PTSD и  бях в  активна  зависимост  от  (поне)  12,
докато не се изчистих на 33.Това е преди 5,5 години.Опитах почти всяко лекарство, което
можех, защото не се чувствах „правилно“. Да се изчистя за мен означаваше психиатрични
лекарства и рехабилитация и няколко години терапия.

След като намерих канабис (отново) преди година и малко и го използвах за проблеми с
дискове,  бях шокиран да открия,  че  вече не се нуждая от няколко от  психиатричните
лекарства, които приемах поне от 3 години.Бях диагностициран и с диабет тип 2 малко
преди да открия медицински канабис.Това беше пряк резултат от някои от психичните
лекарства!Сега имам редовна кръвна захар и работя да спра последните 2 лекарства
(антидепресанти, които трябва бавно да се отбият) в рамките на 2 години. Джен

„Имах и диабет тип 2.Ежедневната употреба на канабис ми позволи да спра да използвам
няколко  лекарства,  отпускани  с  рецепта,  които  буквално  ме  убиваха  отвътре.Тази
промяна  ми  даде  енергия  и  усещане  за  яснота,  което  не  бях  изпитвал  от  дълго
време.Повишената  енергия  означаваше,  че  всъщност  ИСКАХ  да  ходя  на
разходки.Започнах да ходя на уроци по аквафит.

Направих няколко лесни промени в диетата си.Една промяна е, че започнах да ям повече
канабис.Обикновено под формата на шоколад, приготвен с кокосово масло с инфузия на
канабис (супер здравословно масло, много полезно за детоксикация на черния дроб и
подпомагане на загубата на тегло).

През  първата  година  от  ежедневното  използване  на  канабис  загубих  малко  над  40
паунда.Върнах се малко  назад,  но азизобщо не се тревожа за  това,  защото знам,  че
напоследък съм подложен на малко по-голям стрес и че като използвам (особено ям!)
канабис ежедневно, тялото ми с радост ще се грижи за себе си, както е проектирано.”
Джен

„Не  знам  дали  знаехте  това,  но  през  2011  г.  диабетът  ми  беше  лош,  бъбреците  ми
изпускаха 12 грама протеин на ден, коленете ме боляха толкова силно, че трудно можех
да  ходя.Сухожилията,  които  разкъсах  в  бедрото  си  през  85  се  върнаха  с  почти
непоносима болка.Бях 220 паунда.Лекарят ме изпрати при специалист по диабет, който
ме изпрати при специалист по бъбреци.Вече дори не можех да свиря на китара.спрях да
ми пука.
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Направих проучване, след като Майк в тази публикация ми каза, че някакъв човек на име
Рик  Симпсън  е  излекувал  куп  хора  от  рак  с  маслото.Мислех,  че  bsно  го  разгледах.И
разбрах, че действа и при диабет тип 2 - това, което имах.

Следвах указанията на Рик Симпсън, които той има на сайта си за това как да го направя
и колко да взема и т.н.от това ме разболя, мислех, че имам грип, продължих да го правя и
около 6-та седмица нивата на кръвната ми захар паднаха, спрях да приемам 8-те хапчета
на ден, които приемах и кръвната ми захар остана на целта.

Загубих 30 паунда, гърбът не ме болеше толкова силно.Отидох за моя 3-месечен преглед
и  моят  лекар  стоеше  там  с  отворена  челюст.Всичките  ми  жизнени  показатели  бяха
нормални.Това беше преди 2 години, аз съм 173 фунта, кръвната ми захар все още е
нормална без хапчета. Направих още 24-часов тест на урината, за да видя как работят
бъбреците ми, най-многото, което можех да извлека от моя лекар, беше „Не знам защо ти
бъбреците са се подобрили много."  Нямам болка в  коляното или гърба,  освен ако не
прекаля, но след няколко дни се нормализира.Вече почти не пуша трева, не ми харесва
да пуша.Това направи маслото за мен.” Петър

„Не  съм  сигурен,  че  ме  помниш,  приемам  1  g/ден  за  тежка  идиопатична
невропатия.Обаден един ден в обеден час, Рик и Джанет ми казаха да се уверя, че ви
държа в течение...След 3 месеца и тази вечер останах зашеметена...седнала на дивана,
изведнъж осъзнах, че кучето ми е под мен, аз я галих от, нямам представа колко време, с
гърба  на прасците  си.И ТЯ СЕ ПОЧУТИ МЕКА!!!Имах ТРИ хирургични процедури под
коляното през последните 10 години без упойка, защото не можех да я усетя.Една от тези
операции беше СУРАЛНА БИОПСИЯ НА НЕРВ!Това е шок и страхопочитание хора!!” Лори

„Маслото RSO беше такова чудо за мен, успях да се храня отново, болката ми засега е
поносима  и  няма  наркотици,  имам  множество  проблеми,  твърде  много  имена,
наркотиците изтощават срастванията ми,  които имат червата ми са слепени,  лекарите
няма  да  направят  нищо,  освен  ако  нямам  запушване,  не  можех  да  ям  нищо  освен
течности до преди два дни, 4 дни на RSO, имах сандвич със сирене на скара и вчера
половин риба тон сандвич, лекарите не могат да направят нищо за мен, така че съм сама,
тежа 110 паунда и това не е нормалното ми, нито здравословно тегло за мен, паднах до
98,  с  техните  лекарства,  те  направиха  отгледай  ме  с  храна  за  чаена  лъжичка,  24/7,
прекрасна, предпочитам да ям храни, каквито сме били предназначени да...Освободете
растението, което Бог ни даде...” Джойс

"Истина.Нивата на кръвната ми захар вече са в  нормални граници и свалих 2000 mg
метформин на ден и сега ям почти нулев глутен и следя диетата си.Без глупости без
мазнини, или диетични глупости, или замразени ястия за наблюдение на теглото.Виждали
ли сте съдържанието на натрий в тези замразени ястия?Възмутително!” Чешир

-- Хареса ли ви вкуса на тези храни, когато ги опитахте върху олиото?JB

„Преди  не  ги  харесвах,  но  след  олиото  или  възрастта  ми  станах  чувствителен  към
глутен.Имам повече мигрени, повече фиброви пристъпи, акне, стомашни спазми, за да
назова само няколко.Освен това натрият ме кара да се подувам като балон.Тъй като
станах  основно  употребяващ  канабис  и  с  маслото,  сега  ям  повече  коноп,  плодове  и
зеленчуци, по-малко мазнини, по-малко билки в храната.ОБИЧАМ ГО!както и да еХрани,
свързани с глутена, като тестени изделия и хляб, ОБИЧАМ, без значение дали на олио
или не.Резултатът е, че тялото ми не го харесва и съм добре с това." Чешир

„Здравей, Грег, имам чисто здраве на пикочния мехур.Така казва докторът благодарение
на химиотерапията.Той каза,  че сега съм в пълна ремисия.Но истината беше,  че взех
общо около 19 грама RSO от 13 октомври 2012 г. и след това в четвъртък, 19 декември
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2012 г.Отидох за обхват на пениса през простатата ми и в пикочния мехур и сега имам
пълна  ремисия  на  рака  на  пикочния  мехур.Всички  здрави  розови  и  без  признаци  на
рак.Лекарят ми каза, че изглеждам така, сякаш никога преди не съм имал рак.Той беше
изумен колко добре изглеждах.Все още се боря с тези наркотици и знам, че RSO може да
ми помогне да сваля тези хапчета, преди да ме вкарат.Все още се надявам да намаля и
моите кисти във всеки един от бъбреците, отдясно и отляво.

Моите сънотворни лекарства бяха значително намалени през последните няколко месеца
и аз също съм изключена от Cymbalta НАПЪЛНО сега и намалих също така моите Baclifin,
Lyrica и OXYCOTIN и все още се опитвам да се откажа от тях напълно, което изумява
лекарите ми Колко БЪРЗО намалявам и как това ще ми даде шанс да имам донякъде
НОРМАЛЕН ЖИВОТ.

Приписвам  пушенето  на  медицинска  марихуана,  че  ме  поддържа  жив  през  тази
наркотична част от живота ми.Лекарите ме отписаха много отдавна.Този RSO ми позволи
да започна да наддавам на тегло, след като достигнах най-ниското ниво от 135 за всички
времена при 6 фута височина миналия октомври и сега тежа 149 - това е 14lbs ПЕЧАЛБА,
точно  докато  приемах  RSO.Схванатият  ми  гръб  отслабна  от  болката  и  имах  повече
движения през последните няколко месеца. ХИРУРГИЯТА на шията ми също беше спряна
тази есен след приема на RSO.

Моят псориатичен артрит в краката ми също отшумя и се моля да не получавам повече
стероидни инжекции в  краката ми и се моля за  гърба ми,  последните ми епидурални
стероидни инжекции на гръбначния стълб в гръбначния стълб бяха миналата есен и се
надявам болката ми нивата остават надолу, за да не се случи повече.

Лекарят ми казва, че тялото ми не може да понася повече (АКО ИСКАМ ДА ЖИВЕЯ) да
обменя инжекции и хапчета за качество на живот.Глупости, казвам.Вземете RSO, за да
помогнете при всичките си заболявания и да намалите болкоуспокояващите си лекарства
и да убиете рака завинаги.Не съм отнел много и не много дълго, ако може да направи
това за толкова кратко време за мен, само помислете дали целият свят би могъл да знае
за това.Божият лек!!!” Тони

„Баща  ми  беше  диагностициран  с  рак  на  панкреаса  преди  6  месеца.По  време  на
химиотерапията  се  разпространява  в  бъбреците  и  белите  дробове.Навсякъде  му  се
появяваха петна и много бързо се влошаваше.Прочетох за маслото и реших,  че няма
какво да губи.Направихме някои и той е на това всеки ден от три месеца.Резултатите от
сканирането дойдоха вчера.Докторът беше изумен.Ракът на панкреаса се е свил и други
петна са напълно изчезнали.Баща ми е много по-добър.Няма гадене, напълнял е, не спи
вече цял ден и е навън и отново.Наистина невероятно.Ние сме над луната." Лиза

-- Чудесно, Лиза, но без повече сканирания, моля, само масло.Наистина нямате нужда от
канцерогенно сканиране,  за  да видите,  че  той  се  справя добре.Както  казвате,  нямате
какво да губите,  така че не губете тази игра,  като правите ненужни сканирания, които
лесно могат да я влошат.

Радиационните  ефекти  се  натрупват  в  тялото.Колкото  по-малко  сканирания  прави
пациент  с  рак,  толкова  по-добре.Това  е  само  здрав  разум,  нищо  друго.По  принцип
наистина е по-добре да изядете още 60гр олио,  когато не сте сигурни дали сте 100%
здрави.

Освен  това  всички  тези  изследвания  и  посещения  при  лекари  обикновено  изнервят
пациентите и ги подлагат на голям стрес.Стресът и тревожността са трудни за избягване,
когато човек се справя с болест,  така че избягвайте стреса и тревожността,  доколкото
можете - и маслото може да помогне при стрес и тревожност по-добре от всяко друго
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вещество, което познавам.JB

„Употребявам канабис  от  години  за  моя  диабет.Винаги  съм се  чувствал  като  глупак.В
моето семейство от страна на майка ми диабетът беше тежък, загуба на стъпала, крака,
зрение и след това смърт.Моите лели, чичовци, баба ми.И всички майки са преминали от
диабет.Майка ми беше на 55.Моята възраст днес.Моята млада сестра тук точките са над
570 на ден, 3 инжекции на ден, но що се отнася до мен, без диабет, от много години.Аз
съм доста здрав.

Добър приятел,  на 70-те.Преди около седем месеца дойде при мен.Точките му бяха в
средата на 500-те,  той беше наистина болен.Е,  след като той използва RSO, само от
подрязване,  неговият  спадна  до  180s.Само за  няколко  месеца.Инфузиран  с  конопено
масло, приемани по две капсули на ден.Сега той се завръща на лов,  риболов и сече
дърва.На 76 години и изглежда с 15 години по-млад.Със сигурност знам, че канабисът е
причината  да  не  се  снимам  днес.Все  още  съм  без  диабет.Аз  съм  единственият  в
семейството  си.Иска  ми  се  сестра  ми  да  се  самообразова,  да  се  чувства  много  по-
добре.Като вземане на гризли всяка сутрин.” Рон

„Мога  да  ви  кажа  наистина,  че  в  моя  случай  комбинация  от  масло  от  канабис  и
преминаването  към мед като подсладител свали нивата  на захарта ми до  приемливи
(четете  нормални)  нива.Трябва  да  използвам  само  еквивалента  на  количество,
приблизително колкото дългозърнест ориз.Страдам от периферна невропатия, безсъние,
хронични болки във врата и ставите, скапан черен дроб (това очевидно е медицински
термин), нисък брой тромбоцити, хроничен EBV и далак, по-голям от кутия за хляб.Не
мога (не че бих) да бъда опериран без изключителна вероятност да обезкръвявам.

Сега  НЕ  бих  предложил  някой  друг  да  направи  това,  но  аз  съм  болен  от  десет
години.Ставаше по-зле, колкото повече лекарства и процедури ми подлагаха.Най-накрая
казах  „стига“.Без  OTC,  без  търговски  лекарства,  изцяло  на  билкова  или  хранителна
основа.Използвам моята ND, за да поискам тестове за мен, след което го разглеждам с
нея  и  може  да  поискам  предложени  модалности.Но!Аз  имам  последната  дума.И  се
справям по-добре.” качулка

„Диабет тип 1 хрупа или не кръвната ми захар винаги се покачва бързо.Откакто използвам
масла захарите ми остават нормални.За първи път, откакто го получих на 20, моят a1c
тест вече е 6.8.” Юджийн

„Имам приятел, много повече от един, но захарите му бяха 20+.Пушехме дълго време 35+
години,  така  че  получихме  малко  масло.Нищо,  което  лекарят  правеше,  не
работеше.Захарите му вече са 10.Все още висок, но той харесва Pepsi.” Доналд

„Маслото напълно уби болката ми от костни шипове и слаби бели дробове, които сякаш
стават  по-силни  всеки  ден!И  наскоро  започнах  маслото!И  двамата  съм  изумен  и
благодарен!” Вечнозелени

"Невероятен.Това  е  растение-чудо.Изглежда,  че  се  опитва  да  нормализира  вашата
система, независимо какво не е наред. Зед

„Жена ми вече няма невропатия в краката.Нефтът ни свърши преди около два месеца и
през тези 20 дни невропатията започна да се връща през последните няколко дни.Четири
дни  назад  на  маслото  и  без  повече  игли.Тя  вече  няма  високо  кръвно  налягане  и  е
загубила почти 30 паунда, просто като е добавила масло от канабис към рутината си.Тя
също има предсърдно мъждене.Няма аритмия от началото на маслото." Приятел

„Захарите  ми  излязоха  извън  контрол.Бях  на  максимални  количества  инсулин  и
перорални  лекарства  без  резултат.Бях  напълняла  много  от  тези  лекарства  и  бях
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нещастна.Започнах да използвам масло, качвайки се капка по капка, тествайки кръвта си
8 пъти на ден, за да съм сигурен, че съм добре.Проработи!При лека доза захарите ми
паднаха до нормалното.Две години по-късно съм жив, свалих 67 паунда, без промяна на
диетата и помагах на Рик.Ако цифрите ми се покачат (понякога съм лош), аз повишавам
маслото си.” Джанет

„Здравейте, г-н Симпсън, аз съм Аарон, на 17 години съм.Използвах маслото по вашата
рецепта,  за  да  помогна  на  моя  диабет  тип  1.Трябва  да  приемам  четири  инсулинови
инжекции на ден при висока доза, но тъй като използвам рецептата ви с масло, трябва да
взема само една през нощта и лично бих искал да ви благодаря.Няма много човешки
същества  като  вас  на  тази  планета,  а  сега  имате  единповече  поддръжник  зад  вас.С
уважение, Аарон”

„За целите на този разказ моето име е Алексис.Аз съм диабетик от 1994г.През есента на
2010  г.  левият  ми  крак  претърпя  нещо,  което  изглеждаше просто  скъсан  лигамент,  а
медицинско  лечение  не  предстои  и  малкото  лечение,  което  получих,  беше
незначително.Бях информиран, че може да имам стъпалото на Шарко, което обикновено
остава  неразпознато,  особено  в  острата  фаза,  докато  не  се  появят  тежки
усложнения.Ранното разпознаване и диагностика, незабавното обездвижване и програма
за превантивни грижи могат да сведат до минимум заболеваемостта,  свързана с това
опустошително  усложнение  на  диабетната  невропатия.Ако  се  управлява  неправилно,
стъпалото на Шарко може да има катастрофални последици, включително ампутация.

До декември имах  язва  в  долната  част  на много  подутия  ми крак.След като потърси
спешна ортопедична помощ,  лекарят бързо го  диагностицира  като  „хроничен Шарко  с
остеомиелит“. Кракът ми имаше въздушни джобове и сериозна инфекция в костта.Той ми
каза,  че  единственото  приложимо  лечение  е  незабавна  ампутация  на  крака.Изпитвах
силна болка физически, емоционално и духовно.Лекарят ми даде седмица да се справя
психологически.Дадоха ми инвалидна количка с  инструкции за  пълно безтоварване на
крака ми.

Всички знаем, че Бог работи по мистериозни и чудни начини.Той ми донесе двама от
своите човешки „ангели-лечители” с лекарства, които предостави отдавна.Без какво да
губя, освен крака си, взех лекарството, донесоха ми с любов, както сублингвално, така и
го приложих директно върху отворената рана.До края на седмицата аз и тези, които се
грижат за мен, можехме да видим подобрение само от външната страна на раната.Когато
отново видях лекаря, той ми даде още една седмица с дълга поредица от препоръки за
какво  да  внимавам,  които  той  нарече  „OMG...“  момент.Продължих  вярно  да  прилагам
предложената доза от лекарството.Започнах да се чувствам по-добре и по-важното е, че
язвата започна да заздравява.До април ми беше позволено да ходя на крак по 10 минути
на  ден.Беше  необходима  малка  хирургична  процедура,  за  да  се  отстрани  част  от
влошената костна маса, която се образуваше.

Продължавам с лекарствата и моят лекар е предпазлив оптимист, че мога да задържа
крака си.Инфекцията в костта ми беше много сериозна и ще отнеме известно време, за да
се изчисти, но се лекува.В момента лекарят обмисля възможна конструктивна операция
на крака ми в рамките на една година, ако продължава да се подобрява." Алексис

„Аз  съм  един  от  приятелите,  които  „Алексис“  споменава.Изпратих  й  линк  към  тази
публикация  и  тя  може  да  пожелае  да  се  разкрие,  когато  го  види,  оставям  това  на
нея.Отдавна съм привърженик на легализирането на марихуаната за развлекателни цели
и бях наясно, че тя може ефективно да облекчи болката и тревожността.Въпреки това,
едва  през  последните  8  или  9  месеца  наистина  осъзнах  лечебната  сила  на
канабиса.Когато  говорих  с  Алексис  през  февруари  и  тя  ми  каза  за  предложената
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ампутация,  бях  гледал  „Рик“Бягайте  от  лекарството”  видео,  но  беше  наистина
скептичен.Моят партньор и аз обсъдихме възможността да направим конопено масло и да
го изпробваме като лек, а нашият общ приятел Алексис изглеждаше основен кандидат.Тя
се съгласи и тази вечер направихме партида масло и започнахме да го прилагаме на
следващия  ден.Първоначалните  резултати  бяха  обещаващи,  но  все  още  бях  силно
скептичен.Но както казах на Алексис: „Какво имаш да губиш?кракът ти?лекарят вече иска
да го вземе!” Никога не съм бил по-горд от деня, в който тя влезе в хола ми.И въпреки че
заради операцията тя отново е в инвалидна количка за известно време.нейният лекар й е
казал, че е „основен приоритет“ Алексис да танцува на сватбата й през май следващата
година.Това от мъжа, който искаше да й отреже крака четири месеца преди това. Бут

„Благодаря ти, Рик, направих маслото, за да помогна на хора, които нямаха представа за
способността му да лекува.Случай първи - диабетик на диализа, 5 дни в седмицата, 6
часа наведнъж.13% бъбречна функция и силна болка.Болката изчезна първия ден.Три
месеца  лечение  до  2  пъти  седмично  на  диализа,  3  часа.И  54%  бъбречна  функция
обратно.Пет месеца след лечението, няма повече диализа и 98% възстановена бъбречна
функция и изобщо никакви лекарства за болка,  отпускани по лекарско предписание,  и
животът й се върна след 25години на ада.О, да, без такса за маслото и обичам всяка
минута да мога да й помогна.Другите, които лекуваме, също имат подобен успех, така че
благодаря, че ми позволихте да бъда част от това.” Дан

„Съпругът ми има диабет тип 2 и е приемал канабис и той е бил намален от 3 инжекции
на ден, освен 5 единици през нощта, на 5 единици през нощта, така че помага.Той го
приема само от месец и половина.” Гладис

„Излекувах и 5 души.Моите приятели.Диабет тип 2.Рак на яйчниците.затлъстяване.Рак на
кожата.И  лекува  моето  HGG  тежко  сутрешно  гадене.Правя  го  сам.В  задния  ми
двор.Обучавам моето 4-годишно дете.Разбирам колко е важно.” HempGirl

Храносмилане и болест на Crohn
„Маслото помага при болестта на Крон.Спира възпалението в червата.Имах тумор и 1/3 от
черния дроб и жлъчния мехур ми премахнаха, преди да разбера за маслото.Сега маслото
излекува  всички  неприятни  последици  от  химиотерапията  за  моя  хепатит  С  и
операциите.Отслабнах с 18 паунда и се чувствам страхотно.” Мишел

„Дадоха ми малко количество да изпробвам.Еха.Ядох така, както не съм ял от години!
Апетитът  ми  се  върна!Сега  знам,  че  не  е  евтино,  но  работи  за  всякакви
проблеми.Благодаря ти!" Дани

„Намерих същото!60 паунда малко повече от преди година от 205.Сега се върнах на 180 и
стабилен.Ставам абсолютно ненаситен, и не само ядките.Всъщност сега ям едно пълно
хранене  на  ден.Преди?2  хапки  и  исках  да...Е,  нека  не  ставаме прекалено  графични.”
качулка

„И, разбира се, промяната в диетата също беше причинена от RSO...Сега жадувам много
по-здравословна храна от всякога...Имах проблем с шоколада...сега ми стига 1 парче и
дори  не  ми  трябва  през  повечето  време!!!Искам  да  се  храня  здравословно,  ЖИВЕЯ
здравословно!!!” Лори

„В един форум за болестта на Крон на практика се почувствах „тормозен“ да разбера
какво е това „RSO“.И само две кратки седмици след това спаси живота ми и го прави
всеки ден.Открит на 29.12.12г.Спасен живот на 1/11/13.” Сара

„Надявам се да не си затворен, току-що те открих!Легнах в леглото миналия месец със
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сигурно усещане за смърт по тялото си, както съм изпитвал преди.Само 2 седмици преди
това се натъкнах на вашето име и работя във форум на Crohn.Този човек повтори името
ти толкова много пъти, че почти се почувствах „тормозен“ да сваля името ти.Малко по-
късно  потърсих  името  ти  и  маслото.Появи се  много  информация,  така  че  започнах  с
токшоу по интернет радио, наречено „Red Ice Radio” и запис на интервю с Рик по темата
за  маслото.Когато  свърши,  аз  се  разплаках.Прибрах  се  вкъщи  и  разказах  всичко  на
съпруга ми.

FF до януари.11 денят, в който трябваше да умра.Съпругът ми току-що беше купил това,
което ни трябва, за да направим масло на 10-ти и имаше планове да направи масло след
ден или нещо.На 11-ти ми прилоша сутринта...както правя повечето сутрини.Болестта ме
обзе бързо и силно.Легнах в леглото, за да умра... Знаех, че е лошо, когато не можех да
се накарам да се обадя на съпруга си на работа.Когато се прибра,  веднага започна с
маслото.Изядох топка с размер на овесени ядки и усетих как тялото ми се обръща в
рамките на един час, така че изядох още една топка и 2 часа след това можех да отида
сам до банята.На следващата сутрин едва усетих симптомите от предишния ден и отидох
на работа!(работа през уикенда-бавна и лесна) на 15-ти покрих и допълнителен ден и
последната  минута  беше  помолен  да  покрия  останалата  част  от  седмицата.ЩЕ
РАЗКАЗВАМ НА СВЕТА ЗА РСО!

Забравих да спомена, че имам болест на Crohn, колит и биохимични изгаряния (изтичане
на апендикс) от белите дробове надолу.Апендиксът ми изтече за 5 1/2 месеца в края на
декември.2008 г. до 19 май 2009 г.Премахване на 1 галон инфекциозни отпадъци.

Приемам това масло всеки ден в продължение на 39 дни на топка с размер на овесено
брашно 3 пъти на ден.Вече нямам нужда от лекарства и почти не го пуша.Пия и сок от
Алое Вера 95%.Това прави маслото да действа още по-добре.Записвам всичко.Никога
повече няма да взема друга субстанция, създадена от човека.” Сара

„Пот  е  единственото  лекарство,  което  принуди  тежката  ми  болест  на  Крон  да  се
ремисия.Канабисът лекува." Алисия

„Когато казвам, че канабисът лекува болестта на Крон, имам предвид.Живях 30 години с
това заболяване, непознато за мен, и го разбрах едва след като се отказах от употребата
на  марихуана  за  развлечение.Беше  дълга  пауза  и  моят  Crohn  не  се  върна  на
контролируеми нива, докато не възобнових употребата на канабис.Първоначално просто
убивах гаденето си, но след това открих, че това е подпомогнато от болестта на Крон.Без
да гледам назад!” Шон

"Добра работа!Когато работех в  диспансера,  имах късмета да срещна млад мъж (18),
който имаше доста напреднала болест на Крон.По това време той не използваше RSO,
само някои лекарства, които носехме.Той отиде за проучвателна операция и не можа да
използва  канабиса  си.Той  се  разболя  доста  в  болницата,  треска,  инфекция,  бързо
отслабна на рамка, която вече беше твърде тънка.Лекарят му най-накрая се съгласи да
му даде дневен пропуск, за да може да дойде да ни види и да вземе лекарства.

Неговият  лекар  беше  извънредно  удивен,  когато  влезе  да  го  провери  на  следващата
сутрин, а той седеше в леглото със светли очи и пухкави опашки, ял хубаво предишната
вечер и просто си приготвяше закуската.Последно разговарях с пациента,  той току-що
беше чул за RSO.Не се съмнявам, че той ще бъде напълно излекуван от всички проблеми
от Крон за нула време. Джен

„Имам болест на Крон.Благодарение на Рик Симпсън си върнах живота!” Катлийн

„Той лекува болестта на Крон, знам от първа ръка.Трябва да го погълнете.Пушех години и
за  да  преживея  отново  болката...  Изцелението  не  дойде,  докато  не  погълнах
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маслото.Опитайте, няма какво да губите, освен непоносима болест.” Сара

„Маслото  от  канабис  ми  помогна  да  излекувам болестта  на  Crohn,  за  да  мога  да  се
справя!Сега отново имам качество на живот благодарение на маслото от Рик Симпсън и
маслото от Шона Банда.НИКОГА не бих могъл да направя нещо подобно по това време
миналата година... Едва успях да отида да пазарувам без страх, че ще трябва да бъда
близо до баня.Трябваше постоянно да се оттеглям от художествени шоута и концерти за
рисуване на живо, тъй като моят Crohn беше зле.За щастие се запознах с маслото от
канабис и в крайна сметка намерих подходящото масло за мен.Живея и обичам живота
отново...сериозно миналата година по това време дори не можех да отида на фермерски
пазар...животът е гаден!КАНАБИСЪТ ЛЕКУВА!!!!

Четенето на ~ Live Free or Die на Шона Банда ми даде силата да се изправя и да имам
смелостта да ЖИВЕЯ СВОБОДНО и да се лекувам.Прочетете книгата на Рик Симпсън!
Това е прекрасна автобиография, пълна с информация, която е ценно да се знае.И двете
книги помагат да събудите ума си, така че вече не трябва да сте част от овцата.Научете
истината.Потърси го в Гугъл." Линзи

„Едно от най-големите чувства, които не съм изпитвал от дълго време, е да усещам тази
СТРАХОТНА топлина от ядене на джалапеньо със шрирача в фо....Без болка в червата!
Слава богу за МАСЛОТО ОТ КАНАБИС!Преди приемах болката, само за да мога да се
поглезя с фо….любимото ми ястие…..В днешно време мога да го ям и НЕ ЧУВСТВАМ
БОЛКА, защото маслото от канабис помага да се справя с болестта на Крон!!!О, как ми
липсваше вкусът на фо и топлото изгаряне от люти подправки!Никога няма да спра да
приемам маслото си.Ммм ммм няма начин!" Линзи

„Имам болест на Крон и прави чудеса!!!Действа по-добре от всяко хапче, което някога са
ми давали.” Андрю

„В момента лекувам моя съквартирант от колит с RSO.Когато разби мотоциклета си, той
беше разбит тежко и в болницата за един месец.Докато беше в болницата, ни казаха, че
има  образувание  в  дебелото  черво  и  че  най-вероятно  е  рак.Откакто  той  страда  от
колитНа 17 години, сега е на 29.

След като бях уплашен до смърт и не знаех какво се случва, говорих с моя приятел да
опитам  RSO.Той  направи  маслото  от  Рик  Симпсън  за  мой  приятел  и  го  приема  от
октомври.Лекарите казват, че масата се е регулирала, нормалният цвят се е върнал и
вече не вярват, че е рак.Ефективно спряхме кървенето в червата му от октомври, без нито
един пристъп!Възпалението е минимално.НИКОГА няма да спрем да използваме RSO в
семейството ми!!!” Крис

„Използвам  масло  за  колит.Работи.Единственият  проблем  е,  че  нямам  подходящо
напрежение, така че малко се замая от това.Но на кого му пука, чувствам се добре. Игор

„Имам приятел с колит и той помага с невероятна скорост.Имаха го на всяко генетично
лекарство там, мисля, че беше много, много близо до клаузална торба.Виждал е много
лекари, той е много отворен към въпроса, подробностите и т.н.Бих могъл да се опитам да
намеря още подробности.” Джъстин

„Имам  колит  от  лъчелечението...наркотиците  са  безполезни.Канабисът  е
ЕДИНСТВЕНОТО нещо, което ми даде някакво облекчение от болката.” Лий

„За хората, които гледат на щамове, които работят с Колит, много кръстоски на Cheese и
Chemdogg са това, което изглежда работи най-добре за тези, които познавам, които го
използват. Крис
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„Използвам RSO от началото на 20-те си години, за да предотвратя прогресирането на
улцерозния  колит.Имам  напълно  нормален  храносмилателен  тракт  на  41.Баща  ми
страдаше няколко пъти от болестта на Крон и по мое скромно мнение е маслото, което ми
попречи да претърпя същата съдба.” Тод

„Употребявам  канабис,  когато  имам  обостряне  на  дивертикулит,  това  е  единственото
нещо, което ми дава истинско облекчение, помага много при болки в стомаха и помага на
мускулите в корема да се отпуснат, по-добре от предписаните болкоуспокояващи, които
само маскират болката за малко!" Дейвид

„Използвам RSO и за моите Crohns.Това беше чудо за мен.” Боби

Сърце, кръвно налягане
„Сърцето  е  жизненоважен  орган  и  маслото  подмладява  жизненоважни  органи.Когато
пациентите започнат да използват маслото, те обикновено намаляват дозите си от своите
сърдечни лекарства и повечето спират да използват лекарствата веднага щом почувстват,
че могат да спрат да ги използват.Маслото е много полезно за сърцето,  но мисля,  че
пациентът наистина трябва да се консултира с лекар, когато се оттегля от тези лекарства,
които са му предписани.

Маслото  може  много  ефективно  да  регулира  кръвното  налягане  и  в  някои  случаи
аритмията.Обикновено  понижава  кръвното  налягане,  така  че  тези,  които  използват
лекарства за кръвно налягане, трябва да внимават с използването на маслото, докато
свикнат с него.Комбинация от лекарства за кръвно налягане и маслото може да намали
налягането твърде ниско и затова е добра идея да следите кръвното налягане с помощта
на тестер за кръвно налягане.В много случаи пациентите също ще открият, че маслото
също леко увеличава сърдечната честота.

Тази област изисква много повече изследвания, така че пациентите трябва да следват
здравия си разум, когато започват с маслото, но също така трябва да поддържат връзка с
лекаря  си,  защото  може  да  изпитат  някои  проблеми  при  излизане  от  тези
лекарства.Сърдечноболните трябва да проверят електрическото окабеляване в дома или
на работното си място.Сърцето работи върху електромагнитни импулси и затова трябва
да избягват да остават в електромагнитни полета колкото е възможно повече.

Бих ял маслото и бих го използвал в супозитории.Що се отнася до локалното приложение,
никога  не  вреди,  но  не  мога  да  кажа  колко  е  полезно  в  момента.Както  винаги,  бих
използвал конопвсички възможни начини.Също така бих включил конопено семе и масло
от конопено семе в диетата си, както е известно, че както семената, така и маслото имат
много благоприятен ефект върху много сърдечни заболявания.

Ако бях лекар и трябваше да направя сърдечна операция или трансплантация и т.н., щях
да се опитам първо да подмладя органа с поне 60 г  масло.Ако 60 g не биха довели
пациента до достатъчно здравословно състояние, аз все пак ще продължа да им давам
маслото.JB”

„Намалих и спрях да приемам хапчетата си за кръвно налягане, тъй като кръвното ми
налягане  беше  твърде  ниски.След  като  излязох  от  хапчетата  за  кръвно  налягане,
кръвното  ми  налягане  се  нормализира.Сърдечният  ритъм  изглежда  по-редовен  и  не
толкова притеснителен, като се има предвид, че имам неравномерен сърдечен ритъм от
раждането. Джордж

„Получих сърдечен удар в деня след рождения ми ден на 2 април 2012 г.Докторът се
опита да ми каже, че всичко е артрит и беше само инфаркт.Не им харесва, че използвам
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канабис, имах голям удар тук долу между лекар, който е само фармацевт и бута хапчета,
и фармацевт натуралист, моят рег. доктор също ме уби, бях 100% блокиран от едната
страна и 80% от другата страна, мислех, че ще стана инвалид, моля за вашата помощ
миналата  седмица и  единствената  утеха,  която  имах беше канабисът,  все  още търся
масло,  имам  артрит,  този,  който  казаха,  че  е  вдовица  maker,  имах  късмет,  отидох  в
спешното, казаха ми, че съм поставил стент и чакам да видя какво да правя с другия,
благодаря ти, Рик, правиш страхотно нещо и си много оценен.Хей, все още съм тук и още
една  забележка:  съпругът  ми  не  ходи  на  лекар,  не  пие  и  не  пуши,  просто  използва
канабис  през  всичките  тези  години.Той  има  кръвно  налягане  точно  като  тийнейджър,
здрав, Бог да благослови теб и всички нас, Барби все още дразни (@ O@ ) за болка.“
Барби

„Кучето ми, което има застойна сърдечна недостатъчност, все още продължава и тя е на
масло от март.Мирна любов и RSO!!“ Джена

„Кръвното  ми  налягане  се  повиши  от  139/99  до  114/80,  никога  не  е  било  толкова
ниско.Благодаря Рик.” Джейсън

В.Здравейте, имам въпрос.Бях любопитен дали има някакви препоръки за маслото, което
помага  при  АРТЕРИАЛНО  МЪДЕНЕНЕ?Неравномерен  тип  сърдечен  ритъм.Благодаря
ти!!!!" Дева Мария

А.Скъпа Мери, да, разбира се.Уверете се, че маслото се произвежда и използва според
нашите инструкции и внимавайте да го комбинирате със сърдечни лекарства.JB

„Сега ще споделя с всички моята история и дългата битка с високото кръвно налягане
(хипертония).От 25-годишна възраст винаги съм имал предизвикателство с високо кръвно
налягане, но през 2008 г. или така не съм платил премията по застраховката си живот
навреме.Казаха ми, че имам нужда от преглед, за да бъда възстановен.Компанията ме
изпрати  при  местна  медицинска  сестра,  която  ми  измери  кръвното  налягане.Беше
180/120.Тя  ми каза,  че  имам  „инсулт“  и  ми  препоръча  да  отида  направо  в  спешното
отделение.Е,  аз  не  обичам особено  болници,  така  че  се  прибрах  вкъщи и  отидох  на
дисциплина  за  природни  лекарства  -  всичко  това  не  направи  нищо.Често  проверявах
кръвното си налягане, за да видя какво работи, включително упражнения.Все още беше
доста високо и остана там.

След една година и кръвното налягане над 180, един приятел каза да отида на лекар,
което направих.Взех някакви лекарства, които не помогнаха много, но също така ми се
зави свят и ме замъгли.Отказах се от наркотиците и намерих MLM продукт, който беше
„гарантирано“ за почистване на артериите за един месец.Е, направих четворни дози и все
още имах тежко високо кръвно налягане след 9 месеца.През миналия октомври кръвното
ми налягане се покачи до 235/135 (опасно високо)и имах чувството, че ще изчезна, така
че най-накрая се предадох и отидох в спешното отделение в болницата.Свързаха ме и
пробваха два медикамента - лизиноприл и дилтазем, които свалиха кръвното налягане до
150/110.Взех лекарствата до изчерпване на един месец.Когато се върнах при моя лекар за
преглед  след  месец  и  кръвното  ми  налягане  все  още  беше  около  160/110.Бях  много
разочарован, защото все още бях „ударен“.

През януари ме запознаха с  Ааман от  Колорадо,  който работи специално с  Cannabis
Oil.Той ми каза, че маслото е направило чудеса при пациенти с МС и болка, която жена
ми има.Той също ми каза да гледам филма -Бягайте от лекарствотокойто специално
използва маслото от канабис за лечение на много видове рак.

Жена ми, след като беше продадена и малко по-отворена, все още не желаеше да го
приема, така че взех дозата си, за да видя какво прави за кръвното ми налягане.Aamann
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каза да започна с много малка доза и да продължа до моята толерантност.Започнах с
размера на оризово  зърно  и  кръвното  ми налягане сутрин  без  други  лекарства  беше
138/90  –  голямо  подобрение.Бях  свършил  и  старото  лекарство,  когато
започнах.Продължих  с  ниската  доза,  но  драматичните  ефекти  спряха  да  се  случват,
докато  не  увеличих  дозата  до  две  зърна.Удивително  кръвното  налягане  се  върна
надолу.Все  още  съм  в  експериментален  режим  върху  собственото  си  тяло  и  през
последните  няколко  дни  кръвното  ми  налягане  беше  нормално  и  го  поддържах,  като
приемах около 3 зърна преди лягане и без лекарства, отпускани с рецепта.И аз не съм
забелязал  никакви  странични  ефекти  и  възнамерявам  да  го  държа  под  прага  на
„надигане“.

Когато  кандидатствах  за  медицинска  карта,  лекарят  каза,  че  не  е  имало  предишна
медицинска история за лекарство за кръвно налягане с масло от канабис.Все още успях
да  получа  одобрението  поради  болки  в  ставите,  които  имах  от  години.Познай  какво?
Имаше още един страхотен страничен ефект/полза - няма повече болки в ставите.

Много хора, включително и аз, не обичат дима.„Гърнети“, които не могат да функционират
и  които  злоупотребяват  с  това  разпределение,  доведоха  до  черни  очи  на
индустрията.Надявам се държавата да не изхвърли бебето с водата за къпане на това
прекрасно лекарство.

В.Колко приемате за ежедневен контрол на кръвното налягане?Джо

А.Винаги е най-добре да приемате поне 60 g лечение според инструкциите и след това да
намалите до поддържаща доза.JB

„По времето, когато го приемах за рак, имах пълен кръвен тест... лекарите бяха изумени
от  холестерола,  нивата  на  кръвната  захар  и  кръвното  налягане!Казаха,  че  е  като
тийнейджър.А аз съм на 49!” Линдзи

„Бях 240 паунда и имах преддиабет.Загуба на обоняние и вкус, възпаление и подуване на
подбедрицата  и  стъпалата,  изтръпване  на  пръстите.Имате  и  тежък  ОА.След  около  6
месеца на RSO 2 оризово зърно/ден, всички симптоми на диабет са изчезнали и няма
хронична болка от ОА.Загубен над 40lbs.Направих маслото сам.” Рон

„Не знам за моя холестерол, но знам, че след една седмица ядене на по-малко от зърно
ориз на стойност всеки ден,  започнах да отслабвам.До втората седмица мазнините от
корема ми изчезнаха и имах загуба на кожа.Трета седмица отпуснатата кожа отново се
стяга...” Даниел

„Холестеролът ми падна до нормални стойности и спрях лекарствата от лекарите.Преди
това  ми казаха,  че  ще приемам лекарства  до  края  на  живота  си.Захарта  ми също е
нормална, бях на 126, сега 80-те 90-те.” Хосе

„Направих  си  кръвен  тест  преди  няколко  месеца  и  д-рът  се  изрече,  че  не  приемам
лекарствата  си  за  холестерол,  което  спрях  преди  около  10  месеца.Попитах  го  как  са
нивата на холестерола ми и той тихо отговори, че всичко е наред, но ме последва, че
лошият ми холестерол е по-висок от добрия, но винаги е било така, така че мисля, че
тялото ми е такова .Аз съм на RSO от една година и загубих 30 фунта и нивата на захарта
паднаха, така че не съм много притеснен и спрях няколко други лекарства, така че със
сигурност харесвам маслото. Ал

„Бях  много  скептичен,  когато  четях  препоръки  в  мрежата.Но  след  като  двама  мои
приятели го използваха редовно и аз знаех здравословните им проблеми преди и виждам
тованевероятно подобрение в живота и здравето им, наистина ми се иска марихуаната да
бъде извадена от списъка на забранените вещества.На всеки трябва да бъде позволено
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да отглежда своето.

Имаше  време  в  миналото,  когато  бях  много  против  марихуаната,  но  някои  приятели
промениха мнението ми.Едната страдаше доста дълго време от високо кръвно - беше на
таблетки (и тя беше против много дълго време), докато някой не я убеди да пробва за
една седмица.Тя го направи и ефектът я зашемети, тъй като от обикновените около 200
единици тя падна до 140 единици.

Някой друг приятел се бореше с болки в гърлото и стомаха и проблеми, свързани с язва
повече от 4 години.След няколко седмици редовни дози марихуана като чай, дим и капки,
той изглежда много по-добре.Той спи по-добре, вече няма нужда от хапчета.” Алекс

Астма, дишане, бели дробове
„Аз  съм почти в  перфектно здраве,  нямам вече астма,  загубих наднормено тегло без
упражнения и се чувствам страхотно всеки ден.Назовете хапче, което може да направи
това?" Едуард

„Благодаря за маслото, помогна ми да победя тежка пневмония.Маслото направи това,
което NyQuil и антибиотиците от лекаря не можеха да направят.И се излекувах за една
нощ!!!Рик Симпсън добави облекчение и изцеление в живота ми и за това винаги ще бъда
благодарен за работата на Рик Симпсън и неговото масло.Продължавай да се лекуваш!”
Джо

„Човек би очаквал изпаряването на маслото да бъде ефективно при лечението на астма и
други  проблеми  с  дишането.Но  изненадващо  открихме,  че  супозиториите  с  конопено
масло са изключително ефективни при отваряне на дихателните пътища.Обикновено в
рамките  на 30 минути след като пациентът  приеме супозитория,  те  съобщават,  че  се
чувстват сякаш белите им дробове се отварят и могат да дишат много по-лесно.Разбира
се, както при всяко друго заболяване, аз приемах стандартна доза от 60 g в продължение
на  три  месеца  и  оставах  на  един  грам  на  ден,  докато  се  почувствам  напълно
здрав.Тогава,  разбира  се,  бих  приемал  поддържаща  доза  до  края  на  живота  си.Бих
използвал маслото през устата, локално върху гърлото и гърдите си и под формата на
супозитории.JB”

„Бях диагностициран с хроничен емфизем през 2002 г.Казаха ми, че имам белите дробове
на болен 90-годишен.Спрял цигарите и просто пушил много добър канабис.Функцията на
белите дробове днес е добра.Току-що започнах да използвам масло ежедневно и за болки
при увреждане на гръбначния стълб." Джон

„Имам астма от 21 години, пуших цигари и mmj от 14.Не ми се е налагало да използвам
инхалатора си, откакто експериментирах с марихуана през 93 г.Все още имам спасителен
инхалатор,  но  НЯМА  нужда  от  него.Също  така  НЕ  приемайте  моите  мускулни
релаксатори,  800  mg  ибупрофен,  антидепресанти  или  два  други  за  мигрена.Обичам
MMJ.Това ми спаси живота.” Кари

„За първи път с RSO взех 1,7 грама на хапче.Не можех да ходя прав, чувствах се, че съм
умствено изостанал, но резултатът от това беше, че на следващия ден бях излекуван от
тежка пневмония!!Бих го направил отново, хаха.” Джо

„Започнах да използвам конопено масло за моята екзема и астма и всичко изчезна!Вече
не използвам моя стероиден инхалатор или стероидни кремове.Никога не съм мислил
след милион години, че някога ще си отиде.КОНОП ЗА ПОБЕДА!Честно казано никога не
съм  мислил,  че  ще  намеря  облекчение  за  проблемите  си,  докато  не  разбрах,  че
растението, което винаги ми е казвано да не използвам, защото е лошо за мен, всъщност
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е добро за мен! Мат

„Маслото действа за белите дробове!Изпаряването също помага.В рамките на първите 5
дни след приема на маслото белите ви дробове ще започнат да изхвърлят храчки и ако се
борите с рак на белия дроб, туморите трябва да започнат да се свиват, докато маслото
убива раковите клетки.60-80% от туморите са пълни с Candida, така че противогъбичните
свойства  на  THC  подпомагат  този  процес,  заедно  с  канабиноидите,  задействащи
химическия процес във вашата имунна система!Канабисът за разлика от цигарите отваря
белите ви дробове и разширява вашитебронхиалните тръби, докато връщате тялото си в
състояние  на  хомеостаза.Много  хора  с  белодробни  проблеми,  както  и  много  други
заболявания, трябва да премахнат пшеницата и захарта от диетата си, защото днешната
пшеница е 95% ГМО и човешкото тяло не знае как да я преработи, така че ще съхранява
и може да предизвика имунен отговор на възпаление или хистамин във всяка част на
тялото!Храна за размисъл!" Матю

В.Здравейте  JB,  имали  ли  сте  случай  да  лекувате  някой,  който  страда  от  ХОББ,
използвайки маслото?Емфизем?Астма?Шон

А.Да, всички тези.Един от първите ми пациенти с ХОББ и ангина пекторис не можеше да
върви нагоре по шест стълби (а не по шест стълби, той едва вървеше, защото не можеше
да диша).След два месеца той отново играеше бадминтон.Маслото помага при всички
тези състояния много ефективно и безопасно.Бих ял маслото, използвах го в супозитории
(работят чудесно и при белодробни заболявания), бих изпарил маслото няколко пъти на
ден (това ще насърчи кашлицата и това е, което искате, трябва да премахнете всички
замърсявания от белите дробове, а вие правите това, като го изкашляте), а аз също бих
използвал маслото локално върху гърлото, гърдите и гърба.С най-добри пожелания, JB

„Имам ХОББ, бях в последния етап и мислех просто да извадя щепсела.Приемам масло
от канабис от един месец и сега съм на път да се възстановя!” Гордън

„Изглежда, че My Gramps не е единственият Gramps, който е успял да се възползва от
състраданието!
Този старец излекува емфизема си с масло от канабис.Моят дядо също успя да свали
инхалатори за кислород и астма (въпреки че умираше от краен стадий на рак на белия
дроб),  като  използва  етеричното  масло  от  растението  канабис.Това  е  единственото
лекарство, което моят дядо използва през последните 8 седмици от живота си...Някак си
успя да се справи с пневмония без антибиотик, въпреки че имаше ХОББ и емфизем и рак
на белия дроб.Дядо ми премина със 100% нива на кислород, без нужда от ПОМОЩ от
дихателни машини или допълнителни лекарства." Линдзи

„Аз  самият  видях  резултати  при:  Левкемия  при  деца  и  възрастни  ~  Чернодробно
заболяване ~ Хронична болка ~ Диабет ~ Затлъстяване ~ Астма ~ Хроничен бронхит ~
IBS ~ Възпаление ~ Приложен локално върху ръцете с артрит - болката изчезна за около
минута.Прилага се върху изгорени пръсти и болката изчезна за няколко минути...ИЗЧИНА
Мислех, че със сигурност цялата тази кожа се отделя и само едно място на средния пръст
загуби кожата.Сега, когато тези пръсти излязоха от онова врящо масло от рапица, кожата
беше  бяла  като  варено  пиле!Нищо  по-добро  за  изгаряния.Отсега  нататък  ще  държа
буркан в кухнята!Благодаря ти канабис!” Дебра

-- Благодаря, Дебра.Един опит с това какво може да направи маслото при изгаряния е
всичко, което е необходимо на един рационален човек да иска буркан от него в кухнята,
съгласен  съм.Близо  до  всяка  печка,  открит  огън,  пещ  и  т.н.  трябва  да  има  буркан  с
олиото.За всеки случай.JB

„В края на 70-те и през всичките 80-те години трябваше да ходя при моя д-р (Хашми) и да
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вземам хапчета  за  пристъпи  на  бронхит  поне  два  пъти  годишно (през  есента  и  през
пролетта, когато въздухът беше винаги влажна).Отказах да пуша цигари през 1990 г. и
започнах да пуша много повече гърне (тогава започнах да растат много повече и щях да
запазя около 5 lbs пъпки за себе си, сега използвам много повече, защото правя олио и
готвя с го.) НО от 1990 г. не съм се връщал при лекаря за хапчета за бронхит.ТОВА Е 22
ГОДИНИ БЕЗ НУЖДА ОТ ХАПЧЕТА ЗА БРОНХИТ...НЕ СЕ ОПИВАЙТЕ ДА МИ КАЖЕТЕ,
ЧЕ ПУШЕНЕТО НА КАНАБИС НЕ Е ДОБРЕ ЗА ВАШИТЕ бели дробове...ПИТАЙТЕ МОЯТА
МАЙКА, ГАРАНТИРАМ, ЧЕ НЯМА ДА ЛЪЖЕ ЗА НИКОГО...” Флейта

„Грам  на  ден  RSO  е  това,  което  приемам  за  моята  ХОББ  и  работи  като  горещ
проклет.Правя го на капсули и приемам 250 mg на всеки шест часа.Пушех тютюн от 60
години.Аптечните  инхалатори  са  просто  боклуци,  които  всъщност  влошават
нещата.Докторът ми е глупав, защото ми каза, че няма лек и ще мина на кислород, когато
пуферите вече не работят.Направи му задника с пръчка с пирони, ако разбираш какво
имам предвид.Започнах маслото през декември.Удивително е как отново се движа като
нормален човек, вместо мършав и жалъкстаро същество, в което бързо се превръщах.Бях
се натъкнах на това лечение, след като използвах RSO за моя нерадииран и нехимичен
рак на стомаха, който ми беше диагностициран през ноември 2011 г.Преживях цялата тази
сцена  само  с  това,  което  е  доказателство  за  „Късметът  на  ирландците“  в
действие.Адвокатът  ми  беше  чувал  за  моето  затруднение.Той  разсъждаваше  съвсем
правилно, че оставен на произвола на себе си, вероятно щях да напусна този свят.Той
беше наясно с RSO и др.Информира ме и ето ме.Адвокатът ми е далеч по-образован по
тези неща от моя квакал.Както и да е, отново благодаря на Рик и на всички хора, които ни
помагат.” Дейл

„Използвам RSO за моята ХОББ...Развих херпес, който алкохолът и H202 не помогнаха от
2 дни.Намазах го с масло сутрин и по-късно през деня и тази сутрин го нямаше?Усетих
всичките си кльощави стари устни и там нямаше нищо...полудявам ли???Влизам в банята
и  наводнявам  мястото  със  светлина  и  накрая  след  разтягане  и  дърпане  го  счупвам
ОТВЪРХВАМ, където беше зараснало...Поставих още една точка върху него и не мисля,
че някога съм го гледал съзнателно отново...Най-удивително лекарство RSO...” Дейл

„Мама  има  рак  на  белия  дроб.Тя  каза,  че  не  правя  химиотерапия.Казах  ти  какво  ще
използваш тогава?RSO.Тя  каза  а?Тя  ми даде  линка  и  от  там  беше.Тя  е  загубила  60
паунда за 4 месеца.Не приема лекарства от аптеката и се справя добре, изглежда добре
и бръмчи из града сега!Споменах ли,  че има емфизем?Тя дори вече не се нуждае от
кислородните си резервоари.Благодаря на всички, които споделят.Рик -- моят герой на Fkn
без шега!JB -- не спирай брат.Това ще се случи.” Бил

„JB,  показах  PT видео  на  съпруга  си  и  споделях  хилядите  свидетелства  с  него  през
последните 2 години.По принцип той е съгласен с всичко, което прави маслото.Миналия
уикенд  обаче  имахме  разгорещена  дискусия.Дори  не  знам  как  се  появи  темата  за
пушенето на коноп...Не го пуша или искам да го пуша.Той твърди (и нямам представа
откъде е чул това b/c, той не чете нищо, което би се образовало!) че се отделя амоняк при
пушене  и  вдишване  в  белите  дробове,  следователно  твърди,  че  е  токсичен  в  този
момент...аз съм никога не съм чувал за това и не е имал завръщане за него.Мисли?" Пам

-- Пушенето на каквото и да било не е най-доброто нещо за белите си дробове.Пушенето
на  коноп  със  сигурност  има  ползи  за  здравето,  които  лесно  надминават  всички
неблагоприятни  ефекти,  които  може  да  има,  но  все  пак  е  най-добре  да  поглъщате
маслото.Ако някой иска да изпари маслото за развлечение или други медицински цели,
това трябва да зависи от него.Изпаряването на маслото е част от протокола за лечение
на  белодробни  заболявания,  включително  рак,  вие  искате  пациентите  да  изкашлят
всичко, което не трябва да имат в белите си дробове.Начинът, по който го гледам, ако
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пушенето на канабис причинява вреда, яденето на маслото може да го оправи, така че
къде точно е проблемът? JB

„Майка ми има белодробна белодробна фиброза... Тя може да има трансплантация, ако
загуби  70  паунда,  но  е  почти  невъзможно,  ако  не  можете  да  дишате,  за  да
тренирате...Искрено  вярвам  от  изследванията,  които  направих,  че  тя  може  да  бъде
излекувана, но не и от лекари и времето ни изтича...Отчаяно се нуждая от някой, с когото
да говоря за това...Виждал съм видео на хора със същото състояние, които са използвали
RSO,  за  да  го  победят...Ще  направя  всичко,  за  да  спася  майка  си...Лекарите  й
произнесоха речта „прекарайте време със семейството си“, но знам, че има твърде много
да даде на света, тя е само на 55 и е прекрасна дама, пълна със сърце. Анджела

-- Анджела, дай я на маслото, тя ще отслабне и маслото вероятно също ще оправи това
белодробно състояние.Накарайте я да го яде, да го използва в супозитории и също така я
накарайте да изпари маслото няколко пъти на ден, искате тя да изкашля това, което не
принадлежи на белите й дробове.JB

„Бях  диагностициран  с  идиопатична  перитонеална  фиброза  през  2009  г.  Постъпих  в
интензивно  лечение  в  последния  етап.  Кръвно  налягане  223  над  130,  бъбречна
недостатъчност  90%,  изтичане  на  аорта,  неправилно  сърце  140-40.  Влакната  бяха
натъпкани  зад  стомашната  ми  стена,  притискайки  всички  органи  на  торса  ми,
причинявайки  изключителна  болка.  Оцелях.  Следващите  12  месеца  неуспешно
разнообразие от химиопрепарати. Тогава започнах Rick Simpson Oil.  Беше ми подарен,
защото  не  можех  да  си  го  позволя.  Още  6  месеца  бавнооттегляне  от  химиотерапия,
докато приемате маслото. Внезапното спиране би разбило имунната ми система. Дори и с
маслото.  Бързо  напред и  изоставяне на  много  неща.  Преди два  месеца  лекарите  ми
казаха; не могат да намерят и следа от идиопатичните влакна в тялото ми. Все още имам
проблеми с това какво направи химиотерапията със стомаха и червата ми,  но и  това
постепенно се разрешава. Лекарите го наричат медицинско чудо. Въпреки че са наясно и
си водят страхотни бележки,  когато говоря за употребата на масло от Рик Симпсън. I.
Направете  и  вземете  зеленчукова  глицеринова  тинктура.  Моят  първичен  лекар  ми
препоръча канабис през първия месец от моята терминална диагноза. Той всъщност каза,
че това е единствената надежда, за която знае. Има твърде много подробности, за да се
вложат в този отговор. Надявам се това да помогне." Енох

„Уид  спаси  живота  ми  от  астматичен  пристъп.Години  наред  ми  се  смееха,  защото
разказвах за това – как може да се каже, че димът може да помогне на астмата?Не знам
как, не съм учен, но това работи и живея заради това." Дейвид

„Много  хора  застават  на  пътя  на  това  лекарство.Само  ако  знаеха,  че  те  и  техните
семейства се нуждаят от това, за да се борят или предотвратяват толкова лесно толкова
много болести.Само ако знаеха какво ще им кажат членовете на семейството им, когато
разберат  истинската  истина  за  многото  прекрасни ефекти  на това  лекарство.Само да
знаеха  през  колко  болка  и  страдание  те  самите  преминаха  в  отсъствието  на
маслото.Мисля,  че  биха  действали  много  по-бързо  и  мисля,  че  най-накрая  биха
направили нещо по въпроса, а не срещу него.Само глупак или неинформиран човек може
да се противопостави на лекарство с толкова много приложения.JB”

„От края на 2011 г., когато бях диагностициран с рак на стомаха, бях предимно стабилен
на RSO и за моята ХОББ... Другите неща, за които се погрижи са невероятни... Зрението,
слуха и кожата са не като повечето 75ers...Разширените вени са се оттеглили поне с около
50%...Момичетата биха искали това...Просто ме кара да се чувствам здрава...” Дейл

„Когато  повече  жени  осъзнаят,  че  има  свойства  против  стареене,  те  ще  щурмуват
парламента.хаха.”  Лупус
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-- Със сигурност ще го направят, Лупус, в това не се съмнявам.JB

„Използвах  го  и  се  отказах  от  всички  фармацевтични  продукти,  както  и  победих
ХОББ.Моят артрит ме накара да приемам толкова много лекарства, че дишането ми беше
лошо.Бях  на  кислород  над  5  години  и  след  като  свалих  всички  болкоуспокояващи,
дишането ми е страхотно.Все още имам артрит, но животът си струва да се живее сега."
Лоръл

„Той уби бавно растящ рак на кожата на гърба на майка ми в рамките на две седмици,
през  които  тя  е  имала  по-голямата  част  от  живота  си...Трябва  ли  да  казвам  повече!
Помогна  на  много  хора,  които  познаваме  с  много  различни  заболявания  и  сега
наблюдаваме  как  помага  изключително  при  ХОББ!Слава  на  Бог  за  това  чудотворно
растение!” Бони

--  Ракът  на  кожата  е  изчезнал,  хроничната  обструкция  на  белодробната  болест  е
изчезнала.Е,  всичко,  което  знам  е,  че  лекарите  обикновено  имат  големи  проблеми  с
лечението и  на  двете.Нищо чудно,  че  нямат  правилните  инструменти  за  работата  си,
когато  не  могат  да  използват  канабис,  едно  от  най-старите  традиционни  лекарства  в
записаната история.Те трябва да са първите, които искат това.JB

Хепатит
„Хепатит С, изчезна, високото кръвно налягане и чревните проблеми, изчезнаха. Джанет

„Диагностика за хепатит С - 2006 г.Клинично изпитване.1 от 1000 в целия свят.Албуферон
+  Рибавирин  -  юли  2007  г.  -  декември  2007  г.В  рамките  на  една  седмица  след  като
започнах този химически коктейл, имах силни болки и на морфин, започнах да отслабвам,
обриви и т.н.До края на опита бях загубил 47 паунда и изпитвах силна болка 24-7.Бях
принуден да се пенсионирам на 47 години и се борих с моята компания за инвалидност в
продължение  на  две  години  и  с  канадското  правителство  в  продължение  на  четири
години.Миналата  година  бях  информиран,  че  лекарството  за  клинично  изпитване  е
преустановено поради смъртни случаи и странични ефекти.

Миналото лято на 2012 г.,  през юни, започнаха гърчове, невъзможност за преглъщане,
загуба  на  равновесие.Накратко,  аз  се  озовах  в  инвалидна  количка.В  този  момент  ме
изпратиха за всички сканирания, рентгенови снимки и изследвания и неврологът прецени
MS???ЯМР незабележим...

Семейният лекар каза, че може би имам мини инсулти.И двамата ме изпратиха вкъщи да
живея с него, тъй като нямаше да правят повече тестове!Уволних ги и двамата.След това
един  приятел  ме  обърна  към  Mr.Рик  Симпсън  през  август  миналата  година  и  аз
започнахме да търсим индика пъпка.29 декември беше денят, в който направих моите 60
грама,  а  също  и  тази  нощ  получих  последния  си  припадък  и  на  следващата  сутрин
започнах програмата за тежки масла.

Никога не съм спал толкова добре след химиотерапията,  имах късмета да получа 1-2
часа...Сега 7-8.Нереално само по себе си.Не приемам лекарства, отпускани по лекарско
предписание  и  бях  на  всеки  опиат,  хапчета  за  сън  и  антидепресанти,  всички  с  лоши
странични ефекти.Освен това се справи с болката ми по-добре от всичко друго.

Вече приключих и търся следващия щам за моята доживотна поддържаща доза.Моите
диагнози от западните документи, които пуснах, са както следва...Хеп C, фибромаялгия,
Raynauds,  IBS,  CFS,  депресия,  изключителна  тревожност,  MS???Нямам  лекарства  с
рецепта, нямам припадъци и се справям с болката си...Опитайте това с хапчета!Останете
силни – борете се.“ Рой
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„Бях успешен в кариерата си и имах страхотен живот… хубав дом, коли, лодки и т.н.Имам
бакалавърска степен по психично здраве и все още дължа 28 000,00 за това.Направих
огромни грешки... ОГРОМНИ!И аз понесох последствията.Не провъзгласявам да съм над
никого, нито по-долу.Всички имаме история, пътуване, което е уникално за нас.

Не избрах да се разболея.Но го направих.Не избрах да бъда на SSD, но това беше опция,
която трябваше да използвам.Не се срамувам, нито се гордея.Живея само с 980,00 на
месец,  по-малко  от  много,  повече  от  някои.Опитвам  се  да  не  се  оплаквам,  но  го
правя.Получавам талони за храна  и Medicare.Живея сама с  кученцето  си.Понякога  се
чувствам  безнадежден,  безполезен  и  отчаян.Губя  интерес  към  нещата,  които  обичам,
дните се смесват и често не искам да ставам от леглото.

Като се има предвид това, аз също съм любящ, мил, състрадателен и наистина ми пука за
хората.Имам много малко да предложа освен любов и подкрепа на приятелите си, но все
пак съм бил жертва на много, които са откраднали от мен и са ме използвали в своя
полза.Не  хленча,  просто  се  заявява.
Всеки  ден  страдам от  хронична  болка  и  умора.Всеки  ден  трябва  да  се  насилвам  да
намеря причина да ставам и ставам от леглото.Обикновено моето кученце прави това.Но
приятелите ми са невероятни!И сигурно дори не знаят, че се събуждам заради тях.Да,
депресиран съм.Болката, хроничната болка ще направи това за вас.

Аз съм хипер, малко луд… но аз съм аз, БОГ не е направил боклуци.Това ви казвам, за да
ви  кажа  това…..Опитвал  съм  алкохол,  хапчета,  лекарства…..Изписаха  ми  следното:
Oxycotin,  Vicodin,  Zanax,  Neurontin,  Seroquel,  Prozac,  множество  противовъзпалителни,
Celebrex,  Лирика,  Трамадол,  Провингил,  Риталин  и  Бог  знае  колко  други,  които  съм
забравил.

АЗ  СЪМ  ПАЦИЕНТ  НА  МЕДИЦИНСКА  МАРИХУАНА.Защо?Е,  не  защото  искам  да  се
надуя.
Работя с моя болногледач върху лекарства, които работят за мен.Това е процес.Не искам
да бъда убит с камъни.Искам да мисля ясно и да се освободя от болка.Не искам да
причинявам допълнително увреждане на черния си дроб.Имам хепатит С и го имам от
много  години.И  така,  всички  тези  предписания...е,  те  само  причиняват  допълнителна
вреда.Приемам Rick Simpson Oil и използвам хранителни продукти, които помогнаха за
намаляване на възпалението ми и ми помогнаха да се отпусна.Рядко спя от болка.Но
работата с моя болногледач позволява по-добър сън!Откривам ползите от канабиса и
намирам път през болката с помощта на хора, които са състрадателни, любящи и мили!
Не е нужно да бъда жертва на лекарства, отпускани с рецепта.

Така че тези от вас, които са затворени към неконвенционалната медицина, трябва да се
образоват,  преди  да  вземат  присъда.Знам,  че  много  от  вас  виждат  само
негативното.разбирамче.И  може  би  медицинската  марихуана  не  е  за  вас…  и  това  е
добре.Но  за  тези  от  нас,  които  не  искат  да  бъдат  ощетени  от  конвенционалната
медицина...  добре,  моля...  подкрепете  нашето  решение  и  се  образовайте,  преди  да
вземете решение.Аз не съм стоунър, аз съм човешко същество в болка… и се възползвам
от многото употреби на канабиса.

Имам опит с хора в общността на ММ, които са любящи, мили и искрено грижовни и бях
толкова много благословен.Виждал съм и щетите, нанесени от членовете на общността,
които са в нея за парите... и не предоставят нищо повече от поведението на улицата.Това
не  е  съвършен  свят.
PS  Бях,  страх  ме  е  да  публикувам  това.Но  в  името  на  нашата  общност...  Пускам  го
там.Мир." Кати

„Маслото помага при болестта на Крон.Спира възпалението в червата.Имах тумор и 1/3 от
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черния дроб и жлъчния ми мехур бяха премахнати, преди да разбера за маслото.Сега
маслото излекува всички неприятни последици от химиотерапията за моя хепатит С и
операциите.Отслабнах с 18 паунда и се чувствам страхотно.” Мишел

„Имах хепатит С в продължение на 35 години.Мина през инжекции с интерферон и други
ужасни лечения.На следващата година ми махнаха хемангиома и 1/3 от черния дроб.И
имах болен жлъчен мехур, който ми отстраниха.Ползвам маслото от 3 години.Все още без
вируси, черният дроб се регенерира и маслото поддържа кръвната ми захар нормална.От
май също съм загубил около 45  паунда.Сложих  маслото и  върху раните от  диабет  и
всички зараснаха.Без белези.” Мишел

„Правя моя собствена версия, всичко най-добро, повече облекчаване на болката и малко
по-психоактивен THC, заедно с някои добри CBD числа.Облекчаването на болката с 90
mg  морфин  не  можеше  да  спре.Моето  масло  спира  болката  за  3  минути.Не  20  като
морфин.И трае 4 часа, а не 2 като морфин.Но се съгласете, че вашата версия добавя
други функции.Но при мен работи по-добре, опитах и RSO.Мога да сложа малко от моите
на клечка за зъби под езика и да получа над 5 часа танц без болка.Добро лекарство за
всички, които се нуждаят от него е моята мисъл.” Джим

„Това спаси живота на съпруга ми.Лечението с хепатит С го убиваше.Не можеше да се
храни, загуби 70 фунта, 5 скрипта за гадене, нито един от тях не проработи.Слава богу, че
живеем в Аризона и имах страхотни грижовни хора в кооперацията, които ни помогнаха за
24 часа.Той намали храната и успя да завърши лечението.Без хепатит С и използва още
капки  за  апетит.Наркотиците  убиваха  хубави  неща.Храненето  е  важно  при
лечението.Работи  и  сме  благодарни,  че  имахме  толкова  много  полезни,  страхотни
хора.Слава богу за канабиса, Аризона и добрите хора.” Джули

„Добре, Рик, просто искам да кажа благодаря.Имам цироза на черния дроб от хепатит С и
току-що направих малко масло от  6 унции химдог,  но използвах 4 литра изопропилов
алкохол.Толкова е силно!Имах парче с размерите на оризово зърно и боже мой, плавах
върху облак...хахаПросто трябва да коригирам сумите си.Както и да е, за първи път от над
18 месеца ужасна болка в черния дроб, нямам болка.Това беше след 1-ия ден от приема
на  маслото.Това  наистина  е  дар  от  Бог  за  човека...Благословии  от  Австралия...:-))”
Найджъл

"Добри новини.Чернодробните ензими на татко са нормални и той има HEP C повече от
10  години.Приема  RSO  от  2,5  месеца,  докторът  не  каза,  че  HEP  C  го  няма,  но
чернодробните му ензими са нормални, което е подобрение!А татко беше твърд пиячка с
хепатит С през последните 1-2 десетилетия, черният му дроб беше прострелян и сега е
излекуван!” прието

„Дори и да нямате рак, помислете за превантивна поддръжка в тялото си.Чрез поглъщане
на RSO в малки количества, използвани на дневна база.Позволявате на тялото си да се
бори с всякакви гадни вируси и бъгове.Не съм виждал моя „лекар по първична помощ“ от
15 години заради канабиса и всичките му лечебни свойства.Без значение какво се обърка
с мен.RSO е един от първите елементи, към които посягам.Между другото 3 пъти съм си
чупил гърба.Сменени прешлени и дискове от L-4 надолу към S-2.Трябваше да прикрепят
отново гръбнака към моятазовата област... трябваше да ми отстранят AC ставата.Справя
се  с  рак  на  черния  дроб  и  хепатит  С.Лекувам  се  на  100%  с  канабис.RSO  е  просто
инструмент в моя арсенал." Рик

„Знам, че работи не само при рак, имах хепатит С и бях на масло четири месеца.Няма
повече  хепатит  С,  черният  дроб  е  като  нов,  лекарите  са  изумени.Благодаря  за  този
подарък, Рик, ти наистина си спасител на живота. Джейсън
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„Хепатит С и масло от канабис: Моят роднина има хепатит С, разбрах току-що през май
'13.Договорено  от  мръсна  болница  по  време/след  операция.Изплаши  го  до
безкрай.Наистина прецакан с ума си.Отидох на маслото веднага и той е на него от това
време с период от време, през който спря да приема маслото!И беше истински подтик за
това.Мислейки, че ще направи интерферон (вижте страничните ефекти за това!Ужасно!И
не го лекува!!!), говорейки за умиране и „догодина да не съм тук“.Умът е толкова мощен.

Направил е 5 кръвни изследвания, за да види къде са черния му дроб.От май '13 броят му
спадна от високите 108 до 63 в момента (нормалния диапазон е 0 - 41)!Това е невероятна
новина!Той е над луната и бавно над късната есен и в настоящето, духът му се повдигна.

Ще ви покажа какво е започнало да прави,  когато сте на маслото,  след което той се
оттегли от него и след това се върна с истинско удоволствие и следване на посоката.Тези
числа са ALT (нормален диапазон 0-63) / и AST (нормален диапазон 0-41).Тези тестове на
черния  дроб  за  тези  ензими:  май  '13:  99/93,  юли  '13:  84/79  (спада  бързо!Добри
новини).Август  '13:  108/99!(Не  е  добре.Виждате  4-те  седмици,  че  той  напълно  спря
маслото  и  беше  много  депресиран).Ноември  '13:  87/78!(108-те  го  изплашиха!хахахаа!
обратно върху маслото).Февруари '14: 72/63!!!(Почти вкъщи!).

Тези цифри са феноменални!Извикайте го на света, ако вие или някой, когото обичате,
имате хепатит С, вземете им масло от канабис възможно най-скоро.Просто кажете НЕ на
интерферона!Абсолютно очаквам той да бъде в нормални граници до май 2014 г. (само 1
година от датата на диагнозата)!След това поддържаща доза за цял живот." Кати

деца
„Джейдън  се  справя  чудесно,  намалихме  го  до  8  хапчета  от  22  хапчета.И  ние  го
намаляваме до 1 топамакс на ден от 10.Това е невероятно преди CBD да му свалим 1
топамакс и той ще има припадъци за един час за една седмица.Той се справя страхотно
щастлив и разбира много по-добре, издавайки различни звуци и много по-добър зрителен
контакт.Той имаше 1 припадък тази седмица и беше само 1 минута и не се наложи да
използвам  валиума.Слава  Богу.През  следващите  няколко  дни  ще  свалим  Джейдън  от
последното му хапче топамакс,  това ще бъде първият път от 4 години без него.Моля,
помолете Джейдън да прави добро, след като го свали от този боклук.Благодаря ти."

„Разбрах за маслото преди 3 месеца, търсейки в интернет лек за акне и розацея.Това
изчисти това моментално!Добавям изомасло към кокосовото масло и продължавам да го
използвам върху лицето и шията си веднъж на ден.Съпругът ми казва, че изглеждам с 15
години  по-млада!Благодаря  ви  много  за  споделянето  на  тази  информация.Бог  да  ви
благослови.Продължавай с добрата работа." Тони

„Имам близнаци, които са родени на 23,6 гестационна седмица с тегло само малко над
килограм.Те  са  чудеса  и  имат  късмет,  че  са  живи!Те  вече  са  на  2  години  и  са  със
закъснение в развитието си с около 1 година въпреки цялата им терапия (професионална,
речева,  физическа,  седмично развитие).Четох,  че  конопеното масло лекува множество
заболявания,  включително  рак  и  мозъчни  наранявания...Въпросът  ми  е  -  може  ли
конопеното масло да помогне за развитието на моите бебета-чудо?!?И ако да, колко да
прилагам дневно?Благодаря ви много за вашата помощ!" Джена

--  Скъпа Джена, започнете с минимални дози (0,005 - 0,01 g),  три пъти на ден.Децата
трябваше да са на масло от първия ден, ако лекарите знаеха какво правят.Сигурен съм,
че ще видитеогромни подобрения много скоро.Също така бих включил конопено семе и
масло от конопено семе в диетата им, а също така бих добавил една чаена лъжичка
масло от конопено семе и смес от конопено масло във ваните им - върши чудесна работа

- 131 -



за кожата им и предпазва от екземи и обриви.JB

„Здравейте, чудех се колко грама масло има в спринцовката, която взех за дъщеря си?“
Мари -- Един грам е около 0,9 мл.JB

„Накрая се свързах с майката на Кеши и тя ми предложи да отида на радиация и го
направих, тъй като маслото все още не се е разбило и тя се задъхваше.Така че тя имаше
4 лечения на радиация и тя се сви и тя най-накрая може да диша отново.Не спирам
маслото,  все  още  й  давам  по  грам  на  ден.Така  че  сега  се  надявам  да  започне  да
работи...Знам,  че  казвате  без  радиация,  но  какво  трябваше  да  направя?Ако  не  беше
радиацията, тя щеше да е мъртва в момента...Защото туморът нарасна изцяло в гърлото
й…” Мари

--  Здравей  Мари,  направи  каквото  трябваше.120-180  g  висококачествено  масло  през
следващите шест месеца трябва да отменят щетите.Бих предпочел да давам на пациента
пет или десет грама масло на ден, но така или иначе не можем да го отменим.С най-
добри пожелания, JB

„Е, тя е само на 7 месеца.10 грама на ден изглежда твърде много за бебе, защото тя
трудно се справя с 1 грам на ден.Мари

-- Знам, Мари.Наистина е трудно да се осигури тази консултация по интернет, без да се
види пациента, да се знае качеството на маслото и т.н.Направи каквото трябваше, окей
съм.Всичко, което казвам, е да се уверите, че тя яде много масло сега, за да отмените
щетите, които са били нанесени.JB

„Здравейте, просто се чудя дали мога да инжектирам малко масло в тумора на дъщеря
ми?Тъй като отново расте, туморът й е на долната устна и във вътрешностите на двете й
бузи...Добрата новина е, че тя най-накрая е спряла хидроморфина и дори да започне да
расте отново, тя няма болка...Така че видях, че са инжектирали малко масло за пациенти
с рак на гърдата и това ме накара да се чудя дали трябва да направя същото за Кейли?
Ако  е  така,  колко  трябва  да  й  инжектирам  и  все  още  ли  да  й  давам  малко  с  ng
тръбата?“Мари

-- Здравей Мари, бих го използвал локално, би трябвало да е достатъчно.Една тинктура
ще свърши добра работа или направо върху нея.Не бих инжектирал областта на тумора
твърде  много,  освен  ако  наистина  е  необходимо.Разбира  се,  колкото  повече  масло
получите и колкото по-близо до тумора, толкова по-добре, но в този случай мисля, че
локалното приложение ще свърши работа.Моля, правете снимки или видеоклипове и най-
добри пожелания.Йиндрих

„Не мисля, че маслото ще работи за Кейли.Пак става наистина голям...Скоро ще стане
като последния път, туморът ще й блокира дишането...Сега тя приема над 2 грама на ден
и все още няма промяна...Тя не можеше да понася 5 до 10 грама на ден, защото не може
да понася дори 2 грама на ден...и плюс това ни струва 200$ на всеки 2 дни, няма как да си
позволим  5  грама  на  ден,  все  още  имаме  2  други  дъщери,  които  също  трябва  да
осигурим...Живеем в кошмар...“

-- Е, няма какво да губите, върнете дозата и тогава започнете да инжектирате.Ще се свие
бързо, така че не губете време, ако знаете какво правите и се надявам да го правите.С
най-добри пожелания, JB

„Ще ми трябват повече инструкции как да инжектирам, с какво да смесвам маслото за
това и т.н.?...Ще се радвам, ако можете да напишете всички инструкции вместо мен, ако
можете.”
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-- Е, аз никога не съм го правил, честно казано - все още ли искаш моите инструкции?JB

„Да...Сигурно познавате някой, който го е опитал?"

-- Не бих разтварял маслото, бих го инжектирал точно до тумора.Ще трябва да затоплите
спринцовката, така че маслото да е течно.След това инжектирайте колкото можете, може
би половин грам да кажем, кой знае.Или започнете с по-малко.Но отново - лекар трябва
да направи това в идеална ситуация,и двамата знаем това.JB

"Добре...Лекарите на Кейли не знаят, че е била на масло...Тук имам игли, които сестрите
ми дадоха, за да изтегля лекарствата...Ако инжектирам малко до тумора й, все пак трябва
ли да й давам малко в нейната тръба?

-- Опитайте, вижте как тя реагира и комбинирайте двете.Мисля, че инжекцията веднъж на
ден ще свърши работа, но наистина е трудно да дадете този онлайн съвет.Колкото повече
масло има в нея, толкова по-голям е шансът, някои пациенти взеха цяла тръба и спаха
три четири дни, но туморите им се капсулираха междувременно, наистина не знам много
повече какво да кажа.JB

„Може ли да се дава Робунол, докато е на лечение с масло?Тъй като слузта й е много
лоша и ако не дам Робунол мисля, че ще се задави от слузта си.Но се страхувам, че
маслото все още не свива нейния тумор, което е причина за това…”

-- Маслото ще се погрижи за нейната слуз, така че не бих й дал Робунол.JB

„Все  още  не  е,  сигурно  не  получавам  масло  от  добър  клас  тогава,  защото  нищо  не
работи...“
-- Това също е възможно.JB

"Дъщеря ми почина в петък в 4 сутринта."

-- Мари, направи най-доброто, което можа.Йиндрих

„4 ГОДИШЕН С МОЗЪЧЕН ТУМОР.А, да, още веднъж ето ЗАЩО не си мълча за това, че
маслото от канабис убива рака.Следва актуализация от майката на 4-годишно момче с
краен стадий на мозъчен тумор, който е обвит около гръбначния му мозък.Преди около 6
седмици  Р.му  бяха  дадени  2  месеца  живот.Той  е  парализиран  от  кръста  надолу  от
тумора.В предишен репортаж мама беше казала, че движи малко левия си крак.Следва
актуализация, която току-що получих.==

Хей Кори, как си?Тук всичко е добре!!Р.изглежда се справя добре!Поддържайки теглото си
върху правилното хранене и малко болка, която S.и аз и физиотерапевта смятаме, че е
слаби мускули на багажника!!Той спи удобно и може да седи в инвалидната си количка
няколко часа наведнъж.Чувствам се много положително, че всичко върви в правилната
посока!!

Седи по 3 часа наведнъж и болката е много малка!!Може да се събуди през нощта, за да
ни помоли да го търкаляме или да масажираме краката му понякога, но това е всичко.Не
се  оплаква  от  болка  къде  е  бил  тумора  и  не  виждаме  нищо  изпъкнало!!!Той  хвърли
веднага около 3 часа след като му дам дозата и спи около 4 часа.Все още работим да
стигнем до 1 грам на ден, но сме изминали половината път!!!Много сме благословени, че
ви срещнахме по това време!!Наистина вярвам, че е писано да бъде!!Р.е насрочен за ЯМР
на 22 април!!!Пазете вярата хора.КАНАБИСЪТ УБИВА РАКА.” Кори Йеланд

„Майките трябва да ядат олиото, това би било по-добре както за тях, така и за децата
им.Пушенето на това лекарство не е толкова ефективно, 90% от лечебните ефекти се
появяват  в  дима.И  ако  ме  попитате  дали  децата  трябва  да  използват  маслото  като
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лекарство, ще кажа да, абсолютно, за предпочитане всеки ден.Какво друго бихте искали
да дадете на дете като лекарство?JB”

„Току-що направих на сина си масаж на гърба с масло от чаено дърво с масло от канона,
смесено в него.Оплакваше се от болки в долната част.И така излезе лекарството.Работи в
рамките на две минути.Той каза, че болката е изчезнала напълно.Той се върна отвън и
прави строителен проект с тракторите си." Хосе

„Дъщеря ми има епилепсия, получи първия си припадък на 13 години.Сега е на 31 и в
момента приема 5 вида лекарства, които приема 3 пъти на ден в огромни дози.Тя също
има VNS имплант (стимулатор на блуждаещия нерв), който получи през април 2000 г.По
това време припадъците й бяха толкова лоши, че тя беше нефункциониращ човек, който
трябваше да бъде завързан в инвалидна количка.Трябва да призная VNSпомогна много
за това!Но тя все още има гърчове и между тях и  всички лекарства не може да има
живот.Тя е имала повече скоби, шевове и счупени кости, отколкото някой би трябвало да
има работа.

Както и да е, дано схванете картината.Моят син и брат използват марихуана за биполярно
и болка.Няколко пъти са ме питали дали някога съм разглеждал някакви проучвания,
свързани с използването му за припадъци.Най-накрая започнах да го разглеждам и тогава
открих сълзи на феникс.Не съм съвсем сигурен,  че  маслото ще работи за нея,  но аз
самата започнах да го приемам миналата неделя за болки по цялото тяло и огромно
безсъние.Помогна ми повече, отколкото мога да кажа!

Но в моето изследване попаднах и на историята на Джейсън и Джейдън.Предполагам, че
сте запознати с това, но за всеки случай един мъж лекува гърчовете на синовете си с
тинктура с високо съдържание на CBD.Аз също започнах да проучвам това и реших да го
опитам за дъщеря си.Тя получи първата си доза в неделя, 30 декември 2012 г.От днес й
давам 1/2 капки 5 пъти на ден.За по-малко от седмица тя премина от няколко пристъпа
почти всеки ден до нито един през последните два дни!Записвам си всичко и целта ми е
да я сваля от лекарствата и стриктно на тинктурата.Ако моята документация ще помогне
по  някакъв  начин,  с  удоволствие  ще  ви  я  изпратя.Изключително  съм  благодарен  за
работата, която вършите вие и Рик Симпсън!Благодаря ти." Кейси

-- Здравей Кейси, благодаря ти за новините.Това е доста типично, хората нямат много
гърчове,  когато  са  на  масло.Най-добре  би  било  тя  да  приеме  лечението  правилно,
следвайки инструкциите на нашия сайт.Разбира се, документацията ще бъде страхотна,
както и клипове в Youtube или нещо подобно.С най-добри пожелания, Джиндрих”

В.Има ли възраст, в която могат да започнат това?Синът ми е на 3 години и има лоша
екзема и тук е студено през голяма част от годината.” Роксана

--  Роксана,  абсолютно безопасно е да се дава маслото на деца,  дори на новородени,
особено когато  се използва  локално в  смес с  масло от  конопено семе или масло  от
ший.Добра стратегия е да смесите маслото от конопено семе с маслото (1% масло е
подходящо, но 20-30% би било идеално) и след това да добавяте няколко капки от него
във ваната всеки ден.Ще остави тънък филм върху цялото тяло и това обикновено е
всичко,  което е необходимо (или поне за поддръжка).Правете снимки и видеоклипове,
подобрението трябва да започне да се случва много бързо.Сърбежът и дразненето ще
изчезнат  за  секунди  или  минути,  а  екземата  просто  трябва  да  изчезне  в  рамките  на
седмица или повече.С най-добри пожелания, JB

„RSO  беше  най-добрата  терапия  досега  за  моя  син  с  аутизъм,  който  беше  групово
прибран  вкъщи,  защото  бях  пребит  и  домът  ми  беше  разрушен.Опитах  диети,
хелатотерапия,  хипербарен  кислород,  метил  b  12  инжекции  и  много  фармацевтични
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убиващи лекарства и нищо не работи по-добре от маслото от канабис.

Трудно  е  да  получите  медицинска  карта  за  непълнолетен,  ако  просто  се  обадите  и
попитате дали ще дадат карта на непълнолетен аутист.За родителите,  които изпитват
затруднения, обадете се, докато детето ви е бясно, за да могат да чуят от първа ръка
колко сериозна е ситуацията.Отказаха ми 3 пъти, преди да реша да се обадя, докато той
пробиваше дупки в стените си и крещеше...после казаха, че ще му дадат карта." Робин

„Благодаря, масло от Рик Симпсън...Не можах да ви благодаря достатъчно!Вие давате на
моето седемгодишно момиченце, което страда от остра лимфобластна левкемия, силата
да продължа!Познайте какво друго?!Тя влезе в ремисия седмица след приема на маслото
под  формата  на  капсули!!!(Тя  има  карта  OMMP,  за  да  използва  законно  канабис  за
нейната левкемия, препоръчана от нейния лекар)

Благодарим ви, че ни дадохте възможността да не изпълваме тялото на нашето малко
момиченце  с  променящи  живота  наркотични  лекарства.Благодаря,  че  й  дадохте
хапките...когато  на  нормалните  деца  им  прилошава  стомаха!Благодаря,  че  усмихна
лицето й и й позволи да няма нито един срив в дългия си месец на лечение с високи дози
стероиди.

Единственият недостатък от използването на масло от Рик Симпсън за нас...е  злобен
биологичен баща, който никога не е бил в живота й преди, не е съгласен и иска да поеме
попечителството  над  нея.Но  аз  вярвам  в  лечебните  сили,  които  притежавате,  и  ще
застана за нас и медицинската марихуана и ще се боря за факта, че това е най-важната
част от лечението на моите малки момиченца.” Ерин

„В  понеделник  Смелата  Микайла  провери  лабораториите  си,  за  да  види  дали  са
достатъчно високи, за да възобнови химиотерапията си (тя се забави поради нисък брой
неутрофили от 4 юни)...за моя тъга те все още бяха много ниски.

тревожа  се  за  нея...тялото  й...нейното  здраве...нейното  бъдеще...нейното
благополучие.Искам най-доброто за нея и виждането на тялото й в такава лоша форма
разбива  сърцето  ми.Всички  виждате  усмивки  и  енергично,  полуздраво  изглеждащо
щастливо 8-годишно дете (което е страхотно и не бих могъл да бъда по-доволен от това),
но в действителност, ако сте видели нейните лаборатории...и какво прави химиотерапията
с  тялото  й,  ще почувствате  чувството,  което  изпитвам аз.Малките  малки  парченца  от
моето разбито сърце се рушат, когато цветът се изплъзва от лицето ми...в гърлото ми се
образува  буца...и  очите  ми  набъбват  от  сълзи.Тя  е  толкова  красива...тя  е  толкова
щастлива и здрава изглежда...тя няма рак...и тя има най-доброто естествено лекарство за
борба с рака...Не мога да понасям това и какво й причинява това.Искам това да стане
скоро...но  деня  преди  да  замине  за  Хаваите  получихме  датата  на  лечението  й,
приключваща на 13 ноември 2014 г.Бях много благодарен, че свършва 8 месеца по-рано,
отколкото си мислех,  но в действителност...можете ли да си представите да приемате
химиотерапия всеки ден в продължение на повече от 1,5 години?!И интензивна седмична
химиотерапия за 10 месеца преди това?!

Поддържащата  химиотерапия  ни  беше  обяснена  като  по-лесен  период  на
химиотерапия...и никак не е било лесно.Те казват, че техният брой на неутрофилите може
да остане нисък за дълги периоди, докато се борят с вирус...все пак трябва да я изпратя в
държавно училище, без да се заразя с вирус?!Това ще бъде невъзможно...казаха ни, че
вероятно има вирус *въпреки че тя не показа симптоми...нейната сестричка беше много
болна* и ето ни 20 дни по-късно все още с много нисък брой.

Моля,  приятелите  се  молете  за  Смелата  Микайла,  за  да  намери  сили  да  преодолее
всичко, което причинява този продължителен период на нисък брой.Моля, Бог да излекува
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тялото й и да му даде енергия да издържи химиотерапията без странични ефекти или
дългосрочни странични ефекти.Моля те, Бог да я пази за мен...Никога не бих могъл да си
представя ден без красивата й усмивка и топла успокояваща прегръдка.Ще проверяваме
лабораториите  отново  във  вторник  следващата  седмица...  и  ще  ви  държа  в
течение.mirloveCURE.” Смела мамо

-- Трудно е да опиша какво ми причинява това четене.И е трудно да си представим какво
прави цялата тази отрова на Микайла.Без причина,  освен алчност и корупция на най-
високите нива на нашето общество.

Mykayla се нуждае от лекарство, което ще засили имунната й система, а не от отрова,
която ще причини непоправими дългосрочни щети.Наистина ли нейните лекари не знаят
това?Каква  квалификация  имат  те  да  прилагат  отрова  без  причина?Имат  ли  и  тези
гангстери, които печелят да дават отрова на деца, да убиват?Кой им го даде?

Вчера говорихме за привличането на жените в действие.Ето вашата кауза.Така изглежда
на практика, когато лекарите не си вършат работата, както трябва.И от вас, жени, зависи
да го промените.Вие защитавате децата си през целия си живот, така че правете каквото
трябва.Действайте сега, не чакайте, всеки ден има значение.JB

"Ти  знаеш...Онзи  ден  заведохме  Mykayla  при  лекарите  и  те  направиха  обичайните
лаборатории...Хемоглобинът  й  беше  на  много  критично  ниско  ниво  от  5,2  (което
технически е едва достатъчно кръв, за да функционира тялото ви...докторът ни каза, че
средното дете е почти НЕ ОТГОВОРЯВА на това ниско ниво) Mykayla тя подскачаше от
стените,  хипер,  имаше  проблеми,  че  скача  на  леглото,  приказлива,  усмихната  и
щастлива!!!Лекарите  се  чудят  защо...добре  док  какво  е  различнотомежду  Микайла  и
другите ти деца...тя има канабис!!!

Разбира  се,  лекарите  НИКОГА  не  приписват  неща  като  това  на  канабиса...но  те
трябва.Лекарите, медицинските изследователи и фармацевтиката карат нашата раса да
търпи  ненужни  страдания  и  това  е  опустошително.Дори  ако  някой  не  може  да  бъде
излекуван по някаква причина...качеството им на живот може да се подобри значително с
канабис.Дядо ти е доказателство за това,  че ракът му е бил много напреднал и се е
разпространил в тялото му...но вижте какво направи канабисът за него!

Когато Микайла беше бебе, баба й почина от рак...много бърз и агресивен рак.Тя не е
употребявала  канабис.Настанили  са  я  в  дом  за  хоспис  и  я  изпомпаха  пълна  с
морфин...всъщност  ни  казваше,  че  е  за  да  запази  болката  й  без  болка  и  да  ускори
процеса на смъртта.Това е жестоко...необичайно...  и подло...и се случва СТАНДАРТНО
МЕДИЦИНСКО  ЛЕЧЕНИЕ.Никога  не  бих  искал  да  бъда  залепен  на  морфин,  за  да
страдам, докато умра.Това е жестоко...и се моля всеки ден тази корупция да приключи.”
Смела Микайла

„Последните  две  мои  публикации  породиха  много  въпроси  и  няколко  искания  за
„доказателство“...Бих искал да споделя с вас  цялата наука между канабиса и рака на
имунната  система  (левкемия/лимфом).Тази  информация  е  специфична  за  клетъчните
линии  на  левкемия  Jurkat...което  е  CD4+  t-клетъчна  остра  лимфобластна
левкемия...ТОЧНО същата линия като левкемията на Микайла.

Специфичният вид рак на Смелата Mykayla има изключително количество доказана наука
зад канабиса като ефективно лечение, защото учените откриха, че клетките на имунната
система  имат  СПЕЦИФИЧЕН  cb2  рецептор  върху  тях,  който  причинява  апоптоза
(клетъчна смърт).

THC индуцира апоптоза в клетките Jurkat (t-клетъчна остра лимфобластна левкемия) чрез
три различни механизма.(1) THC се свързва с CB1 и CB2 и води до синтез на церамиди
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чрез серин палмитоилтрансфераза.(2)  Церамидът навлиза в митохондриите и  води до
изтичане на цитохром c в цитозола.(3) Цитохром с се комбинира с Apaf-1, каспаза 9, и
образува  апоптозомата.(4)  Апоптозомата превръща прокаспаза 3  в  активна каспаза  3,
което води до апоптоза.THC също активира външния път (каспази 8 и 10) и инхибира пътя
на  Raf/Mek/Erk.Инхибирането  на  пътя  на  клетъчното  оцеляване  води  до
дефосфорилиране  на  Bad  и  транслокация  на  този  Bcl-2  протеин  в  митохондриите  и
впоследствие до апоптоза. Смела Микайла

-- Колкото повече масло получава в нея, толкова по-добре, особено като се имат предвид
ненужните медицински лечения, които все още има и е трябвало да премине.С най-добри
пожелания на Хаваите, Смелата Микайла, страхотно е да видя, че мечтата ти се сбъдна.С
малко помощ от маслото.JB

„Този  дим НЕ е здравословен за  деца или майки...  глупави майки и  какво казвате на
децата си?Масло или нада!Особено за децата!” Ная

--  Не бих бил толкова радикален,  пушенето или изпаряването също има благоприятен
ефект, например срещу гадене при бременни жени.Няма да навреди на детето.JB

„Димът не е толкова страхотен... особено ако имате склонност към алергии... просто да
кажа.Не мога да се справя с дима!Освен това децата не са в състояние да знаят кога да
спрат... дали е захар, кофеин, храна и т.н.Вие трябва да бъдете техен водач.Не мисля, че
пропагандирането  на  пушенето  на  канабис  е  страхотна  идея  за  тийнейджъри.Просто
казвам.Просто мое мнение от това което видях.Може също да отклони вниманието от
училищната работа и важни въпроси.” Ная

-- И аз се разсейвах от училищната работа и важни въпроси и изобщо не разполагахме с
канабис.Всичко, което ми трябваше, беше да видя някъде добре изглеждащо момиче и
това беше за училищната работа и въпроси, които бяха важни за другите, но не и за мен.

Ако  контролирате  колко  чай  пият  децата  ви,  разбира  се,  продължете  напред  и
контролирайте колко канабисте ще приемат или поглъщат.Късмет с това.Това е напразно
усилие, но съм сигурен, че ще държи много хора заети през следващите няколко години,
докато разберат колко безопасен е канабисът и че наистина е практически невъзможно
фатално предозиране с него.

И така, на кого му пука колко от него поглъща някой?Аз не.Дори не ме интересува колко
чаши чай или кафе пият хората на ден, представете си това.Защо трябва да?Не е моя
работа.И не е работа на никого колко от това животоспасяващо и превантивно лекарство
някой приема.

Колкото повече масло имате в себе си и колкото по-често, толкова по-добре за вашето
здраве.Това е единственото правило, което наистина важи.За хора от всички възрасти,
включително деца и бременни майки.Ако не ви харесва тази идея, преодолейте я, научете
се да живеете с нея, това е най-доброто, което можете да направите.Никакво регулиране
на канабиса няма да работи, просто не може да бъде регулирано така или иначе.Освен
това няма реална причина да го регулирате.JB

„Пуших цялата си бременност до 4 седмици от раждането.Моят лекар правеше и тест за
наркотици при всяко посещение на лекари.Така че тя знаеше, че пуша bud.Когато бебето
се роди, то се роди здраво, 10,6 паунда и беше отрицателно за THC.Аз също кърмя и
продължавам да използвам bud.И познайте какво, той е превъзходен на всяка миля.Това
е  точно  обратното  на  мозъчното  увреждане.Мозъкът  се  нуждае  от  канабиноиди  за
здравословно развитие на грубата моторика, така че престанете да мразите." Неса

„Синът ми се роди 8 паунда 1 унция.5 дни НАД термина му.Това са двете най-големи
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„притеснения“,  които  някога  съм  откривала  относно  пушенето  на  гърне  по  време  на
бременност,  ниското  тегло  при  раждане и  преждевременното  раждане.Синът  ми е  на
почти 9 месеца, току-що направи оценка на Бейли, за да оцени когнитивното му развитие,
както  и  двигателната  функция  и  езика.Той  отбеляза  висок  среден  резултат  и  много
превъзходен във всички категории.Така че вземете глупостите си и ги издухайте.“ Ашли

„Правителството е престъпниците тук...Имам множествена склероза и синът ми също...той
трябва да получава 26 инжекции в мозъка си всяка седмица, за да убие болката в нервите
в мозъка си...

Имам 3 внука и не съм „ДРОРГИЕВ“, НИТО МОЯТ СИН, КОЙТО завърши НАЧИНАТА НА
КЛАСА  СИ,  и  му  беше  платено  да  бъде  учител  в  клас  заради  интелигентността
си.Бъбреците му затвориха, дебелото черво не работеше и болката беше толкова силна,
че беше неподвижен.Той никога не е употребявал наркотици и не е пил алкохол, само от
време на време в живота си, преди да развие МС.

Братовчед му пъхна малко тенджера в браунитата си, когато го беше на вечеря, непознат
за  него...  и  познайте  какво?Бъбреците  му  започнаха  да  работят  отново,  треперенето
намаля  и  той  можеше  да  спи  през  нощта,  когато  приема  тинктурата.Успокоява
треперенето и той може да спи през нощта...Той все още трябва да забива 26 игли в
мозъка си всяка седмица заради болката в нерва в мозъка му...

Кой си ти, че да съдиш това невероятно лекарство...?????и между другото, имах едно
дете преди ваксината срещу хепатит В и тя е без МС, но в рамките на една седмица след
ваксината трябваше да си взема очила и след това в рамките на 2 седмици бях напълно
сляп с лявото си око ...Бях на 17 години и ослепявах.уплашен?да...Ако не беше това
лекарство, пак щях да съм в инвалидна количка...

Никога не бих пожелал тази болест на никого...но трябва да вземеш преценката си някъде
другаде...защо мислиш, че БОГ постави това лекарство на планетата?Или мислите, че
Бог е направил грешка?

Надявам се на децата ви никога да не се налага да преминават през това, което моето
семейство има...да гледаш как детето ти умира пред очите ти...разберете,  господине...
Харпър направи престъпление отглеждането на едно растение в двора ви...Предполагам,
че семейството му никога не е минавало през МС или рак...или RCMP.Време е законите
да се променят в полза на хората, вместо на фармацевтичните компании." Лоръл

„Така  че  дъщеря  ми  имаше  най-дълбокото  емоционално  изцеление  с  канабис  тази
седмица.Да се каже, че има емоционален темперамент, би било грубо подценяване.Тя е
родена с вроден дефект, който има екстремни предизвикателства с него.От уважение към
личния й живот, няма да говоря за подробностите, но да кажем, че е крайно.И да живея с
нея  е  предизвикателство,  което  разтърсва  света  ми  по-често,  отколкото  не.Едно
физическо предизвикателство, което тя има, са мигрената.Всичко, което тя наистина може
да  направи,  когато  влязат,  е  да  легне,  да  се  покрие  в  завивките  и  да  заспи.Това  е
единственото нещо, което наистина помага.

Така че преди няколко месеца я накарах най-накрая да опита вафла с масло от канабис и
в рамките на 15 минути мигрената й изчезна.Така че тази седмица си лягах рано една
вечер  и  тя  си  помисли,  че  може  да  получи  мигрена  по-късно,  тъй  като  усеща  как
идват...така че й дадох малък контейнер с вафли в него, за да го държи до леглото й, така
че ако усети, че идва, когато спях, да може да вземе.Е, тя взе четири онази нощ.Бяха
залепени заедно и тя просто ги взе всичките.И тя имаше опит.И половина.

Тя спа по-голямата част от следващия ден, нощ и следващата сутрин.Знаех, че тя има
някакъв опит... Виждах как мислите й се носят наоколо и знаех, че преживява нещо.Това,
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за което не бях подготвен, бяха пълните 180, които дъщеря ми преживя.Тя е щастлива,
сладка, внимателна и е радост да бъде наоколо.Разбира се,  направих и някои големи
промени около ситуацията.Но това беше на следващия ден, така че не може да се отрече
колко невероятна е промяната от канабиса.Няма начин да я накарам да вземе толкова
много.Тя щеше да се възпротиви.И дори не бих си го помислил, за да бъда честен с
теб.Искам просто да се поклоня в знак на признателност.Когато ви казвам, че вървях по
въже  с  нея,  не  се  шегувам.Смяната  и  отварянето,  които  се  случиха  за  нас  поради
„злополука“,  не  са случайни.Никога  не  съм й  давал бутилка  с  нещо,  от  което  да  пие
лекарства.Това, което направих онази нощ, е чудо.”

„Толкова  съм  щастлив,  че  най-накрая  мога  да  съобщя,  че  моето  сладко  момченце
използва  канабис,  за  да  се  бори  със  страничните  ефекти  на  химиотерапията  и
радиацията И да гарантира, че няма да развие нови тумори!Това лекарство му помогна
изключително  много.Преди  да  получи  това  лекарство,  той  постоянно  повръщаше,  не
ядеше, беше много летаргичен и капризен...сега той яде, намалява храната си, напълнява
и всеки, който е бил около него, знае колко е абсолютно щастлив."

-- Е, без отровата в тялото му детето щеше да се справя много по-добре.Наистина няма
смисъл да използвате химиотерапия и радиация заедно с маслото, това е като да дадете
на пациента антидот, докато изпомпвате отрова във вените му.Масло само за най-добри
резултати.Лекарите трябва да знаят това,  не е толкова трудно да се разбере, че не е
добра идея да давате на децата отрова, когато не е необходимо.JB

В.Аз съм самотна майка на 29 години.Синът ми вече е на 8 години и живее с умерен
аутизъм.Не бих променил мини аз за нищо на този свят, освен за да му улесня малко
живота.Чудех се дали при вас са идвали други родители да питат за маслото?Или някакви
истории за успех с аутизъм/Аспергер?Ако реших да тръгна по този път, каква доза бих
гледал?Оценявам  цялата  информация!Благодаря  ти.От  разочарована  майка  и  малко
момче.

А.„Маслото е единственото нещо, което може да работи“, каза Рик, когато му прочетох
това.Инструкции за дозиране и друга информация за това как се произвежда и използва
маслото е на нашия сайт и в книгите, налични там.Помогнах на доста деца с аутизъм в
миналото  и  това  лекарство  прави  чудеса  за  тях.Децата  обичат  да  приемат  това
лекарство, не са предубедени, не знаят, че „правят нещо нередно“, а родителите му се
радват много, когато имат време за себе си.За най-добри резултати, както винаги, бих
започнал със стандартно лечение от 60 g, без хапчета, а след това бих държал детето на
поддържаща  доза  в  количество  по  негов  избор  до  края  на  неговия  дълъг  и  спокоен
живот.И детето от видеото трябва да направи точно същото, ако изобщовъзможен.С най-
добри пожелания, JB

„Мери Джейн ми помогна много, когато бях бременна и никога не засегна двете ми бебета.
Саманта

„Здравей, Рик, наскоро открихме, че имам бучка със среден до висок риск на лявата си
гърда.Аз съм на 34 години, а дъщеря ми е само на 1 1/2 години - бях ужасена!Аз също
страдах от следродилна депресия след раждането на дъщеря ми - така че всичко това ми
се струваше прекалено.Въпреки това, за щастие живея в Южна Африка, където макар и
все още нелегален, канабисът (или дага, както го наричаме тук) расте в изобилие и е
доста лесно да се сдобиете с приличен плевел на разумна цена.

Веднага се заех с приготвянето на маслото - журито все още е настрана по отношение на
бучката в гърдите ми, тъй като се връщам за следващия си преглед само след 2 месеца -
но  следродилната  депресия  е  почти  изчезнала  след  един  месец  приемане
масло.Чувствам се силен,  мотивиран и способен да постигам ежедневни неща - което
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беше просто мечта не много отдавна!В Южна Африка най-вече получаваме само щамове
Sativa или смесени щамове sativa.Просто исках да ви съобщя за моята история, тъй като
има  толкова  много  хора,  които  страдат  ненужно  от  депресия,  приемат  лоши
фармацевтични  лекарства,  които  им  влияят  негативно,  а  всъщност  маслото  изглежда
поправя всичко, което е необходимо да се коригира без усилие,  без неприятна страна
ефекти!Отново се чувствам като стария си и се чувствам СТРАХОТНО!Продължавайте
все така и аз ще продължа да разпространявам думата от тази страна!Много любов, Кели”

-- Благодаря за това страхотно мнение, Кели.Сигурна съм, че може да помогне на много
други майки.По начина, по който го гледам, майките трябва да приемат малки дози от
маслото по време на бременност и да продължат да го използват след раждането, ако
наистина искат да дадат на детето си най-доброто.Може да изглежда противоречиво, но
какво  друго  лекарство  освен  нещо  толкова  естествено  като  маслото  бихте  искали  да
дадете на майка и нейното дете?JB

„Пушех и ядях през цялата си бременност и синът ми е едно от най-умните и здрави
малки момчета, които съм срещал.Опитах да вземам хапчета за сутрешно гадене и такива
за главоболие и нищо не помогна.Ишиасът ми непрекъснато се прищипваше и тялото ми
щеше да ме болеше (вероятно защото той беше 10 паунда и 23 инча дълъг, когато родих,
така  че  за  всички  скептици,  които  казват,  че  спира  растежа,  много  грешахте.)  Ядох
лакомства  или  хапнах  лакомство.  малко  подуване  щях  да  получа  почти  мигновено
облекчение.Трябва да се съглася, че това е най-безопасното лекарство." Сара

„Бременността с моя 2-ра беше мъчение!Бях загубил 20 фунта в края на 1-ви триместър,
повръщах през целия ден, изобщо нямах апетит.Без съмнение я губех.Опитах да пуша и
чувствах вина!Това обаче й спаси живота...Хранех се и почивах по-добре от всякога!Тя е
здрава щастлива и абсолютно красива!Сега съм на 9 години, без никакви здравословни
проблеми.” Дженифър

„Майката не може да намали храната.Какъв ефект има това върху развиващия се плод?
Това  е  много  вредно  за  плода.И  така,  как  да  накараш  майката  да  може  да  намали
храната?Използвате  лекарството,  което  е  най-малко  вероятно  да  причини
вреда.канабис.Всички други лекарства против гадене, които лекарите могат да използват,
имат  странични  ефекти.Единственият  страничен  ефект  на  канабиса  е  усещането  за
благополучие и сън.” Герш

В.Жена ми има силна болка в кръста поради бременност в 7-ия месец, тя го описва като
нервно потрепване, което е изключително болезнено.Опитах се да разгледам вашия сайт
и тук.Ще помогне ли RSO драматично на болката?Имате ли връзка към предишна тема по
тази тема?Притеснявам се, че ако я сложат на кодеин, ще навреди на бебето

А.Накарайте я да погълне малки дози от маслото и да нанесе маслото локално върху
гърба си.Направете й масаж със смес от масло и масло от конопено семе.Да, има голяма
вероятност  кодеинът  да  навреди  на  бебето.Маслото  не  може  и  няма  да  навреди  по
никакъв начин на бебето.JB

„Синът  ми  беше  диагностициран  през  октомври  със  синовиален  сарком  след
отстраняване на тумор преди биопсия.Казаха му, че ракът все още ще е там и може да се
е  разпространил  в  неговиябелите  дробове  поради  агресивния  вид  рак.Последните
резултати  от  теста  не  могат  да  намерят  никаква  следа  от  това  за  своето
недоумение.Маслото от канабис беше едно от многото неща, с които го започнах почти
веднага след диагнозата. Аманда

„Кой е най-младият човек,  за когото знаете,  че е лекуван с RSO?Има ли педиатричен
протокол за лечение?Въпреки че досега не успяхме да повлияем на мнението на баба и
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да можем да излекуваме дядо.Имам 2-годишно дете с неизвестни стомашни проблеми
(да, тя е на „медицинско“ лечение повече от година и всички хапчета, кремове, лосиони и
отвари  от  Big  Pharma  са  били  неуспешни.Сега  те  клонят  към  протеинов
синдром.Очевидно дете с тегло 25 фунта не може да се справи със същата доза като мъж
с тегло 175 фунта, така че препоръчвате ли го изобщо за педиатрични приложения? Сара

-- Бременните майки трябва да използват маслото и след това да увеличат дозата, когато
раждат.След раждането майките трябва да ядат малки дози от маслото, за да са сигурни,
че детето ще се развива по оптимален начин.

Така че, ако питате мен, най-малкият ми пациент беше на минус осем месеца и все още
се справя отлично, той е най-добре развитото дете в детската си градина и започна да
говори по-рано от повечето други.Майка му е използвала маслото преди да го роди, а на
детето също е било дадено маслото след ваксинация с хексаваксина, за да се увери, че
опасните химикали ще бъдат изхвърлени от тялото му възможно най-бързо.

Маслото  от  канабис  е  безопасно  лекарство  за  хора  от  всички  възрасти.Ако  имате
проблеми с това, вижте какво прави маслото за екзема или обрив от пелени и след това
се върнете и ми кажете, че никога не бихте дали канабис на детето си.Всичко, което бихте
чули от мен, е, че родител, който не би дал канабис като лекарство на детето си, или е
лошо дезинформиран, или са психопатични садисти, които обичат да гледат как другите
страдат.

Знаете ли колко ефективно е маслото срещу зъбобол?Бихте ли дали на детето маслото
за борба с болката, свързана с израстването на зъбите?Бих.Без никакво колебание.

Дозировката  за  деца  е  основно  същата  като  за  възрастни,  когато  лекувате  нещо
сериозно.Започнете  с  минимална  доза  три  пъти  на  ден,  свикнете  пациента  с  нея,
увеличавайте дозата на всеки четири дни или колкото е удобно и винаги се опитвайте да
вкарате  колкото  се  може  повече  лекарство  в  пациента  възможно  най-бързо,  като
същевременно се уверите, че той остава в тяхната зона на комфорт.JB

„Ако имате дете и откажете да получите „препоръчаните“ ваксини, бъдете готови детето
ви  да  бъде  отнето  насила от  държавата,  в  която  живеете.Това  се  случва  по-често,  с
тревожна скорост.Google го и разгледайте „изискванията“ на вашата държава. Социалните
работници показват все повече „комплекс на Бог“ всеки ден и вярват, че знаят по-добре от
всеки  родител кое  е  най-доброто  за  всяко  едно дете.Бъдете внимателни,  дори когато
говорите със семейния си лекар по темата.” птицечовката

„Познавам  двама  души,  чиито  деца  никога  не  са  били  ваксинирани.И  двамата  са
хиропрактики.Едно  от  децата  ходи  на  частно  училище.Мисля,  че  ако  си  домашно
училище, няма значение.Не съм сигурен." Лоринда

„Виждам малки деца и бебета с рак, преди лечението изглеждат добре, след операция и
химиотерапия  изглеждат  сякаш  умират  и  често  го  правят.Сърцето  ми  се  разбива  как
хората са карани да страдат и да умират рано, когато това масло лекува толкова много.Аз
съм една седмица на маслото и се чувствам страхотно, вярвам, че намалява тумора ми
на бъбрека, все още нямам доказателства, но скоро ще го направя.” Лана

„Приятелка медицинска сестра го използва при обрив от пелени от етап 3, изчезна за една
нощ!“ Алис

--  За  тези,  които  смятат,  че  децата  не  трябва  да  употребяват  канабис.Какво  друго
лекарство  бихте  искалиискате  да  им  дадете,  ако  не  това  най-старото,  най-безопасно
природно лекарство, което се използва от хиляди години?Или ще гледате как децата ви
страдат  от  всички  тези  екземи  и  обриви  без  причина?Това  не  е  хубаво  нещо,  бих
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казал.Особено когато има толкова просто решение на всички тези кожни проблеми.

Добре ли е да гледате как децата ви крещят от болка, когато можете просто да им дадете
капка от маслото и те ще бъдат без болка?хм?JB

„Може ли администраторът да посъветва каква доза да се даде на 8-годишно дете, което
е изпратено вкъщи да умре?“ Рикардо

-- Започнете с малка доза, вижте как реагира детето и след това увеличете дозата толкова
бързо,  колкото  детето  може  да  я  приеме.Три  пъти  на  ден.Обикновено  те  са  пълни  с
хапчета,  когато  бъдат  изпратени  вкъщи  да  умрат,  така  че  искате  първо  да  ги
детоксикирате, защото не знаете какво ще направи взаимодействието, обикновено не е
много хубаво какво прави взаимодействието с тези смъртоносни химикали.Но това е така,
защото маслото се опитва да почисти масата, за да може да започне да работи.

Или, ако нямате какво да губите, можете също да започнете с голямо количество масло и
по този начин да поставите пациента в състояние на контролирана кома.Вероятно бих
направил това, но от родителите зависи коя посока на лечение да изберат.

Всичко, което знам е, че агресивните заболявания трябва да се лекуват агресивно.И също
така знам, че като цяло, колкото повече масло успеете да влезете в пациента и колкото
по-бързо го направите, толкова по-голям е шансът за успех и оцеляване.Но също така
знам, че инструкциите за дозиране са споменати с причина.

Ако беше моето дете, щях да го напълня с маслото, знам, че със сигурност детето щеше
да плува в него и най-вероятно нямаше да допусна нито един лекар да се доближи до
него или нея.Но това съм аз и знам какво да правя.С най-добри пожелания, JB

„Добре, в момента се отклонявам.Д-р на Дейв го постави на Лирика, за да лекува болките
му  от  херпес  зостер.През  последните  два  дни  (и  стана  още  по-зле)  Дейв
халюцинира.Например, той просто каза: „Мъжът с червената коса не трябва да доставя
тук.“ Когато казах „Какво?“, отговорът на Дейв беше: „О, няма значение, сигурен съм, че
той не е тук.“ Току-що разговарях с него и той каза, че е разбрал, че нещо не е наред,
защото, когато погледне с ъгълчетата на очите си, може да види джунгла пред прозореца
ни.WTF!!!От  известно  време  приема  маслото  от  канабис  и  никога  не  е  имал  нещо
подобно.По-малко  от  седмица  на  Lyrica  и  той  е  загубил  почти  целия  си  двигателен
контрол и сега има халюцинации.Просто сложих малко масло от канабис върху лезиите
на  херпес  зостер  (с  DMSO)  и  болката  спря.Обадих  се  на  доктора  и  ще заведа  Дейв
ПЪРВОТО НЕЩО В ПОНЕДЕЛНИК.BTW, току-що проверих сайта на Lyrica, „ненормално
мислене“ и „халюцинации“ са един от страничните ефекти.“ Ким

„Спенсър имаше невероятна седмица за всички!!Той се срещна с братовчед за първи път
и се срещна с чичо си и леля си от Грузия!!Той се влюби напълно в леля си Сара, дори я
избра вместо мен или татко!!Най-хубавите части бяха да го видиш как ДЪРЖИ пастел В
РЪКАТА И ЦВЯТА, докато е в скута на леля си!Дори направи прехвърляне, от дясната в
лявата ръка!!Той нарисува дървена кола с пълна прецизност с пръстите на краката си!Ще
се опитам да кача видеото му скоро!Той продължава да казва нови думи и да бъде просто
напълно  очарователен!Успяхме  да  го  накараме  да  издържи  тежестта  на  краката  си  с
много подкрепа!Той прекара най-доброто време, когато го дърпат в проходилката си...Не
мога  да  опиша  радостното  сърце,  което  изпитах,  гледайки  моето  бебе  да  прави
това.Чистата радост на лицето му,  докато може да играе с големите момчета...всички
караха  велосипеди  и  скутери  и  всичко,  което  можеше  да  прави,  беше  да  гледа  с
копнеж...Виждах желанието да се присъединя към лицето му и не разбирах защо не може
просто да тича и да си играе с тях...И тогава братовчед му Джейсън, със златно сърце,
започна да го дърпа направо, казвайки на другите момчета, че е по-добре да карат по-
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бързо,  или  ченгетата  ще  ги  хванат,  теглейки  Спенсър  след  тях  в  проходилката  си,
правейки  сиреназвуци,  докато  другите  яздеха  наоколо.Ако  можехте  да  видите  само
лицето му... накрая, най-накрая, той беше едно от момчетата!Това разби сърцето ми на
милиарди парчета и след това го събра отново заедно само с блещукане на очите и кикот
в  гласа  му.Най-добрата  седмица  от  много  време  насам.Спенсър  трябва  да  е  голямо
момче и аз го обичам!Кара ме да искам да настоявам по-силно, да се боря по-усилено, да
се моля по-дълго за това малко чудо, което наричаме Спенсър.”

„И туморите му се свиват, използвайки масло от канабис с високо съдържание на THC!!
Спенсър е смятан за терминален от онкологията на Лома Линда.Но скорошен ЯМР показа
намаляване на размера на тумора!!Маслото с високо THC е единственото му лекарство!
Тинктурата с високо съдържание на CBD е това, което подобрява функцията на ръцете
му, като по същество лекува нервите, които са били унищожени по време на операцията
на мозъка и гръбначния му стълб. Сузета

„Все  още  не  мога  да  повярвам  какво  ми  направи  маслото.Диабет,  увреждане  на
бъбреците, артрит, ишиас, разкъсани сухожилия, затлъстяване – всичко това е изчезнало
и определено се е случила неврогенеза.Освен това щяха да ми кажат, че имам ADHD, ако
бях  дете  сега.Бях  маниак,  саморазрушително  чудовище.Прекарах  повече  време  в
вандализъм в училището, след което ходех в час.Прекарах родителите си през ада.Докато
не започнах да пуша гърне.Преминах от средно 30 в училище до над 80-те, дори 90-те по
няколко предмета.И без повече вандализъм.Странно е, че смятат, че гърнето е лошо за
децата.Трябва да не се съглася." Петър

„Лекуваме  нашия  6-годишен  син  с  мозъчен  тумор  AA3  и  рядко  генетично
заболяване.Лекарите не могат да предложат нищо и казаха, че му остават само месеци
живот.Засега  няма гърчове  и  следващият  ЯМР ще ни каже повече.Последен  преглед,
освен мозъчен тумор, той е в ПЕРФЕКТНО здраве.Не е имал химиотерапия, облъчване и
операция.САМО масло!!!” Пенне

„OMG, седя тук с изтекли очи и се опитвам да попия новините от телефонно обаждане,
което току-що получих.Преди малко повече от 2 седмици говорих с баща на изток, чиято
5-годишна  дъщеря  току-що  се  беше  върнала.****  е  диагностициран  с  високорисков
невробластом от стадий 4 (рак при деца) - лоша прогноза (MYCN Amplified).Казаха им, че
няма надежда и по принцип да я заведат у дома и да се насладят на последните си дни с
нея, че има малко време.Татко разбираемо беше изключително разстроен, когато ми се
обади.Насочихме го в правилната посока и те започнаха **** на мед.Току-що приключиха
среща с онколозите в болницата.Тумормаркерният анализ на урината на **** е НАПЪЛНО
НОРМАЛЕН!!!Тя премина от 80, след това се покачи до 90 следващата седмица и сега е
надолу до 8,7.(Между 2 и 9 е нормално).Така е, хора, НЯМА ПРИЗНАКИ ОТ РАК.За 2
седмици  това  дете  премина  от  неизлечимо/критично  болно  до  ясно  здравословно
състояние.Онкологът каза, че никога досега не са виждали нещо подобно. Кори

„Моят  11-годишен  син  е  на  химиотерапия  през  последните  10  месеца  (и  той  имаше
радиация също в продължение на 6 седмици през това време) и ние му даваме маслото
през последните 4 месеца и наистина помогна по толкова много начини ” Анджела

„Маслото ми спаси живота.буквално.Имам тежка сърдечна недостатъчност, остеопороза,
остеоартрит, синдром на разхлабен лигамент и синдром на регионална болка.Не приемам
никакви други лекарства и здравето ми се подобрява постоянно.Моят 11-годишен син с
аутизъм/епилепсия  не  е  приемал  лекарства  от  месеци  и  функционира  добре  поради
образованието на Рик относно петрола.Благодаря ви, че спасихте живота ни.” Мария

„Забелязах, че прави няколко неща, за моето малко дете, когато си удари главата поради
хвърляне на камък или каквото и да е и получи бучка, маслото я разсейва в рамките на
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един ден!Изглежда също така работи за затваряне на дупки в кожата, оставени от акне,
циреи или дори кисти.Понякога получавам циреи по лицето и те се отцеждат с мехлем от
ichthammolum,  но  понякога  остава  дупка.Наскоро  започнах  да  поставям  маслото  от
канабис  в  дупката  и  не  знаете  ли,  че  то  запечата  голяма  дупка  с  диаметър  около
милиметър!И сега зоната е наравна с кожата ми!Единственото нещо, което не направи, е
да избледнее областта на кожата ми, която е малко по-тъмна, но има и други неща, които
мога да използвам за това.Просто се радвам, че запечатва кожата!“ Махндиса

„Най-добрата  ми  приятелка  го  даде  на  сина  си  и  той  спря  да  получава
гърчове.Съжалявам приятелю, че се усъмних в теб.Знаехте кое е най-доброто нещо за
вашето дете и бяхте прави.” Дева Мария

„Знаеш ли какво ми влиза под кожата?Тези родители са добре със странични ефекти като
бъбречна  недостатъчност,  кома,  забавяне  на  развитието  и  вероятно  смърт.Но  когато
възможният страничен ефект е „висок“, всички изпадат направо.Ето колко са зле промити
мозъци.Смъртта е някак си по-приемлив страничен ефект от високата.Често пъти това са
и образовани, интелигентни хора.Това е невероятно.” Миси

„Отново децата също се нуждаят от THC в своите лекарства.Регулирайте канабиса точно
по  същия  начин,  както  регулирате  царевицата  или  чая.Това  е  всичко,  което  е
необходимо.Без  допълнителни  данъци,  без  специални  лицензи,  без  нищо.Това  е
единственият рационален начин.Козметиката с 30% THC работи най-добре,  просто не
забравяйте това, когато започнете да мислите как да „регулирате канабиса“. Загуба на
време  и  усилия  е  дори  да  се  опитате  да  го  „регулирате“.  Бих  казал,  че  вече  сме
достатъчно регулирани.”JB

Супозитории
„Супозиториите  с  масло  от  Рик  Симпсън  (RSO)  са  благословия  за  всички  жени  с
проблеми, свързани с ПМС, както и за всеки с хемороиди, болест на Крон, проблеми с
червата и червата и т.н.Те също са чудесни за дишане и за белодробни заболявания, да
не  говорим  за  контрол  на  грипа.Създават  много  приятно  дълготрайно  усещане  в
тялото.Не съм виждал някой, който да не е обичал да ги приема, след като са преодолели
първоначалните си колебания.”JB

„Здравей, JB, не знам дали това е полезно за някого, така че ще ти позволя да прецениш
това.Наскоро  имах  някакъв  проблем  с  обструкция  на  червата,  който  никога  не  беше
напълно  диагностициран.Вътрешно,  много  болезнено  подуване,  което  почти  блокира
червата.В най-лошия случай не можех да седя или дори да стоя поради болката и можех
само да  лежа на една страна за  облекчение.Личният лекар очевидно изключи рак  от
експресни кръвни изследвания, но нямаше какво да ми помогне, освен назначаването на
консултант след няколко седмици.Глупаво пробвах аптечно лечение на купчини,  които
след кратко успокояване влошиха нещата.

Месец или нещо преди това бях купил матрица за супозитории от eBay, така че реших да
опитам.Смесих  кокосово  масло  (твърдо  при  стайна  температура)  с  RSO  и  добавих
няколко капки масло от чаено дърво.Успокояването беше незабавно и в рамките на 24
часа усетих подобрението, определено лечебно усещане и подуването намаля.В рамките
на  7  дни  се  върнах  към  нормалното  и  се  почувствах  напълно  излекуван,  спрях  да
използвам супозиториите.Това беше малко преждевременно и след още 7 дни подуването
се върна.Върнах се направо към употребата на супозиториите и този път продължих 14
дни  (колкото  беше  възможно),  след  като  подуването  изчезна.Стискам  палци,  когато
казвам  това,  но  това  изглежда  проработи  и  маслото  ме  спаси  от  това,  което  беше
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страшно,  болезнено  преживяване  във  времето  на  чакане  да  видя специалист.Сега се
чувствам много уязвим, когато нямам туба олио в хладилника.

За облекчаване на болката и бързо излекуване,  спестяване на ценно време на лекар
специалист, аз очевидно съм престъпник, който нарушава закона!Какъв странен свят!” М

Как да си направим супозитории?
Разтопете какаовото масло, добавете олио, приблизително 1-2 г олио на 100 г разтопено
какаово масло за начало.След това увеличавайте дозата на всеки четири дни,  докато
пациентът  използва  около  0,33  g  от  маслото  във  всяка  супозитория.1g  (общо  тегло)
супозитории за деца,  2g за възрастни, 3g (топчета) за вагинални проблеми.0,01-0,02 g
масло ще работи добре за начинаещи.Ако започнете някой с 0,05 g в супо, той вероятно
също няма да го усети много, но е по-добре да започнете с малка доза (за тези, които
никога не са опитвали коноп в миналото и т.н.).Истинският RSO е много мощен, а вие
никогазнаят точно как ще реагира пациентът (кръвно налягане и т.н.), но супозиториите
биха били добър начин да свикнат хората с маслото.

Интересното  при  супозиториите  е  как  изглежда  отварят  белите  дробове  и  правят
дишането много по-лесно в рамките на да кажем 20 минути - сбъдната мечта за мнозина с
ХОББ или астма и т.н.Пациентите също са ги използвали за лечение на псориазис, високо
кръвно налягане, Крон, ПМС спазми и др.

Към супозиториите може да добавите и други натурални масла, зависи за какво ги искате
и каква е целта.Просто отидете на някои сайтове за естествена медицина и прочетете
какво правят различните етерични масла и можете да експериментирате толкова, колкото
сметнете за необходимо.

Също така, супозиториите са чудесен начин за лечение на пациенти, които не могат да
ядат маслото или не могат да го задържат в стомаха си по някаква причина.Що се отнася
до мен,  съдейки по ефектите,  приемането на маслото в супозитории е най-добрият и
приятен начин за използване на коноп.В началото звучи и изглежда смешно, признавам
го, но тези, които са опитали, са съгласни.Може би отваря чакрите отдолу нагоре, кой
знае, но определено се чувства страхотно.

Жените  биха  искали  да  приемат  супозиториите  -  те  също  помагат  при  всякакви
бактериални и вирусни инфекции, „партньорски обмен на микробиологична информация“,
алергии към презервативи и лубриканти, използвани върху тях и т.н.Споменах ли колко
ефективно маслото се грижи за (нива) хормоналния дисбаланс?С най-добри пожелания,
JB

„Супозиториите  с  RSO  могат  да  се  използват  и  за  всякакви  вагинални  проблеми,
включително,  но  не  само,  гъбични  инфекции,  HPV,  кондиломи,  херпес  и  много  други
заболявания или инфекции, от които човек не е задължително да страда.Особено когато
могат да се погрижат толкова лесно, ако се използва маслото.JB”

„RSO супозиториите с конопено масло работят чудесно при всички видове анални или
вагинални  проблеми,  хемороиди,  болест  на  Crohn,  проблеми  с  червата  или  червата,
левкемия, белодробни състояния, включително астма, мозъчни тумори, кръвно налягане,
контрол на хормоналния баланс и др.JB”

„Можете ли да ми дадете съвет дали конопеното масло е безопасно за употреба по време
на бременност, моля?Няма много информация, която мога да намеря.На моя приятелка
току-що беше казано, че има киста на пъпа, която може да причини кръвни съсиреци,
което да доведе до смъртта на бебето й.Виждал съм ефектите от конопеното масло и
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доброто, което може да направи, просто не съм сигурна дали е безопасно по време на
бременност. Кристин

--  Скъпа Кристин,  разбира се,  че е безопасно да се използва, конопът се използва по
време  на  бременност  и  при  родилни  болки  от  векове.Препоръчвам  й  да  прави
супозитории с по 0,01-0,06 г масло във всяка (започнете с 1-2 г олио на 100 г какаово
масло).Кистата обикновено изчезва в рамките на няколко седмици.Три пъти на ден и без
притеснения, маслото няма да навреди на бебето.С най-добри пожелания, JB

„Страдате  ли от  мигрена?Вземете количество  канабисово масло с  размер на оризово
зърно,  известно  още катоRSO и  вземете  няколко  намигвания.Нищо по-добро,  нека ти
кажа!" Сара

--  Страхотен  съвет,  Сара.Наистина  работи.Мога  ли  да  ви  предложа  да  го  опитате  в
супозитории,  доста  близо  до  незабавно  облекчение  и  също  така  действа  като
превантивно средство, ако го приемате религиозно всеки ден.Мигрената може да бъде
толкова изтощителна.(Джиндрих ме научи на супозиториите и той беше прав по всички
точки.)” Трейси.

„Получих  това,  което  исках,  благодаря.Исках  да  признаеш,  че  маслото  е  лечебно,
независимо  от  силата  му.Маслото  не  трябва  да  е  95-98%,  за  да  има  лечебна
стойност.Това  не  е  просто  „гадост“,  ако  не  и  най-високият  възможен  процент.За  мен
изглежда вредно толкова много хора да се обръщат тук за информация, за да получат
дезинформация, че канабисът може да бъде глупост.Това е свещена билка и определено
има стойност под всякаква форма.

Мисля, че може да се постави смазана спринцовка (без игла разбира се) с леко затоплено
масло и  да  се  приложи директно  вътре  в  червата.Стреляй  направо  там.Изглежда,  че
разреждането има по-голям смисъл за локални приложения върху големи площи. Блейк

-- Ако това искаше, значи все още пропускаш смисъла, Блейк.45% THC масло е глупост в
сравнение с най-добрия изключително мощен и успокояващ 95-98% THC RSO и никога
няма да има същите или сравними ефекти.Това ли искаше да чуеш?

Сега, моля, не се колебайте да намажете с малко масло върху ректума си, ако искате да
докажете своята гледна точка още по-добре, така ще получите повече практически опит
как  да  го  използвате  правилно.Маслото  бързо  ще  ви  покаже  защо  е  по-добре  да  се
използва  под  формата  на  супозитории  и  това  е  по-добре  да  слушате,  отколкото
добронамерени  съвети.Маслото  може  да  работи  като  лепило,  ако  все  още  не  сте
разбрали намек.Насладете се на експеримента, моля, направете видеоклип за него, за да
не се налага другите да повтарят тази грешка на начинаещи.С най-добри пожелания, JB

„Черният дроб получава по-голямата част от кръвоснабдяването си от храносмилателната
система, за да може допълнително да обработва протеини, други хранителни вещества и
токсични вещества.Следователно, поглъщането на Simpson Oil осигурява сигурна и бърза
доставка  до  черния  дроб,  а  след това  и  до  кръвоснабдяването и  останалата  част  от
тялото.В допълнение, част от маслото ще си проправи път директно до дебелото черво,
за да допълни лекарството в кръвта ви.Късмет!" Стив

„Пич, една супозитория с масло от канабис НАЙ-КРАЯ облекчи интензивната ми болка в
стомаха!И аз не се почувствах въобще!(Предпочитам да имам избор с това) Най-накрая
успях да спя без болка и се събудих, чувствайки се много по-добре.Един приятел ми даде
статия,  която обяснява бионаличността на маслото от канабис за различни методи на
приложение.Дълъг е и научен, но прочетох всичко.

Когато  се  приема  през  устата,  стомашните  киселини  намаляват  скоростта  на
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усвояване.Хората изпитват това наистина усещане за „надуване“ или „уморено“, когато
поглъщат маслото, и от своя страна смятат, че маслото трябва да „наистина работи“.Но
при  пероралния  път  той  всъщност  не  се  усвоява  с  по-висока  скорост,  а  просто  се
преживява по психоактивен начин.

Приемам орално масло от канабис от близо 2 години и имах страхотно изцеление.Дупето
(игра на думи), след като опитах 2 дни супозитории, съм убеден!Чувствам се много по-
добре!По-малко възпаление в ставите ми, не толкова схванати, нервни болки и мускулни
спазми са толкова по-добри и няма болка в стомаха!Най-накрая!Болестта и хроничната
болка са ужасни.Сега се чувствам още по-позитивно за това масло.Наистина имах нужда
от някаква надежда с него.Започвах да си мисля, че е направил всичко възможно, сега се
чувствам обнадежден от това.”

„Бионаличността  на  ректалния  път  е  приблизително  два  пъти  по-висока  от  тази  при
оралния  път  поради  по-високата  абсорбция  и  по-ниския  метаболизъм  при  първо
преминаване. Мики

-- Suppos са страхотни за толкова много условия.Направих ги популярни в Чехия и хиляди
хора ги използват с голям успех.Така че поздравления, Мики.;) JB

„Изглежда, че човек може да приема много по-големи дози чрез супозитория и да няма
отрицателен  психоактивен  отговор.Има  ли  степен  на  насищане  за  абсорбция  през
ректалния път?Това означава, че мога ли да ускоря изцелението си, като правя по-големи
дози свещички? Мики

-- Бъдете също толкова внимателни с дозировката, както и с пероралната употреба.До 5
mg на суппо за неопитни, около 10 mg обикновено се понасят много добре.При по-високи
дози никога не знаете как ще реагира пациентът, така че е най-добре да увеличавате
дозата също постепенно.Но след като изградите своята толерантност, можете свободно
да експериментирате.Аз лично харесвам супос с 0,3-0,5 g масло - но това би било твърде
много за повечето други, така че не го опитвайте, освен ако не знаете какво правите и
нямате нищо против двудневен сън или нещо подобно.;) JB

„Разбирам защо тя се чувства малко уплашена от начина, по който маслото може да те
накара да се чувстваш,особено ако никога не сте го изпитвали преди.Майка ми беше на
62 години, когато я започнахме с олиото, тя никога преди не беше пушила марихуана.Тя
беше много слаба и замаяна и не можеше да яде известно време НО това са страничните
ефекти  на маслото.Сега правим супозитории и разликата  е  невероятна.Вече може да
приема целия си грам, разделен на 3 капсули на ден.Тя все още усеща, когато го рита, но
не  е  толкова  тежък,  колкото  когато  го  приемаше  през  устата.Също  така  смесваме  в
същото съотношение масло от конопено семе и засега работи добре.Надявам се, че имам
някакъв смисъл." Никита

„Здравей, Джей Би, майка ми има рак на белия дроб (етап 3) и аз й налагам маслото, сега
е 10-ти ден и сме почти на 1 грам на ден.Прав си, тя свикна и зомби ефектите през деня
са  по-добри,  нощем  спи  10-12  часа.И  аз  трябва  ли  да  правя  супозитории  с  мама?
Благодаря ти." Рио Е

-- Да, Рио, защо не.Тя ще се радва да ги приема, те наистина предизвикват много приятно
усещане  в  тялото.Същата  доза  като  тази,  която  е  свикнала  да  приема  през  устата,
смесете я с какаово масло.Тя може да го приема между дозите като добавка, ако може,
или  вместо  пероралната  доза,  според нея.Ректално  или  вагинално  жените  имат  леко
предимство пред мъжете в това отношение.

И  ако  жените  знаеха  колко  супозитории  с  маслото  могат  да  помогнат  при
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предменструални  и  хормонални  проблеми,  всички  щяха  да  ги  приемат,  в  това  не  се
съмнявам.

Също така,  супозиториите с  0,005-0,01 g  масло в  тях са отличен начин да започнете
лечение за начинаещи,  пациентите обикновено не се надуват от супозитории с малки
дози  масло  в  тях  и  изглежда  много  се  наслаждават  на  преживяването.Но,  както
разбрахме,  приемането  на  супозиториите  често  е  по-спорна  тема от  използването  на
маслото като цяло.

И  все  пак  реалността  е,  че  хемороидите  ще  ви  хванат  рано  или  късно  и  когато  го
направят, ще се радвате да вземете една-две супозитории с масло от канабис, мога да ви
гарантирам това.Защото облекчението е незабавно и повярвайте ми, че малко хора са
достатъчно  здрави,  за  да  не  приемат  супозитория  в  такива  ситуации.Толкова  за
предразсъдъците срещу канабиса, хемороидите могат да ги подредят много бързо.JB

„Казахте хормонални проблеми...Аз съм на Estrogel, защото нямам хормонална причина
за голямата ми операция.Помага ли за това?" Елизабет

„Разбира се...Аз съм на 55 и го използвам всеки ден.” Кристи

Епруветки за хранене
„Лекувам майка си.Тя има рак на гърлото и последователно го прилага през сондата си за
хранене.Затоплете  го  малко  и  го  смесете  с  кокосово  масло!Никога  не  е  запушвал
тръбата!” Стив

„Давам го на сина си през сондата за хранене, когато той не иска да го погълне – изливам
много гореща вода върху олиото в  чаша,  след което се разсейва,  след това добавям
малко по-хладна вода (не твърде много), така че водата не прекалено горещо, след което
го изсипете  в  епруветката.Работи  доста  добре,  въпреки  че  понякога  маслото  попълва
малко тръбата, но никога не е било блокирано.Тайната е да го излеете, докато е още
много топло. Анджела

„Някой ще има ли идеи как да дам конопено масло на някого през сонда за хранене?
Смесих го със зехтин, за да не стане толкова гъст, но все пак ме е страх да не запуши
тръбата.Някакви идеи?" Стивън

-- Стивън, винаги е най-добре да се намери начин как да се прилага неразредено масло,
това е най-добрият начин.Когато не можете да намерите начин, можете да го смесите с
храната на пациента и  да го  накарате да  го  ядат  по този начин.Да,  може да запуши
тръбата, а именно ако маслото е с гъста консистенция.Някои масла са гъсти, други са по-
течни.Но когато ги затоплите до телесна температура, те трябва да са достатъчно течни,
за да не запушат тръбата.

Друг  начин  е  да  се  дава  на  пациенти  в  супозитории  с  какаово  масло.Въпреки  това,
яденето на маслото е предпочитаният начин за приемане на това лекарство,  когато е
възможно.Има много начини за прилагане на маслото и често е много индивидуално, така
че се опитайте да намерите начин,  който ще подхожда най-добре на пациента.С най-
добри пожелания, JB

„Знам,  че  звучи  ужасно,  но  малко  кока  кола  през  тръбата,  за  да  я  промиете  след
прилагане на вискозни неща, или просто за почистване на запушвания като цяло работи
добре.Стар RN режим на готовност." Елън
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Хирургия, химиотерапия или масло?
„Никога няма да ми вземеш циците, когато мога да погълна RSO!! Клои

„Самата идея, че ракът на гърдата е „процент риск“ е пълна лъжа.В действителност всеки
има ракови микротумори в телата си, включително и аз.Ракът не е болест, която просто
„получавате“ като случайно ударен от мълния.Това е нещо, което трябва да „управлявате“
или „предотвратявате“ ден след ден, хранене по хранене, чрез избор на начин на живот,
който  включва  добавки  с  витамин  D,  хранене,  суперхрани,  зеленчукови  сокове  и
избягване на химикали и  радиация,  причиняващи рак.  Така  че,  когато лекар каже,  че
имате „шанс“ да се разболеете от рак, той намеква, че нямате контрол над рака и това е
откровена лъжа.С други думи, шарлатанство на рака.”

--  Когато  имате  „шанс“  да  получите  рак,  просто  вземете  маслото.Това  е  много  по-
здравословен и безопасен вариант.JB

„Вижте рака или друго сериозно заболяване, сякаш е пожар.Колкото по-голям е огънят,
толкова повече енергия трябва да го гасите.И така, бихте ли предпочели да използвате
сто кофи вода (RSO) или чаша вода (други видове масло), ако собствената ви къща гори?
Или бихте искали да видите професионални пожарникари да дойдат и да ви помогнат с
това?Това бих предпочел, но сегашните пожарникари, т.е. лекарите, дори нямат право да
използват вода за гасене на всички тези пожари и дори не знаят как да я използват след
всички  тези  десетилетия  на  индоктриниране,  промиване  на  мозъци  и  неупотреба  на
канабис в лекарство.

Има ли смисъл според вас някой да изпрати опитни пожарникари на голям пожар в града
и да не им позволи да използват вода, т.е. най-основната и традиционна форма за гасене
на огъня?На мен не.Но все пак точно това направиха управляващите с медицинската
система, която имаме днес.

Много пожари, без вода, т.е. много допълнителна работа за пожарникари/лекари, които не
могат да си свършат работата по най-добрия начин.Според мен не трябва да бъде така.Те
трябва  да  имат  най-доброто  оборудване  и  най-добрите  инструменти  за  работата  си,
нали?Това щях да направя, ако бях техен мениджър/правителство.Има ли нещо лошо да
се гледа по този начин?Не мисля така.” JB

„За всяка жена, която чете това, надявам се, че ще ви помогне да разберете, че имате
възможности“,  продължи  г-жа  Джоли.
--  Ако  г-жа  Джоли  смята,  че  двойната  мастектомия  е  най-добрият  начин  за
предотвратяване на рак, нека просто кажа, че категорично не съм съгласен с нея.И ако
бях на нейно място, щях да ям маслото и да го разтривам по подозрителни места всеки
ден, това е много по-безопасен вариант от това, през което тя премина.И най-смешното е,
че тя така или иначе ще яде олиото, защото ще трябва.

Например, колко CT сканирания трябваше да направи преди и след операцията?Едно CT
сканиране  е  равно  или  може  да  се  равнява  на  200-500  рентгенови  лъчи  на  белите
дробове и ефектите от радиацията са кумулативни.Така че всъщност тази „превантивна
хирургия“ най-вероятно ще доведе до рак, вместо да го предотврати.О, добре.

Това е, което получавате, когато имате твърде много за харчене и когато направите генен
тест,  за  да предскажете  бъдещето  си.Тези  измамници й  казаха,  че  ще получи  рак  на
гърдата, така че тя „действа“ и сега ще живее без гърди, ще бъде депресирана за това, тя
ще мисли за това през цялото време, ще получи много други заболявания в резултат на
това и тя е повече от вероятно да получирак някъде другаде така или иначе и тя най-
вероятно ще го направи след това, което лекарите й направиха и след всичките BS, които
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й казаха.

Наистина  е  по-добре  да  седите  вкъщи  и  да  ядете  олиото  и  да  не  се  тревожите  за
нищо.Или поне така си мисля.Ако дойде, ще дойде, защо да се тревожите за нещо, което
може да се случи след двадесет години и да ви изрежат гърдите без причина,  освен
обикновена корупция и кражба на най-високо ниво.JB

„Вярвам, че си прав за JB!През 2005 г. ми отстраниха дясната гърда, ако знаех за RSO
никога  нямаше да  имам тази  операция.Както  знаете,  сега  имам рак  на белия дроб  и
вярвам, че RSO е единственият начин. Бони

„Толкова вярно, JB, имах превантивна хистеректомия след рак на гърдата от етап 1, за
което сега съжалявам.Ако знаех за RSO тогава нямаше да имам операция или облъчване!
Плюс облъчването  беше протоколно!!!!!Имам толкова  много  ВЯРА в  RSO,  че  отмених
следващата си мамография.Ще видя моя консултант за последен път, за да му кажа, че
съм приключил с раковата индустрия, тъй като вярвам, че знам лекарството, ще напиша
RICK SIMPSON PHOENIX TEARS в моите болнични бележки.:) Не мога да ви благодаря
достатъчно за помощта и всеотдайността.Даренията ми за рак сега отиват за сълзи на
феникс.Аз съм благословен!!!МИР, приятелю.:)” Тина

„Толкова  е  глупаво  да  рискуваш  живота  си  с  мастектомията,  за  да  не  се  налага
ВЪЗМОЖНО да рискуваш живота си с рак.И тогава рискувайте да получите рак с всички
тези сканирания!Колко тъпо бихте се почувствали, ако получите рак на белите дробове
след всичко това от сканирането?Или е починал по време на усложнение от операцията?
Мастектомия след диагноза рак,  ЗАЕДНО с конопено масло и не бих съдил,  но да го
направите без рак е също толкова голям риск, колкото и да получите рак.Проста логика."
Карла

„За съжаление виждам жените да правят това през цялото време като „превенция“. И те
се страхуват от това, защото смятат, че това е единствената им възможност.Ние знаем по-
добре,  но за  бога колко още хора трябва да страдат от тази гадна болест??!!Нашите
правителства  са  безполезни.Ако  имахме  канабис  тук,  за  да  го  използваме  свободно,
мнозина нямаше да са в положението, в което е дамата по-горе.Много много тъжно и
всъщност ме ядосва.” Грузия

„Значи тя се е разклала и нарече това превантивна мярка?Това е лудост...Освен това
генетиката не работи така.Всички имаме всички гени за всичко...Нашата СРЕДА е тази,
която предизвиква активиране на определени гени.Когато казват „това е в семейството“,
това  наистина  е  знак,  че  навиците  се  предават  от  едно  поколение  на  следващо,
причинявайки  същите  генетични  тригери.Това  не  е  просто  случай  на  генетика.Това  е
абсолютно невежество да се каже...” Алистър

„Какво  един  лекар  може  да  убеди  някой  да  направи...Слушайте  хора,  генетичният
скрининг  е  много  по-сложен  от  "О,  вие  имате  този  ген,  така  че  имате  87% шанс  да
получите рак." Ето още един факт, за който повечето не знаят: всеки има ракови клетки;
поддържането  на  жизненоважно  телосложение  и  минимизирането  на  токсините  от
околната среда е най-добрият залог на всеки да остане здрав...Това изглежда толкова
прекомерно.Сериозна злоупотреба с отношенията лекар/пациент.” Джак

„Чудя се дали на Брад Пит ще му отрежат топките, за да предотврати рак на тестисите
сега. Майк

„Джей  Би,  исках  да  споделя  това  с  теб  и  Рик.Масленото  хапче,  за  което  говори  е
RSO.Мислех, че това може да ви заинтересува.Имам и снимки за теб.Това е изпратено от
служител и потребител на естествени лекарства." Рик
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„Добре,  това е първият път,  когато казвам това на света,  така че ме извинете,  ако се
бъркам  малко.
Страдам  от  тежък  случай  на  ендометриоза.Това  е  заболяване,  когато  тъканта,  която
обикновено покрива вътрешността на матката, наречена ендометриум, започва да расте
извън  матката.Обикновено  покрива  яйчниците,  червата  и  други  органи  и  тъкани  в
лигавицата на таза.Точно както наендометриумът реагира по време на менструация, както
и изместеният ендометриум извън матката.Той се сгъстява, разгражда и кърви при всеки
менструален  цикъл.Изместената  тъкан  няма  начин  да  излезе  от  тялото,  като  се
захваща.Което от своя страна причинява раздразнение и възпаление на околните тъкани,
като в крайна сметка се развива в белези и сраствания (ненормална тъкан, която свързва
органите заедно).

Това  причинява  ужасни  странични  ефекти.Болка  Kb  постоянно  ежедневно
гадене.Дисменорея,  болезнена менструация,  която обикновено може да продължи цял
цикъл.Прекомерно  кървене,  безплодие,  умора,  гадене,  запек  и  др.Сега  съвременната
медицинска  помощ  за  ендометроза  е  основно  хормони  и  тежки  болкоуспокояващи.В
зависимост от вашата тежест и планове за лечение, най-препоръчителното и ефективно
лечение е хистеректомия.

аз  съм само на  21.Постоянно  се  справям с  битка на  ежедневна  болка и  надежда за
бъдещо семейство и добро здраве.Това се отразява на ежедневието по толкова негативен
начин, че понякога едва ставам от леглото.Опитах хормони и тонове лекарства, които ме
разболяват  много.Досега  нищо  не  е  работило...до  преди  около  месец.Собственикът  и
създател  или  МОЛ  (лекарство  на  билката)  ме  запозна  с  това  прекрасно  лекарство,
наречено  „маслено  хапче“.  Заедно с  промяната  на диетата си,  през последния месец
видях огромни подобрения.Получавам пълни 8 часа сън, което е табу за мен!Виждал съм
огромно значително намаляване на болката,  малко или никакво всъщност.Гаденето ми
вече  е  напълно  изчезнало  и  за  разлика  от  ефектите  на  болкоуспокояващите,  които
получих от моите лекари, вече мога да храня храносмилане и да ям без проблем. Мога
честно да кажа, че не съм се чувствал толкова страхотно, откакто бях на 15 години!“

„Предпочитам просто да умра от естествена смърт,  отколкото някой да ме изрязва на
стоманена маса в болница.Хирурзите не винаги имат 100% успеваемост, моята приятелка
Марги почина от хистеректомия, тя прокърви на операционната маса. ДеЙънг

„Погрижих  се  за  камъните  в  жлъчката  на  сестрите  ми.Веднага  след  като  започна  да
приема маслото, тя спря да получава ужасните пристъпи.Никога не е имала друга и е
отменила операцията!!!!Здравето ми също е на 180.” Кели

„Преди 19 месеца, след като ми отстраниха раков тумор на дебелото черво,  раковата
клиника  се  обади  в  деня  на  изписването.Химиотерапията  и  облъчването  трябва  да
започнат следващата седмица - стандартен протокол, казаха.Глупости казах!!!Маслото от
канабис ще бъде моята версия на стандартния протокол.Едногодишен преглед миналия
месец.КРЪВТА Е ЧИСТА - Резултатите от КТ, продиктувани ми от моя хирург, Цитат, Гери -
дебелото ти черво е без петна." Гери

„Здравей, JB, имам спешен медицински въпрос.Баща ми падна, удари главата си и има
кръвен съсирек във външната мембрана на мозъка си, а не в мозъка.Той е изписан от
болницата  и  е  спрял  болкоуспокояващите,  тъй  като  те  не  действат  при
главоболието.Лекарите се надяват кръвният съсирек да намалее с времето си, в противен
случай  ще  се  опитат  да  оперират...Той  приема  Coversyl  2,5  mg  за  кръвно  налягане,
Flomackstra  за  уголемяване  на  простатата,  а  също  така  има  състояние  на  кръв  без
тромбоцити, което причинява Gammophacy с определена значимост.Той е на 80 години и
никога не е пробвал RSO.Имам малко, въпреки че стои в контейнер в хладилник от една
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година...Имали ли  сте опит  с  намаляването на този тип  кръвни съсиреци?Ще има ли
полза от локално приложение върху главата в областта на болката или поглъщането ще
бъде най-доброто?Днес определено ще купя вашата електронна книга, но всеки конкретен
ЧАСТЕН съвет ще бъде много оценен...Вероятно ще смеся RSO с кокосово масло или
зехтин, който той може да предпочете, тъй като е италианец, за поглъщане и/или локално
приложение.Предполагам, че основното нещо, което искам да знам, е - има ли някаква
възможност за неблагоприятен ефект върху кръвния съсирек от поглъщане на RSO?Има
много неща за намаляване на туморите навсякъде, но не мога да намеря нито едно нещо
за кръвни съсиреци във външната мембрана на мозъка???!!!Моля, помогнете.” Рос

-- Здравей Рос, ето електронната книга за теб.Маслото ще помогне и с кръвния съсирек,
лесно.Трябваше да получи канабис в системата си веднага след падането.И сега, колкото
по-скоро  можете  да  го  накаратетолкова  по-голям  е  шансът  за  успех.Бих  нарязал
лекарствата  наполовина,  когато  го  започнете  с  маслото,  за  да  избегнете  нежелани
странични ефекти и след това, както казвате, вътрешно и локално.Една супозитория с
маслото  би  работила  чудесно  -  супозиите  са  чудесни  за  белодробни  и  мозъчни
заболявания. JB

„Смесих приблизително половин унция с 60 мл зехтин (не знам колко добро качество
беше това, което направих).Отиде там, той изглеждаше като нагорещена смърт (той ми
позволяваше да го нанасям локално върху главата му).Тествах 0,5 мл в пипета и все още
функционирам, но съм лек.Намазах поне двойно това върху главата му.След половин час
той заключи, че всичко е влязло и избърса главата си с кърпа...Хапнахме пушена сьомга,
която бях донесъл, след което излязох за хляб и мляко и се върнах,  за да го чуя как
чурулика по телефона с другите му деца, които очевидно също бяха щастливи да го чуят
отново към обичайното си състояние.Yadayada, благодаря за работата, момчета!...Рос

„Аз съм 4 пъти оцелял от рак, последната ми диагноза беше агресивен инвазивен рак на
гърдата в стадий 4, така че преминах през двойна мастектомия през февруари 2014 г.
Този  път  се  отказах  от  химио  и  радиация  и  използвах  THC  и  CBS  масла,  за  да  се
излекувам. Вече 2 години съм в ремисия. Да, скъпа, работи. Ако имате някакви въпроси
ми пишете на ЛС добре. Мисля, че мога да ти помогна. Преминал съм 3 пъти лъчева и
химиотерапия и този път я отказах и използвах алтернативните си методи. Този път имах
най-доброто качество на живот. Не е болен и гаден през цялото време. Нивото на болката
ми се контролира с THC и CBD масла и концентрати.  Този път не са фармацевтични
продукти. Без опиоиди. Слава Богу." Тина

„Срещнах  един  джентълмен  преди  малко,  той  ми  каза,  че  е  директор  на  специални
проекти, работещ за правителството в началото на седемдесетте.Той ми каза, че тогава
са изучавали медицинско конопено масло и са го зарязали.ЗАЩО?Защото РАБОТИ!!Да,
той каза,  че „силите знаят,  че няма пари да живееш, а само да умреш“.  Както всички
знаем,  у  нас  и  в  САЩ политиците  инвестират  в  химиолаборатории и  фармацевтични
компании.Е, след продължителна дискусия той също ми каза, че той и целият му екип са
били на медицинско конопено масло оттогава и този добър господин изглежда сякаш е в
много ранните си шейсетте, добре, той всъщност е в края на седемдесетте и изглежда
страхотно !!Останалите членове на екипа му също са все още живи, това е нещо, за което
трябва да се мисли!!И хей, знаехте ли също, че най-старото живо човешко същество на
нашата планета е на 131 години, цял живот е бил на медицинско конопено масло и все
още ходи и работи във фермата си всеки ден... Предават ни хората, на които трябва да
вярваме! !” Брайън
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ПМС, менопауза
„Това е едно нещо, за което конопът и конопеното масло в частност са най-добрите, без
нищо.Просто  няма да  намерите  нищо,  което  би  могло  или би  помогнало по-добре  от
конопа.Ще помогне за възстановяване на хормоналния баланс и ще премахне агресията,
промените  в  настроението  и  т.н.Също  така  ще  помогне  за  облекчаване  на
предменструални болки и спазми, неспокойни чувства, тревожност и т.н.

Ако  видях  една  жена  да  започне  да  се  държи  странно  поради  свързани  с  ПМС
хормонални дисбаланси в тялото й, бих й дал незабавно коноп по всички налични начини
или форми или форми.Не виждам причина някой да страда излишно.Да не говорим, че
когато човек страда, всички около него страдат следователно, както може да потвърди
всеки, който е имал работа с жена преди менструация.Бих я накарал да яде маслото, да
го използва в супозитория и не бих пренебрегнал локалното приложение върху корема и
гърба  й.Ще  й  хареса,  защото  ще  премахне  болката  и  ще  подобри  кожата  й  на  тези
части.Бих изпушил и малко масло с нея, за да знае, че тя „не е сама“ и че на някой му
пука.С конопа менструацията не трябва да бъде разочароващо и неприятно преживяване
за всички участващи.JB”

„Маслото от канабис е моето лекарство за менопауза и моето превантивно лекарство за
рак на яйчниците, което взе майка ми през 1985 г.Ако знаех само за маслото, майка ми
щеше да ме видипорасни и имай деца!Излекува ми симптомите на менопаузата.Работи в
рамките на 48 часа!Мога да живея отново!Споделям тази информация навсякъде, където
мога.Лекарството трябва да бъде достъпно за всички!Благодаря ти, Рик, че разпространи
новината и направи хората здрави!” Shelagh

„Загубих 50 паунда, поради това, че работи на хормоните ми – усещам го веднага – няма
повече горещи вълни, които обикновено продължават през целия ден и нощ.Когато се
разболях на 37, също бях хвърлен в непосредствена менопауза и болестта се забърква с
всеки  хормон.Вярвам,  че  качих  100  паунда,  откакто  се  разболях  и  само  с  малко
използване съм загубил 50.” Джоан

„Следя страницата на Рик от доста време и поради информацията, която получих там,
моята астма и МНОГО ТЕЖКИ нощни изпотявания и горещи вълни поради много трудната
менопауза вече не съществуват.Продължавай с добрата работа." Лизе

„Имам рак и сънна апнея.Не само, че спя страхотно,  но и не се събуждам от горещи
вълни.Това е благословия.” Стефани

„Някой друг съобщавал ли е, че маслото наистина е добро за облекчаване на симптомите
на  менопаузата?Моите  горещи вълни  и  нощни  изпотявания  почти  напълно изчезнаха,
когато приемах маслото." Гил

В.По дяволите,  JB...  тя  се справяше страхотно,  ДО инжекциите против естроген.Те я  
разболяват  смъртоносно.
А.Изненада,  изненада,  Валери.„Стой  далеч  от  лекарите“  е  правилото  на  играта  в
момента,  за  съжаление.Не  го  казваме  от  удоволствие,  това  е  реалност.Обикновено
пациентите се справят добре с маслото, докато медицински експерти не се намесят и не
го  прецакат  с  някои  ненужни  силно  алтернативни  и  експериментални  химически
лекарства.Така  че  докато  лекарите  не  се  научат  как  да  използват  правилно  това
лекарство,  наистина  е  най-безопасно  да  стоите  далеч  от  тях  (ако  обстоятелствата
позволяват, разбира се).Тя не се нуждае от инжекциите, тя трябва да погълне колкото се
може  повече  масло,  колкото  може  по-бързо,  за  да  отмени  щетите  от  предишни
медицински лечения и да постави състоянието си под контрол.Ако маслото не помогне, е
малко вероятно нещо друго да помогне.JB
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Регулиране на телесното тегло
„Маслото  от  канабис  регулира  телесното  тегло  и  определено  ще  ви  постави  в
здравословно тегло!Освен това ви кара да не жадувате толкова много за нездравословна
храна.Това е наистина невероятно лекарство.Това е единственото ИСТИНСКО лекарство
за отслабване там." Рик

„И аз отслабвам – трябва да отида да си купя колан.:) Стъпих на кантара и вече съм 139#
-- не съм виждал това тегло от гимназията.Изумен съм и продължавам да карам хората да
ми казват колко забележима е загубата на тегло,  че  се чувства страхотно.Освен това
нямам никакъв  апетит  и  е  малко  странно,  когато изпитвам желание да предам някои
мазни сладки, които обикновено никога не бих пропуснал преди.Странно.Притесних се за
нано секунда, че приемам твърде много масло или нещо подобно, но бързо осъзнах, че
тялото ми лекува... изхвърляйки това, което не трябва да стигне до там и колкото повече
променям  диетата  си  на  органична,  толкова  по-здравословна  става.Без  диети,  без
прекомерни упражнения, само конна езда, градинарство и майчинство.Мисля, че това е
естествен страничен ефект на RSO.:)” Хедър

„На  маслото  съм  от  2  месеца  и  забелязвам  и  загубата  на  тегло...напълно  извън
лекарствата, отпускани с рецепта...Прекратих хапчетата за кръвно налягане...току що си
взех кръвното налягане (няма хапчета за 2 месеца откакто взех масло)...резултати 124/80
пулс  при  седене  79...О,  БОЖЕ МОЙ...това  е  просто  страхотно!!!Скоро  ще се  направи
кръвна работа и тогава ще докладвам ПЕРФЕКТНИТЕ числа, за да ги видят ВСИЧКИ...
Благодаря ти RS, моят ЗЕЛЕН ангел.” Сузан

„Брава Сюзан!!Ядох канабис всеки ден повече от година и поддържането на теглото си в
гимназията никога не беше толкова лесно по време на военната ми кариера, когато бях
държан на лекарства, отпускани по лекарско предписание!Обичам колко по-лесно е и с
канабиса!!!” Тами

„Забелязвам, че след като пуша малко олио, кръвната ми захар наистина пада бързо.И аз
пуша повече олио, отколкото копче и отслабнах малко и храносмилателната ми система
наистина се успокои.” Мишел

„От  известно  време съм на  маслото.Наистина работи  за  поддържане на кръвната ми
захар в норма, но имам проблем.Новият ми лекар за лечение на болка направи урина и
излезе  положително.Казах  й,  че  го  използвам,  за  да  не  ми  се  налага  да  ходя  на
инсулин.Тя каза, че ако продължа да тествам положително, тя ще ми прекъсне другите
болкоуспокояващи.Сега  свалих  40  кг  и  кръвната  ми захар  е  нормална  и  се  чувствам
страхотно.Ако ми прекратят лекарствата, ще напълня обратно, защото гърбът и коленете
ми се дегенерират и не мога да тренирам.Сега живея в Орегон, където петролът е по-
лесно да се получи заради диспансерите.Не знам какво да кажа на моя лекар.Бях отпред
с тях.VA отказва лекарствата ми и не иска да се занимава с нас, които изпитваме истинска
дегенерираща болка през цялото време.Каква бъркотия." Мишел

„Моят хиропрактик ме чува за RSO сега.Сега, след като загубих 65 паунда за 5 месеца без
упражнения,  спри да се изстрелвам с инсулин,  сега приемайте хапчетата си на 1/2 от
количеството.Скоро да зарежа и тях.Сърцето му се отвори, когато му разказах за Рик и
неговата история.Той попита за другите си пациенти, скъпия човек, който е, напомних му,
че съм му споменал RSO, за него!хаха, това му хареса, така че продължавайте в същия
дух, всички!” Дейв

„Ядох масло от канабис, като целта ми беше загуба на тегло, както и следя диетата си и
редовните упражнения.Досега за 8 седмици свалих 8 кг.това впечатляващо ли е?Все още
не съм сигурен, но ще ви уведомя.Ангажирам се да го правя всеки ден в продължение на
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6  месеца.Забелязах,  че  почти  не  съм гладна  и  нямам никакво  желание (освен  хубав
шоколад)  за  сладкиши  и  когато  ям  нещо  сладко  мога  да  ям  само  малко
количество.Благодаря,  че  публикувахте  това.Бих  искал  да  видя  дали  другите  се
възползват от маслото по този начин?" Робин

„Поздрави JB.Надяваме се това съобщение да ви намери добре.Просто реших да споделя
опита си с маслото от  канабис като ежедневна добавка.Преди да разбера ползите от
маслото от канабис и какво може да направи за човешкото тяло чрез Рик Симпсън и вас,
изпитвах някои предстоящи медицински проблеми, които да се съчетават с тези, които
вече имам.

Страдам от хронична болка от тежък ОА от инцидент с дърводобив, който съсипа дясното
ми коляно.Поради тази контузия вече не можех да работя на пълен работен ден.Също
така страдам от болки от ОА в дясното рамо, ръката и ръката от брахиален сплит до
дясното рамо, което причини парализа на дясната ми ръка за една година.Почувствах
изтръпване  в  върховете  на  пръстите  си,  както  и  възпаление  и  подуване  на  двата
подбедрица.Моят лекар ме предупреди 6 месеца преди изтръпването на пръстите ми, че
ако не променя начина си на живот, съм на път да стана диабетик.

По  това  време  тежах  260  паунда.Загубих  и  обонянието  и  вкуса  си.Всичко  това  бяха
признаци на диабет.Лекарят каза след изследване на кръвната ми захар, че от 1-10 съм
добре на 6,5.Започнах да приемам маслото преди около 6 месеца.Оризово зърно сутрин
и  отново  преди  лягане.Сега  тежа  203  паунда,  нямам  изтръпване  в  пръстите  ми,
обонянието ми се върна и мога да усетя нещата отново.Подуването и възпалението на
подбедрицата и стъпалата ми изчезнаха, както и болката от ОА.Благодаря ви много, че
разпространявате истината за това лечебно растение с останалото човечество.Ти и Рик
сте истински дар за тези от нас в нужда.

О!Дъщеря ми прави това, което е известно в нашето домакинство като маслени топчета
(доза, оваляна на малко парче хляб), изчерпахме маслените топки.Бях твърде мързелив,
за  да  направя  своя  собствена  и  глупаво  спрях  да  приемам  дозата  си  за  около
седмица.Върнах се до 217 паунда.Когато продължих да приемам маслото, теглото ми се
върна до 203 фунта и продължава да пада.Височината ми е 5'8” така че скоро ще разбера
дали  това  ме  връща  към  теглото  ми  преди  брака  от  175  фунта.толкова  съм
развълнуван.Научен  урок.Никога  не  спирайте  да  приемате  маслото.Животът  е  добър!
Много благодаря." Рон

„Синът ми използва масло от Симпсън за болестта на Крон, но чувам, че може да помогне
за  отслабване.Ако  да,  как?"  Кристал
-- Да, може, яжте маслото и ще отслабнете, ако сте с наднормено тегло и напълнявате,
когато сте с поднормено тегло.Не ме питайте защо, не ме питайте как е възможно, аз не
знам отговора.Просто се случва.Самият аз свалих 50 килограма на маслото и повярвайте
ми, че направих всичко възможно да опровергая Рик.Но не успях и маслото възстанови и
мускулите ми.Беше странно и трудно за вярване, признавам.Но нямам нищо против, че
свалих цялото това тегло без капка пот и без упражнения.Всъщност беше доста приятно и
нямах нищо против добрия сън, който беше единственият забележим страничен ефект от
използването на маслото.JB

„Хей, Рик, наистина исках да ти благодаря, че ми спаси живота.Аз съм на 17 от Делхи,
Индия.Наистина  бях  с  наднормено  тегло.И  от  миналия  май,  когато  започнах  да
консумирам RSO, загубих 40 кг (88 паунда) за 10 месеца.Брат ми също свали 23 кг,  а
майка ми свали 15 кг оттогава и това е защото ям много повече олио от тях, тъй като
изобщо не се надувам от него дори и грам да консумирам.

Така  че  колкото  повече  и  по-бързо  ядете  олиото,  толкова  по-бързи  и  по-добри  са
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резултатите.Наистина искам всички да знаят, че може да излекува една от най-големите
болести в целия свят, затлъстяването.

Благодарим  на  JB,  че  ни  предоставя  информацията  всеки  път,  когато  е  била
необходима.И двамата сте мои герои и не мога да ви благодаря достатъчно. Шобхит и
Шашанк

Тревожност, параноя

„Пример за това как честните, но погрешни съвети могат да навредят: Някой се оплака от
високото и му беше казано да вземе CITICOLINE. Това е добре, освен че CITICOLINE е
РАЗРЕДИТЕЛ КРЪВТА и човекът, на когото беше даден съветът, е този, който не може да
понася разредител на кръвта. Човекът, който даваше съвета, имаше предвид добре, но не
успя да разкрие тази жизненоважна информация.  Знам,  че има много добронамерени
хора, които искат да помогнат, но МОЛЯ, ВНИМАВАЙТЕ да давате информация, която
може да повлияе както на живота, така и на смъртта. Между другото, лесният начин да
намалите високото е  да пуснете няколко зърна черен  пипер  в  устата си...  безопасно,
евтино и ефективно.” Гари

„Чудесно е да знам за цитиколина, тъй като приемам и варфарин. Точно като куркумата,
която също разрежда кръвта ви.” Ранди

„Цитохолинът  причинява/подпомага  метастатичните  клетки  да  развият  собствено
кръвоснабдяване. Не е толкова добро за рак." Джим

„Вчера започнах една жена да приема лекарството.Това е нейният репортаж от първия
ден.Просто удивително!Ето моя доклад от първия ден:

Вчера сутринта се събудих с екзема на устните ми и намазах с масло.Боденето спря за
около  10  минути.Болката  изчезна  за  30  минути.Подуването  намаля  след  няколко
часа.Днес мехури по устните ми изчезнаха наполовина – обикновено отнема 2 седмици,
за да заздравеят.Вдишвайки изпаренията от маслото на устната си.Забелязах, че болката,
която беше в десния ми синус от няколко седмици, спря.И носът ми спря да тече.От вчера
кихах  само  веднъж.Забелязах,  че  умората  ми  не  е  толкова  дълбока,  както
обикновено.Забелязах, че се почувствах спокойна и тази тревожност изчезна.

Забелязах намалена болка в  тялото вечер -  обикновено имам толкова силна болка в
тялото  до  вечерта,  че  не  мога  да  седя  неподвижно  (болките  в  глезена  и  мускулите,
коляното/рамото/лакътя/китките/палеца  значително  намаляха).Освен  това  получавам
много лек блясък с всяка доза.Нямам никакви затруднения при работа или фокусиране и
не бих се поколебал да шофирам.Насочих се много ясно, въпреки че забравих да взема
Citicoline тази сутрин.Слагам еквивалента на около половин зърно масло върху Craisen и
го приемам по този начин.”

„Започнах  маслото  от  канабис  през  декември  2012  г.  като  общ  тоник.Страдах  от  тип
2диабет по това време.Кръвната ми захар беше 300, където 100 е нормално.Сложиха ми
метформин, който ме разболява всеки път, когато го приемах.Поисках да мина на друго
лекарство за диабет и ми свалиха метформин и ми сложиха Januvia.Кръвната ми захар
само с лекарства се понижи разумно.Цифрите ми бяха над 100 през по-голямата част от
деня.Когато  добавих  маслото  към  моя  режим,  числата  ми  се  върнаха  малко  над
нормалното.Тогава беше открито, че Januvia причинява рак на панкреаса.Исках да спра
това лекарство и помолих лекаря ми да се върне на метформин.Той се съгласи.Разбира
се, на метформин ми беше лошо всеки път, когато го приемах.
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Свикването с маслото беше голямо изпитание за мен.Мразех високото,  което ми даде
марихуаната.Не  бях  използвал  марихуана  повече  от  35  години  преди  да  използвам
масло.Започнах  маслото  с  капка  с  големината  на  карфица и  дори  това  беше  твърде
много.Започнах да приемам Citicoline, за да облекча кайфа от маслото по предложение на
Corrie Yelland.Това работи добре и бях по този път повече от година.През май 2013 г. ме
откараха по спешност за операция на жлъчния мехур.Бях в болницата 5 дни без масло.По
това време се установи, че магнезият ми е нисък.Започнаха ми допълнителен магнезий в
болницата.Когато се прибрах, започнах отново с маслото.За моя изненада, след като бях
на магнезиеви добавки в продължение на една седмица, изпитах много приятен кайф от
маслото.Това продължава да бъде моят опит.Успях да спра да използвам Citicoline  за
облекчаване  на  високото.Тогава  успях  да  увелича  дозата  си  масло  до  1  зърно  на
ден.Започнах да имам много ниски кръвни захари.Премахнах метформина от ежедневния
си режим.

След като увеличих дозата си олио до 1 зърно ориз на ден,  захарите ми са напълно
нормални.Моят a1c падна до 6.1 от 7.2 преди година и 1/2.Моят докторе изумен, както и
моят фармацевт.Не мога да споделя причината за моя успех с тях,  тъй като живея в
държава, където петролът е нелегален.Интересна странична бележка към тази история е,
че когато се втурнах в операцията, помолих да говоря с анестезиолога насаме.Страхувах
се,  че  маслото ще ми попречи да направя безопасна процедура.Анестезиологът беше
напълно  безгрижен,  че  съм  на  маслото  и  каза,  че  ако  има  нещо,  това  ще  улесни
операцията ми,  защото кръвоносните ми съдове ще бъдат разширени и дишането ще
бъде по-лесно, докато съм под.През всичко това Ааман беше до мен.Той не винаги има
отговорите, от които се нуждая, но ме инструктира да попитам и да се доверя на тялото си
и интуицията си.Не ми е лесно, но най-накрая стигнахме до място с голям успех, където
моят диабет тип 2 се лекува успешно само с масло.Сега е май 2014 г.С уважение, Алис”

„По  дяволите,  дори  се  къпя  в  масло  от  канабис,  вливано  с  други  масла.Кой  би  си
помислил, че банята помага при болка и тревожност.хаха.” Тоня

„Взимам го вече 13 дни и депресията ми изчезна, няма повече болка от щипки, развих
нормален цикъл на сън и нямам чувства на гняв, депресия, тревожност или ефектите на
моя посттравматичен стрес от Ирак.Целта се дължи на дупките в белите ми дробове от
изпарения на фосфор от експлозия в Ирак и вдишване на токсични частици, както и рак от
обеднен уран, на който бях изложен.Три години след Ирак започнах да развивам базално-
клетъчен карцином. Йеремия

"Благодаря ти!Направих няколко партиди масло с приятели и раздадох спринцовки на
други приятели.Усещам разликата невероятно!ПТСР ми е намаляло, болката е намалена
и ставите ми се чувстват сякаш са получили шприц от WD-40.Когато тревожността се
порази, изпушвам малко от маслото и го няма.Иначе пия три пъти дневно от около три
седмици.Походих повече през тези три седмици, отколкото през последните три години!
Моята  любов  и  възхищение  към  всички  вас  във  Phoenix  Tears!На  вас,  г-н  Симпсън,
благодаря до края на живота ми.Знам, че сега мога да се наслаждавам, вместо да съм в
болнично легло.” Фред

„Болката е намалена и ставите ми се чувстват така, сякаш са получили шприц от WD-40?
Необработеното кокосово масло е по-безопасно” Хънтър

„Използвам органично необработено кокосово масло, за да нарежа RSO.Позволява по-
добра  скорост  на  усвояване,  както  и  предпазва  маслото  от  залепване  за  всичко,
включително  зъбите.Използвам го  и  за  изтегляне  на токсини,  като  въртя  една  супена
лъжица около устата си за 20 минути и плюя в кошчето. Фред
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„Бях в момент от живота си, когато здравето ми беше ужасно и изпитвах много болка.Бях
самоубийствен, защото животът беше толкова депресиращ.Тогава попаднах на „Бягайте
от  лекарството”  Откакто  животът  ми  се  подобри  значително  от  прилагането  на
информацията, която научих.Здравето ми е страхотно сега и съм много по-оптимистичен,
защото  знам,  че  канабисът  ще  предпази  тялото  ми  от  вреда.Оттогава  не  съм  имал
никакви  мисли  за  самоубийство  и  животът  става  все  по-добър  и  по-добър,  когато
научавам повече за различните лечебни свойства на маслото от канабис.” Петър

„Нереално как се контролира моята тревожност...Бях хроничен... Чувствай се нормално,
ако нормалното е щастливо и много повече живот... Благодаря ти, Рик.” Приятел

депресия

„Имам посттравматично стресово разстройство и канабисът ми помага да се отпусна, да
ям, да спя, да се съсредоточа, да се концентрирам.Вече НЕ съм клинично депресиран...и
т.н...Преди  приемах  антидепресанти,  стабилизатори  на  настроението,  подобрители  на
настроението, лекарства за сън...което не ги чукам...Просто не ми харесват страничните
ефекти...и  вече  не  ми  трябват  заради  канабиса...Наистина  се  моля  хората  да  се
образоват за даденото от БОГ РАСТЕНИЕ, канабиса... от многото приложения и лечебни
чудеса, които има...просто казвам...” Але

„Това  наистина  е  невероятно  лекарство.Сложих  дозата  си  в  капсула  за
преглъщане.Помага при болката и симптомите на ПТСР.Познавам доста пациенти, които
също  се  възползват  от  това,  за  гърчове,  болест  на  Crohn,  симптоми  на  отнемане  и
т.н.Някои диспансери го носят.” надежда

„Не мога да говоря от името на другите, но за мен това е управление на симптомите на
биполярно  разстройство,  тардивна  дискинезия,  тардивна  дистония,  голяма  депресия,
хронична  болка,  посттравматичен  стрес,  скръб  и  тревожност.Аз  съм  без  отрови
(фармацевтични) от септември и се лекувам и се чувствам страхотно.Това е чудодейният
лек.Моето куче е почти без рак от масло и локални средства.Това растение е създадено
от Бог, за да спаси околната среда, живота и икономиката.Обществото трябва да бъде
информирано." Кати

„Искам само да ти кажа благодаря, Рик. Страдах всичките 50 години от депресия, вече 8
дни съм на маслото и се чувствам като новороден. Много благодаря!" съдя

Множествена склероза (МС)
„Просто  бърза  актуализация,  Джиндрих...Съпругата  [59]  използва  една  доза  масло  с
размер на зърна ориз на ден, за да подпомогне съня и цялостното здраве и е отслабнала,
докато  се  стабилизира  на  30  паунда  по-ниски.Тя  има  страхотно  изживяване  с
използването на маслото, както и аз.Загубите както на математическите умения, така и на
теоретичното съзерцание с MS се обърнаха в много случаи и аз отново правя основна
математика  в  главата  си,  както  когато  бях  по-млад.И  двамата  се  стремяхме  към  и
постигахме големи цели в живота през тази първа година на употреба.Благодаря на Рик и
на теб, приятелю.О, и Бети, Голдън ретривърът все още се справя по-добре от всякога,
здрав, а ветеринарите все още са в пълно отричане. Марк

„Мой добър приятел, старша възраст с МС, използва марихуана, за да облекчи своята
МС.Тя се кълне в това." Рон

„Мой по-възрастен приятел на работа ми каза за жена му, която има МС и колко зле е
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това.Той едва я докосваше и тя винаги изпитваше болка.Казах му за маслото,  защото
нищо друго не работеше, което бяха опитали.Опитаха го и работи!Тя се чувства много по-
добре и можевсъщност усеща краката си (тя не можеше преди), сега може да разбере
дали  подът  е  топъл  или  не  и  те  са  супер  разгорещени.Ей  ще  продължи  да  купува
нелегално масло, докато не бъде легализирано, защото работи.Нищо друго не лекува МС,
почти се бяха отказали...Маслото от канабис им даде нова перспектива за живота и много
надежда за бъдещето им заедно.Ще продължа да разпространявам информацията  за
това медицинско чудо!Благодаря,  Рик,  не бих дал на никого тази информация, ако не
беше Phoenix Tears.” (от Онтарио)

„Добро утро, Рик, следя те във Facebook.Разбрах толкова много от вас и оценявам вашата
упорита работа и отдаденост.Причината да мисля за марихуаната за медицински цели
беше само  заради  състоянието  ми,  множествена  склероза.Но  с  изследванията,  които
открих за ползите за други заболявания, включително МС и рак, реших, че ако не изпълня
своята  роля  в  информирането  на  другите,  тогава  не  изпълнявам  изцяло  своята
част.Надявам се да бъда полезен защитник, за да убедя хората в Арканзас да гласуват
„за“  за  медицинската  марихуана  на  следващите  избори  през  2014  г.Тази  година  се
приближихме толкова много.Благодаря ви отново.С уважение, Нанси”

„Видяхме нашата версия на масло от Симпсън и свещени масла за локално приложение,
които лекуват почти всичко от пациенти с МС, псориазис на кожата, пациенти с рак и дори
помагат на пациент с инсулт да започне да говори множество думи и изречения, които не
е правила от удар!Благодаря ви за всичко, което сте направили!” -- Благодаря, Майкъл, но
никога не ми харесва да виждам някой да прави „своя версия“ на RSO.Моля, следвайте
инструкциите  доколкото  е  възможно.Както  винаги,  животът  на  някого  може  да  бъде
заложен на карта и винаги искате да предоставите на пациентите най-мощната форма на
това лекарство, когато е възможно.JB

„Има всякакви доказателства и доказателства, проучете ги.Познавам един човек с МС, той
го има от години.Той го третира с масло, той може да ходи и да функционира толкова
добре,  колкото  и  аз.Тогава  познавам  един  друг  човек  с  МС,  той  прави  всичко,  което
лекарите и съвременната медицина му казват.И той е в инвалидна количка и тялото му се
изключва.” Джеф

„Имам  и  МС  и  спрях  да  приемам  13-те  си  скрипта.108  хапчета  на  седмица  и  3
инжекции...И сега използвам само канабис.” Джон

„Преди пет седмици получих обаждане от жена от изток, която има МСТя е в инвалидна
количка от 15 години.Тя е опитала всичко, за което се сети, включително противоречивата
терапия  с  CCSVI,  за  да  не  види  подобрение.Насочихме  я  в  правилната  посока  и  тя
започна  да  взема  маслото.Последното  й  телефонно  обаждане  до  мен  беше  така:
„Здравей, Кори.Искам само да ви уведомя, че инвалидната ми количка е в гаража. (Така
че мисля, че е счупен, защото са минали само 5 седмици).„Ставам и вървя!омагьосана
съм.Отървах се от моите зависими и току-що се прибрах от ден на пазаруване.Кори, не
мога да пазарувам от 3 години.” В този момент тя започна да плаче и каза: „Кори, ти ми
върна живота“. Кори

Хапчета, цигари и детоксикация
„Използвайте маслото от Рик Симпсън, ако искате да откажете цигарите.Просто преспи
през оттеглянето.Същият протокол и същата дозировка като при всяко друго заболяване,
просто следвайте инструкциите на нашия сайт.Правилно произведен и използван RSO
работи и  за  всички други видове добавки към вещества,  например за хероин,  кокаин,
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алкохол, морфин, силно пристрастяващи и мощни фармацевтични продукти и др.JB”

„Искам лично да благодаря на вас и на всеки производител, дистрибутор и притежател на
политически  длъжности,  че  предоставихте  това  чудо  масло  на  обществеността.Ще  го
направя накратко, страдам от ужасни спазми, гадене и съм пристрастен към опиати от
много дълго време поради тези и други прекрасни симптоми.Реших, след жестока битка
със здравето си,  да се боря.Хапчетата изобщо не облекчиха болката, трябваше да ме
предпазят от отнемане.Лекарството за пушене беше добре, но нищо не се доближава до
това, което маслото прави за мен.Много ми е трудно да напиша това, без да се изпълвам
с такава благодарностче не виждам през сълзите.

Отвърнах на пълното  детоксикиране с  маслото!Трябваше да правя това  няколко пъти
преди и всеки път се влошава, но този път почти нямах никакви проблеми.Без телесни
конвулсии, без сърбеж по кожата, без изпотяване...нито един от обичайните кошмари за
отказване от опиати.Мисля, че маслото е чудо!Това ми спаси живота!

Откакто  се  отказах  от  опиатите,  аз  също  промених  диетата  си  на  предимно
безглутенова.Пшеницата е проблем, но някои други зърна не са.Но голяма част от моята
диета  са  моите  маслени  таблетки  за  смучене.С  тях  мога  да  се  справя,  мога  да
функционирам, да мисля, да правя всички неща, които искам да правя, с много повече
енергия и бдителност, отколкото бих ако бях изпушил лекарството вместо това.

Казах, че ще бъда кратък, истината е, че обмислям да напиша книга в похвала на това
чудо  масло  и  всичко,  което  е  направено  за  мен.И затова  с  дълбока  признателност  и
любов благодаря на Рик Симпсън.Махало, Лоис”

„Виждайки, че съм алергичен към опиати... (Най-малко токсичен???) Ще взема канабиса,
моля.” Хедър

„Ако  сте  на  опиати  особено,  трябва  да  осъзнаете,  че  ще  има  „синергия“,  което  по
същество означава 1+1=3, тъй като маслото, взето с опиат, ще има по-голям ефект върху
вас, отколкото ако току-що сте взели един или другото, те засилват ефекта на другия, така
че няма да имате нужда от толкова болкоуспокояващи, колкото обикновено.Говорете с
Вашия д-р относно намаляването на количеството лекарства, които приемате, не можете
просто да вземете повечето хапчета, без да се нараните.” Джим

„Съпругът ми и аз започнахме с маслото в началото на годината.Той има белодробна
емболия и е диагностициран с диабет тип 2.Консумираме само по една капка два пъти
дневно,  само защото това е всичко,  което имаме за сега.Между другото,  инструкциите
бяха лесни за следване и работеха страхотно.Ако мога да го направя, всеки може.Нафта
може да бъде закупена от Home Hdw тук в Канада и е обозначена като разредител за боя
без мирис.Поискайте MSDS върху него.

Все още не съм сигурна дали помага на съпруга ми или не,  може би все още лекува
ефектите от двете CT сканирания?При мен това направи забележителна разлика за много
кратко време.Моята непоносимост към лактоза беше излекувана (ако изляза от маслото
ще се върне ли), но определено е изчезнала в момента.Имаше и значителна промяна в
алергиите  ми  към  аромата.Имам  хронична  инфекция  на  синусите,  откакто  се  помня,
антибиотиците не помогнаха и аз се отказах от тях преди години.С удоволствие мога да
кажа, че синусите ми се изчистиха и мога да дишам!Все още съм засегнат от аромата, но
дори не е близо до това, което беше.

Благодаря на Рик и Джей Би,  че предоставиха тази информация на обществеността и
благодаря на всички, които продължават да пишат и споделят своите истории.Иска ми се
да можех да го извикам от покривите, но вероятно ще ме арестуват ;-)) Има такава стигма
около канабиса и хората (наоколо) просто не искат да слушат.Жалко, познавам толкова
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много, че би могло да помогне." Клеми

„Лиза,  също така трябва да ви уведомя, че в много от препоръките и документалните
филми,  които съм гледал,  някои от тези хора започнаха да приемат маслото за  една
конкретна болест и в крайна сметка получиха ползи и изчистиха други заболявания, които
дори не бяха наясно преди да използвате маслото.

Например, да приемем, че приемате маслото за диабет и след това откривате, след като
използвате маслото,  че  нивата на холестерола ви са се върнали към нормалното ви,
кожните ви обриви или екзема се изчистват и хемороидите ви внезапно изчезват заедно
със  странна  бучка,  която  сте  имали  или  инфекцията  на  синусите  изведнъж  се
изчиства.Виждам много от това в моето изследване.

Освен това много хора съобщават, че често губят тегло, ако са с наднормено тегло, или се
връщат към нормално тегло, често без да се опитват да спазват диета.А ако изцеждате
суров канабис, резултатите по отношение на теглото и здравето са още по-изразени.

Знам,  че  Рик  Симпсън  също  насърчава  растителна  диета.Виждам,  че  в  много  други
проучвания, освен използването на медицински канабис, преминаването към растителна
диета има толкова много ползи за здравето, че доста често тези хора са се ангажирали с
живота  и  похвалите  и  популяризират,  че  преминаването  към  растителна  диета  има
буквално спаси живота им." Дона

„Здравей,  Джиндрич,  извинявай за  безпокойството,  но Брад ме поправи днес  за  едно
нещо, което може да искаш да изясниш.Показанията на кръвната му захар при диабет
отнеха  7-10  дни,  за  да  се  нормализират,  а  не  само  на  следващия  ден...все  пак  е
забележително.Това също ми дава възможност да препратя останалата част от неговия
имейл, който мисля, че ще искате да публикувате и на PT:

„Имах 5  рака на кожата  на лявата си  ръка,  знам,  че  те  се  образуваха  в  резултат  на
подпрянето  на  ръката  ми  в  перваза  на  прозореца,  докато  се  гмурках  през
годините.Държах  ги  покрити  в  маслото  24/7  и  всички,  освен  големия,  са  напълно
изчезнали.Големият е едва забележим, но все още усещам леко повдигнато място, така
че държа маслото върху него всеки ден.Мисля, че ще изчезне до края на седмицата, тъй
като е толкова близо.Имайте предвид, че съм ги замразявал няколко пъти в миналото и
винаги са се връщали, този път съм сигурен, че няма да го направят, ако е така, знам
точно какво да правя.Най-добри за теб и Рик, Дейл.

-- Благодаря, Дейл, приятно е да знам, че знаете точно какво да правите.JB

„Взех маслото, за да спра болкоуспокояващите и цигарите...И съм успешен!Мина повече
от месец без нито едно от двете!” Ранди

--  Поздравления,  Ранди.С използването на маслото в  крайна сметка не беше толкова
трудно, нали?JB

„Някои хора са просто невежи и се страхуват.Заради Рик Симпсън аз самият успях да
намаля значително болкоуспокояващите си лекарства, искам да кажа, че приемах 60 mg
OxyContin 3 сутрин и 3 преди лягане и ги приемах повече от 8 години...Беше гадно!

Сега, откакто започнах маслото, приемам само 1 сутрин и 1 вечер!Говорете за чудо, поне
аз така го виждам!Лекарите ми казаха, че никога няма да мога да сляза или да спра да ги
приемам.Момче направи „Рик Симпсън“ и аз доказвам, че лекарите ми грешат,

Правя  го  и  се  чувствам  по-добре,  отколкото  когато  приемах  тези  проклети  отровни
хапчета!Въпреки че бях на толкова висока доза OxyContin, все още изпитвах болка, ден
след ден, не спях и не ядях...Днес съм без болка, спя нормално и ям повече!И аз не
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спирам стремежа си да се откажа от тези хапчета, надявам се, когато съм на маслото за
един месец, ще се откажа напълно!Пожелай ми късмет!" Нанси

„Помагах на хората да се отърват от опиатите от всякакъв вид и бързо...с RSO...плюс
сънотворни и други.Без тегления, без спазми.Отлично.Един пич каза, че е като да заспиш
и да станеш чист, без желание за нищо.Чувстват се страхотно, като да се справят с мечка
гризли всяка сутрин, която съм чувал.Отново се чувстват млади и здрави.Нуждаем се от
„RSO Detox Center“, за да се справим с всички тези проблеми с детокс.Мир на всички.” Рон

„Здравей,  Джиндрих,  маслото определено спаси спукания тестис на моя съсед.Имаше
кървава урина в продължение на седмица и половина и непоносима болка.Лекарят каза,
че не може да предпише нищо, което би помогнало при този тип болка и му даде три дни
преди да отстранят тестиса, ако не спре кървенето.RSO работи за часове за болката и в
рамките на 3-4 дни той спря да уринира напълно кръв.Вече минаха две седмици и той е
добре.Все още работя върху него, за да направи препоръка, но той малко се страхува да
го направи (думите му... „Ще дойдат и ще ме вземат, ако направя видео“) и той не знае
много за истината силата на RSO, така че той е малко скептичен, че маслото е спасило
мъжеството му, хаха.От това, на което бях свидетел, маслото определено свърши работа,
но не е 100% документирано, всичко, което знам е, че щеше да го премахне, когато го
видях  за  първи  път  и  в  рамките  на  дни  беше  по-добре  след  ядене  на  маслото,
използвайки го локално, и като асупозиториянощна шапка, хаха, но той няма да признае
това.Все още му казвам всеки ден: „Пич, спестих ти ядките!“ хаха Както и да е, просто
исках да ви кажа как  мина и ако успея  да  го  накарам да направи препоръка,  ще ви
уведомя." Стив

„Успяхме да отучим Кеши от метадон, фентанил, клонапин, Versed, ативан и оксикодон за
по-малко  от  две  седмици  с  маслото!Без  признаци/симптоми  на  отнемане.Работи
страхотно!” Кали

„През  август  2012  г.  синът  ми  „Пнут“  започна  да  получава  гърчове,  катаплексия,
прекомерно слюноотделяне, аспирация на ежедневни течности и обща умора.Неговите
умствени способности бързо намаляха точно пред очите ни.Само предишната година той
е играл футбол, футбол и е бил скаут.Като цяло той беше нормално малко момче до
август 2012 г.

Преминете напред към март 2013 г. и най-накрая той беше диагностициран с Niemann Pick
тип  C.NPC  е  терминално  заболяване,  което  в  най-основния  смисъл  е  проблем  с
лизозомното  съхранение.Гледам  на  това  като  на  продължаващо  увреждане  на
мозъка.Лекарите  ни  дадоха  всички  лекарства  за  припадъци,  за  които  се  сетите,
клоназепам, тегретол, дилантин, ламиктал, кепра, диастат гел за спешни клъстери и т.н. и
НИЩО не проработи.(Всичко, което изглеждаше, беше да влоши нещата, като ни даде
фалшива надежда.Всеки път, когато не действаше, докторът увеличаваше дозата.Не ги
обвинявам, защото това е всичко, което знаят.) Той щеше да лежи на дивана, може би
щеше да получиш усмивка от него, може би не.Просто щеше да лежи и да се лигави.Не
можеше да се движи.Той се превърна от много активен малък човек в зомби.Трябваше да
му вземем инвалидна количка, куче за обслужване на епилепсия и той беше настанен в
хоспис.

През януари 2014 г. истински непознат, който се превърна в истински приятел „Uncle S“, се
намеси и ни предложи помощ под формата на Rick Simpson Oil.Говорихме по телефона
час и половина и той беше толкова страстен по цялата растителна медицина и наистина
вярваше в това, което маслото на Рик направи чрез собствените си дела, помагайки на
другите, че се почувства длъжен да ни помогне.Чрез добротата на сърцето му той намери
начин да получим лекарството, от което отчаяно се нуждаехме.
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На 31 януари синът ни имаше не по-малко от 15 пристъпа, докато беше буден, всички те
дори на клоназепам и диастат.Имаше дни по-добри от други, някои дни бяха изпълнени с
припадъци и страх.Освен ако не сте родител/любим човек, който е минал през това, няма
да разберете тъмното място, в което чувствате, че се намирате.

Той получи първата си доза масло на Рик на 1 февруари.Този ден той имаше само 3
припадъка.Той седна в леглото за първи път от месеци и каза пълно изречение.Помислих
си за случайност.Но така или иначе бях много доволен.На 4-ия ден той нарече жена ми
„мама“  за  първи  път  от  месеци.Говорете  за  радостта  и  сълзите  този  ден.Още  на
следващия ден, ден 5, той нямаше никакви припадъци.От тази публикация сме изминали
58 дни само с 2 припадъка и те могат да бъдат приписани на външни фактори.

Днес синът ни говори повече, той е активен, може да назове няколко от президентите по
лицата им,  може сам да кара собствения си специализиран велосипед.Това,  което се
случи пред очите ни,  не е нищо друго освен чудо.Не съм най-религиозният човек,  но
вярвам в Бог.Наистина вярвам, че той ни изпрати този „чичо S“.Вярвам, че той е показал
на Рик как да направи това и той е напътствал теб JB в извеждането на думата.

За всичко това, за това, че помогна да върнем сина ни при мен, при нас.За това, че върна
жена ми от най-дълбоката депресия и че помогна на семейството ми.Рик Симпсън, JB и
„Чичо С“, завинаги съм ви длъжник.Благодаря ти!!!" Кевин

Зависимости
„Съвсем наскоро наблюдавах как неизлечимо болен, зависим от морфин пациент с рак,
да ОТКАЗВА морфина „COLD TURKEY“.След като се отказа от морфин, тя огладня; вече
не е имало запек;  спеше много здраво и болката й беше овладяна много по-добре.Тя
също стана последователна за пореден път.СТРАХОТНО.Ако самият аз не бях видял тази
промяна  на  180  градуса,  НИКОГА  не  бих  повярвал.Никога  преди  не  съм  бил  про-
марихуаната, но това лично наблюдение ме направи вярващ.” Джанис

„Едно нещо, което забелязах сега, когато приемам RSO от 3 месеца, е, че почти се отърва
от желанието ми за алкохол.Преди пиех питие или 2 всяка вечер, но сега рядко искам да
пия и когато го правя, не пия толкова много, също забелязах, че панталоните ми са много
по-хлабави.Загубих  10  паунда.Единственото  нещо,  което  правя  по-малко,  е  да  пия
алкохол.

Все още ям същото и все още хапвам смесени ядки, бисквитки и т.н. през нощта, когато
имам хапки  и  дори може да  ям повече,  отколкото  преди Oil.Да,  маслото  може да  ви
направи гладни.

Така  че  или  липсата  на  алкохол,  или  маслото  ме  накара  да  загубя  10  паунда  за  3
месеца.И всъщност не бях с наднормено тегло, 5' 10” и около 198 фунта.Когато бях по-
млад,  винаги  бях  около  186  фунта  и  бях  във  форма.Сега  съм  надолу  до  187  фунта
последно, което проверих.Така или иначе, маслото или липсата на алкохол ме накараха
да отслабна.Просто щастлив страничен ефект." Скот

„Опиатите  ме  карат  да  имам  запек,  гадене,  трудно  е  да  получа  правилната  доза  за
ефективно облекчение.Те ме карат да се „замая“, карат да не е безопасно да шофирам и
така нататък.Марихуаната не го прави.Достатъчно казано." Фред

„15-годишна опиатна зависимост, излекувана от маслото.Нямаше да го пробвам, ако не
беше Рик.Така че трябва да кажа, че наистина му дължа живота си, така че сега съм един
от най-големите му поддръжници.Винаги  съм пушил,  но това никога  не ми помогна с
болката, която получавах от хапчета.Просто исках да умра толкова много пъти, защото
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вече не отговарях за живота си.Мога да кажа заради ТСБ.НЕ съм на морфин, окси, перк,
виц или субоксон...това ме откачи от всичко!!!!!И аз съм на 40 n се чувствам отново на
20.Моят артрит, който чувствах всяка сутрин, сега ИЗЧИНЯ.Приемах маслото вътрешно
10  пъти  и  животът  ми  започна  отново.Няма  думи,  които  да  изразят  колко  съм
благодарен.Ако сте на хапчета,  започнете с  приема на олиото  през нощта,  освен ако
нямате една седмица просто да спите, тогава аз бих тръгнал по този път.” Ребека

„Канабисът ме измъкна от Бензо след над 30 години пристрастяване преди повече от 15
години, без него, без да продължа както бях, щях да съм мъртъв сега…“ Фил

„Познавам някой, който използва канабис, за да му помогне да се откаже от субоксона.
Канабисът много й помага.Помага при болката, казва тя.Но мисля, че частта от хапчетата,
която е пристрастяваща за мнозина,  е  „горната“  част… в която канабисът не е много
„горен“…  но  според  мен  ако  се  придържате  към  него  след  началото  и  надграждате
толерантност, чувството на прекомерна умора ще изчезне.ТОЛЕРАНТНОСТТА е ключът."
Ерин

„Изключих всички болкоуспокояващи и вече мога да функционирам – бих искал повече
хора да се доверят на силата на природата!“ съдя

„Имам гръбначен нерв, който беше счупен през 2000 г. и години наред приемах идеята, че
в крайна сметка ще бъда осакатен от  него и останах заседнал на Oxycontin  за  почти
десетилетие,  докато  не  реших  да  опитам  канабис.Сега,  когато  сравняват  моите  ЯМР,
лекарите  се  чудят  как  миелинът  на  нерва  е  започнал  да  заздравява  и  да  отделя
белези.През последните две години позата ми започна да се подобрява и обхватът ми на
движение, както и намаляването на припадъците.” Ан

В.Какво  ще  кажете  за  метадона?RSO  помага  ли  да  се  откаже  от  метадона?Това  е
абсолютно най-трудният наркотик, който някога е бил отстранен.Пробвах няколко пъти с
различни неща!Тегленията продължават толкова дълго, че е твърде ужасно да се справят
толкова дълго!Дори Bradford Rehab в Алабама каза, че е най-трудно да се детоксикира!
Аарон

-- Арън, пристрастяването към метадона е нещо като торта за маслото, особено когато се
произвежда и използва според нашите инструкции.Представете си нашите пациенти с рак
в  стадий  4  –  те  обикновено  са  на  коктейл  от  най-лошите  неща,  които  можете  да  си
представите,  и  въпреки  това  обикновено  могат  да  спрат  да  приемат  каквото  и  да
билоприемаха за седмица-две.Така че отново, в сравнение с тези лакомства, метадонът е
нещо като олио.Говоря за това на експерти по зависимости от години,  те не искат да
повярват и никога не се появиха, за да мога просто да им го покажа.JB

„Използвах канабис за хероиновата зависимост на брат ми.Той беше убит по време на
работа, но видяхме страхотни резултати с канабиса до смъртта му." Лора

--  Правилно  използваният  RSO  може  да  се  използва  за  преодоляване  на  всички
пристрастявания към вещества, известни на човека.Обикновено отнема седмица или две,
докато пациентът спре да приема лекарства/хапчета, предизвикващи пристрастяване, и
обикновено  няма  значителни  симптоми  на  отнемане.Което  е  хубаво,  а  именно  за
пациентите и тези, които се грижат за тях.JB

„Начинът, по който го гледам, всички пилоти трябва да ядат маслото, след като кацнат за
деня.По този начин те ще си починат добре и ще спят и на следващия ден отново ще
могат да работят добре.Освен това как иначе ще се предпазят от радиационна болест и
всички десетки здравословни проблеми, които пилотите имат?

Съгласен съм с тестването на THC, това е добър начин да се разбере дали лицето е
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отговорно или безотговорно към здравето си.Здравето на първо място.За мен тези, които
нямат THC в системата си, просто играят игри с живота си.Или страдат от замърсяване на
околната среда, Фукушима и синдром на отричане на Chemtrails.Хубавото, което трябва
да знаете, е, че маслото също може да помогне за това.JB”

„Аз съм възстановяващ се пристрастен към хероин.Виждам хора един ден и мъртви на
следващия,  всяка  седмица  в  моя  консултативен  център  не  от  канабис,  BHO  или
марихуана, а от ксанакс и бензодиазипени като валиум и други лекарства, отпускани с
рецепта.Това най-вече всички бяха закупени нелегално!Канабисът през цялата история
никога не е наранил или убил никого.Когато политическите партии рекламират теорията
за портала и теорията за шизофренията.Това, което не разбираш, е, че те нагло лъжат!
Пушачите на канабис, които имат шизофрения, са имали шизофрения, преди да хванат
джойнт.И  най-вероятно  са  го  използвали  за  лечение  на  недиагностициран  проблем.А
порталът е глупост.В МАРИХУАНАТА НЯМА НИЩО, КОЕТО ДА ВИ КАРА ДА ЖЪЛНЕТЕ
ПО-ТЕЖКИ ДРОГИ!Истинският „шлюз“ са нелегалните дилъри, които предлагат някакъв
друг наркотик, като твърдят: „Ако харесвате трева, това ще ви хареса“, защото знаят, че
тревата няма да накара някого да харчи стотици долари всеки ден или час.Но хероинът
или  кокаинът  ще  ви  накарат  да  чукате  на  вратата  му  7  пъти  на  ден.Време  е  да
пораснем.Отворете  ни  очите  и  осъзнайте,  че  правителството  се нуждае от  нас  много
повече, отколкото ние от тях и техните лъжи.” Че

„Научих преди повече от 30 години, че ако изляза да пия и се страхувах да не ми се върти
леглото (помнете ги) от прекалено много пиене, ще изпия гърне точно преди да заспя и
наистина мисля, че ми помогна от това да се разболея и/или направи махмурлука ми не
толкова лош, колкото би бил, ако не бях получил този удар." Скот

„THC преминава кръвно-мозъчната бариера и коригира амигдалата на пристрастяването
към  алкохола  и  други  наркотици...Това  обикновено  води  до  това  човекът,  увреден  от
злоупотребата с алкохол и опиати, да възвърне собствените си когнитивни способности и
сам да спре злоупотребата си." Робърт

„Забелязах това.Вече изобщо не пия.Или да имате някакво желание." Бритни

"Много вярно.Преживях това.Нямам никакво желание да пия тази токсична отрова, която
унищожи черния ми дроб.Цялата култура става все по-странна,  колкото по-дълго стоя
далеч от нея.Хора, които стоят наоколо и изливат токсична пикня в гърлата си.Странно ми
е.:)  Все  пак  е  голяма благословия  да използваш билките.Чувства се невероятно,  БЕЗ
МАХмурлук!!!” Камуш

„Откъде знаете кои или кои животни имат ендоканабиноидна система?И какво означава
ендоканабиноид? Триша

„Всички  животни  имат  ендоканабиноидна  система,  с  изключение  на
насекомите.канабиноидрецепторите  са  в  кожата,  мозъка,  имунната  система,  червата,
черния дроб, гръбначния стълб, ребрата, белите кръвни клетки и костния мозък (стволови
клетки)  и  др.Без  ендоканабиноидната  система  на  повече  от  600  милиона  години,
„стволовите  клетки  биха  действали  като  кола  без  шофьор“.  Д-р  Гай,  изпълнителен
председател  на  GW  Pharmaceuticals,  Лондон,  Великобритания.Той  регулира  всяка
функция в нашето тяло.Омега мастните киселини (3,  6,  9)  създават ендоканабиноиди,
поради  което  са  важни  за  нас.Маслото  от  канабис  (RSO)  основно  зарежда
ендоканабиноидната  система,  поради  което  може  да  лекува  или  лекува  почти  всеки
здравословен проблем. Рик
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Качество на живот
„След като научите, че маслото от канабис има стотици лечебни свойства, ще се влюбите
в цветето.Всъщност никога не съм срещал някой, който да вярва, че маслото от канабис е
толкова силно и все още да не се е влюбил.” Петър

„Преди маслото трудно можех да сляза по предните 3 стъпала, сега мога да карам 4-
часово колоездене.Просто ще стане по-добре.” Петър

„Благодаря  ви  за  тази  информация!Лекувах  собствените  си  паник  атаки  от
посттравматично  стресово  разстройство  с  RSO  и  открих  същите  резултати.Лаймската
болест също е друга, която имитира маларията по много начини,  които много хора не
осъзнават, че са ухапани от заразен кърлеж.Нека тези публикации да бъдат разгледани от
МИЛИОНИ!!!Нека веднъж използваме добре този Facebook!!!!” Линея

„Брат ми имаше зъб, който беше лош и наранен.Така че казах да натриете малко масло
върху него и той каза, че две седмици по-късно и все още не боли и не изглежда да е
заразен сега.Помислете, RSO отново идва на помощ!!!!!” Стив

„Хей, не знам дали някога сте чували това, но открих, че маслото СЪЩО ИЗЛЕКВА или по-
скоро започна да лекува огромна кухина, която имам на двата си предни зъба. Получих
малко масло там случайно и дупката на кухината беше ПЪЛНА с масло и забелязах, че
няколко дни по-късно кухината се е свила и вече беше наполовина по-малка!Някой казвал
ли е  това преди?RSO паста за  зъби звучи като НАИСТИНА добра идея!Кариесите са
трудни за излекуване и съм сигурен, че всеки би предпочел да ги излекува, вместо да им
извадят зъбите!Радвам се да кажа, че е щастлив инцидент с маслото.” Ким

„Какво НЕ прави маслото от  канабис?Това е  страхотна новина за  зъбите.Шона Банда
имаше некроза в устата си от инфектиран абсцес, където беше изваден мъртъв зъб.Тя
нямаше пари да отиде на лекар или зъболекар, за да отстрани некрозата.ВМЕСТОТО, тя
винаги слага RSO върху него и никога не й се е налагало да ходи на зъболекар, никога не
е имала нужда от антибиотици или противовъзпалителни лекарства и не е трябвало да
използва специални продукти, за да го поддържа чист.Благодарение на Rick Simpson Oil
некрозата спря и тя отново има розови венци!

Също така  забелязах,  че  НЯМАМ  КУХИНИ,  откакто  започнах  да  използвам  масло  от
канабис.Устата ми беше толкова кисела и пълна с кухини, че ми се струваше странно, ако
нямах кариес/кухини.Шон говореше за това и онзи ден.

Обичам да слушам препоръки за маслото!КАКВО НЕ МОЖЕ ДА ПОПРАВЯ?Благодаря на
Jindřich  Bayer,  че  сподели  мнението  на  този  човек  за  техния  зъб,  харесва  ми,  когато
хората споделят своя опит в лечението на често срещани заболявания или за поддържане
на хомеостаза.” Линзи

"Отървах се от предракови полипи, като приемах доза всеки ден." Дона

„Каква  роля  може  да  играе  канабисът  в  жизнения  цикъл  на  жената?Когато  мама  е
щастлива, всички са щастливи“, това е всичко, което знам.А маслото може да направи
жената щастлива, независимо в какъв етап от цикъла се намира.JB”

„При кои случаи маслото не можеше да помогне?Има ли закономерност в  тях,  или е
повече тестванеизисква да се разберат причините?" Дани

-- Маслото има проблеми с оправянето на това, което лекарите са прецакали първо, това
е единственият модел, за който се сещам.JB

„Приятелката ми е силно алергична към ухапвания от комари и снощи имаше такъв на
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слепоочието си... беше огромен, така или иначе предложих да си вземем лейкопласт и да
поставим  RSO,  който  бяхме  направили  от  листа  от  канабис,  върху  ухапването.Тази
сутрин, когато се събудихме, подутината беше напълно изчезнала.

--  Благодаря  ти,  Джими.Сигурен  съм,  че  тази  информация  ще  помогне  на  много
хора.Сезонът на комарите е тук.И маслото действа като репелент, опитайте го.Винаги е
по-добре да предотвратите възникването на проблеми, въпреки че е толкова лесно да ги
поправите с маслото.Маслото може да се използва локално върху всичко, което сърби,
изгаря или боли.Колкото по-рано нанесете маслото, толкова по-бързо проблемите могат
да изчезнат.Запомни го.JB

„RSO напълно спря моите grand mal припадъци.Никога няма да използвам друг изкуствен
наркотик, който бих искал да знаех за него, преди съпругът ми да почине.Той премина от
лимфома на Ходжкин.Може би той все още щеше да е тук.Тогава ни казаха, че има 70%
процент на излекуване.Нямаше го за по-малко от две години.“ Кели

„Един фармацевт ми каза, че това са куп глупости!!Загубих баща си от рак този май, той
имаше двама от най-добрите лекари в клиниката в Кливланд и болницата Geauga!!Баща
ми беше само на 62,  той все още беше бебе в книгата ми!!Докажете ми,  че баща ми
братовчед ми се занимава с рак сега.Току-що разбрах, след като загубих баща си и това
са моите роднини." Тами

„Очевидно един фармацевт ще ви каже, че това са глупости, защото остава без работа,
ако светът разбере, че маслото от канабис лекува рак. Мони

„Изумен от вашата решимост, JB.Ако някой трябваше да „иска“ от мен доказателство, щях
да му кажа къде да отидат, но това няма да е Youtube!В същото време обаче, ако някой не
е проучил това сам и е привързан към основните медии, той няма да знае фактите и може
да помисли за глупостите,  предполагам.Войник на Джей Би и Рик!PSКажете на вашия
фармацевт, че неговата "индустрия" е куп глупости!!" Горд

„Използвал  съм  го  за  болка,  сън,  хроничен  храносмилателен  проблем,  гадене,
тревожност/депресия.Успешно се отървах от болкоуспокояващи, мускулни релаксатори,
антиеметик,  сънотворни  и  успокоителни.MMJ  ми  спаси  живота.Върнах  живота  си
благодарение на MMJ, за ужас на моя лекар.” милост

„Когато приемах маслото последователно, моят приятел нямаше мигрена в продължение
на 4 месеца, те се върнаха,  когато станахме ниски и той не може да приема толкова
масло на ден, но той премина от 2-4 на месец до НУЛА всички b/c на RSO, по това време
той също отказа от Norco, Baclofen, prozac за хронична умора, дори спря лекарствата за
щитовидната жлеза, въпреки че нивата не са коригирани след няколко месеца, той не се
отказва и тъй като се чувства достатъчно добре, аз съм без да насърчавам левотироксин,
аз съм много любопитен дали в крайна сметка щитовидната му жлеза ще се нормализира
с  последователна  употреба  на  RSO,  просто  се  нуждаем  от  постоянен  източник  за
материал!Лично аз не приемам болкоуспокояващи и мускулни релаксатори, използвайки
RSO. Уитни

„Мразя да звуча грубо, ако те бяха 2-мата най-добри лекари в Кливланд, какво се обърка
тогава?Традиционното лечение на рак НЕ работи!Химиотерапия, НЕ действа, радиация,
НЕ действа...  и  вашият фармацевт,  какво друго би казал?Попитайте го  отново,  когато
законно издава RSO.Нека баща ти почива в мир, съболезнования на теб и семейството
ти.Моля,  не  чакайте  друга  смърт,  за  да  направите  някои  критични
изследвания...благословии.” Лори

„Не бих го пушил, но по дяволите, ако можех да се отърва от ужасните мигрени, които
имам от 1990 г., бих опитал масло или нещо друго.” Ребека
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--  Колкото  по-скоро  вземеш маслото,  толкова  по-бързо  ще  се  отървеш от  мигрената,
Ребека.Това е толкова просто.JB

„Е,  аз  дадох  малко  масло  на  63-годишен  мъж  с  проблеми  с  простатата.Маслото  му
помогна  за  няколко  дни,  той  можеше  да  пикае  без  проблеми...преди  маслото  беше
необходимо да се поставя катетър всеки ден, болезнена и ужасна процедура.Мир." Юрген

„Аз съм скептик по природа, но съм напълно ПРОДАДЕН, след като гледах какво направи
за живота на Дженифър за толкова кратко време.Тя е на 30 години.стар, но се държеше
като депресиран 70-годишен.Единственият съвет на лекарката беше операция, която тя с
удоволствие би направила за всякакъв вид облекчение, но няма здравна осигуровка.Беше
приела факта, че просто ще трябва да живее по този начин.

Като  нейна  майка  сърцето  ми  се  разби,  докато  я  гледах  как  страда.Децата  й  също
страдаха,  защото  майка  им нямаше толерантност,  камо ли  енергия  да бъде в  крак  с
тях.Другата  ми  дъщеря  е  лицензиран  масажист  и  работи  усърдно,  за  да  помогне  за
облекчаване на болката.Масажите помогнаха, но за много кратко време.

Това масло е Божи дар!!Джени се усмихва сега (не сме виждали това от много време)..
Питам я как се чувства и тя казва: „Мамо, не си спомням да се чувствам толкова добре.“

Планирам да получавам повече материал толкова често, колкото мога и да съхранявам
колкото мога повече това масло (казват,  че ще продължи вечно).Съпругът ми и аз ще
започнем да го използваме вечер, след като свършим работата си за деня, за да можем
да предотвратим много заболявания на нашата възраст.ПРОДАДЕН СЪМ... БЛАГОДАРЯ
ТИ РИК СИМПСЪН!!!“ Тонда

„Прясно диагностициран пациент с простатата, около 60, тип ловец.Дадох му грам олио,
признавам си го открито.Той се обади днес и каза,  че иска още петрол.Че се чувства
страхотно, няма никакви проблеми да приема маслото, че се справя по-добре и т.н.Той
също така каза, че е почувствал „осезаеми резултати“ от първия ден.Избухнах от смях и
щастие, когато той каза това.И ще се радвам да му дам още малко - много се радвам на
такива истории.JB”

„Научих, че проблемите ми с простатата просто ИЗЧЕЗНАХ след 2 седмици консумация
на  масло...Правя  си  масло.Сигурен  съм,  че  сега  нивото  на  THC  трябва  да  се
повиши...Имам няколко щама.Всички работят и ги комбинирам.Моят уролог беше в шок и
страхопочитание,  гледайки  резултатите  от  рентгеновите  и  ултразвукови
изследвания...Насърчавам  всеки  да  си  купи  палатка  за  отглеждане,  да  направи  свое
собствено растение, в него ще има част от вашата личност...В крайна сметка ще получите
шанс  да  срещнете  себе  си...И  лекува  безупречно.И  не  от  шейк  и  такива.Само
Пъпки.Уверете  се,  че  са  събрани  правилно  и  в  точното  време...Това  масло  е  просто
райски лек.Наистина...Знам това сега.” Гаги

„Страдам от мигрена от 16-годишна възраст.Сега съм на 56 години.Единственото лечение,
което работи за мен и моите клъстерни мигрени, е лекарството.Приемам 1/4 зърно ориз
на вечер преди лягане.Лекарството буквално елиминира всички клъстерни и неклъстерни
мигрени.Когато  свърша,  мигрените  се  връщат.Изпробвал  съм  всички  лекарства  за
мигрена и нито едно от тях не действа толкова добре, колкото лекарството.Не е нужно да
страдам с кодеинов мозък или някакви странични ефекти.Това е изпратено от Бог за мен."

„От началото на мигрената ми, излекувана 30-45 минути след като взех малко масло.Без
болка.Няма гадене/повръщане.Няма чувствителност към светлина/звук.Си отиде!RSO е
пътят.Една любов." Алън

„Помага  ми  при  лупус,  фибромилагия,  мигрена,  тревожност.Не  можех  да  живея  без
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това.Чувствах се по-зле от всички хапчета.Това лекарство ме спасява всеки ден.” Джесика

„Това  също така  изчиства  моя  лупус  в  кожата  ми!Моите  лекари никога  не  ми казаха,
предлагаха  само  рецепта  за  стероиди.Но  това  успокои  ударите  и  те  изчезнаха  без
НИКАКВИ неблагоприятни последициефекти." Холи

„Използвам маслото в основата на кокосово масло в основата на моя череп, слепоочията
и челото за мигрена...работи в рамките на секунди." Шърли

„Всъщност  имам шизофрения  и  използвам медицински  канабис  за  странични  ефекти,
свързани с моето състояние, като тревожност и безсъние.Лекарството действа, откакто
започнах да приемам лекарства по-често, успях да спя, което преди не можех.Много от
симптомите ми се появяват, когато ми липсва сън.Никога не съм изпитвал гласове, докато
съм на канабис, чувствам, че всъщност ме предпазва от тях...” Хосе

-- Съгласен съм, Хосе, липсата на сън е причина за много психични състояния.Съвсем
логично, когато човек не се е наспал, не се чувства така добре, както би се чувствал след
десет часа освежаващ сън след ядене на олиото.JB

„Лекувам Лайм с масло от канабис.В момента основно Bartonella.Не можех да спя без
него, не можех да ям без него и постоянно се потя без него.Сигурен съм, че има много
други неприятни неща, но не искам да се отклонявам от това, за да разбера!И да добавя,
херксах първата седмица или нещо повече, но след това беше гладко от там!!!” Маги

“RSO И АЛЕРГИЯ КЪМ МЕД.Отидох да видя един мой приятел.Тя има настинка в гърлото
и току-що се върна от лекаря си с куп антибиотици.Така че вчера й дадох една капка олио,
тя разтри малко по врата и гърлото си и си легна.Обикновено говори много, понякога се
чудя дали изобщо диша, когато започне да говори, този път беше най-тихата, която съм я
виждал.

На сутринта й направих чай и й казах да вземе бялата чаша, защото в другата сложих
мед.Тя  е  алергична  към  мед,  капка  от  него  може  да  предизвика  масивна  алергична
реакция, която изисква незабавна медицинска помощ.Половин час по-късно проверих как
се справя в стаята си и със сигурност видях бялата чаша на кухненската мивка и другата с
три лъжици мед до леглото й.За щастие, тя не усети нищо нередно в тялото си, няма
драскане в гърлото (което обикновено е знак за началото на алергичната реакция).Затова
й дадох още една голяма капка масло.Тя все още е в леглото, гледа филм, усмихва се
щастливо и казва, че това е най-доброто „време за боледуване“ в живота й.

За  мен  това  е  просто  още  едно  потвърждение  за  това  колко  ефективен  е  правилно
произведен RSO при алергии от всякакъв вид.И също така съм щастлив, че мога да седя
тук и да публикувам това, вместо да седя някъде в болница и да се чудя дали тя ще
преживее чашата чай с мед или не.JB”

„Отредих абсцеса на зъба си за 2 дни, няма!“ Сузана

„Ядосвам се само като чета тези истини, защото знам, че са истини.Страдам от биполярно
разстройство,  съчетано  с  тревожност  и  силно  гадене,  и  въпреки  че  поддържам
медицинска карта чрез държавата.Не мога да пуша, защото повечето работни места в
днешно време тестват наркотици и правят произволни избори.Канабисът отпуска ума ми и
ми позволява да почувствам, че наистина мога да дишам отново.

Абсолютно презирам правителството за всичко, което имат или се опитват да ни отнемат
и  без  да  се  лекувам  правилно  поради  този  гняв  и  безпокойство.Страхувам  се  за
психическото си състояние.Аз съм в пълно затруднение и само аз ще страдам от това, а
не правителството.”
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--  Разбирам  това  чувство  много  добре,  Аманда.Конопът  трябва  да  се  регулира
приблизително толкова, колкото и чая.JB

„Това ме накара да се почувствам по-добре и да спя по-добре,  отколкото някога през
живота  си.Имам  рядка  форма  на  епилепсия,  фибромиалгия,  дегенеративна  дискова
болест фаза 2 в долната част на гърба и куп проблеми с храносмилането.След като мога
да си позволя да съм на него за постоянно, надявам се да сваля всичките си лекарства,
които само намаляват настоящите ми симптоми.” Ангел

„Баща ми почина, когато можеше да бъде излекуван, сърцето ми беше разбито от почти 2
години, дано знаех за това. Ан

„Същото, но беше майка ми.Знайте как се чувствате.” Робърт

„От човек, който беше спасен от това масло, докато преминах през рак, хората трябва да
се събудят!!Бях на 52 хапчета на ден!Правейки лечения, които почти ме убиха!Един мой
приятел взе масло и ми го донесе!Бях 100% против!!Мислех, че няма как и ще ме хвърлят
в затвора!!Той го остави с инструкции на Google Рик Симпсън.

Минаха няколко дни, бях в пълна болка и се опитвах да не мисля за страничните ефекти,
които тези лечения причиняваха, качих се на лаптопа си!!Следващото нещо, което знам,
беше 11 часа по-късно!!!Еха!!Спрях лечението, бавно взех все по-малко лекарства, за да
премахна  почти  всички  тези  лекарства  и  започнах  маслото!!По  дяволите,  не  се  бях
чувствал толкова добре от една година!Обадих се на моя приятел и той се мъчеше, но
успя да ми донесе още масло!Аз съм живо доказателство, че това работи!!Все още бих
участвал, ако можех, но това е финансово нещо!О, и аз все още имам рак, но не толкова
зле и не съм правил никакви сканирания, нищо, просто на живо!Имам гена BRCA, така че
винаги ще имам рак, но заради това масло съм жив!Благодаря ти." Селия

„Тезата на Рей Пийт, до която той напълно стигна след много години изследвания, е, че
приемът на захар, нишесте, сол трябва да е относително висок за целите на стомашната
киселина,  протеинът  трябва  да  е  висок,  но  в  съотношение  от  нещо  като  4:1  спрямо
въглехидратите,  ненаситените  мазнини  не  са  необходими  и  освен  това  увреждат
митохондриите, кофеинът спира цикъла на клетъчния стрес от канибализира протеини
или мазнини и използването на ароматаза за превръщане на тези ненаситени мазнини в
естроген.Прогестеронът  е  основният  защитен  хормон  на  правилния  клетъчен
метаболизъм и витамин Е може да предотврати окисляването на ненаситените мазнини,
които вече са в тялото.Съвместната работа на Рей Пийт и Рик Симпсън абсолютно би
разрушила  най-голямата  понзи  схема  на  мизерия,  измислена  в  известната  история.
Андрю

„Помага на моя IBS и действа като естествен антиспазмотик за болката в дебелото черво,
която имам.По-добро от хапчетата, които д-р искаше да ми даде, на етикета с рецепта
пише,  че  това  лекарство,  с  употреба,  с  течение  на  времето  може  да  попречи  на
естественото  храносмилане  и  може  да  съм  зависим  от  него  за  храносмилането?В
зависимост от това?Но докторът е преценил, че ползите надвишават рисковете?смх!?Не
благодаря!" Мари

„Ето приложенията и успехите, които лично имах, използвайки само 1,5 размер на зърната
на ориз на ден – нищо близо до грам, колкото е необходимо за лечение на рак.

1 - понижи кръвното ми налягане от 189/99 на 145/84, което е страхотно.

2 -  излекувана инфекция при изгаряне от  3-та  степен,  използвана локално само за 2
употреби!
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3 - отне 3 дни, за да се върне подутият лимфен възел към нормалното си състояние, след
като беше подутен повече от месец

4 - помага изключително на моето куче, което е на 14 и има рак на носа, пръскам микро
мъгла от rso и зехтин в носа й - също й помага с енергия, борба с бълхите и артрит

5 - Не съм започнал да губя твърде много тегло, но може би 4-5 фунта за един месец без
промени, но се надявам да се повиши

6 - няма повече използване на сънотворно средство, потънайте в дълбок сън с лекота

7 - помогна за излекуване на прищипан нерв с почивка, но докосна болката там, където не
можеха  никакви  лекарства  без  лекарства.
Обичайте това масло...наистина спасител на живота." оцеляване

„Рик Симпсън промени живота ми завинаги.Всичко, което мислех, че знам за канабиса,
беше лъжа.В RSO съм от октомври 2012 г. и не съм се чувствал по-добре през живота
си.Метаболизмът  ми  иманормализиран.Измих  хапчета  за  високо  кръвно
налягане.Стомахът  ми  функционира  нормално  за  първи  път  от  гимназията.Всичко
благодарение на Рик Симпсън.Свалих 30 фунта, без да пробвам и не можах да го сложа
обратно, ако опитах.Консумирам 1-2 грама/ден през устата.Купувам масло и го раздавам
безплатно на болни хора по начина на Рик Симпсън и ще продължа да го правя в чест на
покойния ми баща Соломон Марсдън.RSO е истинска медицина и всеки доктор, който не
признава това, трябва да се върне в училище. Вилхелм

„Премахна  ме  от  всички  лекарства  за  биполярна  тревожност  и  проблеми  със  съня!!!
Дозата е важна и изисква някои опити да се оправи!!” Кара

„Бях принуден да приемам лекарства, които причиняват болестта на Паркинсон, но моето
истинско лекарство, дадено от Бога, ми помогна да преодолея смъртоносните ефекти на
диабета.RSO е лек със сигурност.Благодаря Рик!” Дейвид

„Имам Паркинсон… и съм преминал през стадий 4 колоректален рак.ИЗЛЕКУВАХ го с
маслото  от  Рик  Симпсън.Обща цена  под  2000,00.Типичен  пациент  с  рак  ще  даде  на
лечебното заведение близо 200 000,00.Има причина да не искат това да излезе и затова
болницата е собственост и се управлява от фармацевтичните компании.МАСЛОТО ОТ
КАНАБИС РАБОТИ!!!Моите лекари отказаха дори да говорят за това, защото се страхуват
от фармацевтичните компании!“ Лий

„Да.Помага  при Паркинсон.Има видео на мъж,  който  го  използва  и  можете да видите
промяната  към  по-добро.Голямата  ми  леля  има  Паркинсон  и  току-що  й  беше
диагностициран мозъчен тумор.Тя се мести от Охайо в Пенсилвания, за да живее при
баба и дядо ми и ние я започваме с петрола възможно най-скоро. Дарлийн

Сън, безсъние
„О, да, безсъние. Беше ми лошо, сега спя като камък." Лора

„Получавам най-невероятния сън.Използвам RSO от около две седмици и всичките ми
данни са добри, чувствам се здрав и сънят е невероятен.Сканиране на домашни любимци
след 3 седмици, за да проверите размера на множеството тумори...Имам увереност.” Лора

„Аарин: Мисля, че изядох твърде голямо парче...но не е лошо!Просто може би е време за
сън.

-- Как беше сънят, Аарин?JB
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Арин:  Страхотно!Все  още  си  почивам!Откривам,  че  вече  помага  при  депресията  и
тревожността ми.Маслото ме кара да се смея, хаха.

Имах  друг  пациент  тук,  на  когото  показвах  как  се  прави  маслото  и  той  също  има
тревожност.Той също се смееше.Беше чудесно.

Ям количество с размер на ориз 4 пъти на ден през последните 2 дни и ми се налагаше да
вдишвам лекарството по-рядко и имам минимална болка.”

--  Така  трябва  да  изглежда  лечението  на  сериозно  заболяване,  нали?Пациентът  спи,
събужда се  бодър,  смее  се много на  себе си  и  на  глупостта  на цялата  ситуация,  не
изпитва стрес, тревожност или странични ефекти от химически лекарства и др.Аз лично
бих искал това много.JB

„На конопено масло съм от няколко състояния и никога не съм спал толкова добре или не
съм  се  чувствал  толкова  добре....Благодаря  на  Рик  Симпсън  и  Джей  Би,  че
разпространиха съобщението, че това растение прави чудеса за всичко, което можете да
си представите!!Направете го хора и се уверете сами!!Това е единственият начин да го
направитестанете истински вярващи, повярвайте ми!!”Вал

-- Благодаря ти, Вал.Вярно е, че нищо не може да сравни личния опит с това какво може
да направи маслото.След като го опитате, например при изгаряне или ухапване от комар,
и сърбежът и болката ще изчезнат за секунди,  всеки може да ви каже какво иска,  но
маслото все пак ще бъде най-доброто лекарство, което съществува.И вие ще искате да
имате кофичка от него у дома, в случай, че нещо се случи.

Не е  нужно да вярвате  на дума,  която казваме,  просто направете  маслото,  намерете
някой  с  изгаряне,  рак  на  кожата,  диабетна  язва,  след  това  го  нанесете  локално  и
наблюдавайте  какво  се  случва.След това  не  забравяйте,  че  същото  ще се  случи  и  в
тялото ви, когато погълнете маслото и това е всичко, което трябва да знаете.JB

За тези, които смятат, че не са правени изследвания за медицински канабис.Има повече
от достатъчно информация, за да направи канабиса легален днес, просто е лъжа, че той
няма медицинска стойност и  че ефектите му не са научно доказани.Канабисът  не се
използва в медицината, защото е неефективен, основният му проблем е, че е толкова
ефективен (и евтин).JB

„В  момента  съм  в  дебат  дали  канабисът  може  или  причинява
психоза/шизофрения.Защото  те,  цитират,  „познават  твърде  много  възрастни,  които  са
пушили много гърне и сега имат различни психични проблеми“. Какво би казал и ти на
някой, който ти каза това?Дебатът беше предизвикан от това, че щракнах върху бутона за
харесване на анимационна снимка на родители, които казват на детето си за ползите от
канабиса!!”

-- Кати, бих им казал да прочетат книгата на Рик.Маслото лекува психоза/шизофрения,
когато се яде, а когато я лекува, съвсем логично не я предизвиква.Всичко, което трябва да
направите, е да намерите подходящия щам или щамове и масло или масла или техните
комбинации за това състояние.Това е всичко, наистина.JB

„Колкото  по-успокоително,  толкова  по-добре.Използвам  го  вечер  преди  лягане  и
работи.Сега спя 8 часа направо.Почивката беше най-доброто нещо за мен.Силата от 80%
и нагоре отнема известно време, за да свикнете с нея, но ще стигнете дотам.Започнете с
0,01 ml според указанията и продължете нагоре.Опитах 0,025 да започна...следващия път
взех само 0,01 мл.0,025 мл ме сложи на дивана за 10 часа.Бъдете внимателни, но не
забравяйте да го вземете.Както казах Нощното време е точното време за мен.Може да
функционира през деня и ПОЧИВКА през нощта.” Джон
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„Имам МС и страдам от болка постоянно, навсякъде, включително изключително тежки
главоболия.Получавам треперене на краката,  така нататък  и  така нататък.Все още не
мога да намеря нищо, което да помогне за болката.Няма да им позволя да ме поставят на
нещо силно, защото не искам да се пристрастя към наркотиците.Така че страдам!!Може
би ще опитам това, забравих какво е сънят, постоянно ставам." Дона

-- Дона, пробвай с маслото, със сигурност ще ти позволи да заспиш.JB

„Пиям конопено масло за няколко състояния и никога не съм спал толкова добре или не
съм се  чувствал толкова  добре....благодаря на Рик  Симпсън  и  Джей Би,  че  разбраха
съобщението, че това растение прави чудеса за всичко, което можете да си представите!!
Направете го хора и се уверете сами!!Това е единственият начин да станеш истински
вярващ, повярвай ми!!” Вал

„Давам маслото на годеника си, а той не е взел много и това го прави толкова уморен.Той
спи по-голямата част от деня.Ще го сваля за ден-два само да видя какви промени ще
направи...тогава може би му дайте малко като 1/2 оризово зърно (поне това беше, което
прочетохме), може би сме го накарали бързо за него." Борец с глиобластом

--  Джейсън,  сънливостта  е  наред  и  искате  пациентът  да  спи  колкото  е  възможно
повече.Седативният ефект ще изчезне след няколко седмици, но не е нещо нежелано,
напротив.С най-добри пожелания, JB

В: Правя го днес за мъж, за когото белите престилки казаха, че му остават две седмици
живот и няма какво повече да направят за него.Надявам се скоро да имам добри новини
за всички.Също така се опитва да го накара да спре да пуши и да промени диетата си и
още, за да даде шанс на имунната си система да се бори.Благодарим на Рик и Джей Би за
знанията ви и ни дадохте истински лек.

О: Дейв, остави го да пуши, няма разлика дали ще яде олиото.Освен това той ще спи
много,  така че така или иначе няма да пуши толкова много.Колкото до промяната на
диетата сега, добре, той трябва да я промени разумно, но не драстично, нека яде каквото
му се струва.Не непременно наденица,  но  нещо разумно.Увеличете  pH на тялото  му,
накарайте го да яде семена от две ябълки всеки ден.Най-важното е да вкарате колкото се
може  повече  масло  в  него  възможно  най-бързо.Все  още  има  шанс.Комбинирайте
консумацията на масло,  супозитории,  изпаряване и локално приложение за най-добри
резултати.Дори и да не успее, той ще живее максимално качествен живот до края, а това
също е много важно.Сигурен съм, че ще са повече от две седмици, но ще видим.Лекарите
не винаги са прави с прогнозите си, когато маслото влезе в игра.С най-добри пожелания,
JB

„Спим  много  здраво  и  по-дълго  от  обикновено.След  като  стана,  се  чувствам  много
отпочинал, а не уморен, както когато пуша.” Тери

„Спим добре и сънувам, но се събуждам уморен.Отнема часове, за да се появи и след
това продължава много, много време.Използвам го всяка вечер.Той премахва болката ми
от артрита и ме оставя да спя. Катрин

„Имам рак и сънна апнея.Не само, че спя страхотно,  но и не се събуждам от горещи
вълни.Това е благословия.” Стефани

„Чувството ми е като щастливо мъртъв!“ Мал

„Умът ми без него е като задръстване в Ню Йорк.С него - той го превръща в състояние на
дзен градина, като същевременно функционира на нормално ниво." Андрис

„Имам разстройство на съня от 20 години, маслото от RSO ми помогна да заспя за първи
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път и съм без болка при събуждане!Ура!” Бони

„Имам дискова херния, която притиска седалищния ми нерв, причинявайки силна болка,
която  стреля  от  долната  част  на  гърба  надолу  по  левия  крак  до  пръстите  на
краката.Приемах 3 ибупрофен на всеки четири часа, само за да мога да стана от леглото
и да мога да ходя.Започнах да приемам маслото преди почти две седмици за болка и
възпаление.Сега  не  се  нуждая  от  ибупрофен,  спя  по-добре  от  всякога,  колегите  ми
коментираха  по-доброто  ми  настроение  и  общото  щастие.ЧУВСТВАМ  СЕ  ДОБРЕ!"
Дженифър

„Давам маслото на моя 14-годишен Пит вече 4 седмици за рак.Понякога се „потрепва“ и се
напива,  когато  й  дам  твърде  много,  но  когато  забързаността  отшуми,  тя  спи  като
кученце.Тя отказа да вземе ветеринарни лекарства, така че вместо това взехме малко
масло.Още е в началото, но записвам напредъка й.Отне около седмица, за да свикне с
маслото и отново да развие апетит.Ревнувам, тъй като на този етап можем да си позволим
само маслото за нея. Обичайте красивите истории на всички!“

„Имам  социална  фобия  (по-добре  да  се  нарече  социално  тревожно  разстройство),
депресия и безсъние.Никога не съм вземал маслото, защото не мога да го намеря тук,
където живея,  също не мога да го култивирам и извличам сам...но пушех около десет
пъти, това, което почувствах, беше, че след първия път вече можех да спя винаги, когато
се чувствах уморен, имах своя „месец за цял живот без депресия“, никога не се чувствах
толкова  щастлив  (без  депресия)  и  с  цялата  тази  жизненост,  дори и  да  приемам най-
мощните лекарства (които ме водят до други здравословни проблеми) за това, също така
социалната ми тревожност (фобия) намаля много и не трябваше да съм „висок“, за да
усетя това, ако Бях пушил 1 или дори 2 дни преди това и трябваше да излизам и да
говоря с други хора, да стоя на обществено място (това, което това разстройство прави
невъзможно),  СЕГА  МОЖЕХ  ДА  НАПРАВЯ  ТОВА,  почувствах  се  отново  жив  като
„нормален човек“, нито едно лекарство не направи това.Проблемът е, че поради законите,
предимството  на  билката,  плюс  социалните  предубеждения  и  невежеството  за
растението, аздори не мога да го пуша вече, не искам да се „надувам“, просто искам да
живея отново без тези ограничаващи живота проблеми.Има много анонимни хора, които
живеят като мен с някаква фобия и други разстройства и мисля, че маслото може да е
решението.” Пабло

„Можете да попитате Рик и или JB, ние открихме, че използването на продукт, който е 20-
30% сатива,  е една от най-добрите комбинации за проблеми,  свързани с тревожност.“
Брустър

--  Ние обичаме да работим с индика доминантни кръстоски на sativa с  20% THC или
повече,  точно  поради  тези  причини.Ефектите  на  най-добрите  масла  са  изключително
мощни  и  успокояващи,  но  еуфорични  и  дори  по-добър  афродизиак.Когато  давате  на
пациент лекарство с такива ефекти, можете да сте почти сигурни, че ще се радва да го
приема.Кой не би?Спите добре, събуждате се добре отпочинали, еуфорични и изпълнени
с желание да зарадвате някого.Кой не би харесал това?JB

„Поздравления, това е толкова добра новина!Много е ефективен за много неща...Чичо ми
имаше  тумор  в  белия  дроб  с  размерите  на  грейпфрут.Дадоха  му  6  месеца
живот...Разтриваше го основно по гърдите и гърба, защото когато го изяде, го накара да
спи твърде много...хахаТази обработка го сви до размера на орех... почти изчезна...и беше
година и половина...докторът беше изумен, но все пак назначи химиотерапия...Същата
нощ чичо ми получи сърдечен удар...в крайна сметка той получи няколко инфаркта и умря
от тях, а не от рак...химиотерапията е твърде тежка...Придържайте се към естествените
лекарства и ще се справите!“ Дъг
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„INDICA е успокоително по добър начин!Ако пиете много чиста нефлуоридна вода (аз
добавям  изцеждане  на  лимон)  поради  изсушаване  на  очите  и  гърлото  по  време  на
сън.Отне ми два месеца максимално дозиране, за да го оправя най-накрая, така че спя
цяла нощ и се събуждам освежена!Няма повече болести!Аз съм щастлив вярващ, който
прави своя собствен!” Линея

„Успокоително като приспи успокоително.Без болки, без болки, само приятно пътуване до
здраве.” Джон

„Оценявам да научавам за RSO всеки ден и какво е направил за хората/животните.Ако
това масло прави това, което казват, трябва да се извика от най-високата планина, а не
да се успокои.Не съм имал личен опит с него, но със сигурност бих, ако аз или някой, на
когото  ме  е  грижа,  открием,  че  имаме  нужда  от  него.
Междувременно  прочетох  колкото  мога  повече  публикации.Все  още  не  съм  прочел
публикация,  в  която  се  казва:  „Благодаря  Рик  Симпсън  –  тотално  се  удрях,  беше
страхотно, пич.“ Деби

-- Благодаря ви за подкрепата, Деби, сигурен съм, че ще напишете публикация, която ще
казва точно това много скоро.Усещането в тялото, когато човек погълне точната доза от
правилния RSO за тях, може да се опише само като „много готино“. Или изключително
готино.Или може би невероятно готино.Това е едно от най-приятните чувства, които човек
може да изпита, много е естествено, успокояващо и успокояващо.

Както  казваме,  най-добрите  масла  имат  много  седативен,  но  еуфоричен  ефект  при
поглъщане.Така че спиш добре и после се събуждаш кикотейки се като дете.И когато
спите  добре  и  се  събуждате  кикотейки  се,  е  по-вероятно  да  се  чувствате  добре  и
отпочинали,  отколкото  когато  не  спите  добре  и  не  се  събуждате  с  кикот.И  когато  се
чувствате добре и отпочинали, тялото ви логично ще се излекува и ще се представи по-
добре.Без ракетна наука, както винаги с лекарството за канабис.JB

„Спи??Бях една седмица на маслото и спах по-голямата част.Четох, че Рик казва, че така
се лекува тялото, така че това нормално ли е?Доказва ли, че маслото, което използвам, е
добро нещо?" Шарън

„Няма никакви проблеми...  :)  Всъщност се спя много добре от него.Слагах го в парче
тънка  тоалетна  хартия  и  овалвах  на  топка,  пукайки  го  като  хапче,  или  го  овалвах  в
хляб.Тогава  някой  каза,  че  TP е  опасно,  така  че  исках  да  знам  какво  правят  всички
останали.;)  Благодаря  момчета.@jb  Достигнал  съм,  нямам  никакви  проблеми,  с
изключение на хубавия сън и малко бавна работа, когато се събудя.” Кристина

„Като военен ветеран с посттравматично стресово разстройство, разстройство на съня,
болки в  долната  част  на гърба (поради инцидент  с  парашут),  тревожност и  бъбречно
заболяване,  RSO  е  един  от  единствените  методи/форми,  които  мога  да  приемам
канабис.Най-после спя през нощта, свалих 20+ паунда, поради качествен сън, и от вчера
моите двугодишни бъбречни лаборатории се подобриха.Моите лаборатории се подобриха
толкова много, че сега трябва да намаля дозата на лекарствата си, защото кръвното ми
налягане е твърде ниско.Всички положителни признаци колко добре приемам RSO през
нощта подобрява качеството ми на живот.” Корвин

„Брат ми страда от сериозни проблеми с гнева и е диагностициран с гранично личностно
разстройство.Той може да щракне на капка от една стотинка, което се казва чрез дневен
режим на цветя от канабис, както и екстракти, като по този начин той е в състояние да
балансира настроението си и да живее нормален щастлив живот и да се освободи от
всичко, освен от случайни епизоди, ничии перфектно, но мога да кажа лично без канабиса
брат ми вероятно би бил на съвсем различно място.
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...Вярвам,  че хората,  страдащи от параноя поради консумация на канабис,  страдат от
това поради неспособността си да се справят с естествените му способности за отваряне
на ума и чувството за осъзнаване на вашето подсъзнание.Чувствам, че голяма част от
параноята,  свързана  с  употребата  на  канабис,  е  строго  плацебо  и  произтича  от
пропагандата на ранната ера на забрана на канабиса Reefer Madness. Кори

„Смесено...На някои помага,  но на други изглежда влошава.Със сигурност помага при
тревожността ми!Имах много стресираща работа, която причиняваше потрепване, аз съм
мускулите ми...Всичко изчезна след приема на масло.Това ме успокои достатъчно, за да
осъзная, че вече не се нуждая от тази гадна работа и напуснах.” Хедър

„Аз съм биполярна и всеки път, когато взема малко масло от RSO, добре казано, усещам,
че вече не съм биполярно, това е добро чувство.“ Йосиф

„Аз съм ветеран с ПТСР и тревожност.Вече не ми се налага да приемам ксанакс, за да
контролирам атаките.Все още приемам ssri, който го потиска, но ако усетя нещо, което
идва върху малко масло, дръпна лула или вейп и съм добре. младши

„Да, той действа много като стабилизатор на настроението при ПТСР и леко маниакално
поведение и паническо разстройство, ако се приема правилно.” Дженифър

„Да,  много,  много.И  при  болестта  на  Фабри,  и  при  неврофиброматозата  има  голямо
увреждане на нервите, което също причинява тревожност.Имам съвсем различен поглед
върху живота.Марихуаната обърна живота ми и ми показа колко красиво е да си жив.”
Джеймс

„Никога през живота си не съм бил по-добър психически.Използвам RSO от две години и
съм спрял всичките си лекарства и имам нужда само от масло от време на време.Ще
взема няколко точки и имам чувството, че изобщо не съм биполярна ... и страдах от това
толкова  дълго...Вярвам,  че  ми  спаси  живота  и  помогна  и  при  много  други
заболявания...Чувствам се благословен, че имам знанията и способността да израствам и
да правя свое ИСТИНСКО лекарство.

Започнах преди две години този юни и приемах само 65 mg на ден.Използвах щам Blue
Cheese,  който  е  показателно  доминиран  и  с  високо  съдържание  на  CBD  и  по-ниско
THC.Опитах също така оцветяване със сатива,  което беше твърде силно и ме накара
малко  да  се  тревожа,  така  че  се  върнах  към  оцветяването  с  индика  и  то  направи
чудеса...Приемах го всеки ден в продължение на 30 дни и сега трябва да го приемам само
когато започна да се чувствам малко...Освен това работи чудесно при диабета на съпруга
ми и припадъците на баща ми, а ракът на моя приятел е в ремисия...Наистина направи
страхотни неща в живота ми.Успех и се надявам да намерите щам, който работи добре за
вас.” Сара

„Абсолютно.Това  е  единственото  нещо,  което  ми  помогна  при  тревожност  и
посттравматично  стресово  разстройство.Отбих  се  от  4  лекарства  с  рецепта  за
антидепресанти (след десет години експериментиране с всеки наличен мравки-депресант
и не успях да намеря такъв без изтощителни странични ефекти) и вече не се самолекувам
с алкохол.От години страдам от тревожност и посттравматично стресово разстройство
след  тежка  автомобилна  катастрофа  през  2007  г.Никога  не  съм  карал  4  години.Сега
обратно на работа,  шофиране за Homecare Agencyотново и дължа живота си на това
растение.” Дона

„Помага  изключително  много  при  депресия,  която  придружава  хроничните
заболявания.Не можех да се концентрирам, за да остана в гимназията, но с помощта на
канабис  успях да „надстроя“  в  колежа от  Gr.9-12 за  6  месеца.Нямам представа  защо
нямам  посттравматично  стресово  разстройство  от  години  на  насилствено  физическо
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насилие, освен че съм употребявал редовно канабис, така че може би това има нещо
общо с него.Броят ли се тези неща?" Лори

„Да.Страдал  съм  от  ADHD,  PTSD,  депресия.Сега  не  пия  лекарства  заради  маслото."
Джериса

„Тревожност, атаки на паника и депресия.Цветя повече от масло.Пушещите цветя Индика
имат тенденция да влошават тревожността, ако съм в средата на добра атака.Въпреки
това лекарствата, вливани с масло, никога не са правили това.Без значение от какъв щам
е получено маслото." Сара

„Баща ми е ветеринарен лекар и страда от посттравматичен стрес.Маслото и пъпките му
помагат много!“ Джени

„Помага  при  пристъпите  на  тревожност  на  дъщеря  ми.Намалява  честотата  и
интензивността." Сузан

„Имам биполярно разстройство, посттравматично стресово разстройство (битка през 1991
г.  в  Кувейт)  и  страдам от  тревожност  и  безсъние.Канабисът  помогна  при  всички  тези
симптоми и въпреки че лекарите ми казват, че влошава симптомите (бул-хокей), знам със
сигурност, че ми помогна да запазя контрол над себе си и предотврати много наранявания
на другите в много трудни времена .Кълна се в това.” Адриан

„Определено помага за стабилизиране на биполярното, лекарствата, които получавате от
лекаря, или ще ви убият, или ще навредят на сексуалния ви живот. Андрю

„Използвам  индика  за  болка  и  сатива  за  моите  PTSD  и  проблеми  с
тревожността.Намирам,  че  комбинацията  от  двата  щама  балансира  проблемите  ми  и
забавя хиперактивността ми до ниво, което ме спира да представлявам опасност за себе
си." Стюарт

„Понастоящем бавно работим върху намаляването на неговите психотропни лекарства за
биполярно.Лекарите  му  са  твърдо  настроени  срещу  това.Виждам,  че  предписаните
лекарства правят „каша“ от ума му.Вече постигнахме невероятен успех с RSO, така че
сега разглеждаме това.

Съпругът  ми  е  двуполюсен  със  силен  акцент  върху  манията.Дълги  години  се  е
самолекувал  с  алкохол,  но  когато  се  изтрезня  преди  4  години,  оттогава  се  бори  с
манията.Само обезпокоителното разнообразие от лекарства държи манията настрана.Но
също така го кара да изглежда, че има Алцхаймер.Самолечението с алкохол помага в
продължение на много години,  но алкохолизмът е  проблем,  който също трябва да се
справи.Сега просто ни писна от лекарствата.Така че отново ще взема нещата в свои ръце.

На лекарствата качеството му на живот е гадно.Само намаляването на едно от многото му
хапчета  на  ден  прави  разлика  (току-що  започна  да  намалява,  така  че  трябва  да  е
постепенно от страх от маниакална атака).Той е в RSO от около 2,5 месеца за други
проблеми с  най-невероятните  резултати.Така  че  сега  се чувствам в  безопасност,  като
намалявам лекарствата  му  бавно.Това  помогна  сега  да  се  атакува  този  друг  здравен
проблем!“ Дебора

„Използвах го в продължение на 12 месеца, след като се освободих от пристрастяване
към химически вещества.Не само ми помогна да заспя, но и помогна със симптомите на
отнемане по „учебник“, които изпитвах като посттравматичен стрес, депресия, тревожност
и  много  други  проблеми  с  психичното  здраве.Излишно  е  да  казвам,  че  се  опитах  да
споделя факта, че THC и лекарствата до голяма степен поддържаха здравия ми разум и
психичното здраве заедно, докато бях на лечение. Шантел
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„Проблемите  с  алкохолизма  /  злоупотребата  с  вещества  трябва  да  се  считат  за
„квалифицирани  условия“  в  държави  с  такива  медицински  закони.Медицинската
марихуана спаси живота на много алкохолици." Джим

„Едно  оризово  зърно,  струващо  на  ден  за  около  пет  месеца,  напълно  излекува
тревожността и депресията ми... Изминаха почти 2 години от приема на маслото и няма
връщане на симптомите.” Даниел

„Прекратих антидепресантите си,  лекарства против тревожност и опиати в рамките на
една  седмица след приема на  маслото.Мисля,  че  бях  в  сериозна  опасност  да  загубя
топчетата си.Слава богу за сълзите на феникс.” Еди

„Помага на моята депресия и тъй като съм сериозно увреден, страдам от доста депресия
от липса на активност и болка.“ Рик

„Имах лош период след раждането на сина ми,  депресия след раздялата и  загубих и
двамата си родители.Канабисът беше пратен от Бог!! Лорен

„Това помогна безкрайно на стреса и тревожността ми през последните няколко години,
всъщност буквално изчезва за добър период от време.Никакви лекарства не са действали
по същия начин...” Стюарт

„Помага срещу загуба на сън поради тревожност и пристъпи на паника през нощта, ако се
приема  1  час  преди  лягане.Това  е  облекчение,  всеки,  който  изпитва  липса  на  сън  в
продължение на месеци, знае колко изтощаващо е това.Освен това ви поддържа в добро
спокойно настроение през голяма част от деня.” Кат

„Помогна ми с мигренозно главоболие, обсесивно-компулсивно разстройство, тревожност,
несигурност,  комплекс  за  малоценност,  обобщи  всичко  и  излекува  едно  депресирано
същество за 3 седмици. Ридхи

„Проблеми с хроничен стрес, които създават високо кръвно налягане.Моите нива на стрес
незабавно  се  успокояват  чрез  канабис.Вейпингът  помага  през  лошите
моменти.Придвижвам се само към хранителни продукти и недостатъкът на този метод е
да  чакам  системата  ми  да  усвои.Имах  достатъчно  практика,  че  мога  търпеливо  да
изчакам половин час и ако моментът е особено напрегнат, се връщам към моя изпарител.”
Анди

„Имам счупен гръб и увреждане на нервите и канабисът е единственото лекарство, което
ми помага да спя и да се справя с деня си!“ Лесли

„Помага ми да припадна през нощта, за да мога да се събудя много рано за работа.“ Мат

Редки или не толкова чести заболявания и заболявания
„Маслото от Рик Симпсън ви кара да се вълнувате да се събудите и да видите какво още
е излекувало.Някак съм обсебен от това.” Наталия

В.Здравей,  Рик/Джей  Би,  чувал  ли  си  някога  за  рядко  заболяване  Порфирия?Ако  да,
лекували ли сте някого с RSO и какви бяха резултатите?

А.Не, нямам.Но съдейки по това, което прочетох за него, не виждам причина маслото да
не помага за лечението му или да го овладее.Определено ще помогне при симптомите на
това рядко и със сигурност много неприятно състояние.

Бих спазвал протокола на нашия сайт, бих ял маслото и бих го използвал в супозитории
(по този начин ще влезе точно в кръвта).Бих използвал маслото локално в тинктура или
мехлем за кожни заболявания (това ще премахне целия сърбеж и друг дискомфорт).
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Бих ял поне 60 г  за два-три месеца,  не бих използвал никакви химикали,  просто бих
следвал инструкциите на Рик Симпсън.Ако 60 г не го излекуват или не го контролират, бих
изял още 120 г.И ако това не доведе до задоволителни резултати, тогава просто щях да
започна да разбивам маслото в себе си, един два три грама на ден или дори повече, ако
можех да го приемам, и просто щях да ям колкото мога, колкото се може по-бързо .Защо?
Защото когато маслото не ви помогне, е малко вероятно да намерите нещо друго, което
ще ви помогне.Също така, агресивните заболявания трябва да се лекуват агресивно.С
най-добри пожелания, JB

„Това може да е грубо, но все пак трябва да го кажа и не съм много за дискретност.Така че
все  още  нямам  всичко  необходимо  за  маслото,  но  бебешките  стъпки  ще  стигнат
дотам.Имах обаче този хемороид, който винаги се връща.Имах три деца на възраст 5,3,1
и първото ми бебе без хемороиди второто ми бебе само един хемороид моето трето
добре беше един хемороид и той изчезва и се връща, изчезва и се връща.Купих всичко
под слънцето  нищо не работи.Така че  казах  какво,  по дяволите.Взех около  1/8  чаена
лъжичка  киф  1/4  чаена  лъжичка  кокосово  масло,  щипка  сушена  лавандула  и  щипка
сушена лайка и два листа мента.Смила съм всичко заедно.Приложих го веднъж вчера за
секунди.  Вече не ме боли тази сутрин,  почувствах се като изпуснат балон.Нанесох го
отново, сигурен съм, че в следващите ден-два ще изчезне напълно.Както и да е, моята
гледна точка е, че спестих пари, като го лекувах у дома с това, което имах, по-бързо и по-
здравословно  от  правителствената  версия  и  доказателството,  че  канабисът  има  луди
лечебни  сили  и  само  си  представете,  че  ако  използвах  масло,  той  вече  щеше  да
изчезне.Друго мое тригодишно дете падна от камиона.  Нямах мехлем,  нито пероксид,
нищо  върху  мен,  докато  пътувахме.Така  че  извадих  моята  смес,  плеснах  малко  по
коляното  й  и  на  сутринта  изглеждаше,  че  кората  е  от  преди  месец.Кажете  сбогом
Neosporin ill спестете моите стотинки!Мир любов и канабис.” Мони

"Уважаеми  г-н.Рик  Симпсън,  нека  първо  да  кажа,  че  семейството  ми  те  смята  за
невероятен и бихме искали да сме по-близо до теб, за да можем да ти помогнем с твоята
невероятна  работа.Използвам  медицински  канабис  от  14  години  за  хронична  болка,
дължаща  се  на  политеистичен  синдром  на  яйчниците  и  артрит.Поради  10-те  години
аптечни  отрови  бях  по-болна,  качих  90  паунда  и  бях  ужасно  пристрастена  към
предписания от д-р фентинол.Започнах маслото преди 7 седмици и всичко, което мога да
кажа, е, че се случват чудеса!За шест седмици кръвната ми захар вече е контролирана до
степен, че не са необходими хапчета, загубих 28 паунда без никакви усилия.Започнах да
се паникьосвам, че ставам по-болна, въпреки че се чувствах по-добре от всякога!След
много тестове, които накараха лекарите да се почесат по главите и да кажат, че това е
чудо!Сега  не  само  няма  нови  фиброиди,  тумори  или  образувания,  но  и  досегашните
миоми и  т.н.  ИЗЧИНЯВАТ!Няма признаци,  че  болестта някога е  била налице!Все  още
имам изследвания, за да видя дали е изчезнало и от бъбреците, но в сърцето си знам, че
и те ще изчезнат.Благодаря ти, Рик Симпсън, ти вършиш Господната работа, Бог да те
благослови, както и мен, като намериш страницата си.” Ани

„Толкова  добра  новина  JB  &  RICK!!!Днес  отидох  на  лекар  за  резултатите  от
изследванията!Моята  щитовидна  жлеза,  която  беше  слабо  активна  и  лекувана  в
продължение на 22 години, сега е прекалено активна!Самият аз приемам RSO на пълен
работен ден от един месец, също така втривам тинктура право в гърлото си и също така
изпарявам RSO!Толкова съм щастлива от  това!Той е наистина страхотен лекар,  който
беше  там  и  ме  подкрепи  през  всичко  това  и  знае  много  добре,  В  действителност
ИЗПОЛЗВАМ RSO OIL!Тъй като е лекарят, той все още иска да ми направи ултразвук на
щитовидната  жлеза,  за  да  провери  за  възли!Какво  мислите  за  ултразвука?Винаги  ще
приемам това масло с гордост до края на дните си, чувствам се правилно, това е целта,
нали!Лекарствата с рецепта са ЗЛО!Имам и много други здравословни проблеми, които в
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момента лекувам с това прекрасно масло!

Киари Малформация тип 1 на мозъчния ствол също имам тежък карпален тунел и много
повече!Днес съм на 45 години, не се чувствам пребит и наранен, както се чувствах преди!
Споменах ли, че имах и мозъчна операция преди 7 месеца и не съм употребявал никакви
наркотици  след  операцията  поради  чернодробна  недостатъчност  от  лекарствата!
Наистина съм доказателство,  че това масло е от БОГ!Това е всичко,  което трябва да
приемаме като лекарство!Благодаря ви JB и Rick за всичко, което правите от дъното на
сърцето ми!Без повече лекарства за щитовидната жлеза, УРА!!!!!!!!” Марджен

--  Поздравления,  Марджен.Що  се  отнася  до  ултразвука,  добре,  мисля,  че  знаете
отговора.Колкото по-малко сканирания, толкова по-добре, това е всичко, което мога да
кажа.Аз  лично  не  бих  се  доближил  до  някой,  който  не  би  ми  казал  за  маслото  в
продължение на 22 години, но ако смятате, че тези хора все още имат какво да ви кажат,
не се колебайте да говорите с тях, а именно ако наистина се интересувате от това, което
имат да кажат относно медицината.Но това е всичко, което бих им позволил да правят,
само да говорят, така че няма да могат да ви наранят толкова, колкото биха, ако успеят да
ви убедят да погълнете хапчета по техен избор.Най-добриятпожелания и се пазете от
онези, които прекараха 22 години,  давайки ви грешни съвети.Бъдете щастливи,  че сте
преживели тяхното „лечение“, други не са имали такъв късмет.JB

„Имам  и  хипотиреоид  (болест  на  Грейвс).Открихме  го  преди  17  години,  когато  бяхме
бременна  и  родихме  дъщеря  ми  15-седмична  премия  поради  това  (бях  на  общо  14
лекарства,  включително  3  наркотични  болкоуспокояващи  за  тежко  напреднала
дегенеративна дискова болест в  долната част  на гърба и сколиоза в  горната част  на
гръбначния стълб/хипертиреоида (Болест  на Грейвс)  /  Диабет (Тип  II)  /  Синя склера  /
Псориазис и екзема / Хипертония / Бъбречни проблеми / Синдром на неспокойните крака
(получих този като страничен ефект от друго лекарство) / Високи нива на холестерол /
наднормено тегло (загубих над 100 фунта,  откакто слязох от коктейла от лекарства ~
миналото  лято)  **НЕ  Спазвам  ДИЕТИ**  и  винаги  съм  се  хранил  здравословно,
включително без червено месо ~ органични зеленчуци и т.н.ежедневно изцеждане на сок и
др...16 години непрекъснато пускане на хапчета на фармацевтични продукти, които сега
възлизат на НУЛА хапчета дневно!!!!

Приемам приблизително една четвърт до малко под половин грам на ден от собственото
си домашно приготвено масло от Рик Симпсън според специфичните инструкции на Рик ~
**ТРЯБВА ДА КОМЕНТИРАМ...НЕ, ПОВТОРЯМ НЕ ПРАВЕТЕ, ЕВТИНИ ОТ КАЧЕСТВОТО
НА ВАШИТЕ ИЗХОДНИ МАТЕРИАЛИ > ВАШЕТО МАСЛО, КОЕТО ПОГЛЪЩАТЕ, ТРЯБВА
ДА  Е  ПРОЗРАЧНО  И  КЕХЛИВЕН  ЦВЯТ  >>  В  ИНАЧЕ  НЕ  Е  С  МЕДИЦИНСКО  ЯДНО
КАЧЕСТВО**” Michele

„Може ли маслото от канабис да се използва за лечение на бяс?“ Аами

-- Аами, да, но вероятно ще изисква поставяне на пациента в кома за известно време, с
много високи дози масло, особено в напреднали случаи.JB

„Вчера дадох малко масло на мой приятел, който получи варицела, след като отиде в
болницата.Предложих на този човек да загрее малко зехтин, да го смеси в RSO и след
това в крема, който този човек използва.Този човек просто ми изпрати съобщение, за да
каже: „Питър, не мога да ти кажа колко съм благодарен за това невероятно масло!СВЯТИ
МАРКИ.Без дума за лъжа: най-злото „джоб“, което имам, първият, който се появи „ground
zero“, който остана най-големият и най-гаден през цялото време, докато бях болен – току-
що изсъхна и струпата се отдели ЧИСТ в рамките на около два часа след нанасяне на
маслото.Аз съм конвертор!Свети ад!Използвах го по целия скалп и най-лошите петна по
тялото  ми  -  косата  ми  изглежда  малко  мазна,  но  вече  се  чувствам  толкова  по-
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добре.Наистина е невероятно.ЕХА!Не е нужно много, за да убедиш някого в истината.”
Петър

--  Благодаря,  Питър,  браво.Маслото  от  конопено  семе  и  RSO  също  работят
страхотно.Много зехтин на пазара не се произвежда от маслини, в света няма достатъчно
маслини  за  целия  „зехтин“,  който  се  произвежда  и  продава  по  целия  свят,  така  че
шансовете  ви  да  бъдете  измамени  са  по-малки,  когато  закупите  масло  от  конопено
семе .Освен това,  той прониква в кожата и навлиза около инч и половина дълбоко в
тъканта, което също е чудесно за заздравяване.И не е толкова мазна като зехтина.JB

„Ако дислексията не е в списъка,  може би трябва да бъде.Забелязах способността да
пиша  100  пъти  по-добре  от  всякога,  преди  да  се  излекувам  от  други  неща.Ужасният
страничен  ефект  от  излекуването  на  диабет  тип  2:  няма  повече  артрит,  ишиас,
затлъстяване или дислексия.Хахаха!!" Петър

„Това не е лек за рак или нещо подобно, но исках да уведомя Рик, че вече почти година
куцам на дясната си пета.Не съм сигурен какво не е наред с него и знам, че докторът ще
ми даде лекарства,  които  не  се  чувствам комфортно  да  приемам,  така  че  просто  се
справих с болката.Наскоро ни запознаха с RSO чрез приятел Чарлз и започнахме да го
правим.През последните два дни поглъщах маслото няколко пъти на ден и тази сутрин се
събудих и не куцах.Мъжът ми го забеляза веднага.Той отбеляза, че маслото трябва да
работи своята магия!Благодаря Рик Симпсън![:)] Чувствам се прекрасно!" Х

-- Скъпи H, благодаря за добрите новини, винаги обичаме да чуваме за тях.Бих смесил
маслото с масло от конопено семе или зехтин и бих направил тинктура и бих използвал
маслото локално.Разбира се, яденето на маслото е ключът към истинското изцеление и
всички инструкции как да използвате маслото са на нашия сайт.С най-добри пожелания,
JB

„Преди шест дни помогнах на двама мъже с рак на черния дроб и диабет.Един приятел,
химиотерапевтът,  имаше изгоряла уста,  изгорени устни.Беше 225 паунда,  сега 139,  не
можех да ям, спи, много уморен.Е, той ме пита много за RSO.Винаги го възпитавам.Аз
съм на него от 6 месеца.Но след като двамата му братовчеди починаха преди 6 месеца, и
двамата от рак, 1 черен дроб.И рак на щитовидната жлеза.Говоря и с двете семейства, те
искаха да опитат RSO, но се страхуваха, че правителството ще им вземе домовете или
ще го хвърли в затвора.И двамата починаха.ПОЧИВАЙ В МИРбратя.

Но тези мъже са на РСО вече 6 дни, отидох да го проверя, както му обещах.Той беше
изумен,  че  може  да  яде  отново  и  каза,  че  не  може  да  спре  да  яде.Това  е  хубаво
нещо.Защото,  когато  започна маслото,  беше кости.Изглеждаше болна.Но само след 6
дни...болната уста изчезна.Той каза: „Бяхте прав, чувствам се много по-добре.“ Той отново
има енергия, много.Изглеждаше толкова добре и много цвят.RSO.Благодаря ти отново Рик
Симпсън.Още  няколко  щастливи  пациенти  с  рак.Да  живееш  и  да  се  чувстваш
фантастично.Мир, любов и канабис лекуват” Рон

„Моят болногледач има пациент, който е диагностициран с лупус и отравяне с живак в
тялото  й.След  около  година  досега  с  използването  на  нейното  домашно  масло,
отравянето с живак напълно изчезна и лупусът е почти изчезнал.На всеки 2 седмици са
правени космени фоликули, за да се види точно какви и колко отрови има в тялото й за
актуализациите на нейния успех.Наистина е невероятно какво може да се излекува по
естествен път.Струва малко, но все пак е по-здравословно и си струва живота!” Джеси

„Поставиха ми диагноза първична миелоидна фиброза, взех лекарства, които помогнаха,
но не бях доволен поради нарастващи болки и липса на апетит и спадане на кръвната
картина,  увеличен  размер  на  далака,  безсъние.След  като  приемах  това  лекарство  в
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продължение на  една  година  и  не  усетих  реална  фундаментална  промяна,  реших  да
опитам RSO, само 1 месец на маслото, болката ми не съществува, апетитът се върна,
кръвната картина се покачва, спя като камък. Aguae

„Използвам го за лечение на моята медицинска аномалия… Няколко болници в моя район
казват, че не би трябвало да е възможно… но RSO е невероятно… Отхвърлям VP шънт в
тялото си, имам заболяване на съединителната тъкан и няколко други редки проблеми…
4 мозъчни операции за 36 дни и отказах да напълня наркотиците……само медицинска
марихуана, RSO и дишане… Никога не съм се излекувал толкова бързо в живота си…
Дори когато моите лаборатории показват, че тялото ми е толкова прецакано, болката ми е
всъщност не е толкова зле...” Кейти

„Маслото от канабис лекува моя PCOS (Синдром на поликистозните яйчници).Повечето от
симптомите  ми  са  контролирани.Спирам  всичките  7  лекарства,  които  приемах  за
него.Периферната  невропатия,  която  имах,  изчезна  и  усещането  се  върна  в  краката
ми.Моят метаболитен синдром е контролиран.Отслабвам до 130 паунда.

Многото  симптоми  на  СПКЯ  и  метаболитния  синдром  са  изчезнали:  Хормоните  са
балансирани (тестостеронът е твърде висок на 180, сега надолу до 40).Моята инсулинова
резистентност  (кръвна  захар)  е  под  контрол.Лептинова  резистентност  (хормон,  който
казва  кога  сте  сити)  се  контролира.Получава  месечна  менструация  след  15  години
аменорея (липса на менструация) и ановулация (липса на овулация).Болката в нервите
при диабет изчезна.

Апетитът ми е контролиран.Маслото помогна за преодоляване на пристрастяването към
захарта.Загубени 120 lb за една година (10 lbs/месец) - симптомите на PCOS включват
затлъстяване, затлъстяване в горната част на тялото и затруднено отслабване.Кистите
под  мишниците  и  в  китката  ми  изчезнаха.Артритът  рядко  боли  и  ако  го  боли,  това
означава, че е време за повече масло.

Хидраденитът  Suppurativa  (деформирани  фоликули,  кистозно  акне,  черни  точки)  се
контролира/намалява.Acanthosis nigricans (тъмни петна по кожата, груба кожа, белези на
кожата) са изчезнали.Висцералната мазнина се губи незабавно (опасни мазнини около
органите, сърцето и черния дроб).По-малко акне, кисти и враснали косми.По-добър тен
(по-малки пори, изчезнали тъмни кръгове около очите) Хирзутизъм (нежелано окосмяване
при жените по лицето,  шията,  гърдите,  гърба и стомаха).намалена,  но не изчезна.По-
добре спете по-дълбоко и през нощта.Вече няма болка от шпори на петите и плантарен
фасциит.Няма  повече  главоболия.  Интракраниалната  хипертония  е  облекчена,
мускулните и нервните болки, налягането в раменете, врата и задната част на главата
драстично  намалени.Симптомите,  подобни  на  световъртеж,  на  постоянно  замаяност  и
замаяност  са  изчезнали.Промените  в  настроението  се  контролират.Няма  повече
хемороиди.

Хроничната възпалено гърло (повтарящо се възпалено гърло от киселинен рефлукс) е
излекувана  и  изчезна.(киселинен  рефлукс  обаче  остава,  тъй  като  храната  го  засяга
ежедневно).Сезонните алергии са изчезнали (хрема/запушен нос, излишна храчка сутрин
и сърбящи очи).Хранителните алергии намаляха (случайно  изядох скариди,  реакцията
беше по-бавна от обикновено, но все пак трябваше да приемам бенадрил).Облекчаване
на болки в гърба.Пръстът на спусъка изчезна.Симптомите на синдрома на раздразненото
черво  IBS  са  под  контрол.Кръвното  налягане  е  понижено.Белегът  от  операцията  на
карпалния тунел зарасна напълно.

Излекувал  съм  няколко  изгаряния  с  комбинация  от  масло  от  канабис  и  кокосово
масло.Приятелят ми изгори силно ръката си и ден след употреба на маслото нямаше и
следа  от  това.Холестеролът  ми  все  още  е  висок.Преминах  през  период  на
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детоксикация/херксиране,  при  който  трябваше  да  се  откажа  от  маслото  или  бих  се
захвърлил по-лошо.Продължавам да се връщам към същата доза.Слабите черни дробове
работят в моето семейство и СПКЯ е свързано с candida albicans и много хора трябва да
се  справят  с  реакция  на  Херксхаймер,  ако  дрождите  се  преработват  през  черния
дроб.Освен това преминах към органични храни и спрях да ям рафинирана захар, така че
това  също  може  да  бъде  част  от  детоксикацията.Изглежда,  че  маслото  не  влияе  на
холестерола  ми,  но  колкото  повече  изследвания  правя,  толкова  повече  виждам,  че
холестеролът не е толкова лош, колкото хората мислят, и докато има възпаление, ще има
холестерол.Това  е  защитният  механизъм  на  тялото  срещу  него.Така  че  не  се
притеснявам.” чрез Aamann

„Синът ми има рядко бъбречно заболяване, наречено FSGS, и той използва лекарството
през  последните  2  години.Кръвните  му  изследвания  винаги  показват  нисък  албумин
(протеинът се разлива в урината, което понижава нивата на албумина в кръвта).Откакто
започна приема на лекарството (1/4 оризово зърно в PM) кръвната му картина се подобри
толкова много, че неговият нефролог е изумен.Последните резултати, които се върнаха,
показаха  нивата  на  албумин  на  "нормален"  човек.Нефрологът  каза:  "Не  знам  какво
правиш, но продължавай така." При този тип бъбречно заболяване пациентът обикновено
може да очаква трансплантация в  рамките на 8  години от диагнозата.Синът ми беше
диагностициран на 2 години и сега е почти на 25.Той все още има и двата си бъбрека и и
двата функционират като „здрав“ човек, който няма бъбречно заболяване.Нефрологът се
чеше  по  главата.Ние  също  посещаваме  натуропат  и  го  правим  през  последните  17
години.Той също беше огромна помощ, но ЗНАМ, че лекарството е това, което коригира
производството на албумин.Има много болести, които могат да бъдат излекувани с това и
аз наистина вярвам и знам, че това лекарство е помогнало както на мен, така и на моя
син.Благодаря ти!!"

„Нашият син има Niemann Pick  тип C и ние използваме масления метод на Рик  от 1
февруари.От 15+ средни гърчове на ден, докато е буден, и безброй, докато той спи, до
само 2 grand mal през последните 56 дни.Сега започваме да изпитваме малки фокални
припадъци.Бихте  ли  предложили  да  направите  ново  масло  и  да  смените  щамовете?
Кевин

-- Да, Кевин.

„Да се придържате към друг щам с високо съдържание на THC или е добре да смесвате
щам с високо съдържание на CBD като Harlequin с друг щам с високо съдържание на THC
като Candy Kush?“

-- Бих направил две отделни масла, не бих искал да разреждам моя RSO с CBD.Колкото
по-мощен и успокояващ, толкова по-добре ще действа като лекарство.JB

„Тъй като правите това от известно време, бихте ли препоръчали да се придържате към
маслата с по-висок THC, вместо с по-високите CBD масла?Не искам да вървя по пътя на
мрежата на Шарлот, защото видяхме страхотни резултати в щама с по-висок THC, който
използвахме.Но аз съм любопитен за Арлекин.Или етова твърде подобно на CW?"

--  Отново,  Кевин,  бих направил RSO от най-мощния и успокояващ индика доминиращ
щам,  който  мога  да  получа.Тогава  може  би  ще  направя  отделно  масло  с  високо
съдържание на CBD и след това ще оставя на пациента да избере кое работи най-добре
за  тях.В  идеалния  случай  пациентите  биха  могли  да  избират  от  стотици  видове
масла.Точно като в магазин за вино – всеки харесва това, което харесва и няма как да се
каже кое вино ще му хареса най-много.
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Възстановяване на зрението
„Току-що  направих  партида  „конопено  масло“  преди  няколко  вечери  и  партида
масло.Давах маслото на пациентка с мозъчен тумор, преди да приеме маслото тя беше
почти сляпа,  след  един месец приемане на маслото зрението й  беше почти  напълно
възстановено.Няма да  получите  същите  резултати  от  маслото.Получавате  медицински
резултати  от  маслото,  но  маслото  е  много  по-концентрирана  форма  на  лекарства  и
работи за почти всичко, нещата са просто невероятни." Дион

„Приемането през устата възстановява зрението на майка ми.Тя е законно сляпа с лявото
си око.Нараняване я остави без леща и няколко операции я оставиха с глаукома.Тя е в
RSO от година и половина - използва го ежедневно.Тя никога не забеляза колко се връща
зрението, докато не сложи малко грим на очите.Тя е сляпа за това око от 40 години, така
че се е обучила как да нанася грим за очи със затворени очи.Това беше единственият
начин, по който можеше да го приложи към доброто си око, беше да затвори доброто си
око,  оставяйки я  напълно сляпа.Е,  последният път,  когато затвори доброто си око,  тя
всъщност започна да вижда и фокусира от сляпото си око.Тя носи грим само от време на
време, така че не е сигурна колко време е минало, преди зрението й да започне да се
възвръща,  но след като е била на масло повече от година,  вече може да разпознава
изображения, цветове и дори да чете определени неща от лошото й око!Държах торба с
чипс Lays и от другата страна на масата тя можеше да чете lays.Тя смята, че ако има нова
леща, зрението й ще бъде напълно възстановено.За да получи нова леща, тя трябва да
бъде включена в списък на донори на органи- не съм сигурен, че застраховката й ще
покрие нещо подобно, така че за сега- Това масло й даде чудо- чудо на зрението, където
някога  е  имало  само тъмнина  !Така  че  бих  казал,  че  НЯМА НЕОБХОДИМИ КАПКИ -
Просто постоянно снабдяване!Сега, започнете да засаждате своето лекарство!О, да, тя И
НЯМА ДОКАЗАТЕЛСТВА за ГЛАУКОМА!“ Линдзи

„Използвам масло от канона за моята глаукома и то започва да действа в рамките на 10
минути.Усещането  за  вцепенено  яйце  в  окото  ми изчезва  и  изчиства  замъгленото  ми
двойно зрение.Никога не съм имал болки в тялото, така че не знам дали действа при
болка,  но  съм  сигурен,  че  ще.Аз  съм  на  47  и  нямам  болки,  може  би  защото  вече
използвам  масло  от  канона.Вече  нямам  нужда  от  Wellbutrin  или  Adderall,  канабисът
излекува моята депресия и ADD/ADHD.Помага и на моята тревожност, докторът искаше
да ме сложи на Klonopin.Хахахаха уау.” Ребека

„Днес баща ми, който страда от дегенерация на макулата и е почти напълно сляп и на
двете очи, отиде отново на лекар, след като ми взе сълзите на Феникс през последните 6
месеца.Днес лекарите бяха изненадани,  защото зрението му,  което  не направи нищо,
освен  да  се  влоши,  започна  да  се  подобрява.Нервните  окончания  започнаха  да  се
свързват отново и той направи тест днес с 20/20 в ДЯСНОТО ОКО.КАНАБИС ЛЕКУВА.Бях
му дал  Phoenix  Tears,  които  се научих да правя от  Рик  Симпсън.Това  е  много добър
ден.Това доказва силата на канабиса.” Грег

„Добре, така че мисля, че повечето от нашите читатели свикнаха с факта, че конопеното
масло лекува рак, особено когато се произвежда и използва правилно и когато пациентът
следва инструкциите на Рик Симпсън.Тогава сте ме виждали да говоря за диабет, артрит,
болест на Крон, МС и всякакви други заболявания.Някои вече са го преодолели и знаят,
че маслото вероятно наистина е лек за всичко или поне изглежда така, някои не са.След
това  измислихме  лечение  на  изгаряния  и  премахване  на  стари  белези  -  лесно  за
доказване,  много  са  го  правили.Тогава  казахме,  че  маслото  възстановява  косата  на
плешиви петна -  и  топрави.Тогава  споменахме еректилната  дисфункция и мнозина  си
помислиха, че е прекалил.Но изчакайте, докато прочетете тази препоръка:
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„Имам 2 родители, които се нуждаят от записване на показанията им!Майка ми връща
сайта си в сляпото си око, (След като е била на маслото) тя всъщност може да вижда
цветове и форми вече дори със затворено око и баща ми е излекувал диабета си." Линдзи

-- Благодаря, Линдзи Бън Роджърс, този ни оправи деня.Мога само да кажа, че зрението й
вероятно  ще  се  подобри  и  бих  препоръчал  да  използва  маслото  и  в
супозитории.Супозитории за очни заболявания?Разбира се.JB”

„Приемам RSO повече от година за рак...не само че намалява туморите ми, но и зрението
ми се подобри от -650 на -400.Моят очен лекар не можеше да повярва колко много се е
подобрило зрението ми.Трябваше да сменя очилата си два пъти." Деби

Животни - Препоръки
„Излекувахме нашия бик мастиф.Дадоха му 4 месеца живот преди близо 11 месеца, след
като  беше  диагностициран  с  хемангиосарком!Толкова  се  радваме,  че  намерихме  Рик
Симпсън и масло от канабис!“ Аманда

„Нямах представа за медицинския канабис.Нашето 14-годишно куче е супер послушно и
можете да сложите пържола на пода, да излезете от стаята и тя няма да го докосне, освен
ако  не  кажете  добре.Е,  имаше  малко  запарено  масло,  което  омекваше  до  огъня  за
няколко минути и Dusty Dog сигурно знаеше, че е добро, защото тя изяде много!Това бяха
около 30 силни човешки дози на едно заседание.Чувствах се доста зле, особено когато
краката й отстъпиха и тя изпадна в полукома.Останах с нея и напих захарна вода в устата
й през следващите два дни, след което тя се събуди, повърна зелено повръщане, направи
голямо  зелено  лайно,  изпи  се  и  оттогава  е  като  ново  куче.Беше  като
кученце.Първоначално приписвах това на това, че съм щастлив,  че съм жив, но беше
нещо повече от това.Сякаш някой й беше направил фабрично нулиране.Това ни накара
да разгледаме лечебните свойства и да открием историята на Рик Симпсън. Адам

„Някои детски лимфоми на Т-клетъчен рак CLCT-1 ИЗЧИНЯВА!

Ще ходим на ветеринар само за тестове на всеки три седмици за CBC за измерване на
нивата на калций и FNA за проследяване на червено-бялата кръвна картина за ракови t-
клетки.Тя вече не се нуждае от предписани лекарства, но ние ще я държим на маслото от
Рик Симпсън, което лекуваше рака всеки ден до края на живота й.Ние сме благодарно
семейство.” Някакво Хлапе

„Кучето ми има остеосарком (рак на костите).Преди седмица му ампутираха крака, а след
седмица  трябва  да  започне  химиотерапия.С  неговия  рак,  той  обикновено  се
разпространява  в  белите  дробове,  95%  от  кучетата  умират  от  рак  на  белия  дроб  в
рамките на една година.Ако беше вашето куче, бихте ли започнали маслото сега и все
още да  правите  химиотерапията,  или  без  химиотерапия  и  директно  масло?За  хората
започвате с оризово зърно, с куче от 70 фунта, бихте ли започнали с 3-та от това два пъти
дневно?Благодаря, че прочетохте това и с нетърпение очаквам вашия отговор.” Еда

„Еда,  маслото  спаси  скъпото  ни  куче  Софи.Тя  умираше.Дайте  на  кучето  си  маслото
възможно най-скоро...Химиотерапията ще я убие.Молитви с вас...” Брустър

„Лекувах тумора на моето куче на ухото му с RSO...Беше ГОЛЯМО и сега го няма!!!!”
Андреа

„Кучето ми имаше тумор, който ветеринарният лекар не искаше да оперира!!Продължава
да се отваря и да се заразява.Използвах моето RSO масло, смесено с кокосово масло, и
прилагах локално ежедневно, докато туморът изчезне.Няма растеж вътре или отвън на
моето момче!“ Борис
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„Имаме три бебета с козина на възраст 10, 9 и 8 години, които лекувам ежедневно с RSO
като превантивна мярка.Лекувал съм и техните различни рани и локални петна с голям
успех.Благодаря ти Рик!” Вирджиния

„Току-що получих някои наистина страхотни новини за кучето на моите приятели, които
просто  трябваше  да  споделя!Преди няколко  месеца  нейният  питбул  Максимус  имаше
тумор в единия от задните си крака, който растеше извън контрол.Ветеринарният лекар
каза на моя приятел, че трябва да плати над 3 бона, за да му ампутират крака, иначе ще
се  разпространи  и  той  ще  умре  в  рамките  на  една  година.Това  беше  преди  около  4
месеца.Тогава,  когато  видях  статуса  й  за  планираната  му  операция,  й  изпратих
съобщение и предложих вместо това да го храня с масло от канабис.Тя реши,  че ще
опита  естественото  лечение,  преди  да  направи  нещо  драстично  и  необратимо  като
ампутация.За щастие за нея (и Максимус),  тя вече имаше карта за канабис,  тъй като
живее в Калифорния.И така, тя отиде в диспансера за канабис и взе малко.Тя го хранеше
с 1 капка масло с размерите на грахово зърно, два пъти дневно с храната му.Веднага тя
каза,  че  е  забелязала,  че  той  изпитва  по-малко  болка  и  се  чувства  много  по-
комфортно.Освен това хранителните му навици се върнаха към нормалното.След няколко
седмици той дори можеше да тича без да накуцва, така че тя отмени операцията му и се
придържа към естественото лечение.Тя току-що се прибра от ветеринарен преглед днес и
разбра,  че  туморът  му  е  НАПЪЛНО  ИЗЧИНЕН.Не  е  останала  следа  от
тумора.Ветеринарят беше наистина шокиран, когато му каза как го е излекувала.

FYI: Това е третото куче, което познавам, което е било спасено от масло от канабис.Също
така  познавам  много  хора,  които  също  са  били  спасени.Ако  все  още  смятате,  че
канабисът не лекува рак, значи не сте обърнали внимание.От години знам истината и
никога не съм намерил някого, животно или човек, който маслото от канабис не е успяло
да спаси. Лара

„Имам съсед, който успешно отстрани тумори на кучето си в рамките на един месец, като
й  даде  лекарството.Продължавайте  и  да,  много  малки  дози,  тъй  като  Рик  заяви,  че
техният метаболизъм е много висок, така че те се подобряват много по-бързо от нас. Кови

„Да, това ще помогне на вашето куче.Кучето ми имаше гърчове, но нито един след като го
започнах с маслото!” Shelagh

„Използваме го  за  лечение  на глаукома на нашите  любими басет  хаунд.Тя  е  на 12 и
показанията й за очно налягане бяха между 60 до 70 и те казаха, че може да се наложи да
отстранят  окото,  ако  достигне  80,  така  че  започнахме  да  използваме  маслото  през
последните няколко месеца и последният й тест за очно налягане измери САМО 8! !!Това
е  под  нормалното  ниво  на  очно  налягане  и  очният  лекар  е  съгласен,  че  е  добре
документирано при лечението на глаукома.Ние й даваме само много малко количество на
главичката на карфица дневно и всичко по-голямо тя наистина се удря, но просто има
добър сън и можете да видите подобрението на очите, когато се събуди.Маслото също ми
помогна да се откажа от лекарствата за разреждане на кръвта Варфарин, които толкова
мразех,  и също така да го приемам всеки ден и никога не се чувствах по-добре и да
комбинирам  с  диета  без  ГМО,  където  е  възможно  и  общо  добро  хранене  и  малко
упражнения и аз наистина съм нов човек.Сила на това ИЗВЪРХОДНО масло и благодаря
на Рик и всички, които популяризират това невероятно лечебно растение.” Дийн

„БОГ ДА БЛАГОСЛОВИ JB и Рик Симпсън за вашата лоялност към хората, които имат
най-голяма  нужда  от  вас.Ще  направя  своя  собствена,  когато  мога,  за  да  помогна  на
хората,  които  познавам,  които  се  нуждаят  отчаяно.Дъщеря  ми  направи  малко  от
подстригване за тумор на кучето си.Четири дни употреба, тя каза, че изглежда сякаш е на
път да падне.Все още чакам крайните резултати.БОГ пред ХИМИКА!” Грег

„Невероятна  история!Правя  и  приемам  RSO  за  поддържане  на  здравето,  тъй  като
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семейството ми е имало много рак.Започнах да го давам на кучетата си, тъй като и двете
имат малки тумори, а моята шетландска овчарка има дискоиден лупус, форма на кучешки
лупус.Невероятно е!За няколко седмици един от туморите на кучето се е свил със 70%, а
другото куче с лупус се справя невероятно!За първи път от години нейният зачервен,
подут  и  болезнен  нос  заздравява!Пробвах  рецепти,  стероиди,  диета  и  нищо  не
помогна.RSO лекува лупус на моето куче,  знам, че може да помогне и на хората!♥♥♥
“Ашли

„Благослови ВСЕКИ, който лекува животни!!Излекувах и ДВЕТЕ си кучета от рак.Рак на
матката на един.Рак  на кожата от  друга  страна.И ДВАТА са напълно излекувани.И аз
лекувам масивни изгаряния 3-та степен на лявата си ръка с RSO също.BLESS UP RS &
JB!!!!!!” Гоблин

„Заведох кучето си на ветеринар, защото куцаше.Докторът направи рентгенови снимки и
ми ги показа (видях масата в рамото му) и ми каза, че има около две седмици.Сложиха му
много болкоуспокояващи и това го разболя и мисля, че виждаше и чуваше неща.

Както  и  да  е,  един  мой  приятел  прави  бонбони  с  THC  масло,  така  че  спрях
болкоуспокояващите  и  му  давах  1/4  от  смукалото  на  всеки  4  часа  и  той  се  справи
страхотно, дори започна да яде отново.Накратко, върнаха го 2 седмици по-късно и отново
направиха рентгенови снимки и го нямаше, докторът каза, че никога не е виждал нещо
подобно  преди...ще  пусна  снимка...МАСЛОТО  НАИСТИНА  РАБОТИ...NO  BULLSH___”
Тами

„Без вас и вашето знание нямаше да мога да помогна на приятели и други хора в отчаяна
нужда.Толкова  е  хубаво  чувството  вътре,  когато  видиш  как  си  им
помогнал.Продължавайте  да разпространявате информацията,  аз  ще.Помага дори при
артрита на моето куче.Спрях го да куца за 2 дни.” кристал

„Отстраних  раков  тумор на  лицето  на  моето  куче  Ели.Тя  случайно  е  най-добрата  ми
приятелка.Три думи за описание на Рик...безкористен прогресивен лидер.”

„Както Рик знае, ние използваме RSO за нашите кучета и коне заедно със себе си.Струва
ни се, че животните са много по-отзивчиви от хората.Ние приписваме това не само с това
колко рецептори имат, те са наистина невинен пациент." Брустър

„Започвах кучето си с около половин размер от оризово зърно на ден през нощта, докато
тя свикне.Имайте предвид, че това ще направи кучето сънливо и може да го накара да се
замая,  но както каза JB,  те реагират бързо.Лекувах я  за  тумор директно върху самия
тумор, както и й го давах през устата 2 пъти дневно и подейства за по-малко от месец,
туморът изчезна.Късмет!" Феникс

„Най-добрият начин е да го избършете на езика си – някои кучета обичат вкуса – това
може да ги успокои и може би дори да причини уринарна инконтиненция, така че не се
притеснявайте, че са добре.За кучетата диетата със сурово месо и кости също е идеална
и ще помогне срещу рака.Намерете и хомеопатичен ветеринар. Уитни

„И двете ми кучета получават масло ежедневно (поддръжка).Ако беше опасно за кучетата,
тогава със сигурност куче, което яде около 1,5 грама масло без предишен опит, би имало
някои сериозни странични ефекти, освен да спи и да пикае в леглото.От 5-те кучета, които
третирах с маслото, всяко от тях е имало повече енергия и е реагирало положително на
лечението.Те бяха на възраст от 4 месеца до 10 години и лекуваха всичко - от порязвания
до  рак.Това  е  единственото  лекарство,  което  моите  кучета  получават,  използвам
холистичен ветеринар и тя стои зад мен и ги лекува с него.

Започнах всяко куче (20 lbs до 80 lbs) с около 1/4 зърно ориз на доза.Точно като хората,
всички те имат различни толеранси, но не видях нужда да започвам с по-ниска доза от
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тази.Най-лошото, което ще се случи, е, че ще се надуят, ако изглежда, че им е неудобно,
просто легнете с тях, те ще се отпуснат, защото вие сте отпуснати и те ще заспят.След
това,  когато  се  събудят,  ще  бъдат  пълни  с  енергия,  това  е  в  съответствие  с  всяко
куче.Дозите могат да се увеличават доста бързо, на всеки няколко дни.

Ако кучетата не харесаха това,  което изпитаха от това,  тогава те нямаше да приемат
лакомствата или храната,  които съм ги  сложил.Изглежда,  че  нямат проблеми да ядат
около екстракта си от гроздови семки, оставяйки го в купите си, но парчето храна с олиото
върху него никога не остава зад гърба си. Джей

„Преди няколко  години започнах да виждам все повече  и  повече препратки към „Rick
Simpson  Oil“  и  като  дългогодишен  потребител  на  канабис,  бях  повече  от
заинтересован.През това време загубихме нашия голдън ретривър от кръвно роден рак,
наречен хемангиосарком, за който е известно, че Голдънс се разболява.Уби я 3 седмици
след диагнозата от нашия ветеринарен лекар.Гаден бърз рак в най-добрия случай.

През  това  време  аз  и  съпругата  ми  започнахме  да  правим  и  използваме  RSO,  като
средство  за  контролиране  както  на  моята  множествена  склероза,  така  и  на  нейното
увреждане на гръбначния нерв.Голдън ретривър на един от нашите приятеливнезапно се
разболя доста и беше диагностициран с хемангиосарком и му даде максимум 2 седмици
живот от ветеринаря.Консултирах се със собствениците и започнахме да дозираме кучето
Бети с RSO приблизително една доза с размер на оризово зърно на ден с храна.

След 3 до 5 дни тя не само беше ЗА, но всъщност тичаше и играеше отново.Тя преследва
майсторите си по планинско колоездене по местните черни пътеки по цял ден и изглежда
по-здрава от всякога.При повторното й посещение при ветеринаря, в началото той беше
объркан поради предишната си диагноза и очакваше тя да умре бързо, както всички други
животни, които той е диагностицирал правилно.След това той незабавно се обърна към
лицето и заяви, че ОЧЕВИДНО е поставил погрешна диагноза на състоянието й, но след
като му казаха за лечението й в RSO, той изхвърли идеята и каза, че няма медицинско
доказателство  за  нейната  ефикасност.Отказът  му  да  повярва  в  истинско  „чудо  на
медицината“  е  доказателство  за  членството  му  в  Обществото  на  твърдоглавите
невярващи [лекари].

RSO имаше драматичен ефект върху моята МСкакто е доказано от текущите тестове,
които правя, за да следя развитието на болестите [компютърни игри, същата игра, същата
версия, различна година, всъщност го правя по-бързо и по-точно].Отслабнах и съм по-
здрав от всякога, след като напълно напуснах всички фармацевтични лекарства, които
лекарите ме караха от 15 години.И, може би не е пряк резултат от ОФ, но въпреки това
натрупах сили с използването на RSO, СЛЕД 50 ГОДИНИ пушене на тютюн най-накрая
успях,  преди  60  дни,  да  загася  последната  си  цигара  и  да  изхвърля  всички
пепелници.МНОГО съм ГОРД с този факт и съм благодарен за силата, която RSO ми даде
да се боря с ежедневните си демони.Светът обаче вече смърди повече!!!!!Освен това
приблизително 250 долара на месец, изразходвани за тютюн, вече могат да се използват
за храни с по-високо качество и по-добра степен на LIFE.Благодаря ви,  Рик  и JB.Вие
променихте живота на семейството ми към по-добро!!!!!Хареса ми книгата ти!!!” Марк

„Моята котка получаваше 1/4 -1/3 зърно ориз с размер 2-3 пъти на ден,  за да лекува
хроничните  си  възпалителни  инфекции  на  пикочните  пътища,  когато  многобройните
порции течности, антибиотици и лекарства не можеха, също го поставиха на сурова диета
и  той  не  е  имал  се  появява  отново.Разбира  се,  за  рак  бихте  използвали  по-висока
доза.Като цяло се опитвам да намеря дозата, която не изглежда да им влияе драстично -
никога няма да им навреди,  но собственикът би забелязал сънливост,  инконтиненция,
вероятно малко пиянство.Разбира се,  че при рак не ви пука -  просто ги увеличавайте
възможно най-бързо до по-високи дози постепенно.
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Това е за "поддръжка" - например моето куче, на което е премахнато око от глаукома (и се
справя СТРАХОТНО), има риск и другото й око да получи глаукома, така че аз я давам
поне  два  пъти  на  ден  с  малко  масло  и  намерих  добро  доза,  която  не  причинява
инконтиненция и т.н., но тя все още получава маслото си.Накарах я да приема повече,
преди окото да се изрече от болка.Наистина чувствам, че маслото й помогна повече от
конвенционалните болкоуспокояващи след операцията - на 1-вия или 2-ия ден тя имаше
1-2 дози болкоуспокояващи, препоръчани от ветеринар, след което отидох само в RSO, до
деня след операцията тя  вече  исках отново да играя  на топка и  беше и е  щастливо
момиче.Chloe всъщност ще оближе RSO от пръста ми - за разлика от моята котка, която
го мрази.LOL (…)

Не намирам, че RSO предизвиква безпокойство при животните - при по-високи дози се
забелязва чувствителност към светлина.

Дори използвах RSO на моя пор - беше много стар и се събуди един ден много слаб, може
би е получил инсулт.Давах му малки дози RSO през деня, за да го накарам да спи - онази
вечер сякаш се събуждаше - клатеше глава и се държейки като кучетата ми, когато ядат
канабис, просто го оставих да спи, мислейки какво ще направи тялото му направи поне,
че не го боли или страда - имах половин идея, че ще се събуди добре - за съжаление той
почина, но качеството му на живот до последния ден беше страхотно, така че смятам, че
RSO му даде най-добрия последен ден възможен.Знам, че не изпитваше болка и спеше
много спокойно и знам, че не беше твърде много RSO, тъй като беше дозиран сутрин и
ранен следобед, след което нищо и го проверих много късно същата вечер, той просто
спеше - можеше да се събуди, но просто искаше да спи. Уитни

--  Най-добро  качество  на  живот  до  края,  това  също  има  голямо  значение,  когато  е
включено маслото.Благодаря ти, JB

„Сигурен съм, че вече сте отговаряли на този въпрос.Каква е препоръчителната доза за
куче  английски  мастиф,  което  тежи около  135  паунда?Той има много  голям растеж  в
областта на слабините.Прилича на 3-та топка, ако трябва да бъда честен.Той е на около
12  години  и  бих  искал  да  видя  дали  лечението  с  RSO  ще  се  справи  с  този
растеж.Благодаря!"

-- Джанет, по принцип винаги е едно и също, започвате с малки дози (половин зърно ориз
или  по-малко,  1-2-5  mg)  три  пъти  на  ден,  вижте  как  реагира  пациентът  и  след  това
увеличавате  дозата  на  всеки  четири  дни  или  всеки  път,  когато  давате  маслото  на
кучето/пациента.След това ги държите по грам на ден, докато се излекуват 100% и след
това се уверявате, че продължават да ядат поддържащи дози.JB

„Вчера  Хлои,  моята  8-годишна  стерилизирана  женска  хийлер  фокстериер  беше
диагностицирана с глаукома на едното око.Налягането беше много високо в нейното 1 око
и тя можеше да е сляпа за него завинаги.Направихме спешно лечение с IV течности и
манитол и тя е на няколко лекарства.Натискът спадна малко,  но не много и тя не се
наслаждава на приспособяването към живота полусляпа в момента.Искам да я лекувам с
RSO, тъй като това беше невероятно за моя приятел и моята собствена болка и наистина
вярвам в маслото и историите, които хората разказват тук, са невероятни.Не искам Клои в
крайна сметка да получи глаукома на другото око и искам да излекувам всичко, което
мога, в засегнатото око.Разбирам, че много домашни любимци са били подпомогнати от
маслото и бих бил толкова щастлив, ако Клои успее да възстанови зрението си или дори
някакво зрение в засегнатото око...Благодаря за всяка помощ или съвет!” Уитни

-- Уитни, просто я пусни на маслото.Някои масла са по-добри за глаукома от други.Най-
лесният  начин  да  разберете  колко  ефективно  може  да  бъде,  като  вземете  доза  и
наблюдавате  очите  й  сутрин.Ако  са  чисти,  потърсете  друг  щам  или  комбинация  от
щамове.Ако имате много неща за почистване върху тях, най-вероятно това е добър щам
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за понижаване на вътреочното налягане.С най-добри пожелания, JB

„Благодаря JB!Вчера си помислих, че постигаме невероятен напредък, окото беше чисто
(издърпвах ги през целия ден) и зеницата не беше напълно разширена и въпреки че не
съвпадаше със зеницата на другото око, мислех, че реагира на светлина, но тази сутрин
отново  изглежда  облачно.Може  би  на  ярка  светлина  като  вчера  ще  изглежда  по-
добре...Колко и  колко често препоръчвате да я  дозирам?Досега приемах много малка
доза с размер на грахово зърно, тя е само 30# и изглежда, че й се отразява, тези кучета
винаги са обичали да ядат стъбла и листа или хлебарки, да си пушат и т.н., така че мога
да разбера кога е засегната от маслото също и изглежда, че й въздейства малко подобно
на това, ако яде стъбла, това обаче не ме притеснява, имам чувството, че това означава,
че „работи““. Уитни

-- Уитни, бих й го давал с нещо добро два-три пъти на ден.Колкото повече влезете в нея и
колкото  по-бързо,  толкова  по-добре.Дори да  й  се  наложи да  спи  ден-два,  на  кого  му
пука.Малка кома, предизвикана от коноп, не може да навреди.JB

"Звучи  ми  добре!ще  го  направя  днес.Вчера  също  беше  доста  напукана.Благодаря  за
толкова бързия отговор JB!” Уитни

„Хъски 1/2 вълк 1/2 на моите приятели обичаше да яде хаш и когато имаше саксийно
растение в хола си, кученцето го пазеше.Трябваше да го подкупят с лакомства, за да го
измъкнат  от  това.Имам  чувството,  че  много  повече  диви  животни  са  яли  канабис,
отколкото си мислим. Петър

„Моят бостън териер/мопс краде моя, ако не го крия!!LOL... изглежда като кисела глава,
когато й се размине.” Сара

„Моята яма също обича тревата!Подстригвам, тя е там и моли за листата...” Мелоди

„Моето хъски краде моите маслени кексчета при всяка възможност...Сигурен съм, че тя
знае какъв ефектима и върху нея...Може би защото й дадох всичките си запаси, за да ги
дъвче, когато беше кученце. Брайън

„Животните знаят от какво имат нужда и ще използват това, от което имат нужда – умни!“
Шери

„Започнете обаче с малки дози,  твърде много и  те стават мърляви и губят мускулния
контрол.” Зак

„Кучето ми изяде част от растение вчера, защото знаеше, че ще помогне на стомаха му,
след като се нахвърли в остатъчна мазнина от пилешка вечеря и изяде куп от нея, тя
крачеше много и по-късно повърна и след това си почина удобно.Познайте какво имаше в
повръщането й - листа от саксия.Умно куче." Дона

„Мислете,  че  през  70-те  FDA  за  първи  път  съобщи,  че  канабисът  убива  раковите
клетки...всичко, което знам е, че ракът на стомаха на моята котка изглежда изчезна, тя
вече се храни добре, напълнява и тича наоколо като ново коте...” Тони

„Давам на моята 19-годишна котка смлян декарбоксилизиран канабис от декември 2011
г.Беше  много  летаргична,  течаща  изпражнения,  признаци  на  котешка  сенилност...една
позната,  която  работеше  при  ветеринар,  ми  предложи  да  й  дам  1/4  аспирин,  1/4  t
метамуцил...правех това няколко дни, след което реших да опитам канабиса...Поръсвам
малко количество в мократа й храна на всеки няколко дни...тя все още е с нас!!!” Лори

„Да, излекувах котката си от рак през юни, когато ветеринарят каза да го сложа.Просто го
нахраних с маслото и в рамките на 10 дни фаталният тумор изчезна!Ветеринарът каза, че
е чудо!“ Чарли
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„Имах клиент,  който лекува  тумора на котката й  и  се  случи  същото –  просто  изскочи
веднага, оставяйки нищо освен лъскава нова кожа след себе си. Сита

„Храните  котка  с  маслото,  по  същия  начин,  по  който  човек  би...>ЯДНЕ ГО!Излекувах
моята  14-годишна  котка  от  тумор  в  устата,  като  го  хранех  с  масло  от  канабис  в
продължение на седмица и половина...тогава ПУФ!...>ОТИХНА!Моят ветеринарен лекар
каза: "Чудесата се случват."

--  Беше  прав,  Чарли,  чудеса  се  случват  неочаквано  често  в  присъствието  на
маслото.Благодаря ви и най-добри пожелания на вас и вашата котка.JB

„Моята 12-годишна лаборатория имаше същия проблем с нарастващите бучки и артрит, тя
приема маслото на Симпсън в продължение на 6+ месеца и тя загуби почти 20 фунта (тя
беше  с  наднормено  тегло)  и  се  чувства  много  по-добре  и  се  придвижва  много  по-
лесно.Нейните тумори също са изчезнали!Не съм сигурен колко приема сега, но това е
повече от 3 зърна ориз. Андреа

„Джей Би, направихме й няколко партиди, тъй като й правим нова партида на всеки 2
месеца, тъй като тя приема 1 кубика на ден.Използвали сме 2 различни щама.В момента
тя използва същата партида, която излекува рака на моята котка. Чарли

„Рик, трябва да ти благодаря.Моята любима котка на 14 години беше диагностицирана на
1 юни с плоскоклетъчен карцином.Излекувах го с РСО за ЕДНА СЕДМИЦА!Ветеринарът
казва, че е чудо.Върнах го при него на 8 юни и той ме попита дали е същата котка, защото
туморът в устата му беше почти изчезнал и той напълно очакваше да се върна, за да го
сложи.Сега той е почти напълно възстановен.Обичам го много и трябва да ти благодаря,
че сподели как да направя лекарството правилно БЕЗПЛАТНО!“

„Котката  ми  беше  диагностицирана  с  „бързо  растяща,  агресивна,  нелечима,
неоперабельна“ форма на рак миналия юни, плоскоклетъчен карцином в преградата му,
което е толкова грозно, колкото звучи.Дадоха му максимум 1-3 месеца и моят ветеринар
меко ми предложи да го пусна сега.Плаках, помислих си и реших, че просто не мога да го
гледам как умира.Отидох онлайн и открих, че има много лекарства за рак.Започна да му
дава редица добавки и т.н.Беше добре, но ракът все още растеше и засягаше дишането
му.Туморът най-накрая започна да расте от другата страна на носа му и през декември
той започна да се спуска.Помислих си, добре, сега е време.

Тогава  открих  канабиса  и  как  той  може  да  убие  рака.Накратко,  Тед  поема  RSO  от
декември сега.В началото беше малко проблемно да получим правилната малка доза,
защото той е котка.И много по-малък от човек.Той спи МНОГО по-добре, дишането му е
по-добро,  когато  спи,  апетитът  му  се  върна,  макар  и  не  както  преди.Всичко  това  е
пътуване в ход и не знам как ще завърши.

Туморът обаче изглежда се сплесква, макар и много бавно.Мисля, че ако това не беше
толкова  гаден  рак,  той  вероятно  щеше  да  бъде  излекуван  преди  месеци.Моят
ветеринарен  лекар  е  доволен  и  впечатлен  от  това  как  се  справя.Така  че  просто  го
приемам  ден  след  ден  и  съм  щастлив,  че  повечето  от  тези  дни  изглеждат
добри.Максималният му срок на годност беше миналия септември, така че той се справя
добре. Ан-Мари

„Да!!!!Имам  и  коте  с  канабис.Висококачествено  масло  от  канабис  ме  спести  от
необходимостта  да  давам  $4800  на  ветеринарите,  за  да  го  разпиля...имам  предвид
ъъъ...направи  операция  на  ухото  на  моята  котка  за  отстраняване  на  тумор.Ура  за
Cannabis Kitties n Cannines!” Линзи

„Вещество, подобно на RSO, спаси живота на куче от 40 lb – масло, извлечено с етил,
иначе  идентично  с  RSO,  използвано  за  спасяването  на  моето  куче,  което  е  изпило
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антифриза на „съседа“.Ветеринарният лекар каза по телефона, че е приключила, твърде
късно и вероятно няма да оцелее 40-минутното шофиране, за да бъде евтаназирана, и ме
посъветваха да я настаня удобно.

Моят лоялен спътник се пяна по устата, имаше чести гърчове, беше силно прегряван и
гърлото  беше  толкова  подуто,  че  едва  дишаше,  изпадаше  и  излизаше  от  съзнание.
Определено умира,  без  съмнение.Опитвайки  се  да  улесня  излизането  й  от  този  свят,
затоплих 1/2 грам олио в чаена лъжичка масло и буквално го напъхнах в гърлото й с
пръст, като пробутах отвор в подуто й гърло.В рамките на десет минути тя вече не се пяна
в устата, треската й беше свалена, дишаше нормално, всички гърчове и припадъци бяха
спрели.

Тя пиеше вода с нетърпение, след което легна да спи за 12 часа и се събуди в привидно
перфектно  състояние,  като  тичаше  и  играеше  в  рамките  на  минути  след
събуждането.Казах на моя ветеринарен лекар  и  я  помолих  да публикува събитието в
казус, но тя отказа, твърдейки, че канабисът е токсичен за кучета! Алън

„Имам  куче,  на  което  се  случи  същото.Тя  имаше  тумор  с  размерите  на  софтбол  на
гърдите  си,  като  цялата  кожа  на  гърдите  й  беше  възпалена.3  ветеринарни  лекари  й
дадоха 6 седмици, ако оставя тук да живее в болка.Едната беше извадила лайна в иглата,
готова да я убие.Доведох я вкъщи и 3 дни след началото на лечението изскочи.Два дни
по-късно тя се върна към себе си и щастлива.” Богат

„Използваме го на нашето 14-годишно чихуахуа, което има гърчове.Преди няколко месеца
мислехме, че тя няма да издържи дълго, така че си помислих защо да не опитам малко
масло?В рамките на един ден тя беше като съвсем ново куче!Тя се хранеше по-добре и
се чувстваше оживена и искаше да играе!Тези неща наистина работят за много неща!”
Минди

„Получихме кученце, което беше стъпкано от много голям човек.Тя е играчка чихуахуа, тя
имаше четири на четири инча рани, които покриваха цялата й долна половина.Тя стана
много зле и започна да изстива, така че реших, че опитът за сълзите не може да я нарани
твърде много.

Когато за първи път й дадох доза, тя едва можеше да движи главата си.Въпреки това съм
изключително щастлив да ви  кажа,  че  след седмица на сълзи  три  пъти на ден,  тя  е
щастлива, здрава и весела малка задница.Благодаря на Рик и Джей Би, че ни разкриха
истината.Съпругата ми и аз вярваме, че сълзите я спасиха.

Да не забравяме, че дозях играчка чихуахуа, която беше по-малко от килограм с грам
RSO,  3  пъти  на  ден.Това  са  3  грама  на  ден  за  кученце,  което  тежеше  по-малко  от
килограм и беше на прага на смъртта, защото беше настъпено от момче, което е над 300
паунда.Ако канабисът наистина беше токсичен, каймана все още нямаше да е с нас, да
бяга от луди и да скача за дим от трева.” Джошуа

„Използвам го на кучетата си.Но доста по-малко,  отколкото бихме използвали за себе
си.Имам дете на 12 годиникоято беше прегазена и трябваше да й отстранят бедрото, а не
да  го  сменят...премахнати!4  седмици  в...Без  белези  от  операцията,  ходене,  все  още
накуцвам, но се справя добре и използвах маслото вместо болкоуспокояващи... работи
страхотно!” Доли

„Дадох го на нашата тогава 13-годишна, за да й помогне с артрит на задните крака и
ханша...изненада,  ние  също  така  получихме  не  само  пружиниращо  куче,  но  и  4
кученца.Няма начин да може да има още един литър и всички са здрави и се справят
отлично!Обичам RSO!” Джули

„Кучето ми имаше проблем с кожата (обрив, който го накара да разкъса козината си) и
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повтаряща се ушна инфекция.Нямах  RSO,  но му дадох тинктура,  която  моят приятел
направи.Козината  му  е  пораснала  и  ушната  инфекция  се  е  изчистила.Ако  тинктурата
подейства толкова добре, мисля с RSO да го излекувам напълно.Така че бих казал, че да,
RSO ще работи върху рака на кучето, както и върху хората.Благословен да си Рик и ти
също, JB.

--  Благодаря  ти,  Бет.Мисленето  ти  е  логично  и  правилно.Животните  имат  по-бърз
метаболизъм и затова маслото ги лекува много по-бързо, отколкото хората.Удоволствие е
да лекуваш животни с маслото, те обичат да го приемат.JB

„И  аз  обичам  моите  насилници.Smokey  все  още  е  с  нас  за  тези  от  вас,  които  се
чудят.Масовата клетка от етап 4 не може да спре насилника.Особено когато е на масло.За
цял живот сега.Много уважение.” Бокай

„Използвам го на кучетата си.Просто доста по-малко, отколкото бихме.Имам 12-годишно
дете,  което  беше  прегазено  и  трябваше  да  й  отстранят  тазобедрената  става.Не  е
сменен ... премахнат!4 седмици в...Без белег от операцията, ходене, все още накуцвам, но
се справя добре и използвах маслото вместо болкоуспокояващи...Сработи страхотно!(...)
Имам 9-годишен Роти, който има дирофиларии, ужасни алергии, много ниска енергия и
губи косата си на опашката.Започва го днес...Току-що спасих 10-годишна чихуахуа, която
има 3 тумора и знам, че това ще я оправи веднага!!!” Доли

„Нашето куче влезе с огромна сълза на носа.Живеем във ферма, така че не знам как се е
случило.Почистена рана и запълнена с RSO.Тя отиде да спи.Раната зарасна напълно.И
да, пих много вода.Още един за Рик!!” пчела

„Кучешки бисквити RSO OIL и с мехлем за локално приложение върху раковите рани на
крака й беше ½ от размера на доларова банкнота.Тя започваше да плаче като ставаше и
треперенето й беше лошо.Знаех си, че RSO ще работи...Още на следващия ден тя стана
без плач и треперене и няколко дни по-късно тичаше из двора с малкия си приятел Нагет,
плъх  териер.Това  беше  преди  6  месеца.Сега  е  като  куче  на  6  години,  а  не  на  12
години.Това е една от многото истории, на които съм бил свидетел през последните 2
години.

Моята история е много по-дълга...RSO ми спаси живота.Без повече опиати.И много малко
болка повечето пъти.Благодаря ти Рик Симпсън...Мир на теб." Рон

„Лекувах друг мой приятел, той е Джак Ръсел териер с голям тумор на гърба. 'Д-р Джей
каза,  че  е  виждал  това  хиляди  пъти  и  не  е  добре  за  мъжкото  куче,  след  като  го
забележи.Е, започнах да му давам капки RSO, както и сложих RSO върху тумора.Мислех,
че  ще си  отиде  след няколко  дни.Както  вече  съм виждал  същия  тумор  на  кучето  на
приятел.Той отмина няколко дни по-късно.

Е,  Nugget  се  справя  чудесно,  туморът  е  плосък  към кожата  и  няма цвят.Изглеждаше
наистина гадно черно, лилаво червено и кървящо.В рамките на един ден пукнатината на
тумора беше наполовина по-малка, два дни по-късно напълно изчезна и спряното кървене
беше  изрязано.Това  беше  преди  две  седмици.Той  е  на  1/2  ga  на  ден  и  го  приема
добре.Първите дни спа много,  сега идва,  облизва го и е добре.Без клатещи се крака,
Nugget се справя страхотно.Вярвам, че хванах Рака навреме.Туморът бързо намалява и
той е ново куче.Отново много игриво.Благодаря ти отново, Рик С.” Рон

„Мисля,  че  на  масовите  хора  са  били  промити  мозъци,  а  на  фармацевтичните
компанииповечето  хора  ядат  от  ръцете  си,  алчни  хора.Най-вероятно  никога  няма  да
използват канабис в болницата или чрез лекар от западната медицина.Ако не може да
бъде патентован, няма да спечели пари за фармацевтичните компании.За щастие живея в
Калифорния, където беше прието и прегърнато.
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Направих първата си партида RSO миналия месец.Давал съм го и на двете си кучета, тъй
като  и  двете  имат  малки  тумори,  както  и  моята  Шетландска  овчарка  има  форма  на
кучешки лупус.Не само, че един от туморите се е свил с 50% за няколко седмици, но и
двамата изглежда имат повече енергия през деня и спят наистина добре през нощта.И
дори изглежда, че помага на моята Шетландска овчарка с нейния лупус.Давам им малко
зърно с размер на ориз RSO с лакомство.Сложих и RSO директно на носа й, тъй като
лупусът го изяжда.За една седмица носът й изглежда най-добре от поне 4 години!

Наскоро направих и крем за лице с малко RSO, спомням си,  че Рик говори за него в
книгата  си.Обичам  го!Кожата  ми  изглежда  по-гладка  и  гладка  всеки  ден.Аз  дори  го
приемам през устата като превантивна мярка.

Наскоро имах доброкачествен гигантски клетъчен тумор на сухожилната обвивка, изрязан
от  бедрото  ми.Беше  с  размерите  на  портокал  и  беше  увит  около  седалищния  ми
нерв.Лекарят  ми  каза,  че  това  е  много  рядък  тумор  и  не  съм  сигурен  защо  се  е
появил.Взех маслото около три седмици преди операцията.Нямам търпение да получа
окончателния доклад за патология с измерването на тумора.Наистина мисля, че се сви от
ТСБ!

Благодаря  ти,  Рик,  че  посвети  живота  си  на  тази  кауза,  знам,  че  заедно  можем  да
направим разлика.Хората, които се „лекуват“, трябва да съберат всичките си медицински
досиета и да разпространят информацията.Мисля, че ако има достатъчно доказателства
с добра документация, можем да имаме шанс един ден да успеем да докажем и убедим
масовия поток в ползите от RSO за убиване на рак.

Още веднъж благодаря Рик.Хората като теб ми дават вяра в човечеството.Поддържайте
вярата  и  решителността  си  и  знайте,  че  вашата  страст  е  излекувала  мнозина  и  е
направила вярващи от много хора.Ти си красив." Ашли

„Още една история за добавяне към книгата!Карингът ми се подхлъзна и падна (мога само
да  предполагам,  че  не  видях  какво  се  случи)  и  скъса  и  двата  му  скакателни
стави.Скакателният стълб на кон не е най-лесното нещо за увиване и поддържане чист,
всъщност е напразно!Можете да си купите най-скъпите обвивки и те все още се плъзгат и
залепват  за  раната.След  около  4  дни  увиване  на  скакателните  му  кости  се
отказах.Нямаше никакво значение, когато трябваше да отлепя превръзките от раните му,
докато  се  накисвах  с  воден  маркуч,  за  да  го  омекоти.Той не  беше щастлив,  нито  аз,
горкият!!Обърнах се към единственото нещо, което знам, за да лекува почти всичко...RSO!
Имаме буркан с „остатък“  RSO, който използваме локално или в  лулата си,  за  да ни
помогне да заспим.Грабнах този буркан и се насочих към скакателните стави!!Намазах му
раните  на  скакателните  стави  с  маслото.Увих  ги  и  се  надява  на  най-доброто.Дойде
утрото, опаковките бяха на пода (не е изненада) и първата ми мисъл беше, е, това беше
загуба  на  RSO!Но  при  по-нататъшна  проверка,  RSO  все  още  беше  залепен  за
скакателните рани и се беше втвърдил до катранено вещество, създавайки бариера за
мухите и за запечатване на раните.оставих го.Не се опитвах да преопаковам или нещо
подобно.На следващия ден... същото нещо.

Минаха най-малко  4  дни,  преди да  се наложи да преправя нещо на скакателните  му
стави, защото маслото беше толкова страхотен лейкопласт!

Днес е около седмица 3 от нараняването му, изпих му скакателните стави и ми отне добър
1/2  час,  за  да  махна  стария  RSO  от  скакателните  стави,  оголвайки  току-що
зарасналата/очистена кожа отдолу.Кандидатствах отново RSO и ще видим какво ще ни
донесат още 4 дни.Непременно ще кача снимки и ще ги споделя.

Благодаря,  Рик  -  Мислехте ли,  че  когато направихте първата  си  партида  RSO,  тя  ще
прелее дори в света на конете?Ти си удивителен!!" Хедър
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-- Благодаря, Хедър.Маслото прави чудеса за конете, точно както прави чудеса с всички
други животни.Всеки собственик на кон трябва да има под ръка кофа с маслото за своите
коне.Знаеш как е с тях - никога не знаеш как ще те изненадат.JB

„Кучето ми имаше рак на костите.Отказах всички лечения, които ветеринарният лекар ми
каза да направя, дори му премахнах рамото и крака.Казаха ми, че има 2 седмици и му
дадоха много болкоуспокояващи.Направиха го толкова болен и той виждаше глупости.

Обади се на приятел и получиха смукалки от маслото.Давах му го за болка и се получи
страхотно.Преди не можеше да ходи.

Е,  месец по-късно докторът не можеше да повярва,  че все още е тук и направи още
рентгенови снимки и РАКЪТ СИ ИЗМИНА...Ако желаете, ще отида да взема рентгенови
снимки преди и след и ще ви ги публикувам.Истински КОНОП УБИВА РАКА...” Тами

„Джей  Би,  миналата  година  ми  казаха,  че  на  коня  ми  му  остават  3  месеца  живот,
канабисът я  поддържа жива,  но аз  хранех само листата й,  тъй  като съм пиле,  за  да
направя RSO.Щях да го направя, тогава Джини Херър, която ми е приятелка от 8-ми клас,
ме накара да обещая, че НЕ го правя,  докато някой не е тук с мен,  тъй като аз съм
отшелник и го харесвам.Както и да е, само листата са накарали всички тумори освен един
да изчезнат и никога няма да разберете, че тя има меланом.Тя трябваше да умре през
юли 2011 г.Тя е здрава и щастлива, но се ядосва, ако нямам гърне, с което да я храня
всяка сутрин.Благодаря на добрия Господ, познавам някои болногледачи в моя район,
които  даряват  продукт  за  нея!Ще  се  похваля  малко  и  ще  кажа,  че  Джак  Херър  ми
благодари в последната си преработена книга за това, че съм борец за свобода, крещя за
доброто на канабиса вече повече от 40 години!Ще спечелим битката, мисля, че може да
се види!Надявам се надежда!” ДжоАн

--  Хубаво,  ДжоАн.Не  я  ядосвайте  и  направете  RSO за  нея,  не  е  толкова  трудно  или
опасно, колкото изглежда и можете да опитате да го направите с унция-две и да изградите
увереността си по този начин.С най-добри пожелания, JB

„Същият  резултат  за  моята  котка!!!Но  все  пак  имах  хирургично  отстраняване  на
тумора.Това  беше  преди  3-4  години.Няма  повторна  поява  на  никакви  тумори!Тя  има
своите 16тирожден ден следващия месец!Знаех, че има нещо повече за „плевел“ от купон!“
Райън

„Излекувах рак в моето 16-годишно котешко око. Дан

В.Скъпи приятели, надявам се това да ви намери добре.Давам RSO на моето 8-годишно
куче с тегло 40 паунда за туморите,  растящи от  дясната страна на тялото му.Днес е
първият  му  ден  на  лечение  и  той  е  нокаутиран  и  спи.Дадох  му  около  количеството
оризово зърно.Това твърде много ли е?Колко време и колко често бихте ми препоръчали
да  му  давам  маслото?Аз  самият  съм  на  маслото.С  течение  на  времето  свиквам  все
повече и повече с „високото“. Трябва да имам операция следващия месец и смятам да
използвам  RSO  за  болката  и  възстановяването  си.Ако  мога  да  го  работя,  ще  се
занимавам с него до края на живота си.Благословии и много благодарности

А.Катрин, бих отложил операцията, ако изобщо е възможно, докато не ядете да речем 180
г масло на грам на ден (или повече) в три дози.Дайте на кучето половината от това, ако
смятате, че не се чувства комфортно с това, което има сега.Сънят е част от лечебния
процес,  няма за какво да се притеснявате и е знак, че маслото е успокоително, което
искате.Колкото по-мощен и успокояващ, толкова по-добре.С най-добри пожелания, JB

„Здравей, Джиндрих!Говорих с вас на 9 юли за домашния плъх на сина ми (1,5 г.), който
имаше  изпъкнал  тумор,  растящ  зад  десния  преден  крак  (около  1  инч  в
диаметър).Започнах да й давам RSO 3 пъти на ден и 1 седмица по-късно туморът почти
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не се виждаше.2 седмици по-късно го нямаше!Продължих да й давам доза 3 пъти на ден и
сестра й също получава поддържаща доза.И двамата са много щастливи и от името на
тях и моето семейство бих искал да изкажа огромни благодарности на Рик и на себе си за
предоставянето на най-важната информация!Канабисът лекува рак!”

„Изпращам ви актуализацията за моето куче, което е диагностицирано с рак на костите.На
1 юни минаха седем месеца, последните рентгенови снимки не показват разпространение
в белите дробове.Те наистина откриха непокътнато счупване близо до мястото на тумора
в крака, не знаят какво да правят от това.Обикновено тези кучета, които имат почивка,
трябва  да  ги  оставите.Те  стигнаха  до  заключението,  че  месечните  вливания  на
лекарството,  наречено Zometa,  го запазват непокътнато,  така че те ще я продължат в
изпитването,  докато  тя  ще  получава  месечни  вливания  на  Zometa.Но  ракът  не  се
разпространява и те не могат да вземат тумора, който е бил там преди 7 месеца.Просто
си помислих, че бихте искали да знаете.Този агресивен рак обикновено отнема живота на
кучето в рамките на 4-6 месеца след диагнозата.Ето я, 7 месеца, НЯМА разпространение
на рак.Непокътната фрактура, но все още ходенето, сякаш нищо не е наред." Линда

„След 9 седмици ракът на кожата на моето куче изчезна НАПЪЛНО!!Поддържаща доза
сега до края на живота му.Което смятам, че сега ще бъде не само по-удобно за него, но и
по-дълъг живот.БЛАГОСЛОВИЯ RS & JB!!>;-)” Зелено

„Кучето ми се справи добре в началото с размера на щифтовата глава, след което се
увеличи, докато взе 1-2 парчета с размер на ориз.Тя е 80 паунда.За съжаление, маслото,
което мога да получа, не е достатъчно висок процент (82%), така че въпреки че подобри
апетита й, помогна й при артрита, подобри козината и кожата й, не помогна на сополивия
й  нос,  който  вероятно  е  рак  на  носа.Ако  някой  тук  е  в  WA и  има  90+%  масло,  с
удоволствие ще даря за него.” оцеляване

-- Опитайте се да нанесете маслото локално и върху носа й и може би се опитайте да
вдигнете  малко  в  носа  й  с  Q-накрайник  или  нещо  подобно,  ако  тя  не  ви  ухапе  за
това.Можете също да опитате да поставите олиото във фурна,  настроена на 130°C за
около  час  и  да  опитате  да  го  направите  по-концентрирано/мощно  по  този  начин.Или
имайте търпение и дайте на маслото повече време.” JB

„На  кучето  ми  му  оставаха  3  седмици  живот.Тумори  на  масови  клетки  по  цялото  му
чистокръвно  тяло  на  питбул...След  3  седмици  туморите  се  свиват  на  ISO/RSO.Кълна
се.Той се е изпикал няколко пъти и се е държал пиян, но знаех, че е за по-добро.Той все
още е на това.Дори когато изчезнат, пак ще го направя негово лекарство.Обичам те, Джей
Би и Рик.” Бокай

„Давам маслото на моя 14-годишен Пит вече 4 седмици за рак.Понякога се „потрепва“ и се
напива, когато й давам твърде много, но когато ефектът отшуми, тя спи като кученце.Тя
отказа да вземе ветеринарни лекарства, така че вместо това взехме малко масло.Още е в
началото, но записвам напредъка й.Отне около седмица, за да свикне с маслото и отново
да развие апетит.Ревнувам, тъй като на този етап можем да си позволим само маслото за
нея.Обичайте красивите истории на всички!” Джанин

„Имало ли е вашето куче странични ефекти?Искам и моето куче на него.Той е гонче.”
Мари

„Няма  странични  ефекти.Тя  правеше,  както  правят  кучетата,  когато  дъвчат  трева  или
нещо друго,  за  да  подпомогнат  повръщането,  за  да  се  пречистят.Никой  (включително
домашни  любимци)  не  се  самолекува  за  нещо,  което  дава  отрицателни  странични
ефекти.Ние просто не сме създадени да работим по този начин." Тилман

„Спасих  живота  на  кучето  ми  от  автоимунно  заболяване,  върху  което  стероидите
престанаха да действат.Без странични ефекти!” Джон
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„Виждал съм ефекта от първа ръка на куче, приемащо RSO...През първите няколко дни
Руби (12-годишно куче) все още беше болна и леко трепереше, тревожни симптоми, ако
сте  скептични  по  въпроса,  но  мога  да  ви  уверя,  че  след  1  месец  лечение  и  кучето
подскача наоколо пълно с живот тичане нагоре по стълбите, скачане на леглото и пълни с
енергия  столове през цялото време отново много игриво.Преди очите бяха сълзени и
имаха сиво покритие, сега те са напълно нормални.Руби имаше доста голям растеж от
вътрешната страна на крака си, който беше там от години и сега след ядене на масло
почти  падна!!!Благодарение  на  Рик  Симпсън  xxx  благослови  това  масло,  то  наистина
работи, защо НЯМА отзиви, които да казват, че не работи...?" Брет

„Днес  е  ден  3  за  лечение  на  моето  куче  с  RSO  (масло  от  Рик  Симпсън),  което  е
концентрат от канабис за медицинско лечение на много сериозни заболявания.Тя е на 13
години и на около 7преди месеци тя се сдоби с нещо, което й причини изключителна
сопола, голяма слуз и няколко дни беше летаргична.Потърсих го онлайн, казах „кашлица в
развъдника или кучешка настинка“, така че взех антибиотици тук и я започнах на курс.Не
помогна изобщо, затова я заведохме на ветеринар.

Разбира се, те искаха да направят кръвни изследвания, рентгенови снимки и скрининг на
слуз.Приблизително 500 в сметки за ветеринар, аз отказах, така че я започнахме с широк
антибиотик, който също не го докосна за един месец.Взе я обратно и взе още два по-
силни антибиотика, пия ги религиозно един месец.И не го докоснах!

Тогава ветеринарът опита фунгицидно лекарство...ВСЕ ОЩЕ НЕ Й ДОПИНА БОЛЕСТТА!!
Трудно е да се определи какво е оправдано да харчите за 13-годишно куче...Така че спрях
всички лекарства преди около месец, за да позволя на тялото й да се възстанови и я
започнах на RSO само преди 3 дни, общо 6 дози и тя е напълно ново куче!

Без  сополи,  без  кашлица,  тя  има  ядене  и  като  цяло  видяхме  ЗАМЕЧАТЕЛНО
подобрение.Невероятно  наистина.От  моя  личен  опит  мога  да  потвърдя,  че  това  е
страхотно сюрреалистично лекарство.Благодаря ви от сърце!” оцеляване

„Моят боксьор ме търси, за да хване дима.Тя беше хваната да стои над нашия тамян,
опитвайки  се  да  улови  и  бръмчането...тя  научава,  че  не  всеки  дим  е  приятелски
настроен.Надявам се, че вашето куче скоро ще изпита маслото!!” Август

„Имам  13-годишен  голдън  Нюфи  (50%  голдън  ретривър,  50%  нов  фаундленд)  и  тя
плачеше толкова зле, защото бедрата й я боляха толкова много, защото очевидно имаше
артрит (старо куче + дървени подове) и моят бащата и братът отказаха да я заведат при
ветеринарите, така че вместо това щях да купя на кучето си чанта за 40$ и когато започне
да се боли, аз я изпуших малко и тя се държеше като кученце.Без хленчене, хленчене,
нямаше проблем да се разхожда или да прави неща и щеше да спи спокойно.

Тя  също имаше тумор през  това  време.Най-накрая  убедих  баща ми да я  заведе при
ветеринарите (казах, че ако трябва да бъде свалена, тогава ще го направим, но искам
мнение от ВЕЦ, преди да си уговорим среща) стигаме до там и тя преглежда кучето ми.В
края на срещата тя каза, че е най-здравото куче, което е виждала на нейната възраст!

Тя има МАЛЕН артрит и каза, че няма представа как не е много по-лошо и туморът й е с
размерите  на  бейзболна  топка?Да,  сега  беше  с  размерите  на  дъмче!Тя  каза,  че
лекарството  за  артрит,  което  я  прилага,  трябва  да  помогне  за  запазването  на
съдържанието й, беше 150 долара за 30-дневна рецепта и вършеше МАРА.Дори спрях да
я пуша, за да видя дали лекарството си заслужава.не.Бореше се да ги вземе, караше я да
запек и постоянно я болеше!

С  тревата  тя  идваше  направо  при  мен,  седях  там  и  знаеше  какво  получава  и  го
харесваше!Помогна на тумора й да изчезне, увери се, че артритът й е почти нищожен до
точката,  в  която  почти  не  ми  се  налага  да  я  пуша,  защото  не  я  безпокои  почти  до
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половината от количеството, което беше преди да я изпушя.Марихуаната е растение-чудо
и направи живота  на  кучетата  ми по-дълъг  и  по-здрав!Бих  направил всичко  за  моето
момиченце!Тя е моята гордост и радост!" Бетани

„Кучето  ми е  13-годишна  белгийска  овчарка.Преди  няколко  години  на  страната  му  се
появи  малка  бучка.Изведнъж  започна  да  расте  с  тревожни  темпове  преди  няколко
месеца.За  съжаление  му  откриха  рак...и  не  само  една  бучка.При  преглед той  имаше
много.Имаше и други проблеми...Основно артрит и тазобедрена дисфазия.Хирургията не
беше опция, тъй като беше съмнително, че ще оцелее след упойката.Не можех да понеса
да го гледам как страда... той едва ходи и беше спрял да яде.Реших да му дам масло от
канабис като последен опит да му помогна.Партньорът ми Пат и аз му дадохме малко
количество  (около  размера  на  оризово  зърно)  върху  бисквитка.Това  наистина  го
засегна...беше нестабилен на краката си и спеше с часове.

Настроихме  дозата  през  следващите  няколко  дни  и  забелязахме,  че  апетитът  му  се
подобри веднага.Той също така започна да се движи много по-лесно и отношението му
беше много по-светло.С напредването на дните бавно увеличавахме дозата му.Минаха 3
седмици и почти не го разпознавам като същото куче.Той е щастлив!Махайки си опашка,
игриво,  ядене  и  най-доброто  от  всичко  туморът  е  наполовина  по-малък  от  преди  да
започнем  с  маслото!!!!Ще  продължа  лечението  му  (имаме  късмета  да  можем  да
доставяме собствено масло) и ще ви държа в течение.Очаквам да видя тези тумори да
изчезнат напълно!!!!!!!!” Джоузи

„Започнах  моя  малък  померанец  на  маслото,  защото  той  има  колапс  на  трахеята  и
вродена  сърдечна  недостатъчност.От  лятото  не  е  на  редовните  си  лекарства  и  не  е
кашлял  едва  за  първи  път  от  лятото  (постоянно  кашляше  и  се  запушва  дори  с
лекарствата, дадени от лекаря).Той има повече енергия и се справя по-добре, отколкото
когато беше на лекарства." Карън

„Кучето ми също има бучки и му дадох олио, но мисля, че беше малко прекалено много,
той беше много треперещ сънлив, изглеждаше като пиян, той е ротвайлер 135 lbs, така че
трябва да променя количеството, което му давам .Но вярвам, че ще му помогне." Петър

В.Здравейте, просто се чудя дали локалният RSO би бил подходящ за жаба, на която
току-що е бил счупен един от задните си крака и сега току-що ампутиран?Може би една
малка мазка върху откритата кост ще помогне на това малко момче?Или може би твърде
силен  за  толкова  малко  същество?Благодаря  и  Бог  благослови  за  изнасянето  на
съобщението!

А.Въпреки че трябва да призная, че никога не съм лекувал жаба с маслото, начинът, по
който го гледам, е колкото повече масло и колкото по-бързо, толкова по-добре.Бих сложил
и  малко  в  храната  й.Най-лошият  сценарий  е,  че  горката  жаба  ще  бъде  убита  с
камъни.Голяма работа.С най-добри пожелания, JB

„Имах приятел, чието куче имаше глаукома и направи „експеримент“, той даде на кучето
си канабис за една седмица и провери очното й налягане...ветеринарът каза, че никога не
е виждал намаляване на налягането толкова бързо... след това той не не й дадох за една
седмица и я взех при...ветеринарният лекар попита какво прави, защото налягането беше
толкова високо,  че всъщност увреди зрението й...когато той отговори на ветеринарния
лекар  относно  неговия  „експеримент“,  неговият  ветеринарен  лекар  го  насърчи  да
продължи с лечението с канабис!!!!!“ Гарет

„Давал  съм канабис  на  старото  си  куче  много  пъти.Помогна  изключително  много  при
болката  и  облекчи  последните  й  дни.В  деня,  в  който  я  накарах  да  сложа,  й  дадох
пържола, която я пуснах да попие на слънцето с няколко лакомства за кучета с канабис.Тя
се  наслади  на  последния  си  път  с  мен  и  беше  спокойна,  когато  му  дойде  времето.”
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Саманта

„Моите  животни  и  аз  се  борихме  с  някакъв  непознат  бъг,  ужасни  рани,  канабис  за
помощ.Въпреки че моите домашни любимци са убити с камъни като скална статуя, те
стават все по-добри, както и аз.Каквото и да е това е ужасно, ветеринарите или лекарите
не са успели да го разберат. -- По-добре е да бъдеш убит с камъни като скална статуя,
отколкото студен и мъртъв.Това е всичко, което знам, ДжоАн.хаха, JB

„Никога не съм обръщал много внимание на маслата.След това опитах тинктура ... holy
fucking moly ...Давам го на кучето си, то е на 12 и наистина й помага, че яде, играе си и е
като старото си аз.Опитах глюкозамин,  но дори не докосна болката й...Никога не съм
мислил да го дам на кучето си, докато не видях, че други тук са го направили ... но да,
маслото е страхотно добро... благодаря на всички, ако кучето ми може да ви благодари,
сигурен съм, че ще го направи... мир... .” Кари

„Излекувах  нашия  пор  от  инсулином,  създаден  от  рак  на  панкреаса.Влезте  в  него,
надникване,  вашето „космето семейство“  има нужда от  вас.Ето  го  Цвете по време на
лечението, малко е напрегнато тук и е готова за спокоен сън..!” Хемпи

„Едно от двете ми кучета вече няма епилепсия поради маслото от канабис.“ Чарлз

„Имам ротвайлер и на Коледа ми казаха, че има рак на стомаха и няма нищоте биха могли
да направят  и  той  има 2  месеца  живот  максимум.Затова  го  пробвах  на масло,  което
направих сам.Сканираха го преди 2 седмици.Ракът е изчезнал." Ян

„Давам  го  на  моята  13-годишна  лаборатория.След  това  гони  топка,  сякаш  е  на  2."
Стефани

"Излекувах меланома на моя питбул." Брандън

„Току-що взех  моя  ротвайлер от  ветеринарния  лекар  след  втората  й  операция,  за  да
„излекувам останалата част от рака, която не можахме да получим от първия път“. Давам
й РСО от месец, както и натривам балсам с канабис на мястото на разреза.Познай какво?
Хирургът видя „НЯМА ВИДИМ РАК“.Ще трябва да изчакам лабораторните резултати, за да
се уверя, но бих казал, че имам свое собствено чудо от 100 паунда. Джони

„Котката на моя братовчед имаше котешка форма на Паркинсон.Уид беше единственото
нещо,  което  го  успокои  и  спря  спазмите  му  и  определено  удължи  и  подобри  живота
му.Далеч от това да е причина за смъртта му или да е токсично за него!Между другото,
моята братовчедка го използваше по това време, за да поддържа епилепсията си под
контрол!Ефективно лекарство както за хора, така и за животни!” Enñio

„Започнете с много малко количество сирене или месо, с каквото ще го ядат!Моето гюле е
100 паунда и половин зърно ориз е достатъчно!Цяло зърно с размер на ориз го оставя да
седи и се лигави в продължение на 4-6 часа.” Грег

„Кучето ми изяде космически сладкиши за един месец без никакви вредни последици,
освен много дълъг сън.“ Нед

"Толкова  вярно.Един  от  нашите  любими  четирикраки  членове  на  семейството  имаше
кожен тумор в продължение на добри пет години точно под лакътя.Което ставаше все по-
голямо  всяка  година.Когато  навърши  11  г.  стара  тя  започва  да  показва  признаци  на
диплация  на  тазобедрената  става.Вместо  да  я  изпомпва  пълна  с  болкоуспокояващи,
които могат да съсипят черния й дроб и бъбреците.Започнахме да пръскаме пъпки за
ревейп в храната й или като лакомство.Тя обичаше вкуса на леко препечени цветя.Тогава
тя  започна  да  бъде  по-активна.След  няколко  години  религиозно  лечение  с  повторно
изпарен канабис,  нейният тумор на лакътя  започна да намалява до просто отпусната
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кожа.Тя доживя до 14 години.Тя никога не пропускаше да ни гледа с любящи очи.Докато
тя вече не можеше да бъде куче, което може да бяга и скача.Така че взехме най-трудното
решение да сложим край на страданието й чрез любезен и любящ семеен ветеринар, с
когото  работихме  повече  от  десетилетие.Няколко  дни  преди  Коледа  ветеринарът  и
съпругата  му  дойдоха  в  дома  ни  на  път  за  вкъщи,  за  да  ни  помогнат  с  нейния
преход.*сълзи*  Като  цяло  канабисът  е  лек  за  много  страдания.Тя  остаря  до  дълбока
старост заради нашата любов и любовта ни към истинското тайнство.... КАНАБИС.

„Да, знам това, кучето ми почина в края на април и последното нещо, което направихме
заедно,  изпуших  малко  трева  с  него  и  най-накрая  той  изчезна.Той  заспа  спокойно.”
Морганна

"Добре е  да  се  знае.Мислите  ли,  че  ще работи  и  за  човешки  домашни любимци,  на
гръбначния стълб? Бренда

— Имаш ли човешки домашен любимец? Колин

„Откъде  мога  да  взема  един  от  тези  човешки  домашни  любимци?Звучат
интригуващо.Искам да обуча моя да се занимава с градинарство.Достатъчно умни ли са,
за да направят това, смятате ли? Саша

„Да, действа и върху човешки домашни любимци.Благодаря за това - накара ме да се
смея.” JB

„Използвах саксийни пъпки (малки количества) върху моя заек с израстък над едното й
око.Растежът изчезна и тя запази визията си.Само един месец лечение и всичко беше
ясно.(под наблюдението на ветеринарен лекар).Сега имам страхотен датчанин, който има
проблеми  с  мозъка  и  припадъци.Пуша  заради  моя  лупус  (без  д-р  скриптове,  само
марихуана  и  д-р  знае)  и  датчанинът  спи  на  дивана  до  мен.С  нейните  лекарства  за
припадъци и с това, че е в моя дом (осинових я преди 6 седмици) до мен, когато го правя,
тя  не  е  имала  припадък  от  5  1/2  седмици  и  напълнява,  ходи  по-добре  и  просто  по-
спокойно  .Добавих  и  кокосово  масло,  2  супени  лъжици  дневно,  към  рутината  й  и  тя
показва изключителен напредък в мобилността и болестта си.” мъглив

„Моята 9-годишна боксьорка имаше тумор на гърба си с размерите на „стрелец” мрамор...
не толкова голям като топка за пинг-понг.Започнах я на орално RSO 3 пъти дневно.Тя
понесе добре дозата и туморът в крайна сметка излезе от кожата,  оставяйки основно
дупка.Продължителен режим на RSO и антибиотици до пълното му затваряне.Тя е като
нова, без никакъв тумор и без странични ефекти.Моят доберман обаче не понася много
добре RSO и трябва да приема значително по-малки дози.Но той също е имал изцеление
от това.” Карън

„Лекувах старото си куче, като издухвах дим в ухото му.Той го хареса и се държеше като
кученце, а не като 21-годишно куче (човешки години) с лоши бедра и артрит. Джина

„Конопеното масло спаси моето немско овчарско куче, когато й беше диагностициран рак
на далака, сега е на 9 години и в ремисия и се чувства добре.“ Пол

„Моят 6-годишен мъж развил тежък артрит.Отне 3 седмици, за да го накара да работи
отново.Давам на моите 3  кучета превантивна  доза  два пъти  седмично...Никога  нямам
сметки от ветеринар...Виждам ги в пика им всеки ден...Маслото от канабис е необходима
част  от  нашата  диета,  що  се  отнася  до  мен...Възхитена  съм  от  това  растение...през
цялото време...” Спарки
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Заключение 

«Йиндрих Байер: НЕ МОЖЕТЕ ДА РАБОТИТЕ РАЦИОНАЛНО ИКОНОМИКА БЕЗ КОНОП.

Рик Симпсън: Точно така!

JB:Просто не може да се направи.

Един прост пример...  Ако се придържаме към медицината.Чехия харчи около милиард
долара само за диабетици.Има 800 000 от тях!

[Сега JB, обръщайки се към JAKA – музикант, активист за канабис, ДИАБЕТИК – който
седи наляво до Рик и него…]

Вие сами знаете какво прави маслото при диабет.АКО МОЖЕТЕ ДА ЯДЕТЕ 4 ГРАМА НА
ДЕН, ИЗОБЩО НЕ ЩЕ СЕ НУЖДАЕТЕ ОТ ИНСУЛИНА.

И ние харчим милиард долара всяка година...и парите напускат Чехия и отиват някъде...И
никога не се връща!

[Смее се невярващо...]

И това е само диабет!След това добавете гориво, както каза Рик... Добре [давам ви...може
би...],  не всички коли, не всичко... Но ако 50%... Ако [само] всички трактори работят на
това [КОНОПЕНО ГОРИВО]... Защо не???

Тогава цената на храната пада, логично...Защото когато не е нужно да плащаш 1, 2, 3
евро за литър бензин, за да заредиш камион/трактор... Тогава логично храната може да е
по-евтина.
А хората нямат пари...

Държавата трябва да гарантира, че хората ядат и оцеляват.Не че умират...

РС:И не само това, но фермерите имат право да отглеждат тази култура, за да поддържат
съществуването  си.През  цялата  история  е  известен  фактът,  че  това  растение  е  било
използвано като чудесна храна за добитъка, след като извадят маслото от конопено семе
от семената, тези семена се хранят на животните.Това е една от най-добрите храни за
животни на  планетата!Така  че  това  не  само ще им осигури  лекарства  за  лечение  на
добитъка им, но също така ще им осигури източник на храна за добитъка им.

И както каза Джиндрих...За която и да е страна, да се опита да управлява икономика без
използването на коноп... Или за всеки фермер да се опита да практикува тази професия и
да  не  му  е  позволено  да  отглежда  коноп,би  било  само  безполезно  упражнение“!
Фермерите се нуждаят от правото да отглеждат това растение.И всеки трябва да има
същото право да предоставя своите собствени изисквания.Всички трябва да имаме тази
свобода...

JB:Бихте ли предпочели да ядете месо от животни, които са хранени с нездравословна
храна и инжектирани с антибиотици, или предпочитате да ядете месо от животни, които са
хранени с коноп и не се нуждаят от никакви антибиотици?

Бихте ли предпочели пиле, което е хранено с конопени семена и е здравословно – не
страда от всички тези лоши условия – или предпочитате да ядете индустриалния продукт?
Бихте ли предпочели да ядете шаран или [т.е.] риба – която ще бъде богата на Омега-3, 6,
9, защото ще се храни с конопено семе – или предпочитате да ядете риба, която се храни
със  смлени  листа  или  мъртви  животни?Това  е  толкова  просто...  ИКОНОМИКА...  Вие
плащате твърде много и парите напускат страната.Искаш парите тук.И КАКВО Е НАЙ-
ДОБРЕ - КОГАТО НЕ ТРЯБВА ДА ХАРЧИТЕ ПАРИ...[тогава]  НЕ ТРЯБВА ДА ПРАЧИТЕ
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ПАРИ...” (отМанифест на канабисадокументален филм,достъпно в Youtube)

„Нека обобщя повечето от случващото се около Rick Simpson Oil.Инструкциите казват на
хората на A, B, C и D.Хората ги четат и питат – ако не направя A, ще работят ли B, C и D?
Ако не направя B, ще работят ли A, C и D?Ако не направя C, ще работят ли A, B и D?Ами
ако не направя D, ще работят ли A, B и C?И какво, ако направя A, B, C и D по различен
начин, ще произведе ли това истинското нещо?

Общият отговор е: не, няма.Ако искате да създадете RSO, следвайте инструкциитев лек
за рак: Протокол на Рик Симпсънелектронна книга до буквата.Ако искате да произведете
нещо  друго,  следвайте  други  инструкции.Но  моля,  не  ни  карайте  отговорни,  когато
произвеждате различен тип масло и лечението се провали и завършва с ненужна смърт
на пациент.

Ако направите A, B, C и D, маслото ще работи по възможно най-добрия начин, затова има
инструкции.Ако не го направите, може да не работи.Толкова е просто, нали?Какво бихте
искали да получите, ако имате нужда от лекарството?Нещо, което е доказано, че работи
толкова добре, или нещо друго, което има неизвестни медицински качества, само за да
може този, който е направил маслото, да докаже или опровергае неговата хипотеза или
„метод“?“ JB
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